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عناوینخبرها
شعارهای خوشگل ؛ خوشگل

اما - تضمین برای عملکرد چطور ؟!

فرمایشــات رهبر معظم انقاب اســامی در ارتباط 
با انتخابات 1400 ریاســت جمهوری :

فــردی که معتقد اســت نمی تــوان در داخل کاری 
کرد لایق حکمرانی بر مردم نیســت

دیوان ســالاری، کاغذبازی، مقررات غیرمفید و گاه 
مضر از جمله مشــکات بخش های مدیریتی کشــور 

است،
جوان همه الزامات یک حرکت تحولی را که عبارت 
اســت از فکر نو، ابتکار، توان بالا و جرأت اقدام، دارد.

اســتفاده از جوانان مومــن و انقابی در بخش های 
مختلــف مدیریتی امکان پذیر اســت به شــرط آن که 
دولتی ســرکار بیاید که مسئولان بالای آن، اطمینان 
و اعتقاد به جوانان داشــته باشــد، همان گونه که امام 

به جوانان اعتقاد داشــت و کار را جلو برد.
دولتی باید تشکیل شود که دارای کفایت و مدیریت، 
بــا ایمــان، لبریــز از امید و معتقد بــه توانمندی های 
داخلی باشد چرا که اگر مسئولین دولتی ناامید باشند 

کاری از پیش نمی رود.
کســانی باید بر ســر کار بیایند که معتقد به مردم و 
جوانــان باشــند، عنصر جوان را قــدر بدانند، عملکرد 
 انقابی داشــته باشــند و حقیقتــاً عدالت خواه و ضد

فساد باشند.
نگاهی به شعارها و برنامه های اقتصادی نامزدهای 

ســیزدهمین انتخابات ریاست جمهوری 
چگونگی ارتباط با اینگونه شــعار و برنامه ها ، امید 
که یک دســتگاه متولی ) شــورای نگهبان ( تضامین 

مزبور را مطالبه نماید؟!
قول شــرف برای سفره خانوار ؛ توجه به کشاورزی؛  
یارانه 100 هزار تومانی ؛ پول نفت ســر ســفره مردم ؛ 
برای اقتصاد خوب، تحریم نباید باشــد ؛ کلی گویی در 
کان اقتصاد ؛ بانک ها ، متهم اصلی ایجاد تورم ؛ هدف 
اجرای قانون اساســی است ؛ کشور باید بر پایه مالیات 
اداره شــود ؛ هر خانواده یک مســکن ؛ مشکل اقتصاد 
کشور، یارانه است ؛ کاهش کارمندان دولت ؛  15برنامه 
اقتصادی ؛ حل مشکل بیکاران مطلق ؛ مسکن و یارانه؛  
برخــورد با واســطه ها و ارزهــای دریافتی ؛ متخصص 
دور زدن تحریم ها ؛ تحول خواهی در گام دوم انقاب  
فضــای مجازی ، افزایــش اهمیت اینترنت؛ رقیب من 
نه جناح های سیاســی بلکه ناکارآمدی اســت ؛ دولت 
مــن »رفاه و عدالت« اســت ؛ می آیم تــا گلوگاه های 
تجــاری را بــاز کنم ؛ به خون شــهدا و هموطنانی که 
اســیر فقــر و رنــج و تبعیض انــد مدیونیــم؛  باید از 
ظرفیت های داخل و خارج کشور استفاده کرد ؛ مسائل 
نه با اقدامات پوپولیســتی، نه با کلید جادویی  و نه با 
سوپرمن بازی قابل حل نیست ؛ صنعت نفت را مردمی 
می کنم ؛ برای زمین زدن شبکه فساد آمده ام ؛ می آیم 
تا امنیت شــغلی کارگران تضمین شــود؛ ؛ اختصاص 
کارت رفاهی به جای پرداخت مستقیم یارانه ؛ آمده ام 
برای درخشیدن نام ایران و ایرانی ؛ مثل دوره گذشته 
پرده پوشــی نمی کنــم ؛ برای تحقق تفســیر عملی و 
رســمی اصل 115 به میــدان آمده ام ؛ قدرت و آینده 
ایران در گرو اصاح حکمرانی اقتصادی اســت ؛ دولت 
»تحول و عدالت« را تشــکیل می دهم و شعارهای ریز 
و درشت دیگر در انتها به اطاع خوانندگان می رسانیم 
در شــماره بعدی بــه هزینه های ســنگین تبلیغاتی 

کاندیداها نگرشی خواهیم داشت.

مهدیمیرحیدری
مدیرعاملوسردبیر

سرمقاله

رهبر معظم انقلاب اسلامی خطاب به افرادی 
که می خواهند داوطلب انتخابات شوند، گفتند: 

انتظار داریم سنگینی کار را متوجه شوید و 
بدانید چه مسئولیت سنگینی را می خواهید بر 

دوش بگیرید. اگر دیدید که می توانید این 
مسئولیت را بعهده بگیرید، آن گاه وارد کارزار 

انتخاباتی شوید

 ماهنامه ای برای هر شهروند

و
منتشــر شد

پاستور در انتظار مستاجر جدید؟!

رئیس جمهوری گفت: وزارت نفت از ابتدای دولت یازهم 
تا به امروز، یکی از پیشــتازان توســعه کشــور بوده و مایه 
خرســندی اســت که رشد و توسعه به گفتمان اصلی امروز 

کشور تبدیل شده است.
 به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطاع رســانی وزارت 
نفت، دکتر حسن روحانی در آیین بهره برداری از طرح های 
ملــی وزارت نفــت، گفت: خوشــحالم که امروز هم همانند 
پنجشــنبه های گذشته شاهد افتتاح های بزرگی بودیم. 3 
طرح پتروشــیمی مسجدســلیمان، سبان و اکسیر حال 
عسلویه در این آیین به بهره برداری رسید. افتتاح امروز بیش 
از یک میلیارد و 300 میلیون دلار بود که در شرایط تحریم 
و کرونا بسیار حائز اهمیت است. پتروشیمی مسجدسلیمان 
با ظرفیت تولید ســالانه یک میلیون و ۷55 هزار تن اوره و 
آمونیاک با دستور رئیس جمهوری بهره برداری شد. ساخت 
طرح اوره وآمونیاک مسجدسلیمان از اسفندماه 13۹3 آغاز 
و با هدف تولید سالانه ۶۸0 هزار تن آمونیاک و 10۷5 هزار 
تــن اوره بــا مصرف ۸۶1 میلیون مترمکعب گاز طبیعی در 
سال به عنوان خوراک، در زمینی به مساحت 50 هکتار در 
منطقه هفت شهیدان مسجدسلیمان استان خوزستان اجرا 
و تکمیل شد که ارزش فروش محصولات این مجتمع بالغ 
بر ۲۶۸ میلیون دلار در سال پیش بینی شده است. شرکت 
سرمایه گذاری صندوق بازنشستگی کشوری با ۶۶.55 درصد 
ســهم و بخش خصوصــی با 33.45 درصد، ســهامداران 
پتروشیمی مسجدسلیمان هستند و سرمایه ۸50 میلیون 
دلاری این مجتمع از محل آورده سهامداران و خط اعتباری 
چین تأمین شده است. پتروشیمی سبان به عنوان یکی از 
طرح های جهش دوم صنعت پتروشــیمی با ظرفیت تولید 
ســالانه یک میلیون و ۶50 هزار تن متانول به ارزش 41۲ 
میلیون دلار با دستور رئیس جمهوری به بهره برداری رسید. 
پتروشیمی سبان با مجموع 40۶ میلیون دلار سرمایه گذاری 
فاز ۲ پتروشــیمی در منطقه ویــژه اقتصادی انرژی پارس 
احداث و این میزان ســرمایه از محل آورده ســهامداران، 
فاینانس خط اعتباری چین و تسهیات کوتاه مدت تأمین 
شــده اســت؛ شرکت انرژی سپهر با ۹۹.۹۶ درصد سهامدار 
اصلی و پتروشیمی دنا، شرکت سرمایه گذاری سیراف انرژی، 
شــرکت تجارت بین الملل سکو و شرکت قطب پتروشیمی 
سپهر لاوان دیگر سهامدارن این شرکت هستند. طرح اکسیر 
حال عسلویه با ایجاد نخستین واحد تولید پنتان و هگزان 
صنعت پتروشیمی با مجموع ظرفیت تولید سالانه 50 هزار 
تن، با دستور رئیس جمهوری به بهره برداری رسمی رسید. 
طرح اکسیر حال از سال ۹۷ با هدف تولید سالانه 40 هزار 
تن هگزان و 10 هزار تن پنتان در عســلویه آغاز و اجرا شــد 
که ارزش فروش محصولات این شرکت سالانه 40 میلیون 
دلار پیش بینی شده است و 4۸ میلیون دلار سرمایه طرح 
اکســیر حــال عســلویه از محــل آورده نقدی شــرکت 

پتروشــیمیایی تخت جمشــید پارس عســلویه به عنوان 
سهامدار این طرح تأمین شده است.

اکســیر حال عســلویه برای تولید محصولات پنتان و 
هگزان به ۲۶0 هزار تن رافینت نیاز دارد که از پتروشــیمی 
نوری دریافت می شود؛ هگزان در واحدهای تولید پلی اتیلن 
سنگین با سیستم اسلری، واحدهای روغن کشی و دارویی 
و صنعتی و پنتان نیز در صنایع پتروشیمی به عنوان عامل 
پف زا در پلی استایرن انبساطی، حشره کش ها و صنایع تولید 

شوینده مصرف می شود.
رئیس جمهوری: وزارت نفت؛ از پیشتازان توسعه 

کشور در دولت تدبیر و امید
 )۲۹ اردیبهشــت ماه( سالروز انتخابات سال ۹۶ بود. آن 
زمان کسی نمی دانست این دولت چه بار سنگینی را عهده دار 
خواهد شــد. ما در این چهار ســال وارد بزرگترین جنگ 
اقتصادی شدیم و کسی فکر نمی کرد وارد یک پاندمی بشویم 
که در طول قرن بی ســابقه بود. نکته مهمی که امروز وزیر 
نفت به آن اشاره کرد این بود که اگر ترامپ، تحریم و جنایت 
علیه ملت ایران نبود و گذاشته بودند دولت دوازدهم مسیر 
قبلی خود را ادامه دهد، مردم افتتاح های دو برابری را شاهد 

بودند و این مسئله بسیار مهمی است.
تحقق »جهش تولید« در صنعت پتروشیمی

همانطور که قول دادیم از ابتدای ســال ۹۹ تاکنون 1۷ 
طــرح پتروشــیمی را افتتــاح کردیــم و در تاریخ صنعت 
پتروشیمی کشور بی نظیر است که در یکسال این همه طرح 

و پروژه در صنعت پتروشیمی افتتاح شود.
وی با بیان اینکه افتتاح های روزهای پنجشنبه به نوعی 
تودهنی به آمریکا بوده اســت، گفت: این افتتاح ها نشــان 
می دهد که ملت ایران مقاوم است و تحریم نمی تواند مانعی 
برای توسعه و پیشرفت باشد. کسی اگر این برنامه های افتتاح 
را ندیده باشــد و به او بگوییم، می گوید شــما واقعا 1۷ پروژه 
پتروشیمی را در شرایط تحریم و کرونا به نتیجه رساندید؟ 
آری دولت قادر بود در یکسال طایی به معنای واقعی کلمه 
»جهش تولید« در پتروشــیمی را اجرا کند. ۲ برابر شــدن 
ظرفیت تولید محصولات پتروشیمی در هشت سال اخیر و 
برنامه ریزی برای رســیدن به 100 میلیون تن تولید بسیار 
مهم اســت. هر ســال، 3 میلیارد دلار با وجود همه شــرایط 
سخت تنها در بخش پتروشیمی سرمایه گذاری شد که نشان 
می دهــد وزارت نفت، بخش خصوصی، شــرکت ها و همه 
مهندسان و کارگران ما چه کار عظیمی انجام داده اند. امروز 
در کشور ما همه روی این اتفاق نظر دارند که ایران به توسعه 
نیاز دارد و باید تولید را رونق دهد. همه یکپارچه هستند که 
اقتصاد را باید به حرکت در بیاوریم. گفتمان اصلی در کشور 
ما رشد و توسعه شده است و همه ما در موضوع رشد و توسعه 

یکپارچه شده ایم.
ادامه در صفحه 2

اهدای لوح » ستاره ارتباطی مدیر ارشد« 
به مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه

تحقق »جهش تولید« در صنعت پتروشیمی

در هشــتمین جشنواره ســتارگان روابط عمومی ایران 
براســاس رای هیئت داوران از حمایت های علمی و فکری 
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه و روابط عمومی این شرکت 
با اهداء لوح »ســتاره ارتباطی مدیر ارشــد« تجلیل به عمل 
آمد. به گزارش ایراسین؛ بعدازظهر دوشنبه، ۲۷ اردبیهشت 
ماه، »خانه فرهنگ و هنر دیهیم« در تهران، میزبان هشتمین 
جشنواره ستارگان روابط عمومی ایران بود و به همت موسسه 
روابط عمومی آرمان آیین نکوداشت روز ملی روابط عمومی 
با حضور سخنگوی دولت، رئیس انجمن بین المللی روابط 
عمومــی )IPRA(، مســئولان وزارت ارتباطات و فناوری 
اطاعات، وزارت بهداشت و درمان، صنایع و بنگاه های بزرگ 
صنعتی و اقتصادی و نیز حضور شماری از فعالان ارتباطی 
کشور و همچنین حضور آناین جمع گسترده ای از فعالان 

ارتباطی ایرانی و بین المللی برگزار شد.
امیدآفرینی و تقویت سرمایه اجتماعی سرلوحه 

روابط عمومی قرار گیرد
»علــی ربیعی«، دســتیار ارتباطــات اجتماعی رئیس 
جمهــور و ســخنگوی دولــت و رئیس مرکــز تحقیقات 
اســتراتژیک ریاست جمهوری در ارتباط برخط با تبریک 
روز ملی ارتباطات و روابط عمومی، با اشاره به این که شیوع 
بیماری کرونا، تصریح کرد در شــرایط امروز جامعۀ ایران، 
ارتباطات به مثابۀ حیات بهینۀ جامعه است و این ارتباطات 
است که می تواند به نوعی زندگی اجتماعی نوین را سامان 
دهد. ســخنگوی دولت امیدآفرینی و تقویت سرمایه های 
اجتماعی توسط روابط عمومی های شرکتها و سازمانها را 
مهم دانست و در وضعیت کنونی که مورد هجمه و بمباران 
اطاعاتی از طرف رسانه های معاند هستیم نیاز به اطاع 
رسانی دقیق و شفاف در جامعه را ضروری قلمداد کرد. به 
زعم ربیعی شــکل گیری دولت روابط عمومی-اطاعاتی 
اجتناب ناپذیر اســت و نیاز اســت که روابط عمومی ها در 

این مسیر گام بردارند.
ربیعی همچنین بر لزوم تغییر در ساختارهای اداری و 
اهمیت بیشــتر به روابــط عمومی ها و ایجاد نظام صحیح 

اطاع رسانی تأکید کرد.

حرکت به سمت دیجیتالی شدن و استفاده از 
تکنولوژی های نوین

همچنیــن در این رویــداد، »فیلیپ بورمانس«، رئیس 
انجمن بین المللی روابط عمومی، در جمع ستارگان روابط 
عمومی ایران حاضر شــد و به تشــریح روابط عمومی در 
جهان پرداخت و خطوط آینده روابط عمومی در جهان را 
ترســیم کرد. او بر لزوم تسریع حرکت روابط عمومی ها به 
ســمت دیجیتالی شــدن، آموزش و استفاده از تکنولوژی 
های نوین در روابط عمومی اشــاره کرد و اعتمادســازی و 
تقویت سرمایه های اجتماعی را از اولویت های مهم روابط 

عمومی نوین برشمرد.
درو کردن جوایز جشنواره ستارگان روابط 

عمومی توسط »شرکت فولاد مبارکه«
معرفی و تجلیل از ستارگان روابط عمومی ایران در سال 
گذشــته در دو بخش انجام شــد و از مدیر روابط عمومی و 
امور بین الملل شــرکت فولاد مبارکه، در 3 بخش »ســتاره 
ملی«، »ســتاره مدیریت روابط عمومی«، »ســتاره طایی 
روابط عمومی« با اهداء تندیس تقدیر شد. در بخش »ستاره 
ارتباطــی مدیر ارشــد« هم از »حمیدرضــا عظیمیان«، 
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه، قدردانی شد. همچنین از 
شرکت های فولاد هرمزگان، آتیه فولاد نقش جهان و فولاد 
امیرکبیر کاشــان که شرکت های زیرمجموعه گروه فولاد 
مبارکه هستند نیز با عنوان »ستارگان ملی« روابط عمومی 
تجلیل شد و گروه فولاد مبارکه با کسب ۷ تندیس توانست 

بیشترین افتخارات را در این جشنواره از آن خود کند.
خلاقیت و جریان سازی خبری در روابط عمومی 

شرکت فولاد مبارکه
»هوشمند سفیدی« دبیر هشتمین جشنواره ستارگان 
روابط عمومی ایران با تبریک ویژه به روابط عمومی شرکت 
فولاد مبارکه برای حضور درخشــان در این جشــنواره در 
گفــت وگــو با خبرنگار ایراســین اظهار کرد: هشــتمین 
جشنواره ستارگان روابط عمومی ایران با هدف نکوداشت 
روز ملی روابط عمومی در جمهوری اسامی ایران برگزار 
شــد تا بر منزلت و جایگاه مهم روابط عمومی در کشــور 
تاکید شود. وی با تاکید بر گفتمان سازی در راستای ارتقاء 
روابط عمومی کشور گفت: با برگزاری این رویداد به دنبال 
شناســایی جایــگاه روابط عمومی بــه حاکمیت و مردم 
هستیم. سفیدی گفت: بالغ بر ۲00 سازمان، شرکت و نهاد 
در ســطح مدیران ارشــد روابط عمومی در هشــتمین 
جشنواره ستارگان روابط عمومی ایران شرکت کردند که 
 از ایــن میــان حــدود 33 روابــط عمومی مــورد تقدیر 
قرار گرفتند.                                          ادامه در صفحه 4
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2
به گزارش سرویس بین الملل خبرگزاری صدا و سیما به نقل از شبکه تلویزیونی الجزیره، رسانه های اسرائیلی از موافقت کابینه اسرائیل با آتش بس یکجانبه در نوار غزه خبر 
دادند.رسانه ای اسرائیل ضمن اعلام موافقت اکثریت اعضای کابینه اسرائیل با آتش بس یکجانبه در نوار غزه، از تلاش مصر برای تعیین زمان آغاز آتش بس خبر دادند.

جشن پیروزی مقاومت در کرانه باختری و غزه هزاران فلسطینی ساکن سرزمین های اشغالی با حضور گسترده در خیابان ها؛ پیروزی مقاومت را گرامی داشتند. به گزارش 
تلویزیون العربی؛ پس از اعلام برقراری آتش بس در غزه، فلسطینیان ساکن رام الله  و الخلیل  در حمایت از مردم غزه جشن پیروزی برپا کردند. شادمانی مردم رام الله   شهر 
رام الله در مرکز کرانه باختری عرصه تظاهرات شبانه برای جشن و شادمانی از برقراری آتش بس در غزه بود. صدها تن با تجمع در مرکز این شهر، پرچم فلسطین، مقاومت 
و حماس را در دست داشتند و در حمایت از مردم غزه شعار سردادند.شادمانی جوانان الخلیل العربی تصاویری از تظاهرات خودرویی و شادمانی مردم الخلیل در کرانه 

باختری اشغالی به سبب برقراری آتش بس پخش کرد، شهرهای اشغالی کرانه باختری عرصه تظاهرات برای جشن و شادمانی به علت برقراری آتش بس در غزه بود.

تظاهراتشبانه
برایجشن
وشادمانی
ازپیروزیوبرقراری
آتشبسدرغزه

 اسماعیل هنیه در نامه ای جدید به رهبر انقلاب
تحقق »جهش تولید« در صنعت پتروشیمی جنایات صهیونیست ها علیه مردم فلسطین را تشریح کرد

کمر تحریم را می شکنیم
وزارت نفت از ابتدای دولت تدبیر و امید تا به امروز یکی از 
پیشتازان در توسعه کشور بوده است. امروز در تولید بنزین، 
گازوئیل و گاز خودکفا هســتیم در صورتی که در گذشــته 
واردکننــده ایــن فرآورده ها بودیم و این افتخاری بزرگ برای 
کشور است. روحانی با بیان اینکه اگر صنعت پتروشیمی نبود 
در این جنگ اقتصادی با مشــکل برمی خوردیم، گفت: 34 
درصد صادرات ما، صادرات غیرنفتی است. یعنی پتروشیمی 
آمد و جای نفت را گرفت چراکه برای صادرات نفت ما موانع 
بسیاری ایجاد کردند، اما در این هشت سال، صادرات غیرنفتی 
ما 130 میلیارد دلار نسبت به هشت سال پیش از آن افزایش 
داشــته است.هر پنجشــنبه افتتاح های بزرگی داریم که در 
شرایط تحریم و کرونا بسیار با اهمیت است، افتتاح امروز نیز 
بالغ بر ۲۹ هزار میلیارد تومان بود، این گونه شــد که طرف 
مقابــل برای مذاکــره به وین آمد. آنها رفع تحریم های اصلی 
یعنی برداشــتن تحریم نفت، پتروشیمی، بانک، بیمه و غیره 
را پذیرفته اند و به نوعی توافق اصلی انجام شــده اســت و تنها 
مذاکــره برای بحث هــای جزیی باقیمانده ادامه دارد.تا پایان 

دولت کمر تحریم را می شکنیم.
تحریم نبود، سرمایه گذاری در صنعت پتروشیمی  

2 برابر می شد
بیژن زنگنه وزیر نفت با بیان اینکه در شرایط تحریم سالانه 
بیش از 3 میلیارد دلار در صنعت پتروشیمی از سوی بخش 
غیردولتی ســرمایه گذاری شده است، گفت: اگر تحریم ها را 
نداشتیم و می توانستیم از فاینانس، منابع مالی و سرمایه گذاری 
خارجی اســتفاده کنیم، بی شــک این مقدار سرمایه گذاری 
بیــش از ۲ برابــر می شــد.در این آیین که با دســتور رئیس 
جمهوری و به صورت ویدیوکنفرانس برگزار شد، با بیان این 
مطلــب اظهار کــرد: اســتفاده از فاینانس، منابــع مالی و 
سرمایه گذاری خارجی به آن معنا نیست که به مسائل داخلی 
توجه نمی کنیم بلکه به آن معناست که افزون بر منابع داخلی 
از منابع خارجی هم استفاده کنیم. در صنعت نفت حرکتی 
شــروع شــده و امیدواریم ادامه پیدا کند و آن این اســت که 
عمده ســرمایه گذاری ها متکی بر اســتفاده از ظرفیت های 
داخلی اســت؛ یعنی زنجیره ای از اشــتغال در صنایع ساخت 
تجهیزات، خدمات و راه اندازی به وجود آمده و صدها کارخانه 

و کارگر فعال شده اند.
به قول مان عمل کردیم

وزیر نفت با بیان اینکه با افتتاح سه طرح امروز پتروشیمی، 
به قولی که درباره بهره برداری از 1۷ طرح پتروشیمی دادیم 
عمــل کردیــم، تصریح کرد: در دولت یازدهم و دوازدهم 3۲ 
طرح پتروشــیمی با ظرفیت 34 میلیون تن به بهره برداری 
رسیده است و ظرفیت پتروشیمی از 5۶ میلیون تن به بیش 
از ۹0 میلیون تن رسیده است. در طول یکسال اخیر ظرفیت 
پتروشــیمی 3۸ درصد رشــد داشته است که بی سابقه ترین 
رشــد در تاریخ صنعت پتروشــیمی در طول یکسال به شمار 
مــی رود. زنگنه ارزش طرح های پتروشــیمی که تاکنون به 
بهره برداری رســیده اســت را 1۷ میلیارد دلار عنوان کرد و 
گفت: مجموع سرمایه گذاری در صنعت پتروشیمی در هشت 
ســال گذشــته بیش از ۲5 میلیارد دلار بوده که بخشی از آن 
افتتاح شده و بخشی دیگر از طرح های جهش دوم امسال یا 
اوایل ســال آینده افتتاح می شــود. وی به طرح پتروشیمی 
مسجدســلیمان به عنــوان یکی از طرح هایــی که امروز به 
بهره برداری می رسد اشاره کرد و افزود: بسیار خوشحالم در 
مسجدســلیمان طرحی با ظرفیت تولید سالانه یک میلیون 
و ۷۶0 هزار تن اوره و آمونیاک با سرمایه گذاری ۸50 میلیون 
دلار افتتاح می شــود. صندوق بازنشســتگی کشوری در این 
طرح سرمایه گذاری کرده است، ما همچنین اجازه و موافقت 
ایجــاد یک پتروپالایــش در این منطقه را متکی بر گازهای 
همراه نفت داده ایم و امیدواریم این طرح هم اجرا شود تا در 
این منطقه که محل تولد صنعت نفت ایران است سرمایه گذاری 
بیشــتری انجام شــود. زنگنه ادامه داد: متانول پتروشیمی 
ســبان دیگر طرحی اســت که امروز به بهره برداری رسمی 
می رســد. ســرمایه گذاری 40۶ میلیون دلاری این طرح از 
ســوی گروه انرژی سپهر و هلدینگ پتروفرهنگ انجام شده 
است و ظرفیت آن یک میلیون و ۶50 میلیون تن متانول در 
سال است.                                                 ادامه در صفحه 4

ادامهازصفحهاول

معاون کل وزیر بهداشت گفت: هر کسی خارج از سیستم 
 بهداشــت کشــور واکســن دریافت کرد، حتماً بداند که 
تقلبی است. به گزارش روابط عمومی وزارت بهداشت، ایرج 
حریرچی اظهارداشت: پیک چهارم کرونا شروع خیلی شدید 
و اوج گیری بسیار سریعی نسبت به پیک های قبلی داشته 
است. در نمودارها، پهنا و عرض پیک چهارم نسبت به اوج 
گیری های قبلی که چند هفته ای زمان می برد کمتر طول 
کشــید، در حال حاضر ســرعت نزول این پیک نســبت به 
پیک های قبلی فزاینده تر اســت. حریرچی ادامه داد: سطح 
گردش ویروس کرونا در جامعه به اندازه ای بالاســت که در 
صــورت انجــام ندادن اقدامات مناســب، مجــدد فزاینده 
می شود. وی با بیان اینکه مردم نباید خود را درگیر سویه های 
کرونــا کننــد، تاکید کرد: رســانه ها باید ظرفیت خود را در 
پوشــش اخبار ســویه های کرونا کنار بگذارند، در کشــور 
انگلیس که خاســتگاه سویه انگلیسی بوده، سویه غالب آن 
هنــدی اســت. این تصور باطلی اســت کــه می گویند با 
دیوارکشی مرزها می توان از ورود سویه های مختلف کرونا 
جلوگیری کرد. روش مقابله با همه ویروس های جهش یافته 
یکی است. معاون کل وزارت بهداشت گفت: نکته مهم این 
است که روش مقابله با ویروس ها به صورت یکسان مانند؛ 
رعایت شــیوه نامه های بهداشــتی و انجام واکسیناسیون 
مناســب اســت که دو روش بســیار مهم در مقابله با این 

واریانت ها هستند.
تا یکی دو هفته آینده به بیش از ۵۰۰ هزار تزریق 

روزانه خواهیم رسید
حریرچی درباره وضعیت واکسیناســیون عمومی بیان 
داشــت: در حال حاضر واکسیناســیون عمومی ســرعت 
مناســبی را پیدا کرده اســت. روز شنبه به رکورد 1۶۲ هزار 
واکســن تزریقی در روز رســیدیم و طی چند روز آینده به 
300 هزار و تا یک الی دو هفته آینده به بیش از 500 هزار 

تزریق روزانه خواهیم رسید.
نوبت واکسن هیچ فردی سوخت نمی شود

وی افزود: واکسیناسیون مردم بر عهده ما بوده و از جمله 
وظایف ماست بنابراین از آنها خواهشمند هستیم که برای 
تزریق واکسن حتما با نظم به مراکز درمانی مراجعه کنند. 
نوبــت هیــچ فردی به علت تاخیر در تزریق واکســن کرونا 
کنســل نخواهد شــد.معاون کل وزارت بهداشت ادامه داد: 
وزارت بهداشــت برای تزریق واکســن کرونا برنامه منظمی 
دارد و افراد باید در زمان مناسبی که اعام می شود به مراکز 
درمانی مراجعه کنند. از مردم درخواســت داریم که بدون 

دعوت به هیچ عنوان مراجعه نکنند.
اکثر پیام های تبلیغاتی دریافت واکسن بدون 

نوبت از خارج ارسال می شود
حریرچــی با بیان اینکه اکثر پیام های تبلیغاتی دریافت 
واکسن بدون نوبت از خارج ارسال می شود، تاکید کرد: هر 
کسی خارج از سیستم بهداشت کشور، واکسن دریافت کرد 
حتماً بداند که تقلبی است.  وی اظهارداشت: روزانه از سطح 
کشور تا سطح وزارت بهداشت و مراکز درمانی واکسن های 
توزیع شــده را به شــماره کد ملی ثبت می کنیم؛ بنابراین 
اخبار منتشــر شــده در این زمینه برای دریافت برای مثال 
واکسن روسیه با پنج دُز و مبلغ ۲0 میلیون یا مبالغی دیگر 
شــایعه اســت و محتوی آنها چیزی جز جو بی اعتمادی در 

بین مردم نخواهد بود.
شیوه نامه جدیدی برای برگزاری امتحانات 

دانش آموزان ابلاغ نمی شود
معاون کل وزارت بهداشــت درباره رســیدگی جدید برای 
امتحانات پایان ترم حضوری گفت: به هیچ عنوان در برگزاری 
امتحانات پایان ترم شیوه نامه جدید اباغ نمی شود و مطابق 
گفته های قبلی، امتحانات پایه نهم و دوازدهم و کنکور سراسری 
 بــه صــورت حضــوری در تاریخ هــای اعام شــده برگزار 
خواهند شــد.  حریرچی افزود: شــیوه نامه های بهداشتی در 
مدارس برای برگزاری امتحانات حتماً رعایت می شود و حضور 
هر دانش آموز در هر کاس بســیار کم خواهد بود. خانواده ها 
بایــد بداننــد که مدارس در دوران کرونا، امن ترین جا خواهند 
بود چرا که تمامی شــیوه نامه های بهداشــتی در آنجا رعایت 

می شود.

هر واکسنی که خارج از سیستم بهداشت 
کشور باشد حتماً تقلبی است

خبر

رئیس  دفتر سیاســی جنبش حماس در دومین نامه خود 
به رهبر معظم انقاب، ضمن تشریح جنایات صهیونیست ها 
علیه فلسطین، خواستار تحرک فوری جهان اسام و جامعه 

بین الملل برای توقف این جنایات شد.
اســماعیل هنیه، رئیس دفتر سیاســی جنبش مقاومت 
اســامی فلســطین حماس در نامه ای جدید به رهبر معظم 
انقاب اســامی ایران به تشریح جنایات وحشیانه اشغالگران 
صهیونیســت علیه قدس، محله شیخ جراح، مسجدالاقصی، 

غزه و سرزمین های اشغالی 1۹4۸ پرداخت.
به نوشــته مرکز اطاع رسانی فلسطین، هنیه در این نامه 
تصریــح کــرد که با توجه به تشــدید تجــاوزات و جنایات 
رژیم اشــغالگر علیه ملت و مقدســات فلسطین، تماس های 
گسترده ای با طرف های مختلف برقرار کردیم و از آنها خواستیم 
مانع از پیشبرد جنایات و اهداف شوم دشمن شوند و هشدار 
دادیم که این جنایات قطعا از سوی ملت و مقاومت فلسطین 

بی پاسخ نخواهد ماند.
در ادامه این نامه آمده است که اصرار سران جنایتکار رژیم 
صهیونیســتی بر تداوم تجاوزات خود علیه ملت، ســرزمین و 
مقدسات فلسطین، مستلزم پاسخی قاطع و مشروع از طریق 
مقاومت در نوار  غزه بود. اسماعیل هنیه اظهار داشت که امروز 
دشمن جنایتکار با کشنده ترین ساح های ممنوعه بین المللی 
به طور شــبانه روزی علیه مردم غزه دســت به وحشیانه ترین 
جنایات می زند و در کنار آن فجیع ترین جنایات را هم در حق 
تظاهرکنندگان در قدس، کرانه باختری و سرزمین های اشغالی 
1۹4۸ مرتکب می شود. هنیه تصریح کرد که ما در برابر این 
جنایت های بی وقفه، خواســتار تحرک فوری و بسیج مواضع 
اسامی و عربی و بین المللی به منظور اتخاذ مواضعی قاطع و 
واداشــتن دشمن صهیونیســتی به توقف جنایات خود علیه 
مردم تحت محاصره غزه، توقف هرگونه تجاوز علیه ساکنان 
قــدس و مقدســات آن و پایــان دادن به هرگونه تعدی علیه 
مسجدالاقصی و نمازگزاران فلسطینی در داخل آن هستیم.  
رئیس دفتر سیاســی جنبش حماس، نزدیک به ده روز پیش 
نیز طی یک نامه به رهبر معظم انقاب، تجاوزات اخیر رژیم 
صهیونیستی در قدس اشغالی را تشریح و بر ادامه راه مقاومت 
تا آزادسازی قدس تأکید کرد و اتخاذ موضع قاطع جهان اسام 
برای حمایت از ســاکنان قدس و توقف جنایات اشــغالگران 

اسرائیلی را خواستار شد.

 نامه قدردانی گروه های فلسطینی 
از رهبر انقلاب

پنج گروه و جریان مقاومت فلســطینی با ارســال نامه ها و 
پیام های مکتوب جداگانه از سخنرانی و مواضع رهبر انقاب 
در روز قدس تشکر کردند. در این نامه ها ضمن تشکر و قدردانی 
مجدد از مواضع جمهوری اســامی ایران و رهبر انقاب در 
حمایت از مقاومت مردم فلســطین و به رســمیت نشناختن 
رژیم صهیونیستی، بر ادامه  راه مقاومت تا آزادی قدس شریف 
تأکید و بیانات رهبر انقاب در روز قدس امســال، نقشــه راه 
آزادســازی فلسطین خوانده شده است. جبهه  مردمی آزادی  
بخش فلسطین )دفتر فرماندهی کل و دفتر سیاسی(، جنبش 
فتح انتفاضه، جبهه  مبارزه  مردمی فلسطین، و ائتاف نیروهای 
فلسطین در این نامه ها ضمن تأکید بر نقش جمهوری اسامی 
ایران به عنوان محور اتحاد و مقاومت بین کشورهای اسامی، 
نام و یاد شــهید حاج قاســم ســلیمانی را در زنده نگه داشتن 
آرمان فلســطین گرامی داشــتند. رهبر انقاب در سخنرانی 
زنده تلویزیونی جمعه 1۷ اردیبهشت  که در دو بخش فارسی 
و عربی و در روز قدس ایراد شد با  اشاره به رشد کمی و کیفی 
قدرت نیروهای مقاومت، تغییر موازنه  قوا در سرزمین های اشغالی 
را به نفع جهان اســام دانســتند. ایشان همچنین روند رژیم 
صهیونیســتی را رو به زوال و افول دانســته و منطق مبارزه با 
این رژیم غاصب را ادامه  مقاومت تا انجام یک همه پرســی از 
همه  فلسطینی های داخل و خارج فلسطین برای تعیین نظام 

سیاسی آینده فلسطین اعام کردند.

نامه رئیس دفتر سیاسی جنبش حماس
 به رهبر انقلاب

اسماعیل هنیه، در نامه ای به حضرت آیت الله خامنه ای ضمن 
تشــریح وضعیت فعلی فلســطین اشــغالی، خواســتار بسیج 
حمایت های اسامی، عربی و بین المللی به منظور توقف جنایات 

وحشیانه ی صهیونیست ها شد.
به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما؛ به نقل از پایگاه اطاع 
رســانی دفتر حفظ و نشــر آثار حضرت آیت الله خامنه ای. درپی 
حوادث اخیر فلسطین اشغالی، ضربات مقاومت فلسطین به رژیم 
اشغالگر قدس و ادامه ی جنایات صهیونیست ها، اسماعیل هنیه، 

در نامــه ای جدید به حضرت آیت الله خامنه ای ضمن تشــریح 
وضعیت فعلی، خواســتار بســیج حمایت های اسامی ، عربی و 
 بین المللــی بــه منظــور توقــف جنایــات وحشــیانه ی 

صهیونیست ها شد.
متن نامه ی رئیس دفتر سیاســی جنبش مقاومت اســامی 

فلسطین )حماس( به شرح ذیل است:
بسم الله الرّحمن الرّحیم

حضرت آیت الله العظمی سیّدعلی خامنه ای )حفظه الله(
رهبر انقاب اسامی در کشور برادر، جمهوری اسامی ایران

سام علیکم و رحمۀالله و برکاته
مایه ی خرسندی ما در جنبش مقاومت اسامی »حماس« 
فلسطین است که سام و درود و تقدیر خالصانه ی خود را محضر 
جنابعالی تقدیم نماییم. از درگاه خداوند متعال برای شما تداوم 
حفظ توفیقات، پیشرفت و شکوفایی روزافزون را خواستار هستیم.
حضرتعالی طی روز های اخیر تصاویر اقدامات تروریســتی و 
جنایتکارانه رژیم صهیونیســتی را مشاهده کرده اید؛ کما اینکه 
امت اســامی و تمامی جهانیان شاهد این اقدامات بوده اند. این 
جنایت ها علیه زنان و مردانی صورت می پذیرد که از 15 ســال 
پیــش تاکنــون در نوار غزه تحت محاصره ی ظالمانه قرار دارند. 
جنایت های مذکور همچنین قدس، کرانه باختری و اراضی سال 

1۹4۸ را نیز دربر می گیرند.
جنایت ها علیه فلســطینیان درســت از روز 13 آوریل یعنی 
زمانی که اشغالگران و شهرک نشینان صهیونیست، مسجدالاقصی، 
قدس اشغالی و منطقه شیخ جرّاح را مورد تعرض قرار دادند، آغاز 
شد. ملت ما صبر و بردباری را در برابر تجاوزات رژیم صهیونیستی 
در دستور کار خود قرار داد. ما در جنبش مقاومت اسامی حماس 
نیز پاسخ قاطعانه به این تجاوزات را تکلیفی بر روی دوش خود 
می دانیم. از همین روی تصمیم گرفتیم تا جنابعالی را در جریان 
آخرین تحولات در اراضی اشغالی که رژیم صهیونیستی عامل 

افزایش تنش ها در آنجاست، قرار دهیم.
1. اشــغالگران صهیونیست از رهگذر صدور حکم ظالمانه ی 
اخراج ۲۸ خانواده ی فلسطینی از منطقه ی شیخ جرّاح، استراتژی 
سیطره بر قدس، یهودی سازی قدس و تغییر بافت جمعیتی این 
شهر را تشدید کرده اند. آن ها به دنبال ایجاد یک منطقه ی یهودی 

در قدس اشغالی هستند.
۲. اشغالگران صهیونیست همچنین سیاست تقسیم زمانی و 
مکانی مسجدالاقصی را که از مدت ها پیش در دستور کارشان 
بود، تسریع کرده اند. اقدام آن ها در بستن منطقه باب العمود که 
یکی از درب های اصلی مســجدالاقصی محسوب می شود، این 
مسأله را ثابت می کند. هدف صهیونیست ها از بستن باب العمود 
ممانعت از حضور نمازگزاران فلســطینی در مســجدالاقصی و 

جلوگیری برپایی آئین های دینی توسط آنهاست.
3. صهیونیست ها در یک اقدام تحریک کننده فراخوان یورش 
گســترده شهرک نشینان صهیونیست به مسجدالاقصی در 10 
روز پایانی ماه مبارک رمضان را صادر کردند. هدف آن ها ممانعت 

از اعتکاف فلسطینیان در مسجدالاقصی بوده است.
4. نظامیان رژیم صهیونیستی در مبارک ترین شب های ماه 
رمضان مسجدالاقصی را به صورتی کاماً وحشیانه مورد هجوم 
قرار داده و به شدت به نمازگزاران و معتکفین تعرّض کردند. آن ها 
به زن و مرد و پیر و جوان هم رحم نکردند. در این اقدام وحشیانه 
بیش از ۶00 فلسطینی در داخل و خارج از مسجدالاقصی آسیب 

دیدند.
مــا در برابــر این جنایت های بی وقفه، در رایزنی با طرف های 
منطقه ای مختلف، تحرّک فوری و بسیج مواضع اسامی و عربی 
و بین المللی به منظور اتخاذ مواضعی قاطع و واداشــتن دشمن 

صهیونیستی به توقف جنایات خود علیه مردم تحت محاصره ی 
غزه، توقف هرگونه تجاوز علیه ســاکنان قدس و مقدســات آن و 
پایان دادن به هرگونه تعدّی علیه مســجدالاقصی و نمازگزاران 

فلسطینی را خواستار شدیم.
با توجه به تشدید تجاوزات و جنایات رژیم اشغالگر علیه ملت 
و مقدسات فلسطین، تماس های گسترده ای با طرف های مختلف 
برقرار کردیم و از آن ها خواستیم مانع از پیشبرد جنایات و اهداف 
شوم دشمن شوند و هشدار دادیم که این جنایات قطعاً از سوی 
ملت و مقاومت فلســطین بی پاســخ نخواهد ماند. اصرار سران 
جنایتکار رژیم صهیونیستی بر ادامه ی تجاوزات خود علیه ملت، 
سرزمین و مقدسات فلسطین، مستلزم پاسخی قاطع و مشروع 

از طریق مقاومت در نوار غزه بود.
با تمامی اینها، امروز دشمن جنایتکار با مرگبارترین ساح های 
ممنوعه بین المللی به طور شبانه روزی علیه مردم غزه دست به 
وحشیانه ترین جنایات می زند و در کنار آن فجیع ترین جنایات 
را هــم در حــق تظاهرات کنندگان در قدس، کرانه ی باختری و 
ســرزمین های اشغالی 1۹4۸ مرتکب می شود. صهیونیست ها 
مراکز دولتی و امنیتی، مناطق مسکونی و زیرساخت های غزه را 
به شدت بمباران می کنند و مانع از رسیدن مواد غذایی و دارویی 
به فلسطینیان می شوند. آن ها از رسیدن برق و گاز به فلسطینیان 

نیز ممانعت می کنند.
درحال حاضر، دشمن صهیونیستی تمامی کسانی را که در 
همبستگی با قدس و غزه تظاهرات کنند، به شدت و با خشونت 
تمام هدف قرار می دهد؛ چه این تظاهرات در داخل اراضی اشغالی 
1۹4۸ برگزار شود و چه در گذرگاه های کرانه باختری. به دنبال 

این جنایت ها تاکنون صد ها نفر به شدت مجروح شده اند.
ما در جنبش مقاومت اسامی حماس حضرتعالی را در جریان 
آخرین تحولات اراضی اشغالی قرار می دهیم و شما را از جنایت های 
تروریستی صهیونیست ها در سراسر اراضی اشغالی و به ویژه در 
قدس اشــغالی و علیه مسجدالاقصی، مطلع می سازیم و تأکید 
می کنیم که رهبران اشــغالگران، مسئول جنایت ها علیه ملت 

فلسطین هستند.
ما خواستار تحرّک فوری برای اتخاذ موضعی قاطع در قبال 
این جنایات و تاش برای بســیج حمایت های عربی، اســامی و 
بین المللی به منظور بازداشــتن دشمن صهیونیستی از ادامه ی 
جنایات وحشیانه خود علیه ملت فلسطین و سرزمین و مقدسات 
آن در شهر قدس اشغالی به ویژه مسجد مبارک الاقصی هستیم 

تا بدین ترتیب اشغالگران وادار به انجام موارد ذیل شوند:
1. توقف فوری اقدامات تروریســتی علیه نوار غزه که تحت 

محاصره است.
۲. توقف تمامی اقدامات تجاوزکارانه علیه قدس اشــغالی و 
مسجدالاقصی و نیز متوقف ساختن سیاست های یهودی سازی 
و کوچ دادن اجباری فلسطینیان در قدس اشغالی. ما همچنین 
خواستار لغو تمامی احکام ظالمانه علیه قدس اشغالی به ویژه در 

شیخ جرّاح هستیم.
3. کوتاه شدن دست تجاوزکار صهیونیست ها از مسجدالاقصی 
و توقــف تجــاوزات آن ها علیه این مــکان مقدس به گونه ای که 
نمازگزاران فلســطینی به آزادی در مسجدالاقصی تردد داشته 

باشند و آئین دینی و اسامی خود را به جا آورند.
از درگاه خداوند متعال خواستاریم شما را محفوظ و موفق و 
پیشــرفت و شــکوفایی روزافزون را نصیب جمهوری اســامی 

بگرداند. درود و تقدیر خالصانه ما را بپذیرید.
اسماعیل هنیه

رئیس دفتر سیاســی جنبش مقاومت اســامی فلسطین 
)حماس(

معاون وزیر بهداشت و رئیس سازمان غذا و دارو اعام کرد: واکسن کرونا ظرف چند ماه آینده به تولید انبوه می رسد . محمدرضا شانه ساز ، در 
حاشیه بازدید سرزده از تعدادی شرکت داروسازی در استان البرز به خبرنگاران گفت: با تاش های صورت گرفته مطمئن هستیم تا ظرف چندماه 
آینده نیاز کشور در زمینه واکسن کرونا در داخل تامین شود. وی  ادامه داد: استان البرز قطب تولید دارو، تجهیزات پزشکی و واکسن در کشور بوده 
و اکنون بخش اعظم نیازهای دارویی داخل در این استان تامین می شود. وی گفت: بر همین اساس تاش ها بر این است تا بخشی از فعالیت های 
اداری و نظارتی سازمان غذا و دارو به این استان منتقل شود. رئیس سازمان غذا و دارو بیان کرد: با استقرار بخشی از خدمات اداری سازمان غذا و 
دارو، تولیدکنندگان دارو و تجهیزات پزشکی البرز، خدمات لازم را در استان دریافت خواهند کرد. وی ادامه داد: استان البرز دارای ظرفیت های 

بزرگ در زمینه تولید دارو، تجهیزات پزشکی و واکسن است. 

رئیس  سازمان چای کشور گفت: در سال تولید، پشتیبانی ها و مانع  زدایی ها پنج کارخانه چای سازی شمال کشور پس از سال ها به چرخه 
تولید بازگشت. حبیب جهانساز، اظهار داشت: تا ۲1 اردیبهشت ماه امسال 43 هزار و ۲10 تن برگ سبز چای از چایکاران شمال کشور خریداری 
شد. وی از ارزش 43 هزار و ۲10 تن برگ سبز چای خریداری شده خبر داد و خاطرنشان کرد: میزان اعتبار لازم برای خریداری این میزان برگ 
سبز چای ۲۸4 میلیارد تومان است. جهانساز با بیان اینکه ۹3 درصد از برگ سبز چای خریداری شده تا تاریخ ۲1 اردیبهشت ماه از نوع درجه یک 
بوده است تصریح کرد: 40 هزار و 3۲3 تن برگ سبز خریداری شده درجه یک است. وی با  اشاره به میزان برگ سبز درجه ۲ خریداری شده عنوان 
داشت: همچنین ۷ درصد از برگ سبز چای خریداری شده معادل ۲ هزار و ۹۸۷ تن از نوع درجه دو است. رئیس  سازمان چای کشور ابراز داشت: 

تا تاریخ ۲1 اردیبهشت ماه مبلغ 50 میلیارد تومان به چایکاران پرداخت شده است.

نیازکشوربهواکسنکروناظرفچندماهآیندهدرداخلتأمینمیشود ۵کارخانهچایسازیغیرفعالشمالکشوربهچرخهتولیدبازگشت
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وزیر ارشاد: باید به ساحت فردوسی 
بزرگ ادای دین کنیم

وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی به مناسبت روز بزرگداشت 
حکیم ابوالقاسم فردوسی و روز پاسداشت زبان پارسی پیامی 
صادر کرد .  در بخشی از پیام سیدعباس صالحی آمده است: 
»حکیم ابوالقاســم فردوسی با آفرینش شاهکار بی بدیلش، 
شاهنامه، از سویی حکمت و خرد و بینش و منش ناب ایرانی 
و اسامی را زنده کرد و از سوی دیگر به زبان پارسی پایندگی 
و پویایی بخشید و این هردو داده ایزدی به ملت ایران را با 
جــان و دل از دســتبرد یورش زمانــه و بیگانه در امان نگاه 
داشت.  فردوسی به شایستگی »پدر زبان پارسی« نام گرفته 
و آوازه یافته اســت. او توانایی ها و ظرفیت های این زبان را 
در ابیات شــاهکار با شــکوهش به کار بســته و با تار و پود 
احســاس و آرمان قوم و ملت ایرانی گره زده اســت که هنوز 
از پس قرون و اعصار متمادی، زبان شاهنامه، زبان دانش و 
خرد و عقل و عاطفه ماســت و آموزه های ژرف این اثر مانا، 
از یکتاپرســتی و انسان دوســتی تا داد و دهش و رادی و 
جوانمــردی و نیک پنداری ســرلوحه رفتار، گفتار و پندار 
ماست.  روشن است که ما در برابر این سرمایه های گرانقدر، 
وظیفه ســترگ و ســنگینی بر عهده داریم. شــناخت و 
شناساندن شخصیت حکیم حماسه سرای توس و اثر ماندگار 
او و غبارزدایــی و رونمایــی مســتمر از آموزه های بنیادین 
انســانی و اخاقی مندرج در آن، نخســتین گام در راه ادای 
دین به ســاحت فردوســی  بزرگ اســت که فقط از عهده 
شــیفتگان و دلــدادگان به تاریــخ و فرهنگ و ادب حکمت 
ایرانی و اســامی بر می آید.   پاســداری از زبان فارســی و 
شــناخت ظرفیت ها و توانایی هــای ذاتی آن و تاش برای 
پایندگی و زایش این زبان شــیرین و شــکّرین در تعامل با 
نیازها و شرایط و مقتضیات نوین علمی و اجتماعی و ارتباطی 
جامعه جهانی دیگر وظیفه ای اســت که بر دوش نخبگان 
جامعــه، به ویــژه اصحاب علــم و فرهنگ و ادب و مجامع و 

مراکز علمی و دانشگاهی سنگینی می کند.«

5/3میلیون دوز واکسن برکت تا پایان 
خرداد تحویل می شود

در مراســمی با حضور رئیس ســتاد اجرایی فرمان امام، 
مدیران عامل و معاونان 10بانک و نهاد مالی کشور، مدیرعامل 
بنیاد برکت و جمعی دیگر از معاونان ومسئولان ستاد اجرایی، 
جشنواره »فصل همدلی و برکت« در حوزه ایجاد اشتغال در 
مناطق کم برخوردار کشــور برگزار شد. محمد مخبر در این 
مراسم با اشاره به وقوع 5رویداد در این جشنواره گفت: »امروز 
شکرانه بهره برداری از ۸5هزار طرح با ۲۲0هزار شغل ایجاد 
شده در سال ۹۹را برگزار می کنیم که 10هزار میلیارد تومان 
برای این طرح ها در بنیاد برکت ســرمایه گذاری شــده است. 
همچنین عملیات اجرایی ایجاد ۲۷0هزار شغل جدید برکت 
در مناطق محروم کشور در سال 1400نیز آغاز می شود. برای 
این مهم 13هزار و ۲۷0میلیارد تومان توســط ستاداجرایی 
فرمــان امــام و امضــای تفاهمنامه با 10 بانــک و نهادمالی 
سرمایه گذاری می شود.« او ادامه داد:» سال گذشته و امسال 
30درصد از مشاغل جدید ایجاد شده در کشور را ستاد اجرایی 
فرمــان امام و زیرمجموعه های آن ایجاد کرده اند. راه اندازی 
پویش »به روستا برمی گردیم« و »برکت همدلی« و همچنین 
ســامانه »حمایت از کسب وکارهای آسیب دیده از کرونا« از 
دیگــر اقدامات بزرگی اســت که از امروز رســما آغاز به کار 
می کند.« رئیس ســتاد اجرایی فرمــان امام در ادامه گفت: 
» پیش بینی ما این اســت که در سال 1400 حداقل 30هزار 
نفر را بتوانیم ازطریق این طرح به روستاها برگردانیم و برای 
آنان شغل ایجاد کنیم.« مخبر درباره آخرین وضعیت واکسن 
کووایــران برکت نیز گفت: »همانطور که وعده داده بودیم تا 
آخر اردیبهشــت یک میلیون دوز واکســن و در خرداد ماه 
3.5میلیون دوز را تحویل وزارت بهداشــت خواهیم داد. فاز 
ســوم مطالعه بالینی واکسن از هفته پیش آغازشده و دراین 
مرحله واکسن به ۲0 هزار نفر در ۶استان کشور تزریق خواهد 
شــد.« او گفت: » مشــخص کردن زمان آغاز واکسیناسیون 
عمومی با »واکسن کوو ایران برکت« برعهده وزارت بهداشت 
اســت و تمام تولیدات انبوه ســتاد را در اختیار این وزارتخانه 

قرار می دهیم.«

دبیر شورای نگهبان با تأکید بر اینکه قانون شرایط داوطلبان انتخابات ریاست جمهوری را معین کرده است، گفت: فردی که تقوا دارد یعنی 
همه واجبات را انجام می دهد و کار دیگری انجام نمی دهد. آیت الله احمد جنتی، دبیر شــورای نگهبان درباره بررسی صلاحیت  داوطلبان 
ریاست جمهوری اظهار داشت: ما نمی توانیم از خودمان چیزی به جز قانون بگوییم و قانون هم شرایط داوطلبان انتخابات ریاست جمهوری 
را معین کرده و شــرایط سنگینی است. وی خاطرنشان کرد: داوطلب انتخابات ریاست جمهوری باید مدیر، مدبر و باتقوا باشد و در جای 
دیگر مانند انتخابات مجلس به  عنوان مثال، به یاد ندارم شــرط »تقوا« آمده باشــد. دبیر شورای نگهبان با تأکید بر اینکه شرط تقوا یکی از 
ملاک های اصلی در بررسی صلاحیت داوطلبان انتخابات ریاست جمهوری است، گفت: فردی که تقوا دارد یعنی همه واجبات را انجام می دهد 
و کار دیگری انجام نمی دهد. آیت الله جنتی در پایان گفت: مردم شریف بدانند بار سنگینی بر دوش داریم، بررسی فردی که صلاحیت 

وی تأیید می شود به این معناست که فردی متدین است و واجبات شرعی را انجام می دهد و دست به گناه نمی زند. 

قانون،شرایط
داوطلبانانتخابات
ریاستجمهوریرا
معینکردهاست

هدف اسراییل از حمله به دفتر 
رسانه ها جلوگیری از افشای 

جنایاتشان است

معاون مطبوعاتی وزارت فرهنگ و ارشــاد اسامی ضمن 
محکوم کردن جنایات رژیم اشــغالگر قدس در بمباران مقر 
چندین رســانه بین المللی در غزه، تأکید کرد: هدف از این 
اقدام جنایتکارانه و وحشیانه، جلوگیری از افشای جنایات و 
کشتار بی رحمانه کودکان نزد افکار عمومی جهانیان است. 

محمــد خــدادی در گفتگو با ایرنا، در این باره اظهار کرد: 
بزرگ ترین ترس و نقطه ضعف رژیم صهیونیستی این است 
که مردم با ماهیت اشغالگر آن آشنا شوند. بنابراین با سانسور 
و خفقان، همه تاش خود را می کند تا صدای گریه کودکان 
فلسطینی به گوش دنیا نرسد.  وی افزود: ماهیت رژیم اشغالگر 
قدس اشغالگری، تهاجم و نژادپرستی و عبور از مرزهای انسانی 
است. این رژیم هیچ اصول، قاعده و قانونی را رعایت نمی کند 
و به هیچ قرارداد بین المللی و هیچ سازمانی از جمله سازمان 
ملل پایبندی ندارد. مسلما کسی که به کودک و آمبولانس 
و بیمارستان رحم نمی کند، به خبرنگار هم رحم نخواهد کرد.  
خدادی گفت: اولین بار نیست که آنها چنین اقدام وحشیانه ای 
انجام می دهند و آخرین بار هم نخواهد بود. این اقدام ریشه 
در ماهیت آنها دارد.  معاون مطبوعاتی وزارت ارشــاد تصریح 
کــرد:  حفظ امنیت خبرنــگاران در هر جنگ و منازعه ای از 
نخســتین اصــول و مقــررات بین المللی اســت و حتی در 
جنگ های جهانی اول و دوم و در ســال های معاصر، کمتر 
مشــاهده شــده که با اطاع از اینکه صدها خبرنگار در یک 
ســاختمان حضور دارند، به این مقر حمله مستقیم شود. اما 
ماهیت رژیم اشــغالگر قدس بر پایه نژادپرســتی و مغایرت با 
همه اصول و مقررات انسانی است.  وی ابعاد مختلف این اتفاق 
را چنین تشریح کرد: صهیونیست ها از رسانه های نیابتی دنیا 
برای وارونه نشــان دادن حقیقت، اســتفاده و جای مظلوم و 
ظالم را عوض می کنند. همچنین ســهام شرکت های بسیار 
بزرگ را می خرند و اجازه نمی دهند که جنایاتشــان منتشر 
شــود. بسیاری از رسانه های دنیا به این جنایات نمی پردازند 
زیرا مالکان رســانه ها به منبع مالی رژیم صهیونیستی وصل 
هســتند.  خدادی حمله به دفاتر رســانه ها را حمله به آزادی 
بیان و حمله به اصل دسترســی آزادانه به اطاعات خواند و 
گفت: باعث تأسف است که نمی گذارند صدای گریه کودکان 
به گوش دنیا برســد. آنها منبع آب را می زنند تا مردم تشــنه 
بمانند. بیمارستان را می زنند تا مجروحان شهید شوند. خانه ها 
را می زنند تا مردم بی خانمان شوند. ماهیت  رژیم صهیونیستی 
ضدبشــری و ضد انسانی اســت و برایش فرقی نمی کند که 

خبرنگار، کودک یا پزشک را بکشد. 

برگ سبز خودرو سند رسمی نیست
ذبیح ا... خداییان رئیس سازمان ثبت اسناد و اماک کشور گفت: 
در قانون مشخص شده که قبل از صدور سند رسمی )خودرو( باید از 
نیروی انتظامی برای تعویض پاک و تسویه جرایم و اصالت خودرو 
اســتعاماتی انجام و بعد ســند رسمی در دفاتر اسناد رسمی تنظیم 
شود، ولی برخی گفتند که دیوان عدالت اداری این قانون را نسخ کرده 
است درحالی که دیوان عدالت اداری صاحیت نسخ قانون را ندارد و 
در مورد خرید و فروش خودرو و ثبت رســمی آن، همه دســتگاه ها و 
مردم باید تابع قانون باشــند، به موجب ماده ۲۹ قانون رســیدگی به 
تخلفات رانندگی، نقل و انتقال خودرو باید در دفاتر اســناد رســمی 
صورت گیرد. برگ سبزی که در نیروی انتظامی صادر می شود سند 
عادی اســت نه رســمی و در سال گذشته، نزدیک به ۷۹ هزار پرونده 
الزام به تنظیم سند رسمی خودرو تشکیل شده است که طرفین به 
موجــب انجــام معامله عادی برای نقل و انتقال خودرو با مشــکاتی 
مواجه و ناچار به طرح دعوی در محاکم شده بودند، یک مشکل مهمی 
که در کشور وجود دارد رواج اسناد عادی است، اغلب معامات با این 
اسناد صورت می گیرد و زمینه جرائمی از جمله پولشویی، فرار مالیاتی، 
فروش مال غیر و تغییر کاربری را فراهم می کند. وی با اشاره به تدوین 
طرح اعتبار اســناد رســمی، گفت: برای مبارزه با انجام معامله با سند 
عادی، طرح اعتبار اســناد رســمی را که در سند تحول قضایی بر آن 
تاکید شده، به مجلس ارائه داده ایم و تصویب شده، ولی شورای نگهبان 
ایراداتی را بر آن وارد کرده است. او در پاسخ به سوالی در مورد تعریف 
زمین خواری خاطرنشان کرد: زمین خواری، رفتارهای غیرقانونی در 
اراضی ملی و منابع طبیعی و اراضی دولتی است که منجر به تصرف 

غیرقانونی یا تغییر کاربری غیرمجاز آن ها می شود.

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر توافقنامه تولید و تحویل هزار فروند پهپاد پیشرفته توسط وزارت دفاع به ارتشخبر
توافقنامه راهبردی توســعه و ارتقای 
توان پهپادی ارتش جمهوری اســامی 
ایران توســط فرمانده کل ارتش و وزیر 
دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح در ستاد 

فرماندهی ارتش امضا شد.
به گزارش ارتش، توافقنامه راهبردی 
توسعه و ارتقای توان پهپادی و تجهیزات 
منصــوب بــر آنها در ارتــش جمهوری 
اســامی ایران توســط امیر سرلشــکر 
سیدعبدالرحیم موســوی فرمانده کل 
ارتش و امیر ســرتیپ امیر حاتمی وزیر 
دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح در ستاد 
فرماندهی ارتش امضا شــد که براساس 
آن، در فاز نخست این توافقنامه، در مدت 
زمان کوتاهی، هزار فروند پهپاد توســط 
وزارت دفــاع تولید و بــه ارتش تحویل 

می شود.
در مراسم امضای این توافقنامه، امیر 
سرلشــکر موســوی فرمانده کل ارتش 
گفت: امروز یک قرارداد بســیار خوب و 
مبــارک بــا وزارت دفاع و پشــتیبانی 

نیروهای مسلح جمهوری اسامی ایران 
امضا شــد. این قرارداد یک نقش اساسی 
در ارتقــاء کمــی و کیفی قدرت پهپادی 
ارتش جمهوری اسامی ایران و نیروهای 
مســلح ایفا خواهد کرد. وی افزود: لازم 
می دانم از باب شــکر به درگاه خداوند و 
تشکر از مجموعه وزارت دفاع و پشتیبانی 
نیروهــای مســلح و وزیــر محترم دفاع 
یادآوری کنم که مردم شــریف ایران در 

ماههــای اخیر شــاهد قــدرت نوظهور 
پهپادی ارتش جمهوری اســامی ایران 
بهره برداری هــای  و  رزمایش هــا  در 
اطاعاتــی و عملیاتی بوده اند که بخش 
شــایان توجهی از این قدرت با مهارت، 
دانش و توانمندی های جوانان متخصص، 
متعهــد و مجرب صنعت دفاعی حاصل 
شــده که توانســتند برگ برنده ای برای 
قــدرت و تــوان رزم ارتــش جمهوری 

اسامی ایران و نیروهای مسلح به ارمغان 
آورند. امیر سرلشکر موسوی تصریح کرد: 
این قرارداد هم از نظر تعداد و هم از نظر 
تنــوع و کیفیت، قــدرت پهپادی ارتش 
جمهوری اســامی ایران را تا حد بسیار 

بالایی ارتقاء خواهد داد.
در ادامه امیر سرتیپ حاتمی وزیر دفاع 
و پشتیبانی نیروهای مسلح با بیان اینکه 
بــا این قــرارداد یک کار قابل توجه برای 
حوزه پهپادی ارتش انجام خواهد شــد 
گفت: خداوند منان را شــاکر هستیم که 
قدم دیگری برای تقویت توان رزم ارتش 
مقتدر جمهوری اسامی ایران برداشته 
شــد. وی با تاکید بر اینکه امروز پهپادها 
نقش بســیار مهمی در ابعاد مختلف رزم 
اعــم از شناســایی، رزمی و پهپاد هدف 
دارند افزود: امروز نظام مقدس جمهوری 
اســامی ایران در حوزه پهپادی در رده 
پنجم یا ششــم قدرت های دنیا قرار دارد 
و ما در تامین پهپادهای پیشــرفته مورد 

نیاز نیروهای مسلح خودکفا هستیم.

معاون امور اماک و کاداســتر ســازمان ثبت اسناد و اماک کشور گفت: کاداســتر اراضی کشاورزی با توجه به اهمیت این کار که 
موجب مدیریت بر زمین، آب، خاک و توســعه کشــاورزی می شود در اولویت امسال ســازمان ثبت قرار دارد. سیدصادق سعادتیان در 
جلســه وبینار چهار ســاعته با مدیران کل استانی، معاونان اماک و کاداستر و روسای ادارات کاداستر استانی با موضوع اهداف اجرایی 
کاداســتر و برنامه عملیاتی 1400افزود: به جهت اهمیت کاداســتر در اراضی ملی و کشــاورزی، با اجرای کاداستر اراضی ملی در سال 
13۹۹که حدود ۸0میلیون هکتار تثبیت شده است و همچنین به دلیل اهمیت کاداستر اراضی کشاورزی که موجب مدیریت بر زمین 
آب و خاک و توســعه کشــاورزی و همچنین پیشــگیری از تداخل اراضی ملی و دولتی با اراضی و اماک اشخاص می شود، اجرای آن 

امسال هم در اولویت است.

 وزیر صنعت، معدن و تجارت از ارائه مشوق های ویژه حق واگذاری زمین به واحدهای تولیدی که پیش از موعد مقرر تکمیل و راه اندازی شوند، 
خبر داد. رزم حسینی با اعام این خبر افزود: یک طرح توسعه شهرک صنعتی با حدود 4۲0 هکتار زمین در شهرستان فیروزکوه در دست اقدام 
است )شهرک شماره دو( که برای تکمیل زیرساخت های آن تاش خواهیم کرد. وی در مورد حل مشکل آب شهرک صنعتی فیروزکوه۲ تصریح 
کرد: برای حل مشکل آب از سد نزدیک به منطقه محل شهرک صنعتی سهمیه لازم را گرفتیم و در تامین آب برای این شهرک مشارکت خواهیم 
داشت تا این مشکل مرتفع شود. وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: زیرساخت های لازم برای استقرار واحدهای تولیدی و صنعتی در فیروزکوه 
فراهم است و از این لحاظ مشکلی نداریم. رزم حسینی تصریح کرد: به واحدهای تولیدی و صنعتی که پیش از زمان مقرر تکمیل و راه اندازی شوند، 

مشوق های ویژه حق واگذاری زمین در شهرک ها و  نواحی صنعتی را خواهیم داد./ فارس

اجرایکاداستراراضیکشاورزیازاولویتهایسازمانثبتاسناداست ارائهمشوقهایویژهحقواگذاریزمیندرشهرکهایصنعتی
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بیش از 140 میلیارد تومان از  طلب شــرکت گاز 
 وصول و به حســاب ســازمان هدفمنــدی یارانه ها 
واریز شــد.به گــزارش دفتر روابــط عمومی و امور 
بین الملل دیوان محاســبات کل کشور، با پیگیری و 
حسابرســی های دیوان محاســبات استان خراسان 
شــمالی مبلغ 140 میلیارد و 100 میلیون تومان از  
طلب شــرکت گاز اســتان خراسان شمالی بابت گاز 
بهای مشــترکان عمده از جمله مجتمع پتروشــیمی 
خراســان و مجتمــع صنعتی اســفراین وصول و به 
حســاب سازمان هدفمندی یارانه ها نزد خزانه داری 
کل واریز شــد.  بر اســاس قانون هدفمندی یارانه ها، 
تبصــره 14 قوانیــن بودجه ســنواتی از جمله قانون 
بودجه ســال 13۹۹ و همچنیــن آیین نامه اجرایی 
ذی ربط، درآمد حاصل از فروش داخلی گاز طبیعی، 
از جمله منابع درآمدی ســازمان هدفمندی یارانه ها 
بــوده و بایــد پس از وصول گازبهــا از طریق قبوض 
مشــترکان، به حساب سازمان هدفمندی نزد خزانه 

واریز شــود. وصول بموقــع و صحیح این درآمدها و 
واریز بموقع ســهم هر یک از ســازمان های ذی ربط 
)هدفمندی، شرکت های ذی ربط و عوارض و مالیات 
بــر ارزش افزوده( تحقق اهداف و برنامه های مندرج 
در قوانین موضوعه در سطح ملی و استانی از  جمله:

 پرداخــت یارانه هــای نقــدی و غیرنقدی به 
مشمول  خانوارهای 

 اجرای طــرح حمایت معیشــتی خانوارهای 
هدف

 خریــد تضمینی گندم و یارانه نان
 مســتمری و یارانه افراد تحت پوشــش کمیته 

امداد
 کاهش فقر مطلق

  سهم وزارت بهداشت بابت کاهش هزینه های 
مســتمر ســامت و درمان، ایجاد دسترسی عادلانه 
مــردم بــه خدمات بهداشــتی و درمانــی، تامین 
هزینه هــای تحمل ناپذیــر درمان، پوشــش دارو و 

درمان بیماری های خاص 
 بیمه ســهم دولت اقشار خاص

 حمایت از تولید و اشــتغال بخش کشــاورزی 
و صنعت

 اجرای طرح های گاز رســانی شرکت گاز
 تامین و استانداردسازی گرمایش و سرمایش 
مــدارس با اولویــت مدارس روســتایی و تامین و 

تجهیز وســایل آموزشی و کمک آموزشی
 بهینه سازی مصرف انرژی

 گســترش و بهبــود حمل و نقل عمومی و... را 
به دنبال خواهد داشت. 

باید توجه داشت عدم وصول منابع پیش بینی شده 
در قانون بودجه ســنواتی برای سازمان هدفمندی 
یارانه هــا، تحقــق اهــداف و برنامه هــا بویــژه در 
اســتان های کم برخــوردار را با چالش جدی مواجه 
کــرده و ایــن امر عــدم تحقق عدالــت اجتماعی و 

نارضایتی عمومی را به دنبال خواهد داشــت. 

حساب کشی دیوان محاسبات از مشترکان عمده گاز
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رئیس قوه قضائیه گفت: همه مسئولان و دست اندرکاران 
بایــد خــود را مخاطب فرامیــن رهبری بدانند و تحول و 
خاقیــت و نوآوری در نحوه انجام وظایف  شــان را مورد 

توجه قرار دهند.
به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، رئیس دستگاه قضا 
در جلســه دیروز شــورای عالی قوه قضائیه، با محکومیت 
حمات صهیونیست ها به مردم بی دفاع غزه گفت: کشتار 
زنان و کودکان و تخریب ساختمان  ها خصوصاً در مناطق 
پرجمعیت و ظلم و ســتم به ســاکنان غزه بار دیگر انفعال 
و بی عملــی شــورای امنیت ســازمان ملــل و نهاد های 
بین المللی در قبال مردم فلســطین را ثابت کرد. رئیسی 
افزود: این حوادث تلخ، مردم فلســطین را از اســتیفای 
حقوق شــان توسط نهاد های مدعی حقوق بشر ناامیدتر 
کرده و نشان داد آمریکا و غربی  ها که این جنایات در برابر 
چشم آنها انجام می شود، هیچ گاه گامی برای احقاق حقوق 
از دســت رفته فلســطینی  ها برنمی دارند. وی ادامه داد: 
مردم فلسطین باید با اتکال به خداوند و اعتماد به نفس 
 و مقاومت و ایســتادگی دشــمن را پشــیمان کرده و به

 عقب برانند.
همه مسئولان باید خود را مخاطب فرامین رهبری

درخصوص تحول بدانند
رئیــس قوه قضائیه همچنین با اشــاره به تأکید رهبر 
معظم انقاب بر توجه به عنصر »تحول« در دیدار مجازی 
اخیر ایشان با دانشجویان اظهار داشت: همه مسئولان و 
دســت  اندرکاران باید خود را مخاطــب فرامین رهبری 
بداننــد و تحــول و خاقیــت و نــوآوری در نحوه انجام 
وظایف  شان را مورد توجه قرار دهند. رئیسی خاطر نشان 
کرد: باید با بازنگاه به مسیر طی شده، شیوه  های جدیدی 
برای ایفای مســئولیت  هایمان طراحی نماییم و با تحول 
در روش هــا تاش کنیم وضــع موجود به وضع مطلوب 

نزدیک  تر شود.

وی، تحــول را نیاز امروز جامعه و نظام اداری کشــور 
دانســت و تأکید کرد: قوه قضائیه نیز در ســال جاری با 
انگیزه و جدیت بیشتر و تاش مضاعف اجرای سند تحول 
قضایی را پیگیری خواهد کرد. رئیس قوه قضائیه بر همین 
اســاس همکاران دســتگاه قضایی را به رسیدگی سریع، 
دقیــق و قانونمنــد به پرونده  ها بــر مبنای حق و عدل و 
 انصــاف توصیــه کــرد و آن را از مطالبــات مــردم از 

عدلیه دانست.
 اصراری بر انتشار سخنان و تصاویرم

 از جانب رسانه ملی ندارم
رئیســی در بخش دیگری از ســخنانش با اشــاره به 
حضورش در عرصه انتخابات، گفت: روش و ســنت جاری 
این بوده کســانی که در زمان تصدی مســئولیت کاندیدا 
بوده  اند، اخباری که مربوط به انجام مسئولیت  شان می شود 
پخش می شده، اما با این که هنوز نظر شورای نگهبان درباره 
کاندیدا ها اعام نشده و زمان تبلیغات آغاز نشده و شرایط 
عادی است و منع قانونی نیز وجود ندارد، شخصاً اصراری 

بر انتشار سخنان و تصاویرم از جانب رسانه ملی ندارم.
بازداشت ۵۷ نفر از عناصر ناسالم مرتبط با 

مجموعه های قضایی به اتهام فساد و دریافت رشوه
رئیس مرکز حفاظت و اطاعات قوه قضائیه در شورای 
عالی این قوه گزارشــی از شناســایی و برخورد با عناصر 
ناسالم مرتبط با مجموعه های قضایی ارائه داد.  به گزارش 
میزان، حجت الاسام عبداللهی اظهار داشت: تاکنون 5۷ 
نفر از عناصر ناســالم مرتبط با مجموعه های قضایی طی 
دو مرحله به اتهام فساد و دریافت رشوه بازداشت شده اند 
که بازداشت شدگان شامل 10 کارمند سازمان ثبت اسناد 
و امــاک، 4۲ تــن از وکای دادگســتری و پنــج نفر از 
کارچاق کن ها و اعضای موسسات حقوقی می شوند که ۲۹ 
نفر زن و ۲۷ نفر از آنها مرد هستند و کل مبالغی که تحت 
 عنوان رشــوه از آنها کشــف شــده بیش از 13 میلیارد

 ریال است.
صدور کیفرخواست شبکه فساد سازمان یافته در 

شهرداری و شورای شهر لواسان
دادســتان تهران نیز در این جلســه با ارائه گزارشــی 
درخصوص کشف و شناسایی یک شبکه فساد سازمان یافته 
در شــهرداری و شــورای شــهر لواســان گفت: افرادی با 
سوءاســتفاده از جایگاه قانونی خــود در این مجموعه ها با 
صدور مجوز برای ساخت وســاز های مســئله دار و نادیده 
گرفتن تخلفات متعدد ســاختمانی، نقش موثری در تغییر 

کاربری زمین ها و تجاوز به اراضی ملی داشتند.
علی القاصی  مهر، با اشــاره به صدور کیفرخواســت برای 
51 متهم این پرونده به اتهام ارتشــاء و وســاطت در ارتشاء، 
پرداخت یا اخذ رشــوه و تحصیل مال به نحو نامشــروع و 
پولشویی، از ارجاع این پرونده به دادگاه کیفری تهران خبر 
داد و مجمــوع ارقــام مربــوط به این پرونده را بیش از ۸00 
میلیــارد ریــال اعام کرد و گفت که در پرونده برای برخی 

پرداخت کنندگان رشوه نیز مفتوح به رسیدگی است.
لغو یکی از بخشنامه های بانک ملی

رئیس ســازمان بازرســی کل کشور نیز در این جلسه از 
لغــو یکی از بخشــنامه های بانک ملــی با پیگیری های این 
سازمان خبر داد که بانک مذکور از سال ۹4 بر خاف مقررات 
شورای پول و اعتبار صد ها میلیارد تومان از طریق دریافت 
یــک درصــد کارمزد از مشــتریان درآمدزایی کرده و رقم 
دریافتی یک اســتان بالغ بــر پنج میلیارد و یکصد میلیون 
تومان بوده که مقرر شــده این ارقام به مشتریان برگردانده 
شــود. حجت الاسام حسن درویشــیان همچنین با ارائه 
گزارشــی از شناســایی و برخــورد با کارکنــان متخلف و 
سوءاســتفاده کننده از موقعیت شغلی برخی دستگاه های 
اجرایی از جمله دستگیری یکی از کارکنان و یکی از مدیران 
ارشد بانک ملی در استان گلستان و یکی از مسئولان بانک 

کشاورزی استان گلستان خبر داد.

قوه قضائیه با جدیت بیشتر و تلاش مضاعف اجرای سند تحول قضایی را پیگیری خواهد کرد



روابط عمومی، ستاد تخصصی هر سازمان است
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو، 
با اشــاره به نقش ویــژه روابط عمومی در 
انجــام صحیــح ماموریــت ها و توســعه 
اقتصــادی، اجتماعــی و فرهنگــی در 
ســازمان ها، گفت: امروزه روابط عمومی 
ســتاد تخصصی در ســاختار سازمانی به 
شمار می رود که می تواند در تحقق اهداف 

سازمان تاثیر بسزایی داشته باشد.
 روابط عمومی، ستاد تخصصی

 هر سازمان است
ایکوپرس- فرشــاد مقیمی،  در دیدار با 
مدیر و کارکنان ارتباطات و امور بین الملل 
ایــران خــودرو به مناســبت روز جهانی 
ارتباطــات و روابــط عمومی، افزود: حوزه 
روابــط عمومی در تصمیم گیری مدیران 
عملیاتی در شرایط امروز بسیار تاثیر گذار 
اســت. وی گفت: یکی از دغدغه هایی که 
در اتخــاذ تصیمات موثر واقع می شــود، 
ارزیابی فضای بیرونی ســازمان و پیرامون 
اســت و این اطاعات را روابط عمومی می 

تواند در اختیار قرار دهد.
مقیمی ضمن تاکید بر توســعه روابط 
میان بخشی روابط عمومی با مدیریت های 

مرتبط با مردم مانند ارتباط با مشــتریان، 
یــادآور شــد: بایــد برای تحقــق و انجام 
مطالبات مردم و مشــتریان برنامه ریزی 
دقیقــی میان این بخش ها صورت گیرد و 
بســتری فراهــم شــود تا مــردم بتوانند 
درخواست های خود را در آن بیان کنند.

وی با بیان این که باید اطاعات سازنده 
با هدف آگاهی بخشــی درباره حوزه های 
مختلــف عملکرد ســازمان، محصولات و 
اطاعــات فنــی آن در اختیار عموم مردم 
قرار گیرد، گفت: اطاع رســانی در قالب 
هــای مختلف و از طریق فضاهای مختلف 

در اختیار مردم قرار گیرد؛ مبادی ورودی 
درخواســت مشــتریان باید بــه نحوی 
پاسخگوی مردم باشد که تمامی نیازهای 
آنهــا را برطرف کنــد.  مقیمی با تاکید بر 
ایجــاد نمایشــگاه های دائمــی معرفی 
محصولات در ســطح کشــور گفت: باید 
محصــولات فعلــی و جدید گروه صنعتی 
ایران خودرو برای بازدید در دسترس مردم 
قرار داده شــود. وی با بیان این که بخش 
مهمی از دوام و بقای سازمان ها به عملکرد 
روابط عمومی و انجام درست وظایف آنها 
وابسته است، بر لزوم تقویت فرهنگ و تعهد 

ســازمانی، تاکید کرد. وی یکی از وظایف 
روابــط عمومی را اعتمادســازی در افکار 
عمومی نســبت بــه اقدامات و محصولات 
گروه صنعتی ایران خودرو دانست و گفت: 
دریافت و انعکاس نظرات و پیشــنهادات 
جامعه و مشتریان به درون سازمان نیز، از 
نقش های مهم روابط عمومی به شمار می 
رود.  مقیمی با بیان این که پاسخگو بودن 
مدیران یکی از شاخص های مهم انتصابات 
در ایران خودرو اســت که لازمه آن  بهبود 
و تقویت بیشــتر این شاخص است، گفت: 
ارتباط با جامعه و پاسخگو بودن نسبت به 
ســوالات و درخواســت های مشتریان از 

وظایف مدیران ایران خودرو است.
وی مســوولیت هــای اجتماعی ایران 
خــودرو را از وظایــف مهم حــوزه روابط 
عمومی خواند و گفت: باید به سمت انجام 
فعالیــت های مانــدگار و اثربخش در این 
حــوزه حرکت کــرد.  در این دیدار،  مدیر 
ارتباطــات و امور بین الملل گروه صنعتی 
ایــران خودرو نیز گزارشــی از عملکرد و 
فعالیــت های اخیر حوزه روابط عمومی و 

ارتباطات ارایه کرد.

چهارهزارمیلیارد
ریالتسهیلاتبه
شرکتهای
دانشبنیان

بررسی مجدد طرح ساماندهی خودرو

 عضو کمیســیون صنایع مجلس با بیان اینکه امروز 
طــرح ســاماندهی صنعت خودرو در این کمیســیون 
بررســی می شــود، گفت: وزارت صمت معتقد است که 
قیمت پایه خودرو در بورس کالا باید از سوی خودروساز 
تعیین شود. علی جدی در مورد آخرین وضعیت طرح 
مجلــس با محوریت ســاماندهی صنعت خودرو اظهار 
کرد: امروز این طرح مجدد در کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس بررســی خواهد شــد و پس از نهایی شــدن در 
کمیسیون به صحن ارائه می شود؛ بحث ها در مورد این 
طرح طولانی شــد و اگر نه مقرر بود قبل از تعطیات 

مجلس، به صحن ارائه شود.
 نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس افزود: 
یکی از مهم ترین محورهای این طرح، عرضه خودرو در 
بورس است که موافقان و مخالفانی در کمیسیون دارد، 
اما احتمال تصویب این بند در کمیســیون زیاد اســت. 
نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس در مورد 
اینکه آیا این طرح در خرداد  نهایی می شود، گفت: این 
طرح در واقع طرحی اســت که در مجلس قبلی آماده 
شده و از سوی شورای نگهبان اعاده شده بود؛ بنابراین 
با توجه به اینکه این طرح اعاده شــورای نگهبان اســت، 
پــس از ارائــه به صحن، باید ســریع تر در صحن تعیین 
تکلیف شــود. البته به خاطر انتخابات شاید دو هفته به 
تعویق بیفتد. وی در مورد نظر وزارت صمت برای عرضه 
خودرو در بورس، گفت: وزارت صمت تلویحا موافق این 
بند است، اما در مورد نحوه تعیین قیمت پایه اختافاتی 
وجــود دارد. جدی افزود: وزارت صمت معتقد اســت  
تعیین قیمت پایه حق خودروســاز بوده و خودروســاز 
راســا باید قیمت پایه خودرو را در بورس  تعیین کند ، 
امــا نماینــدگان تاکید دارند که قیمــت پایه با ضابطه 
قیمت گــذاری ســازمان حمایــت مصرف کنندگان و 
تولیدکنندگان و توسط شورای رقابت تعیین شود؛ در 
واقع مجلس معتقد است این مبالغ باید در خزانه دولت 
بــرود و در صنعــت خودرو هزینه شــود نه اینکه برای 
 خودروســاز باشــد. فعــا روی ایــن مســائل بحث

 زیاد است./ مهر 

 پیشنهاد حذف 375شرکت صوری 
واردات گوشی

رئیس اتحادیه صوتی و تصویری، تلفن همراه و لوازم 
جانبی تهران با بیان اینکه وابستگی شدید بازار گوشی 
موبایل به واردات، نرخ روز دلار و تخصیص دلار 4هزار 
و ۲00تومانی موجب انگیزه برخی شرکت های صوری 
بــرای ورود بــه این عرصه شــده اســت، گفت: اکنون 
وارد کنندگان گوشی سه ماه فرصت دارند تا مابه التفاوت 
نرخ ارز ترجیحی با نیمایی و آزاد را پرداخت کنند. این 
شــرایط موجب شــده تا بسیاری از شرکت های صوری 
بــرای برخــورداری از این فرصت ســه ماهه پرداخت 
مابه التفاوت ارزی شــکل گیرد. ابراهیم درستی، افزود: 
این شرایط تاکنون مشخص کرده فقط ۲0تا ۲5شرکت 
از مجمــوع 400شــرکت واردکننــده موبایل واقعی 
هستند، بر این اساس پیشنهاد وارد کنندگان تلفن همراه 
برای حذف این شرکت ها از عرصه واردات و رانت حاصل 
از آن، حذف فرصت ســه ماهه فرصت تســویه حساب 
ارزی و دریافت مابه التفاوت نرخ ارز ترجیحی با نیمایی 

یا آزاد به هنگام ثبت سفارش است. 
ابراهیم درســتی، افزود: اجرای این پیشنهاد موجب 
خواهد شد تا اکثر شرکت های وارد کننده که با دریافت 
مبالغ بالای ارز ترجیحی، به نام واردات گوشی کالاهای 
دیگری وارد می کنند، از این چرخه حذف شوند و تجار 
واقعی که نیاز بازار را تامین می کنند، مشــخص شوند. 
نماینــده وزیــر صمت در اتاق اصنــاف ایران در مورد 
چشــم انداز بــازار و قیمت گوشــی موبایل و کالاهای 
دیجیتال با توجه به ســیگنال های مثبت ارزی ناشی از 
مذاکرات سیاســی، گفت: با توجه به تأثیرپذیری بالای 
بازار این محصولات از نرخ ارز، درصورتی که روند کاهش 
یــا تثبیــت نــرخ ارز تــداوم یابــد، مقاومــت برخی 
عرضه کنندگان در برابر کاهش قیمت ها نیز شکســته 
شده و به همان نسبت شاهد کاهش قیمت انواع گوشی 

موبایل، تبلت و لوازم جانبی آن در بازار خواهیم بود.

ســهیل معمارباشــی مدیــرکل صنایــع خودرو و 
نیرومحرکــه وزارت صنعــت، معــدن و تجارت گفت: 
دســتیابی به تولید یک میلیون و ۲00 هزار دســتگاه 
خودرو، به شرط رفع برخی موانع و مشکات امکان پذیر 
اســت. وی درخصــوص برنامه ریزی بــرای تولید یک 
میلیون و ۲00 هزار دســتگاه خودرو در ســال 1400، 
افزود: این هدف با توجه به ظرفیت های خودروســازی 
کشــور در نظر گرفته شــده و جهش خاصی در مقایسه 

با سال ۹۹ در آن دیده نشده است.
بر اساس این گزارش بررسی آمارهای رسمی وزارت 
صنعــت، معــدن و تجارت حاکــی از تولید ۹۹1 هزار و 
۶۹۲ دستگاه خودرو و کمتر از برنامه در 1۲ ماهه پارسال 
اســت. این هدف گذاری در حالی اســت که در یکی دو 
ســال گذشته وضعیت تامین ارز مورد نیاز قطعه سازان 
با چالش همراه بوده و تسهیات سرمایه در گردش، از 
جمله نیازهای اساســی آنهاســت که به خوبی از طریق 
سیســتم بانکی تامین نشــده است، برای تحقق برنامه 
امســال تولیــد خودرو لازم اســت در برنامه های ارائه 
تسهیات بانک ها تجدیدنظر شده و مساعدت هایی در 
فرآیندهــای ترخیص قطعات و تجهیزات از گمرکات و 

واردات و حمل آنها انجام شود.
این مقام مســوول وزارت صنعت به رفع موانع تولید 
در حوزه هایــی نظیــر اجرای اســتانداردهای ایمنی، 
محیط زیستی و آلایندگی اشاره کرد و ادامه داد: به طور 
مثال با وجود مشــکات تحریم ها در ســال های اخیر، 
اجرای اباغیه ســازمان حفاظت محیط زیست مبنی بر 
برخورداری خودروها از اســتاندارد آلایندگی یورو۶ از 
ابتدای ســال 1401 دســت یافتنی نیســت و اگر این 
سازمان مجوز ندهد، خودروسازی ها باید تعطیل کنند.
وی یــادآور شــد: در ســال ۹۹ عمــده محصــولات 
خودروسازان به استاندارد یورو5 تجهیز شدند، اما امکان 
آن را ندارند که از ابتدای سال آینده به استاندارد یورو۶ 

مجهز شوند.
ظرفیت فعلی تولید خودرو در کشــور ســالانه یک 
میلیون و ۲00 هزار دســتگاه و ظرفیت قطعه ســازان 
ایرانــی، تولید قطعــه برای بیش از این تعداد خودرو را 
دارند، اما به فعلیت در آوردن این ظرفیت نیازمند رفع 

موانع تولید است.
وی در ادامــه درخصوص رفع احتمالی تحریم ها در 
آینده نزدیک و مطرح شدن مجدد بحث هایی همچون 
واردات خــودروی کامل یا واردات قطعات و تجهیزات، 
گفت: به طور قطع یکی از اهداف اصلی وزارت صنعت، 
صیانت از دســتاوردهای داخلی و قطعات و تجهیزات 
داخلی ســازی شــده اســت و اجازه نمی دهیم تاش 
خودروسازان و قطعه سازان داخلی به هدر برود.مدیرکل 
صنایع خودرو و نیرو محرکه وزارت صنعت در عین حال 
گفت: این وزارتخانه برای اینکه خودروســازان داخلی 
برنامه متنوع ســازی محصولات را در دســتور کار خود 
داشته باشــند، تولید خودروهای مونتاژی با دست کم 
۲0 درصد ساخت داخل را اجازه می دهد. وی بیان  کرد: 
با توجه به تحریم صنعت خودرودر ســال های گذشته، 
همگام شــدن خودروســازان ایرانی با سرعت رشد این 
صنعت در جهان و ارائه محصولات جدید زمان بر است، 
امــا ارائــه محصولات و فیس لیفت هــای جدید به آنها 
تکلیف شــده است تا شــاهد اتفاقاتی نظیر بیش از دو 
دهه تولید پراید و پژو 405 نباشیم.  با این حال بررسی 
عملکرد خودروسازان به ویژه ارائه محصولات جدید به 
بازار دلگرم کننده اســت.وی اظهار کرد: خودروسازان 
داخلی باید به فکر ارتقای سالانه محصولات شان به ویژه 
اســتفاده از پلت فرم های جدید باشند، زیرا در غیر این 
صورت ســهم بازارشان را به سایر خودروسازان واگذار 
خواهنــد کرد.این مقام مســوول همچنین درخصوص 
واردات خودرو به کشــور گفت: وزارت صنعت هیچ گاه 
مخالــف واردات خودرو نبــوده، بلکه همواره اقتضائات 
اقتصادی کشور بوده که در این زمینه تعیین کننده بوده 
اســت.وی معتقد اســت: به دلیل رشــد قیمت ارز در 
ســال های گذشــته، واردات خــودروی خارجی صفر 
کیلومتــر )و نــه کارکرده( در بازه های قیمتی مشــابه 

تولیدات داخلی دیگر امکان پذیر نیست./ ایرنا 
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سیدحسین حسینیان رئیس کل اداره صادرات کالا و سرمایه گذاری داخلی بانک توسعه صادرات ایران با اشاره به اینکه قریب به یک دهه در حوزه تامین مالی شرکتهای دانش بنیان فعالیت دارد، گفت: این 
اداره کل در سال ۱۳۹۸ بالغ بر یکهزار و ۸۵۰ میلیارد ریال و در سال ۱۳۹۹ بالغ بر دو هزار و ۲۰۰ میلیارد ریال به شرکت های دانش بنیان تسهیلات پرداخت کرده است. یکی از اقدامات انجام شده در راستای حمایت 
از شرکت های دانش بنیان، تاسیس صندوق پژوهش و فناوری شریف به صورت مشترک بین بانک توسعه صادرت ایران و دانشگاه صنعتی شریف بوده است؛ به این ترتیب ارایه خدمات و پرداخت تسهیلات 
از طریق صندوق مذکور صورت می گیرد.امضای تفاهم نامه با معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری ناظر بر پرداخت تسهیلات و ارایه انواع خدمات به شرکت های دانش بنیان و امضای تفاهم نامه با ستاد 
ویژه فناوری نانو ناظر بر معرفی شرکت ها از سوی ستاد و تامین مالی توسط بانک از دیگر اقدامات بانک برای تسهیل فرایند اعطای تسهیلات و خدمات جذب منابع از صندوق توسعه ملی در قالب قراردادهای 
سپرده گذاری به منظور تامین مالی شرکت های دانش بنیان با نرخ ترجیحی است. به گفته رئیس کل اداره صادرات کالا و سرمایه گذاری داخلی بانک توسعه صادرات ایران، امضای تفاهم نامه با صندوق نوآوری 
و شکوفایی ناظر بر معرفی متقابل شرکت های دانش بنیان با هدف استفاده بهینه از منابع بانک با حمایت صندوق در جهت کاهش نرخ سود موثر تسهیلات قابل پرداخت به شرکت های دانش بنیان صورت 

پذیرفته است.در حوزه تامین مالی همکاری مناسب برای پرداخت تسهیلات به شرکت های دانش بنیان با حداقل وثایق با صندوق های پژوهش و فناوری صورت گرفته است./ روابط عمومی بانک

www.etebar.net

رمجموعه های آن در هشــتمین جشنواره ستارگان 
روابــط عمومــی ثابت کــرد که این شــرکت عاوه بر 
رکوردزنی در تولید با کسب عناوین برتر در این رویداد 

هم رکورد زد.
دبیر جشنواره ستارگان روابط عمومی ایران تصریح 
کرد: با تغییر مدیر روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه 
شــاهد خاقیت و جریان ســازی خبری موفقیت های 
 شــرکت فولاد مبارکه هســتیم که جای تحســین و 

تبریک دارد.
اهدای لوح »ستاره ارتباطی مدیر ارشد« به 

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه
هیأت داوران این جشنواره، با عنایت به ارزیابی های 
انجام شــده در بخش »ســتاره ارتباطی مدیر ارشد« از 
»حمیدرضــا عظیمیــان«، مدیرعامل شــرکت فولاد 
مبارکه به دلیل نگاه و عملکرد حمایتی از حوزه ارتباطی 
با اهدای لوح و نشــان »ســتاره ارتباطی مدیر ارشــد« 

تجلیل کردند.
در متن لوح »ستاره ارتباطی مدیر ارشد« آمده است:

»گرانمایــه ارجمند جناب آقــای دکتر حمیدرضا 
عظیمیــان مدیرعامل محترم شــرکت فــولاد مبارکه 

اصفهان
بی تردید، حرکت رو به تکامل و تعالی روابط عمومی، 
مرهون حمایت ها و نگاه حمایتگرانه شــخصیت هایی 
اســت که با حمایت خودبه درخشش روابط عمومی در 
کشور و حرکت رو به رد آن سهم شایسته ای را به عهده 

می گیرند.

نظر به اینکه براســاس رای هیئت داوران و با عنایت 
به بررسی های انجام گرفته، شخصیت ارتباطی، منش، 
روحیــه تعاملــی و نقش تعیین کننده و بهبود ارتباط با 
ذینفعــان و نــگاه تعالی جویانــه حضرتعالی به حوزه 
ارتباطات روابط عمومی، رسانه و افکار عمومی همیشه 
بارز، موثر و کارســاز بوده از طرف دیگر روابط عمومی 
تحــت امــر جناب عالی همواره از حمایت های فکری و 
عملی حضرتعالی بهره مند بوده و در مســیر پیشــرفت 
قرار گرفته اســت، »لوح ستاره ارتباطی مدیر ارشد« به 
دلیــل نگاه و عملکــرد حمایتی از حوزه ارتباطی تحت 
امر و شــخصیت برجســته ارتباطی به آن مدیر ارشــد 

فرهیخته اعطاء می شود.
رئیس انجمن بین المللی روابط عمومی                       

 رئیس جشنواره ستارگان روابط عمومی ایران
فیلیپ بورمانس                                                           

هوشمند سفیدی

ادامه از صفحه 2
 محصولات این پتروشیمی به میزان سالانه 410 
میلیون تن صادراتی است. با بهره برداری از این طرح، 
ظرفیت تولید متانول کشور به 14 میلیون تن در سال 
می رسد که با برنامه ریزی های انجام شده 5 میلیون 
تن از این میزان وارد زنجیره تولید پروپیلن و طرح های 
پایین دستی می شود تا هم نیاز داخل تامین و هم بازار 
خارجی متانول متعادل شود، از طرح پنتان و هگزان 
پتروشیمی اکسیر حال به عنوان آخرین طرحی که 
امروز به بهره برداری می رسد نام برد و توضیح داد: 4۸ 
میلیون دلار در این طرح سرمایه گذاری شده است و 

ظرفیت تولید سالانه آن نیز 50 هزار تن است.
تحول در غرب کشور

زنگنه با بیان اینکه با افتتاح این طرح ها 10 طرح 

از بسته جهش دوم باقی می ماند که تا پایان 1400 
و اوایل 1401 به نتیجه می رسد، اظهار کرد: با افتتاح 
این طرح ها، تولید پتروشیمی به 100 میلیون تن 
در ســال که هدف برنامه اســت، می رسد،40 طرح 
جهش ســوم پتروشــیمی نیز فعال اســت که با 
بهره برداری از آنها تولید محصولات پتروشیمی به 
133 میلیون تن در سال به ارزش 3۷ میلیارد دلار 
بر مبنای قیمت های پایه ســال ۹5 خواهد رســید. 
میانگین پیشرفت این طرح ها حدود 30 درصد است.

وزیر نفت از آغاز عملیات مگاپروژه های خوراک 
ترکیبــی در هفته هــای آتی خبر داد و توضیح داد: 
مگاپروژه هرمز با ظرفیت 5.۸ میلیون تن و نفت و 
گاز آریا با ظرفیت 4.۸ میلیون تن از جمله آنها هستند 
که قرار اســت محصــولات جدید تولید کنند. این 

طرح ها که به طرح های جهش سوم اضافه شده، قرار 
است تا سال 140۶ به بهره برداری برسند،قرار است 
مجموعه ای از طرح های جمع آوری گازهای همراه 
نفت، توســعه میدان های گازی، پالایشــگاه گاز، 
پتروشــیمی و پایین دســتی نیز در غرب کشور با 
مجموع سرمایه گذاری ۲.5 میلیارد دلار در خردادماه 
آغاز شــود که معتقدم تحولی در غرب کشور ایجاد 
خواهــد کــرد. وی با بیان اینکه ما برای ریل گذاری 
مناسب در توسعه صنعت پتروشیمی چارچوب کلی 
طرح های برنامه هفتم توسعه را نیز تدوین کردیم، 
تصریح کرد: در این چارچوب بر راهبرد توســعه و 
تکمیل زنجیره ارزش و تنوع بخشــی محصولات و 
ایجاد ارزش افزوده در چهار زنجیره پروپیلن، متانول، 
اتیلن و بنزن تاکید شده است. به گفته وزیر نفت، با 

بهره بــرداری از ایــن طرح ها ۲0 محصول جدید به 
محصولات صنعت پتروشیمی افزوده می شود، بسیار 
خوشــحالم همکاران مــان در مجموعــه صنعت 
پتروشــیمی به تعهدی که به مردم و شــما )رئیس 

جمهوری( دادند عمل کردند. 
نقش دولت در این طرح ها تخصیص خوراک و 
حمایت از شــرکت ها بود و سرمایه گذاری از سوی 

خودشان تامین شده است.
وی در پایــان از همه دســت اندرکاران صنعت 
پتروشیمی که نقش مهمی در تامین ارز کشور در 
این سال های تحریم ایفا کردند قدردانی کرد و گفت: 
اگر بتوانیم آنگونه که حق مردم و صنعت پتروشیمی 
اســت عمل کنیم خیلی ســریعتر می توانیم رشد، 

توسعه و اشتغال ایجاد کنیم.

اهدای لوح » ستاره ارتباطی مدیر ارشد« به مدیرعامل شركت فولاد مباركه

دبیر کمیسیون صنایع و معادن مجلس با حمایت 
از سیاســت های ســایپای نوین گفت: سایپا به معنای 

واقعی تحریم را به فرصت تبدیل کرد.
به گزارش سایپانیوز به نقل از پایگاه خبری تحلیلی 
»میهن صنعت«، بهزاد رحیمی نماینده سقز و بانه در 
مجلس شورای اسامی با اشاره به بازدید خود از شرکت 
ســایپا گفــت: تولیداتی که این شــرکت دارد واقعاً 
شگفت انگیز است و اینجانب در بازدیدی که از شرکت 
سایپا داشتیم دریافتم که به رغم تحریم های ظالمانه 
از سوی آمریکا، اما مدیران این شرکت به معنای واقعی 

کلمه تهدید تحریم را به فرصت تبدیل کردند.
وی افزود:  مدیران سایپا در ۲ سال گذشته با توقف 
تولید خودروهای بی کیفیت همچون پراید به ســمت 
تولید خودروهای باکیفیت و شاسی بلند رفتند. دبیر 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس ادامه داد: به عنوان 
مثال در ســال گذشته ســه خودروی جدید از جمله 
شاهین روانه بازار شد و تصمیم مدیران این است که 

در ســال جاری نیز خودروهای جدیدی تولید و روانه 
بازار کنند.

رحیمی اظهار داشــت:  این اقدامات شرکت سایپا 
نشــان می دهــد که مدیــران این شــرکت دغدغه 
رضایت مندی مشتریان را دارند و برای جلب رضایت 

مشتریان برنامه ریزی می کنند.
وی با اشــاره به تحقیق و توســعه از سوی مدیران 
شرکت سایپا عنوان کرد: مدیران این شرکت با تحقیق 
و توسعه و بهره گیری از دانش داخلی و توان مهندسین 
کشــور بــه نوآوری در تولیــد خودروهای باکیفیت و 
بومی ســازی قطعات خودرو اقدام کردند که این خود 

نیز قابل تحسین است.
دبیر کمیسیون صنایع و معادن مجلس خاطرنشان 
کرد: خودروی شــاهین و دیگر خودروهای باکیفیت 
این شــرکت قابل رقابت با خودروهای مشابه خارجی 

مثل سراتو هستند.
رحیمــی تصریح کرد: اینجانب از زحمات مدیران 

ســایپا تقدیــر کرده و امیدوارم بــا حمایت مجلس و 
کمیســیون صنایع این شــرکت برنامه های خود را در 

عرصه صنعت خودرو با موفقیت اجرا کند.
وی عنوان کرد: تولید خودروهای باکیفیت از سوی 
شرکت سایپا بارقه امیدی برای صنعت خودروی کشور 
خواهد بود و ما مطمئنیم اگر حمایت های لازم از سوی 
مدیران مربوطه صورت گیرد صنعت خودرو به خوبی 
رشد خواهد کرد و تولیدات آن با خودروهای خارجی 

قابل رقابت خواهد بود.

سایپا به معنای واقعی تحریم را به فرصت تبدیل کرد

تحقق »جهش تولید« در صنعت پتروشیمی

امکان تولید یک میلیون و ۲۰۰ هزار 
خودرو وجود دارد
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روابط عمومی می تواند سازمان را به 
چالش بکشد و باعث پیشرفت آن گردد

منصور یزدی زاده مدیر عامل ذوب آهن اصفهان گفت : با 
توجه به روند سریع تحولات و پیشرفت فناوری های ارتباطی 
، به روز بودن روابط عمومی شــرکت و برخورداری از دانش، 
تجهیزات و تکنولوژی های نوین بســیار مهم اســت چرا که به 
روز بــودن روابــط عمومی می تواند در معرفی توانمندی های 
شرکت، ایجاد انگیزش در کارکنان و در نتیجه بهره وری، کارآیی 
و اثربخشــی و تحقق برنامه های راهبردی موثر واقع شــود که 
روابــط عمومــی ذوب آهن به خوبی در این زمینه عمل کرده 

است .
روابط عمومی ذوب آهن از اســتانداردهای لازم برخوردار 
است اما استاندارد حدی ندارد و معرفی مطلوب شرکت بزرگی 
ماننــد ذوب آهــن اصفهان ، ایده های جدید و خاقیت زیادی 
می طلبد، نیاز و ویژگی های ذینفعان متفاوت است و باید آنها 
را دســته بندی کرد و محتوای ویژه ای باید برای هر بخش از 
ذینفعان تهیه شود تا اثربخشی این پیام ها افزایش یابد . وی 
برقراری ارتباط صحیح و منطقی و اصولی با مخاطبان و همچنین 
اطاع رسانی شفاف و روشن و دریافت انتظارات و خواسته های 
مخاطبان با بکار گیری روش ها و فنون مختلف را از دیگر وظایف 
کارکنان روابط عمومی دانست، موفقیت روابط عمومی، موفقیت 
ســازمان اســت و یک روابط عمومی متعالی است که می تواند 
یک سازمان را به چالش بکشد و باعث پیشرفت آن گردد.  او 
باشــاره به نقش روابط عمومی در ارتباطات درون ســازمانی و 
برون سازمانی افزود : از جمله وظایف روابط عمومی ارتباط و 
تعامل با رسانه ها است که توسعه این تعامات در جهت معرفی 
شرکت از ابعاد مختلف بسیار با اهمیت است. وی ضمن قدردانی 
از کارکنان روابط عمومی گفت : کسب جوایز مختلف در این 
حوزه نشان از توانمندی و پشتکار کارکنان روابط عمومی است 
ولی با توجه به پتانســیل کارکنان این بخش می توان ســطح 
اســتاندارد ها را ارتقا داد و انتظارات بیشــتری در این حوزه از 
کارکنان مدیریت روابط عمومی داشت . علیرضا امیری مدیر 
روابط عمومی نیز در این دیدار به تشــریح عملکرد این بخش 

در سال گذشته و برنامه های سال جاری پرداخت . 

ایجاد اشتغال توسط مدیران خودرو
شــرکت مدیران خودرو به عنوان بزرگ ترین خودروســاز 
خصوصی کشور نزدیک به ۲ دهه است که در منطقه اقتصادی 
ویژه ارگ بم فعالیت خود را به عنوان یک شرکت تولیدی آغاز 
کرده و در طول این مدت نزدیک به 3هزار نفر به طور مستقیم 
و ۲0هزار نفر به طور غیرمستقیم مشغول به کار شده اند که خود 
بر وضعیت اقتصادی و اجتماعی شهر بم و همچنین سایر شهرهای 
کشور داشته است. به گزارش روابط عمومی این شرکت، در دور 
اول تحریم های کشــور که از ســال ۹1 تا سال ۹4 ادامه داشت 
شــرکت مدیران خودرو تولید خود را افزایش داد و توانســت با 
حضور  خود در بازار، جایگاه خود را حفظ کند. اما پس از تحریم های 
دور اول در سال 13۹4 این شرکت وارد استراتژی جدیدی شد 
و آن تولید محصولات با سبک جدید و تنوع بیشتر محصولات 
بود که خودروهای تاثیرگذاری چون محصولات خانواده آریزو 
و تیگو، ایکس 55 و ۲۲ و همچنین نسل های جدید ایکس 33 
وارد بازار شد. اما تحریم های دور دوم که از آغاز سال 13۹۷ آغاز 
شــد شــرایط را به گونه ای دیگر تغییر داد این بار تمام شرکای 
خارجی و حتی بسیاری از خودروسازان چینی بازار کشور را ترک 
کردند و از ســوی  دیگر واردات خودرو ممنوع شــد و به یک باره 
تقریبا تمام شــرکای خارجی، بازار کشــور را ترک کردند که هم 
در زمینــه منابع انســانی و هم کنتــرل و عرضه خودرو در بازار 
مشکات بسیاری پدید آمد، ادامه کار بسیار سخت شده، تحریم ها 
تاثیر شــدید روی  نقل و انتقال کالا و قطعات و انتقالات بانکی 
گذاشت.  اما شرکت مدیران خودرو با حفظ مجموعه و شرکای 
خود توانست به خوبی از این بحران عبور کند و امروز همچنان 
تولیدکننده فعال بخش خصوصی اســت. خطوط تولید را فعال 
نگاه داشت و تا حد امکان خدمات خود را به مشتریان عرضه کرد 
تا مســوولیت خود را در قبال مشــتریان به انجام رســاند. در 
فعالیت هــای اجتماعی نیز کمک های فراوانی را در هنگام بروز 
ســیل در ســال ۹۸ و شــیوع کرونا و حمایت از جامعه درمان و 
 پرســنل خــود داشــت تــا همــواره خــود را کنــار جامعه

 ایران ببیند.
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فعالیت ۱۴8 معدن مس در کشور

مجموع معادن مس در کشــور ۲۲5 معدن اســت که 14۸ 
فقره آن فعال بوده و 100 میلیون تن ظرفیت اســتخراج در 
ســال دارد. معاون امور معدن و صنایع معدنی وزارت صنعت، 
معدن و تجارت با بیان این مطلب گفت: افزایش قیمت جهانی 
در ماه های گذشــته ســبب شده تا پتانسیل های راکد مانده از 

۲0 سال قبل در کشور نیز فعال شوند.
اسدالله کشاورز در نخستین کنفرانس آناین فرصت های 
پنهان سرمایه گذاری در صنعت مس با نگاهی بر بازار و معدن 
با پیش بینی افزایش قیمت جهانی مس به 15 هزار دلار تا سال 
۲0۲5 میادی، این مساله را نویدبخش شکوفا شدن بیشتر 
این صنعت در کشور برشمرد. معاون امور معدن و صنایع معدنی 
وزارت صنعت، معدن و تجارت ابراز امیدواری کرد: با سیاست های 
وزارتخانه در آینده واحدهای پایین دســتی بیشــتری در این 
صنعت شکل بگیرد. کشاورز اظهار داشت: مجموع معادن مس 
در کشور ۲۲5 فقره است که 14۸ فقره آن فعال بوده و از نظر 
استخراج کان سنگی 100 میلیون تن ظرفیت در سال دارد، 
همچنین در حال حاضر 1۶ معدن در حال تجهیز در کشــور 

وجود دارد و ۶5 معدن نیز غیرفعال است.
وی با اشاره به صنایع معدنی وابسته به این صنعت خاطرنشان 
کرد: اکنون ۶۷ واحد کنســانتره مس با ظرفیت اســمی یک 
میلیون و ۲5۷ هزار تن در سال در استان های مختلف کشور 
از جمله آذربایجان و کرمان در حال فعالیت است، همچنین 
پنج فقره طرح جدید در حال اجراست.این مقام مسوول گفت: 
اکنون چهار واحد کاتد مس به ظرفیت 51۲ هزار تن در کشور 
وجود دارد که تولید آنها در ســال گذشــته ۲۹0 هزار تن بوده 
است. در این همایش، مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران 
نیز با اشاره به افزایش سهم و نقش مصرف برق در انرژی های 
جهانی از 1۹ درصد فعلی به 4۹ درصد تا سال ۲050، بر لزوم 
توســعه ســرمایه گذاری ها در این حوزه تاکید کرد.اردشــیر 
ســعدمحمدی گفت: امروز دنیا به ســمت معادن زیرزمینی 
حرکت کرده و در کشور ما نیز باید این تعریف را قائل شویم. 
وی خاطرنشان کرد: در ایران در دو چشم انداز 1403 و 1410 
سرمایه گذاری چهار میلیارد دلاری در این عرصه پیش بینی 

شده است.
مدیرعامل شــرکت ملی صنایع ایران گفت: در افق 1404 
به میزان دو میلیارد دلار ســرمایه گذاری برای رساندن تولید 
مس محتوی به ۲4۶ هزار تن با میانگین ســرمایه بری هشت 
هــزار و ۸00 دلاری پیش بینی شــده اســت کــه در قیاس با 
کشورهای پیشرو در این زمینه از جمله شیلی، آمریکا و پرو، 
قابل قبول و منطقی است.مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس 
ایران در ادامه گفت: در فضای امروز جهانی نزدیک به 3۹ درصد 
انرژی تولید جهان از نفت و جریان الکتریســیته 1۹ درصد از 
انــرژی جهــان را تامیــن می کند. وی بیان داشــت: مطابق 
پیش بینی ها در سه دهه آینده برنامه ریزی ها به سمتی است 
که 13 درصد تامین انرژی از نفت و 4۹ درصد از الکتریسیته 
خواهد بود که مهم ترین عنصر در این تغییر رویکرد با توجه به 
قیمت ها و قابلیت بالا در انتقال جریان الکتریسیته، مس است. 
سعدمحمدی ادامه داد:  همچنین در 10 سال آینده دست کم 
35 درصد خودروها در سطح جهان برقی خواهند شد که به 
این ترتیب، مصرف چهار تا هفت کیلوگرمی مس در خودروهای 
امــروزی بــه بیش از ۸۹ کیلوگرم افزایش خواهد یافت؛ بر این 
 اســاس بــازار بســیار مناســبی بــرای فلــز مــس ایجاد

 خواهد شد./ ایرنا

کاهش ۱۹ درصدی ارزش تجارت ایران
سید روح ا... لطیفی سخنگوی گمرک ایران گفت: در سال 
۹۹ بیــش از 3۸.۶ میلیــون تن کالا به ارزش ۲4میلیارد دلار 
بین ایران و کشــورهای 1+5 رد و بدل شــد که سهم صادرات 
کشورمان ۲۸میلیون تن و به ارزش ۹ میلیارد و ۸3۶ میلیون 
دلار و واردات مان از این کشــورها 10میلیون و 545هزار تن 
به ارزش 14میلیارد و 1۶1میلیون و۷55هزار دلار بوده است 
که نســبت به ســال ۹۶ کاهش 14 و 1۹درصدی را در وزن و 
ارزش کل تجارت شــاهد بودیم. در ســال گذشته با صادرات 
۲۶میلیــون و ۹5۶هــزار و 1۲3 تن کالا به ارزش ۹میلیارد و 
۷۷میلیون و 1۲3هزار و ۲34دلار به کشور چین، ۹۶درصد 
وزن و ۹۲درصد ارزش صادرات کالاهای ایرانی به 1+5 را به 

خود اختصاص داده است./ روابط عمومی گمرک

روابط عمومی ها بدون بزرگنمایی اقدامات دستگاه ها را به مردم اطلاع دهند
وزیــر صمــت، اطاع رســانی درباره 
چارچوب مسئولیت ها، اهداف و عملکرد 
وزارتخانــه، در کنــار پاســخگو بــودن 
مســئولان را لازمه و شرط خدمت رسانی 
دانســت و گفــت: ایــن از وظایف روابط 
عمومی و مراکز اطاع رســانی اســت که 
بــدون بزرگنمایی و به دور از تبلیغ افراد، 
کارهــا و اقدامات دســتگاه ها را به عموم 

مردم اطاع دهد.
بــه گــزارش ایراســین، علیرضــا 
رزم حسینی در نشست ویدوئو کنفرانسی 
کــه به مناســبت روز ارتباطات و روابط 
عمومی و با حضور روســای سازمان های 
صمت استان ها، مسئولین روابط عمومی 
این ســازمان ها، و مدیران روابط عمومی 
سازمان ها، شرکت ها و موسسات تابعه این 
وزارتخانه برگزار شــده بود، ضمن تبریک 
ایــن روز و قدردانــی از زحمــات روابط 
عمومــی در بخش های مختلف صنعتی، 
معدنی و تجاری و اســتان های مختلف، 
رسالت اطاع رسانی و حوزه رسانه را امری 
اثرگذار خواند و گفت: در دنیایی که رسانه 
و انتشــار اطاعــات حرف اول را می زند، 
صحت، دقت و سرعت عواملی هستند که 
باید در اطاع رســانی و فعالیت در حوزه 
رســانه به عنوان اولویت مورد توجه قرار 

گیرند.
وزیر صنعــت، معدن و تجارت با بیان 
اینکه در دنیای امروز جنگ رســانه ای به 
یکــی از مهلک تریــن و زیان بارتریــن 
چالش ها تبدیل شده است، جهت دهی و 
هدایت افکار عمومی را یکی از اهداف مهم 
رســانه ها دانست و افزود: اهمیت رسانه و 
حــوزه اطاع رســانی و روابط عمومی بر 
کسی پوشیده نیست بویژه دردنیای امروز 
کــه اذهــان و افکار جامعــه مورد هدف 

رســانه ای قرار گرفته اســت و رقابت در 
ساخت و هدایت افکار عمومی است.

رزم حسینی در ادامه به اهمیت وزارت 
صمت و نقش آن در کشور اشاره و اظهار 
کرد: دســتگاه صمت به عنــوان یکی از 
دســتگاه های متولــی اقتصاد کشــور و 
 GDP معیشت مردم حدود 3۸ درصد از
کشور را به خود اختصاص داده است و با 
توجــه بــه اینکــه مســئولیت تجارت 
بین المللی و حوزه های صنعت و معدن را 
مهم تریــن  از  یکــی  دارد  برعهــده 
وزارتخانه های نظام است و این به معنای 
اهمیت بیشتر بخش روابط عمومی در این 
حوزه  است. وزیر صنعت، معدن و تجارت 
با تاکید بر اینکه روابط عمومی دریچه ای 
اســت که مــردم و جامعــه از طریق آن 
اطاعــات مربوط به اهــداف، اقدامات و 
عملکــرد وزارتخانه و بخش های مختلف 
آن را بدســت  می آورند، اطاع رسانی به 
موقع، حرفه ای و درست را لازمه کار روابط 
عمومی و نیاز هر ســازمانی عنوان کرد و 
گفت: اقدامات و کارهای انجام شــده در 
هر ســازمان باید به اطاع مردم رســانده 
شــود که اگــر اطاع رســانی به صورت 
شایســته اتفاق بیفتد، مطالبات جامعه از 

وزارتخانــه و دســتگاه های ذیربــط در 
قانونــی مســئولیت های   چارچــوب 

 خواهد بود.
وی با تاکید بر اینکه اطاع رســانی به 
موقــع، کافی و صادقانــه باعث افزایش 
ســرمایه های اجتماعی برای وزارتخانه و 
مجمــوع حاکمیت خواهد شــد، اذعان 
داشــت: وزارت صمــت به عنــوان یک 
وزارتخانــه مهــم بایــد در چارچــوب 
مســئولیت های خود پاسخگو باشد و به 
طــور یقین اگــر مردم صداقــت و عزم 
مســئولان را در انجام مسئولیت ها حس 
کنند، لطمه ای به سرمایه های اجتماعی 
نظــام وارد نخواهــد شــد؛ در طول دفاع 
مقــدس، همه عملیات ها به مردم اطاع 
داده می شــد، و به واســطه اعتمادی که 
وجود داشــت علی رغم شکست در برخی 
عملیات ها، درعملیات های بعدی فرزندان 
این ســرزمین در میــدان حاضر بودند و 
موفقیت ها و پیروزی ها را خلق می کردند؛ 
در جنــگ اقتصــادی نیز بایــد با مردم و 

جامعه صادقانه برخورد کرد.
وزیــر صمــت، اطاع رســانی درباره 
چارچوب مسئولیت ها، اهداف و عملکرد 
وزارتخانــه، در کنــار پاســخگو بــودن 

مســئولان را لازمه و شرط خدمت رسانی 
دانست و تاکید کرد: این از وظایف روابط 
عمومی و مراکز اطاع رســانی اســت که 
بــدون بزرگنمایی و به دور از تبلیغ افراد، 
کارهــا و اقدامات دســتگاه ها را به عموم 
مردم اطاع دهد؛ مردم باید بدانند شرایط 
چگونه است، دستاوردهای چه بوده است؛ 
در کنار تشــریح مشــکات و تهدیدها، 
فرصت ها و اقدامات نیز باید به اطاع مردم 
رسانده شود. رزم حسینی در بخش دیگر 
صحبت های خود با اشاره به فضای جدید 
رســانه ای و دسترســی آســان افراد به 
اطاعــات و ابزار تولید و انتشــار خبر در 
دنیای امروز، تصریح کرد: امروز در جامعه 
با پدیده بمباران اطاعات روبرو هســتیم 
و وظیفــه ایجاد شــفافیت در این فضا و 
مشــخص کردن اخبار و اطاعات درست 
از اخبار نادرســت بر عهده اصحاب رسانه 
و مراکز روابط عمومی است. رزم حسینی 
در پایان با اشــاره به تاش وزارت صمت 
برای تحقق وعده ها و رفع مشــکات در 
حوزه مسئولیت های خود گفت: اقدامات 
خوبی در وزارتخانه انجام شــده اســت و 
البته نتایج خوبی نیز در این مدت بدست 
آمد که بســیاری از آن ها به اطاع عموم 
نرســید، خدمات و کمک هایی که بخش  
صنعت و تجارت در دوران کرونا انجام داد 
بی نظیــر بود و اقداماتی که کشــور را از 
واردات بســیاری تجهیــزات ضــروری 
پزشــکی بی نیاز کرد، قابل تقدیر اســت؛ 
رشــد صنعتی نزدیــک به ۸ درصدی در 
تحریم هــا  و  کرونــا  کــه  شــرایطی 
محدودیت هــای زیــادی را ایجاد کرده 
است، موفقیت بزرگی است و تمامی این 
موفقیت ها دســتاورهای نظام اســت که 
لازم است مردم از آن اطاع داشته باشند.

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر خبر

مهر- قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید اواخر هفته گذشته گفت: براساس اعلام بانک مرکزی و وزارت امور اقتصادی و دارایی، دو هزار و ۷۸۹ واحد تولیدی تا پایان آذر ۹۹ به تملک ۱۶ بانک در آمدند. 
بابک دین پرست، در حاشیه چهاردهمین جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید در جمع خبرنگاران افزود: از این تعداد دو هزار و ۷۸۹ واحد، هزار و ۷۶۱ واحد تولیدی هنوز درتملک این بانک هاست. از این تعداد 
واحدهای تولیدی تملک شده، ۲۳۷ واحد اقاله شده و ۶۹۹ واحد در فهرست واحدهای واگذار شده به غیر قرار گرفته است. سه بانک بزرگ کشور به ترتیب ۹۷۰، ۶۷۴ و ۳۳۸ واحد تولیدی را در تملک خود 
دارند و اگر برای بازگرداندن این واحدها به چرخه تولید همکاری نکنند، اسامی بانک ها اعلام می شود. از ۳۲ بانک و موسسه اعتباری غیربانکی، ۱۶ بانک و موسسه تا پایان آذر ۹۹ هیچ واحد تولیدی تحت تملکی 
نداشتند.وی با بیان اینکه براساس بانک مرکزی اکثر واحدهای تملک شده از سوی بانک ها در زمان تملک غیرفعال بودند، ادامه داد: با پیگیری ها و اقدام خوب بانک مرکزی به ویژه شورای پول و اعتبار، 
دستورالعمل نحوه واگذاری اموال مازاد موسسات اعتباری در یازدهم آذر ۹۹ ابلاغ شد. بر اساس این دستورالعمل، بازگشت واحدهای تولید که امکان بازگشت به چرخه تولید را دارند، تسهیل خواهد شد. 
این مقام مسوول با بیان اینکه برای اجرای این دستورالمعل جلسه ای با حضور مدیران عامل ۱۶ بانکی که واحدهای تولیدی را تملک کرده اند، برگزار می شود، اظهار داشت: رییس کل بانک مرکزی نیز که خود 

یکی از اعضای اصلی ستاد تسهیل و رفع موانع تولید است در این جلسه حضور دارد و در خصوص اجرای این دستورالعمل و سرعت بخشیدن به بازگشت واحدهای تولیدی تصمیم گیری می شود.

رئیــس هیات عامل ایمیدرو از اختصاص ۲00 میلیارد 
تومان بودجه از محل حقوق دولتی به بخش زیرساخت ها 
به منظور فعال ســازی معادن کوچک در سال جاری خبر 
داد. به گزارش تسنیم، وجیه ا... جعفری در نشستی ویدئو 
کنفرانســی همچنین بر نقش توســعه زیرساخت در فعال 
ســازی معادن کوچک تاکید کرد و اظهارداشــت: طرح 

زیربنا ها در ســال جاری ۸00 میلیارد تومان بودجه لازم 
دارد و در حوزه طرح احیاء و فعال ســازی معادن کوچک 

هم نیازمند ۲00 میلیارد تومان هستیم.
وی با اشــاره به لزوم تامین بودجه زیرســاخت در فعال 
ســازی معادن کوچک افزود: از مهمترین مشکات فعال 
سازی معادن کوچک ایجاد زیرساخت و راه دسترسی است 
که با تامین بودجه آن می توان در تحقق فعال سازی معادن 
کوچک و در نتیجه اشــتغالزایی در مناطق محروم کمک 
کــرد. رئیس هیات عامل ایمیــدرو اضافه کرد: مطالعات 
فعالســازی 34 معدن در حال انجام اســت که طی 3 ماه 
آینــده به اتمام می رســد و با توجه بــه اینکه اکثر معادن 
کوچــک غیرفعــال در اختیــار بخش خصوصــی بوده و 
زیرســاخت و احداث راه در این مناطق از مشــکات آنان 
بــرای فعال ســازی معادن اســت باید بر لــزوم توجه به 

زیرساخت در این مناطق تاکید کرد.
وی همچنین در این نشســت از افزایش ۶00 میلیارد 
تومانی بودجه صندوق بیمه ســرمایه گذاری فعالیت های 

معدنی در سال جاری خبر داد و تصریح کرد: از این میزان 
400 میلیارد تومان از محل حقوق دولتی و ۲00 میلیارد 

تومان از سوی ایمیدرو تخصیص خواهد یافت.
جعفری با اشاره به اعتبار صندوق بیمه

ســرمایه گذاری فعالیت هــای معدنی گفت: اگر از این 
صندوق حمایت شــود، نتیجه آن ارائه تسهیات خوب به 
سرمایه گذاران این حوزه خواهد بود. اسدالله کشاورز معاون 
معدنی وزارت صنعت، معدن و تجارت هم در این نشست 
با اشــاره به برنامه ژئو فیزیک هوایی در ســازمان زمین 
شناسی بر لزوم توجه به این بخش در حوزه اکتشاف تاکید 
کرد و خواســتار افزایش اعتبار تخصیص یافته برای این 
بخش در سال جاری شد. در این نشست ضمن تایید ارقام 
بودجه در بخش معادن کوچک و صندوق بیمه ســرمایه 
گــذاری فعالیت های معدنی، بودجه در نظر گرفته شــده 
برای برنامه ژئو فیزیک هوایی ســازمان زمین شناســی و 
اکتشافات معدنی از 30 میلیارد تومان در سال گذشته به 

100 میلیارد تومان در سال جاری افزایش یافت.

ایمیدرو ۲۰۰ میلیارد تومان برای فعال سازی  معادن کوچک اختصاص می دهد
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امید حاجتی مدیرعامل سازمان هدفمندی یارانه ها اعام 
کرد: امســال یک هزار و ۹3 میلیارد و 400 میلیون تومان 
اعتبار به بخش های مختلف بهزیستی، چایکاران، ایثارگران 
 و مسکن محرومان از محل منابع هدفمندی یارانه ها پرداخت 

شده است.
 برای حمایت از تولید محصولات کشاورزی از محل منابع 
هدفمندی یارانه ها 100 میلیارد تومان اعتبار برای خرید 
تضمینی چای به چایکاران شــمال کشور تخصیص یافته 
است. او با بیان اینکه ایثارگران ذخایر ملی و سرمایه کشور 
هستند، افزود: 300 میلیارد تومان از منابع نقدی سازمان 
هدفمندی در اردیبهشــت ماه با اولویت پوشش مناسب و 

هرچه بهتر بیمه تکمیلی ایثارگران اختصاص یافت.
مدیرعامل سازمان هدفمندی گفت: 313 میلیارد و 400 
میلیون تومان نیز برای تامین آب آشامیدنی از سیستم های 
آب شیرین کن و تامین برق مناطق محروم اختصاص یافت. 
او اضافه کرد: این اعتبار به وزارت نیرو پرداخت شــد تا با 

هزینه این مبلغ آب شــرب ســالم و تصفیه شده در اختیار 
مردم جنوب کشور قرار گیرد و در فصول گرم برق مورد نیاز 

آنها نیز تامین باشد.
حاجتی با بیان اینکه تامین مسکن جزو تکالیف دولت 
است، گفت: تحریم های ظالمانه دشمنان شرایط حساسی 
را در کشور ایجاد و مشکات اقتصادی را به وجود آورده و 
موجب گرانی مسکن شده است. او اضافه کرد: با درک این 
موضوع سازمان هدفمندی یارانه ها 100 میلیارد تومان برای 
تامین مســکن محرومان به بنیاد مســکن انقاب اسامی 
اختصاص داد که امیدواریم با اســتمرار این اقدامات شاهد 

تسریع در تامین به موقع مسکن نیازمندان کشور باشیم.
حاجتی درخصوص حمایت از معلولان کشور گفت: ۲۸0 
میلیارد تومان نیز برای رفاه حال معلولان در اختیار سازمان 
بهزیستی قرار گرفت. او در ادامه ابراز امیدواری کرد با تامین 
به موقع منابع این سازمان توسط شرکت های تامین کننده 
منابع، بتوان مصارف پیش بینی شده در قانون بودجه سال 

1400 کل کشور که عمدتا اجتناب ناپذیر و ضروری هستند 
 را در اســرع وقت بــه بخش هــای اجرایــی کشــور

 اختصاص داد.
پیش از این مدیرعامل سازمان هدفمندی یارانه ها اعام 
کرده بود که سال گذشته پیش بینی می شد که از کل منابع 
حاصل هدفمنــدی یارانه ها در بودجه، ۲50 هزار میلیارد 
تومان وصول شــود که از این میزان ۷0درصد معادل 1۷4 

هزار میلیارد تومان محقق شد./ ایرنا

پرداخت بیش از هزار میلیارد تومان اعتبار از محل هدفمندی یارانه ها

www.etebar.net

رئیس ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام با بیان اینکه نتایج فازهای مطالعه بالینی واکسن »کوو ایران برکت« توسط وزارت بهداشت اعام 
می شــود، گفت: اجازه واکسیناسیون عمومی با واکسن کرونای »کوو ایران برکت« پس از تأیید وزارت بهداشت صادر می شود. محمد مخبر در 
گفت وگو با تسنیم، با بیان اینکه در اردیبهشت ماه یک میلیون دوز واکسن تولیدشده »کوو ایران برکت« را تحویل وزارت بهداشت خواهیم داد، 
اظهار داشت: پس از اتمام فاز یک مطالعات انسانی برای ورود به فاز دوم تست انسانی، واکسن »کوو ایران برکت« از لحاظ عوارض بررسی شد و بر 
اساس استانداردهایی که وزارت بهداشت تعیین کرده بود مجوز فاز دوم تست انسانی صادر شد. وی افزود: پس از اتمام فاز دوم، اجازه ورود به فاز 
سوم توسط وزارت بهداشت صادر شد و پس از اتمام این فاز نیز نتایج توسط وزارت بهداشت اعام می شود تا اجازه واکسیناسیون عمومی با واکسن 
کرونای »کوو ایران برکت« صادر شود. مخبر ادامه داد: زمان بندی برای استفاده عمومی از واکسن کرونا توسط خود وزارت بهداشت تعیین می شود.

دبیر انجمن صنایع لوازم خانگی ایران از مشکل جدی این صنعت در تامین مواد اولیه خبر داد و گفت: حتی اگر کاهش نرخ ارز استمرار داشته 
باشــد و قیمت جهانی مواد اولیه از جمله محصولات پتروشــیمی و فولاد نیز کاهش یابد و بر مواد اولیه تولید داخل اثر مثبت بگذارد، با توجه به 
افزایش 3۹درصدی دستمزد و تابعیت بازار از عرضه و تقاضا نمی تواند تاثیر چشمگیری بر قیمت محصولات داشته باشد.عباس هاشمی در گفت وگو 
با ایسنا با بیان این که نحوه توزیع مواد اولیه این صنعت به عنوان صنعت پیشران کشور باید متناسب با نام سال تنظیم شود و در اولویت قرار گیرد، 
بیان کرد: مواد اولیه به عنوان الزام تولید باید در دســترس باشــد اما در ادامه عرضه و تقاضا تعیین کننده وضعیت بازار است. با توجه به انحصاری 
نبودن صنعت لوازم خانگی و این که کالاهای این صنعت کالای سرمایه ای یعنی منبع درآمد نیستند، گرانفروشی موضوعیت چندانی ندارد و اصولا 

به نفع تولیدکننده نیست که قیمت را بالا ببرد.

واکسیناسیونعمومیباواکسن»کووایرانبرکت«پسازتأییدوزارتبهداشت آیاباکاهشنرخارز،لوازمخانگیارزانمیشود؟



افزایش
۱54هزار
میلیاردریالی
سرمایه
بیمهایران

 انعکاس اقدامات به ذینفعان کلیدی 
در اولویت روابط عمومی

مدیرعامل بانک صادرات ایران در دیدار با کارکنان اداره کل 
روابط عمومی این بانک، شناسایی ذینفعان کلیدی سازمان و 
تشــریح اقدامــات بانک برای آنهــا را از وظایف و اولویت های 

روابط عمومی عنوان کرد.
بــه گزارش روابط عمومی بانک صــادرات ایران، حجت اله 
صیــدی در ایــن دیدار که به مناســبت آغاز هفته ارتباطات و 
روابط عمومی انجام شــد، گفت: فعالیــت در روابط عمومی از 
آنجایی که باید ذینفعان کلیدی سازمان را شناسایی و ارتباط 
با آنها را حفظ کرد، کار دشواری است. وی افزود: فکرکردن به 
نیازها، دغدغه ها، عایق و رابطه آنها با سازمان اقدامی ضروری 
است که باید برای حل و رفع آنها تاش کرد. ضمن اینکه نفع 
همیشه نفع مادی ارزیابی نمی شود. صیدی با بیان اینکه بانک 
ذینفعان مختلف با ســایق متفاوتی دارد، ابراز کرد: مشــتری 
صاحب حســاب و سپرده گذار و مشتری تسهیاتی، بخشی از 
ذینفعان بانک هســتند که با هم فرق دارند و عایق آنها با هم 
متفاوت است. مدیرعامل بانک صادرات ایران کارکنان بانک را 
از جمله ذینفعان کلیدی بانک عنوان و اظهار داشت: کارکنان 
محتــرم بانــک صادرات ایران در سراســر ایران از قومیت های 
مختلف، با رده تحصیلی متفاوت و با گرایش های مختلف مالی 
و مهندسی و... فعالیت دارند که ارتباط ایجاد کردن با همه اینها 
کار ظریف و پیچیده ای اســت. وی افزود: در عین حال تشــریح 
اقداماتی که مدیران بانک برای پیشــبرد کارها و اهداف بانک 
انجام می دهند، برای تمامی این ذینفعان از وظایف روابط عمومی 
است. صیدی سهامداران را بخش مهم دیگری از ذینفعان بانک 
دانست و افزود: سهامداران نیز انتظارات به حقی دارند که باید 
مدنظر قرار گیرد. از این رو تشــریح مجموعه اقدامات بانک به 
زبان هر ذینفع کار بسیار سختی است که روابط عمومی بانک 

صادرات ایران در این مورد موفق عمل کرده است.

حرکت بانک دی به سمت سودآوری 
شتاب می گیرد

 برات کریمی، مدیرعامل بانک دی ، گفت: سال گذشته با وجود 
مشکات متعددی که شیوع ویروس کرونا بر اقتصاد کشور و نظام 
بانکی تحمیل کرد، حرکت شتابان بانک دی در مسیر اصاح ساختار 
مالی و افزایش سرمایه، با همت جمعی همکاران، بدون وقفه ادامه 
پیــدا کــرد که نتیجــه آن تصویب افزایش ســرمایه بانک و بهبود 
شــاخص های مالی و عملکردی در حوزه های مختلف بود، اصاح 
ساختار مالی در کنار بهبود ساختار سازمانی در بانک دی، پایه گذار 
زیربنایی شده است که تسهیل کننده حرکت در مسیر انضباط مالی 

و تداوم بهبود های حاصل شده در بانک است.
وی با اشاره به برنامه های هیئت مدیره برای مدیریت روند زیان 
انباشــته در بانک تصریح کرد: در یک ســال گذشته و با پیاده سازی 
برنامه های کوتاه مدت توانسته ایم شتاب تصاعدی در انباشت زیان را 
مدیریت کنیم و قصد داریم با حرکت بر مدار اهداف اســتراتژیک، 
افزایش زیان انباشته را در نیمه نخست سال جاری متوقف کرده و از 
نیمه دوم سال شاهد سودآوری بانک دی و به تدریج به صفر رساندن 
زیان انباشته باشیم،برای تحقق سودآوری و کاهش زیان انباشته باید 
تمرکز عمده بانک بر روی وصول مطالبات معوق به منظور آزاد کردن 
منابع برای اعطای تسهیات بیشتر، پایبندی شعب به برنامه عملیاتی 
تدوین شده برای رشد نسبت منابع ارزان قیمت به کل منابع، تقویت 
ارتباط با مشــتریان بزرگ و تنوع بخشــی به تســهیات و طراحی 
محصولات جدید اعتباری متناســب با نیازهای مشــتریان باشد. 
برنامه ریزی ها و اقدامات مناسبی در حوزه بانکداری الکترونیک، توسعه 
سامانه های ارائه خدمات غیرحضوری و ... در بانک دی صورت گرفته 
است که با توجه به حرکت شتابان رقبا در این زمینه، سرعت بخشی 
به اقدامات ضرورت دارد،پایبندی به مصوبات شورای پول و اعتبار و 
بانک مرکزی در پرداخت سود به سپرده ها نقطه قوت بانک دی است، 
تســهیل دسترســی جامعه هدف بنیادشهید به خدمات بانک دی 

همچنان در اولویت برنامه های بانک دی قرار دارد. / روابط عمومی

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر خدمات بانک مهر ایران منحصر به فرد استخبر
نمایندگان ســهامداران در جلسه مجمع 
عمومی عادی به طور فوق العاده بانک مهر ایران 
اظهــار کردنــد: بانک مهر ایران مســئولیت 
خطیري در نظام تأمین مالي کشــور بر عهده 
دارد. همچنیــن خدماتــي که این بانک ارائه 
مي کند، بسیار منحصر به فرد است. به گزارش 
روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهر ایران، 
ســید فرید موســوي، نماینده بانک ملي در 
مجمــع عمومي عادي به طور فوق العاده بانک 
مهر ایران و رئیس مجمع گفت: بانک مهر ایران 
مسئولیت خطیري در نظام تأمین مالي کشور 
بر عهده دارد. همچنین خدماتي که این بانک 
ارائه مي کند بســیار منحصر به فرد است و در 
بسیاري از موارد شاهدم که منشأ خیر و برکت 
بوده است. قدردان زحمات مدیران بانک مهر 
ایران هستیم. در ادامه خسرو فرهی، نماینده 
بانک سپه و ناظر مجمع ضمن تشکر از دکتر 
مرتضی اکبــری، مدیرعامل بانک مهر ایران 
گفت: ایشــان کاماً متعهدانه و صادقانه بانک 
را هدایــت کرده اند. اعضاي هیأت مدیره نیز 
ترکیب مناسبي در این بانک ایجاد کرده اند و 
خوشــبختانه شــاهد توفیقات خوب بانک 
بوده ایم. هم از ایشــان تشــکر مي کنیم و هم 
اینکه حمایت ســهامداران از فعالیت هاي این 
بانک کمک مي کند که بانک بتواند در آینده 
موفقیت هاي بیشــتري کسب کند که قطعاً 
باعث پشــتیباني از کسب وکارهاي فعال در 

جامعــه خواهد بود. مســعود نصر اصفهانی 
نماینــده بانک ملت و دیگر ناظر مجمع نیز از 
ســخنرانان این جلســه بود کــه اظهار کرد: 
بالندگي بانک مهر ایران و رشد روزافزون آن 
مشــهود اســت. لازم اســت از دکتر اکبري و 
اعضاي هیأت مدیره تشکر کنم. همه بانک ها 
مدعي اجراي بانکداري اســامي هستند؛ اما 
بدون شــک نماد بانکداري اسامي بانک مهر 
ایران اســت و این براي ما به عنوان ســهامدار 
افتخار اســت که بخشي از سرمایه بانک هاي 
مــا در ایــن بخــش و براي کمــک به بخش 

آسیب پذیر جامعه هزینه مي شود.
مجمع عمومی عادی به طور 

فوق العاده بانک مهر ایران برگزار شد
 مجمــع عمومی عادی به طور فوق العاده 
بانــک مهر ایران، به منظور تغییر در ترکیب 

هیــأت مدیــره بانک با حضــور نمایندگان 
صاحبان ســهام، مدیرعامل و اعضاي هیأت 
مدیره برگزار شــد، در این جلسه که دستور 
کار آن تغییر اعضای هیأت مدیره بود، ناصر 
ســیف الهي انار به جاي ســلیمان توکلي به 

عضویت هیأت مدیره بانک درآمد.
گفتنــی اســت دکتر مرتضــی اکبری، 
محسن پدرام، عیسي امامي و حسن تلیکاني 
به عنــوان عضو هیأت مدیره بانک مهر ایران 

ابقا شدند.
پیام تبریک مدیرعامل بانک مهر 

ایران به مناسبت روز ارتباطات
دکتر مرتضی اکبــری، مدیرعامل بانک 
مهــر ایــران به مناســبت فرا رســیدن ۲۷ 
اردیبهشت، در پیامي روز ارتباطات و روابط 
عمومي را به فعالان این عرصه تبریک گفت.

»ارتباطــات را یکی از دانش های اثرگذار 
عصر حاضر می دانند. دانشي که به لطف آن 
مي تــوان با افکار عمومي ارتباط برقرار کرد، 
کار اطاع رســاني را انجام داد، بازخوردها را 
دریافت و رویه ها را اصاح نمود. این موضوع 
بــراي بانک هــا که ســازمان هایي خدماتي 
هســتند و با طیف وســیعي از آحاد جامعه 
ســروکار دارند، اهمیتــي مضاعف مي یابد. 
گســتردگی فعالیت بانک ها ســبب شــده 
رویه هایي که پیش تر  اشاره شد درباره بانک ها 
حساســیت بیشــتري پیدا کند. از همین رو 
نقش روابط عمومي در شــبکه بانکي مؤثر، 
ضروري و غیرقابل چشم پوشــي است. روابط 
عمومی بانک ها در ســال های گذشته موفق 
شده اند با استفاده از ابزارهای نوین ارتباطي، 
فرآیند اطاع رساني به مشتریان و مخاطبان 
را تسهیل کرده و ارتباطي گسترده تر، آسان تر 
و کم هزینه تر را بین جامعه هدف و ســازمان 
برقــرار کننــد. از همین رو تاش هاي انجام 
شــده در این حوزه قابل تقدیر اســت. روز 
ارتباطــات و روابط عمومی را به همه فعالان 
این حــوزه به ویژه کارکنان و مدیران روابط 
عمومي شبکه بانکي کشور تبریک مي گویم. 
بي شــک تنها با تاش هاي مضاعف شماست 
که مي توان خدمات و فعالیت هاي نظام بانکي 
و تبییــن  مــردم  بــراي  را   کشــور 

 تشریح کرد.«

 سید مجید بختیاری مدیرعامل شرکت سهامی بیمه ایران از افزایش ۱۵۴ هزار میلیارد ریالی سرمایه این شرکت و رسیدن سرمایه بیمه ایران از ۳۴ هزار میلیارد ریال به رقم بسیار ارزشمند بیش 
از ۱۸۹ هزار میلیارد ریال خبر داد وگفت: بنا به مصوبه مجمع عمومی فوق العاده شرکت سهامی بیمه ایران که به ریاست دکتر دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی و با حضور تمامی اعضا تشکیل 
شد، مجمع با افزایش سرمایه این شرکت از محل تجدید ارزیابی دارایی ها به مبلغ ۱۵۴ هزار و ۷۹۱ میلیارد ریال که به تایید حسابرس مستقل و بازرس قانونی رسیده است موافقت کرد. وی ضمن 
تبریک این موفقیت چشمگیر به تک تک اعضای خانواده بزرگ و مکرم بیمه ایران، رسیدن به این توفیق ارزشمند را مرهون زحمات و تلاش های تمامی همکاران، معاونان و مدیران برای افزایش 
سرمایه شرکت دانست و از تلاش های اعضای هیات مدیره و به ویژه زحمات و پیگیری های مستمر سید رسول تاجدار رییس هیات مدیره بیمه ایران برای تحقق این اقدام ارزشمند تشکر و 
قدردانی کرد.   بختیاری افزود: به این ترتیب، بنا به صورتجلسه ۲۸ اسفند ۹۹ مجمع عمومی فوق العاده شرکت سهامی بیمه ایران که به امضای آقایان دکتر فرهاد دژپسند، وزیر امور اقتصادی و 
دارایی )رییس مجمع عمومی(، علیرضا رزم حسینی، وزیر صنعت، معدن و تجارت ) عضو مجمع( و دکتر محمد باقر نوبخت، معاون رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه )عضو مجمع( رسیده 
است، سرمایه شرکت بیمه ایران با بیش از پنج برابر افزایش از مبلغ ۳۴ هزار میلیارد و ۲۴۱ میلیون ریال به ۱۸۹ هزار میلیارد و ۳۲ میلیون ریال  رسید و اهمیت حیاتی و کارگشای این افزایش سرمایه 
و تاثیرات بسیار مثبت آن در تسریع حرکت رو به رشد و توسعه همه جانبه بیمه ایران که نقش موثر این تنها شرکت دولتی صنعت بیمه در اقتصاد کلان کشور را پررنگتر خواهد کرد./ روابط عمومی

وزیر ورزش بازگشایی باشگاه های بخش خصوصی در ورزش و ادامه فعالیت شان با هدف ارتقا سطح سامتی 
مردم و افزایش نشاط اجتماعی در دوره کرونا را از وزیر بهداشت خواستار شد. به گزارش پایگاه خبری وزارت 
ورزش و جوانان، آیین امضای تفاهم نامه همکاری مشــترک میان وزارت آموزش و پرورش، وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکی و وزارت ورزش و جوانان همزمان با مراسم اختتامیه پروژه ملی کنترل وزن و چاقی 
دانش آموزان با حضور مسعود سلطانی فر زیر ورزش و جوانان، سیدرضا صالحی میری رئیس کمیته ملی المپیک 
همراه با سعید نمکی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و وزیر آموزش و پرورش در آکادمی ملی المپیک 
برگزار شد. در حاشیه این مراسم مسعود سلطانی فر در گفتگو با وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اهمیت 
فعالیت باشگاه های بخش خصوصی ورزشی را مورد توجه قرار داد و گفت: بدون شک حفظ سامتی مردم در 
درجه اهمیت برای مسئولان قرار دارد اما ورزش به عنوان پارامتری مهم برای سامتی می تواند در این دوران 
هم مثمر ثمر واقع شود. در این بین باشگاه های بخش خصوصی ورزشی طایه داران فعالیت های ورزشی هستند 

که با شیوع کرونا دچار آسیب شدید اقتصادی شدند که امیدوارم زمینه فعالیت آنها بار دیگر بوجود آید.

درخواستسلطانیفر
ازوزیربهداشتبرای
بازگشاییباشگاهها

مسعود  سلطانی فر

بانک خاورمیانه از برنامه افزایش سرمایه ۶۷ درصدی از محل سود انباشته خبر داد. »وخاور« در نظر دارد سرمایه فعلی 
خود را از 5/ 1 به 5/ ۲ هزار میلیارد تومان برساند. بنا بر این گزارش تامین مالی این بانک بورسی در صورت موافقت 
سازمان بورس از محل سود انباشته اعمال خواهد شد تا قادر به بهبود نسبت کفایت سرمایه و افزایش سقف فردی 
تسهیات و تعهدات شود. بانک خاورمیانه در سال 13۹1 به عنوان هجدهمین بانک خصوصی کشور تاسیس شد. این 
بانک در سال 13۹5 با سود خالص ۲0۲3 میلیارد ریال بالاترین نرخ درآمد نسبت به تعداد شعبه را در بین بانک های 
ایران به خود اختصاص داده است به نحوی که برآوردهای مالی نشان می هد به طور متوسط به ازای هر کارمند، این بانک 
در همین سال نزدیک به ۶ میلیارد ریال سود خالص کسب کرده  است. این بانک همچنین طبق صورت های مالی سال 
13۹۶ با حاشیه سود خالص ۲/  44 درصد و با نسبت بازده دارایی های معادل ۶/  ۲درصد سودآورترین و پربازده ترین 
بانک ایرانی در بین 1۸ بانک حاضر در بورس ایران بود. در مجمع فوق العاده بانک خاورمیانه در ۲5 تیرماه  13۹۹ نیز 
سهامداران این بانک با افزایش سرمایه 5هزار میلیارد ریالی از محل سود انباشته موافقت کرده بودند. بانک خاورمیانه 

در سال ۹۸هم  توانست با 35درصد رشد نسبت به سال  ۹۷ مبلغ ۸.۶4۷ میلیارد ریال سود خالص به دست آورد. 

برنامهافزایشسرمایه
۶۷درصدی
بانکخاورمیانه

بانک خاورمیانه

رئیس اتاق بازرگانی مشترک ایران و سوئیس با بیان اینکه پس از احیای برجام دو کشور ظرفیت بالقوه 10 
میلیارد دلاری برای تجارت دارند، گفت: در حال آماده سازی هیأت های تجاری برای برقراری روابط بازرگانی 
مجدد با سوئیس بوده و آمادگی پذیرش تجار این کشور در ایران را نیز داریم. شریف نظام مافی با بیان اینکه 
کمک و همکاری ایران و سوئیس اتفاقات خوبی را رقم خواهد زد، تصریح کرد: اجرای برجام با به ثمر نشستن 
مذاکرات وین، گسترش صادرات به سوئیس را به دنبال خواهد داشت. رئیس اتاق بازرگانی مشترک ایران و 
سوئیس خاطرنشان کرد: این کشور برای تجارت در نقطه مقابل ایران قرار دارد به این معنا که محصولات صادراتی 
ایران از جمله گاز و مواد اولیه مورد نیاز سوئیس است و کالاهای صادراتی این کشور از جمله محصولات سامت 
و کشاورزی، نیاز ما را تأمین می کند. به گفته وی، ایران و سوئیس زمینه همکاری در تجارت کالا و خدمات دارند 
که در صورت اجرای برجام می توان بسرعت به آن دست یافت زیرا فراهم شدن شرایط فروش و ارسال مستقیم 
گاز طبیعی تحول عظیمی در روابط اقتصادی برای دو کشور به همراه دارد. به گفته نظام مافی، تجار در صنف های 

مختلف به افزایش تجارت دو کشور با عادی سازی عملکرد بانکی و لغو تحریم ها امیدوار هستند./ایرنا

ظرفیتتجارت
۱۰میلیارددلاریایران
وسوئیسبااجرایبرجام

 اتاق بازرگانی ایران

معاون فنی گمرک ایران از اعام جرم قاچاق برای 3۶0 خودروی گذر موقت خبر داد.مهرداد جمال ارونقی با اشاره به اینکه حساسیت 
و اهمیت موضوع گذرموقت خودروهای سواری به دفعات در قالب بخشنامه های مختلف به دفاتر ستادی، حوزه های نظارت و تمام 
گمرکات اجرایی کشور اباغ و تأکید شده است، توضیح داد: طبق ماده 14۲ آیین نامه اجرایی قانون امور گمرکی و تبصره ۲ آن، مسافران 
غیرمقیم ایران که با وسایل نقلیه شخصی خود وارد کشور می شوند، هرگاه جواز عبور )کارنه دوپاساژ، تریپتیک یا دیپتیک( از کانون های 
جهانگردی کشورهای ملحق به قرارداد گمرکی ورود موقت وسایل نقلیه شخصی، در دست داشته و به گمرک ورودی ارائه دهند، می توانند 
تا سه ماه با توجه به مدت اعتبار جواز بدون الزام به تسلیم اظهارنامه یا »تأدیه « وجه ضمانت به گمرک، از وسیله نقلیه خود در کشور استفاده 
کنند.معاون فنی گمرک ایران افزود: این امکان وجود دارد که خودروهای گذر موقت در این مدت چندین بار از راه های مجاز وارد و خارج 
شوند. وی با بیان اینکه گمرک ایران می تواند به درخواست متقاضی، درصورت داشتن عذر موجه، مدت استفاده از وسیله نقلیه  را در 
داخل کشور  حداکثر تا پایان مدت اعتبار جواز تمدید کند، گفت: ایرانیان مقیم خارج از کشور به شرطی می توانند از مقررات این ماده 
استفاده کنند که قبل از ورود به ایران حداقل سه ماه متوالی در خارج اقامت داشته باشند.این مقام مسئول در گمرک ایران افزود: هر گونه 

خرید و فروش خودروهای دارای پاک گذر موقت ممنوع بوده و در صورت احراز، مشمول مقررات قاچاق خواهد شد./گمرک

اعلامجرمقاچاق
برای۳۶۰خودروی
گذرموقت

مهرداد جمال ارونقی

رحیم طاهری، عضو سابق هیئت مدیره بانک دی و رییس جدید هیئت مدیره بانک شهر، تحولات ایجاد شده در بانک دی را در 
نظام بانکی بی سابقه و چشمگیر دانست. در مراسمی که با حضور برات کریمی، مدیرعامل، رییس و اعضای هیئت مدیره، معاونان و 
مدیران ارشد بانک دی برگزار شد، از تاش ها و خدمات ارزنده رحیم طاهری، عضو سابق هیئت مدیره این بانک قدردانی شد.  رحیم 
طاهری، رییس کنونی هیئت مدیره بانک شهر با اشاره به اقدامات انجام شده در بانک دی گفت:  امروز بانک دی از نظر شاخص های 
عملکردی قابل مقایسه با سالیان گذشته نیست و بهبودهای حاصل شده در شاخص ها، فرایندها، صورت های مالی و برند این بانک در 
طول مدت یک سال گذشته، در نظام بانکی بی بدیل است. تحولات ایجاد شده در بانک دی منتج به پنج دستاورد کیفی مهم شامل 
تقویت برند و ایجاد نگرش مثبت به بانک دی نزد ذینفعان، برنامه مداری و هدفمندی، اعتماد به نفس در حرکت به سمت کاهش زیان 
انباشته، ارتباط موثر در شبکه بانکی کشور و یادگیری و دانش افزایی در بانک دی شده است که این نسخه می تواند به یک الگو در نظام 
بانکی تبدیل شود. وی با تأکید بر لزوم تغییر نگرش به ارتباط نظام مند با ذینفعان گفت: مشتریان، کارکنان و سهامداران، ذی نفعان 
کلیدی بانک دی هستند که پیاده سازی یک نظام ارتباطی مناسب برای شناسایی نیازها و برقراری ارتباط مؤثر با آن ها از الزامات حرکت 

در مسیر بانکداری حرفه ای است و امیدوارم بانک دی نیز در این مسیر گام های استواری بردارد./ روابط عمومی

تحولاتوپیشرفتهایبانک
دیدرنظامبانکیبیسابقه
وچشمگیراست

رحیم طاهری

علی جدی نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس درباره آخرین وضعیت طرح مجلس با محوریت ساماندهی صنعت 
خودرو اظهار داشت: این طرح در هفته جاری مجدد در کمیسیون صنایع و معادن مجلس بررسی خواهد شد و پس از نهایی شدن 
در کمیسیون به صحن ارائه می شود. بحث ها درباره این طرح طولانی شد، اگر نه مقرر بود قبل از تعطیات مجلس به صحن ارائه شود.  
یکی از مهم ترین محورهای این طرح، عرضه خودرو در بورس است که موافقان و مخالفانی در کمیسیون دارد اما احتمال تصویب این 
بند در کمیسیون زیاد است.  این طرح در واقع طرحی است که در مجلس قبلی آماده شده و از سوی شورای نگهبان اعاده شده بود، 
بنابراین با توجه به اینکه این طرح اعاده شورای نگهبان است، پس از ارائه به صحن، باید سریع تر در صحن تعیین تکلیف شود، البته به 
خاطر انتخابات شاید ۲ هفته به تعویق بیفتد.  وی درباره نظر وزارت صمت برای عرضه خودرو در بورس، گفت: وزارت صمت تلویحا 
موافق این بند است اما درباره نحوه تعیین قیمت پایه اختافاتی وجود دارد. جدی افزود: وزارت صمت معتقد است تعیین قیمت پایه 
حق خودروساز بوده و خودروساز راسا باید قیمت پایه خودرو را در بورس تعیین کند اما نمایندگان تاکید دارند قیمت پایه با ضابطه 
قیمت گذاری سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان و توسط شورای رقابت تعیین شود. در واقع مجلس معتقد است این 
مبالغ باید در خزانه دولت برود و در صنعت خودرو هزینه شود، نه اینکه برای خودروساز باشد. فعا روی این مسائل بحث زیاد است. 

خودروسازراسابایدقیمت
پایهخودرورادربورس
تعیینکند

 علی جدی

کیانوش جهانپور، مدیرکل روابط عمومی وزارت بهداشت ، در خصوص پیشرفت صنعت واکسن سازی 
در پی شیوع کرونا، اظهار کرد: »تا قبل از شیوع ویروس کرونا در جهان با توجه به این که حدود یک 
صد سال صنعت واکسیناسیون به داخل کشور ایران ورود پیدا کرده بود، اما متاسفانه هیچ واکسنی تا 
آن روز از صفر تا صد داخل کشــور به تولید نرسیده بود،»با شیوع ویروس کرونا در جهان و نیاز همه 
کشور ها برای تولید واکسن می توان ادعا کرد بسیاری از پلتفرم ها و فناوری های منتهی به تولید واکسن 
کرونا از لحاظ دانش فنی و فناوری در داخل کشور به همت محققان و صنعتگران از صفر تا صد به تولید 
انبوه رسیده است.«  جهانپور تصریح کرد: »پیشرفت در زمینه واکسن سازی بسیار قابل توجه و تامل 
بوده است. نکته بسیار حائزاهمیت این است که تاش این محققان سبب شده با صعود یک تا دو پله ای 
در صنعت واکسن سازی به عنوان یکی از واکسن ساز های منطقه و فرامنطقه مبدل شویم.«  او گفت: 
»می توانیم ادعا کنیم بسیاری از پلتفرم ها و فناوری های که منتهی به تولید واکسن کرونا شده است 
به لحاظ دانش فنی و تولید انبوه صفر تا صد پروژه واکسن کرونا را در داخل کشور محققان و صنعتگران 

پیش برده اند.« /باشگاه خبرنگاران جوان

کیانوش جهانپور
پیشرفتدوپلهایایران
درصنعتواکسنسازی
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رئیس مجلس شورای اسامی با برشمردن اولویت های مجلس و چگونگی پرداختن به این اولویت ها، عنوان 
کرد: در این زمینه، اصاح آیین نامه داخلی مجلس و نحوه تدوین برنامه هفتم در دستور کار مجلس قرار دارد. 
محمدباقر قالیباف در نشست شورای هماهنگی مجلس شورای اسامی متشکل از اعضای هیأت رئیسه و رؤسای 
کمیسیون ها، با تأکید بر ضرورت اولویت بندی در مجلس برای تحقق شعار سال، عنوان کرد: مرکز پژوهش های 
مجلس در این زمینه اولویت های کشور را احصا کرده و گزارش آن در صحن برای نمایندگان ارائه می شود تا 
اولویت های مجلس بویژه در زمینه نظارت بر ۶ قانون تصویب شده در حوزه تولید مشخص شود. رئیس مجلس 
شورای اسامی یادآور شد: این گزارش در ۲ بعُد نظارت و تقنین خواهد بود و کمک خواهد کرد تا موضوعاتی 
که اولویت دارند شناسایی شوند. قالیباف با برشمردن اهمیت تدوین قانون برنامه 5 ساله هفتم توسعه، یادآور 
شــد: امســال ســال پایانی قانون 5 ســاله ششم است و ما باید با دقت قانون برنامه هفتم را تدوین کنیم تا دولت 
آینده بر اساس این ریل گذاری در حوزه اجرا حرکت کند. در این حوزه نیز باید اولویت ها را مد نظر داشت تا بر 

این اساس سیاست گذاری ها انجام شود. / خانه ملت

برنامههفتمبایدبراساس
اولویتهایاصلیمردم
تدوینشود

محمدباقر قالیباف

کدام استان ها کمترین زیرساخت های دانشگاهی را دارند؟
براساس نتایج یک پژوهش، استان های کردستان، 
چهارمحال وبختیاری، ایام، خراسان شمالی، خراسان 
جنوبی، سیستان وبلوچستان، بوشهر، زنجان و اردبیل، 
دارای کمترین زیرساخت های آموزش عالی در کشور 
و متعاقبا توســعه صنعتی هستند.در این مطالعه بیش 
از 11 متغیــر مرتبط با بخش آمــوزش عالی و صنعت 
برای 31 استان در بازه زمانی 13۹5 تا 13۹۸ تحلیل 
شــد. در این مطالعه ســه شــاخص تعداد دانشگاه به 

تفکیک تولیت، تعداد دانشــجو و تعداد شــرکت های 
دانش بنیان  مهم ترین عوامل در ارتباط با رشــد بخش 
صنعت استان های کشور شناخته شده اند. متغیرهای 
»ســهمیه مناطق« و »ســهمیه اختصاصی« بر رشد 
بخش آمــوزش عالی کشــور اثر مثبت گذاشــته اند. 
براســاس یافته های این تحقیق  توسعه آموزش عالی، 
تاثیر مثبت و معناداری بر صنعتی شــدن اســتان ها 
می گذارد. براســاس آن می توان گفــت تمرکز مراکز 

آموزش عالی و زیرســاخت های صنعت در استان های 
ایران و همبســتگی فضایی این دو بخش، در توســعه 
منطقه ای، تاییدکننده اثرگذاری شدید آموزش عالی 
بر توســعه صنعتی و متعاقبا تقاضای بازار کار برمبنای 
آموزش عالی اســت. بر همین اساس می توان مشاهده 
کرد اســتان هایی که زیرساخت های ضعیف در بخش 
آموزش عالی داشــته اند، توســعه صنعتی ناچیزی را 

شاهد بوده اند.
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سرمایه، بورس7

اســتاندار تهران گفت: با مدیران دســتگاه های دولتی که 
بدون مجوز از دســتگاه های استخراج رمزارزها استفاده می 
کنند برخورد جدی خواهد شــد. انوشیروان محسنی بندپی 
درباره استفاده از دستگاه های استخراج رمز ارزها در شهرداری 
ها و دستگاه های دولتی به ایسنا گفت: این دستگاه ها برق 
زیادی مصرف می کنند و امروز در شــرایطی قرار داریم که 
باید الگوی بهینه مصرف را در دستور کار قرار دهیم. بنابراین 
هر دستگاه دولتی و هرجایی که مجوز لازم را برای استفاده 
از ماینرها)دستگاه های استخراج رمز ارزها( را نداشته باشد 
به محض ارســال گزارش اقدام خواهیم کرد .وی تاکید کرد: 
با مدیران دســتگاه دولتی که از این دســتگاه ها استفاده می 
کنــد برخــورد جدی صورت خواهد گرفت اما تاکنون در این 
زمینه گزارشی نداشته ایم. پیش از این، سعید حناچی، شهردار 
تهران درباره اســتفاده از ماینرها و اســتخراج رمزارزها در 
مجموعه شهرداری تهران گفته بود: هر جا برق فراوان وجود 
داشته باشد و فضا فراهم شود ممکن است از ماینرها استفاده 
شــود. از ابتدای دوره گزارش هایی در این باره داشــتیم که با 
آنها برخورد کردیم. قطعا کار شــهرداری تهران تولید رمزارز 
نیست و هرگاه گزارشی در این باره داشته باشیم برخورد می 
کنیم. دســتگاه های نظارتی هم در این خصوص وارد عمل 
خواهند شــد. این در حالی اســت که سخنگوی صنعت برق 
پیش تر با هشدار به مراکز استخراج رمز ارز که از برق غیرقانونی 
برای این کار استفاده می کنند، اعام کرده بود: اینگونه مراکز 
غیرمجاز در صورت شناسایی، به مراجع قضایی معرفی و به 
پرداخت جریمه محکوم خواهند شد و در عین حال عامان 
شناســایی مراکز غیرمجاز اســتخراج رمز ارزها، تا ســقف 

10میلیون تومان هم مشمول دریافت پاداش خواهند بود.

گسترش سطح همکاری ها و جذب منابع

 عبدالمجیدپورســعید، مدیرعامل بانک ایران زمین طی 
حکمی کیمیا روحانی را به عنوان مدیر امورسازمان و توسعه 
سیستم ها و روزیتا مظفری گیانی را به عنوان رئیس اداره 
پیگیری و دعاوی این بانک منصوب کرد، نظر به شایستگی 
و سوابق شما به موجب این احکام به عنوان مدیر امور سازمان 
وتوسعه سیستم ها و رئیس اداره پیگیری و دعاوی بانک ایران 
زمین منصوب می شوید تا با بهره مندی از دانش و تجربه خود، 
این بانک را در دســتیابی به اهداف تنظیم  شــده خود یاری 
نمایید.توفیــق روزافــزون شــما را در خدمت به نظام بانکی 
جمهوری اسامی ایران از درگاه حضرت احدیت خواستارم. 
کیمیا روحانی پیش از دریافت این حکم، مسئولیت ریاست 
اداره فرایندها و بهبود روش ها را در بانک ایران زمین عهده دار 
بود. پیش از این، دراین بانک مدیریت امور سازمان وتوسعه 

سیستم ها را علیرضا لشگری پور بر عهده داشت.
دیدار مدیراستان با مدیرعامل شرکت موکت فیروزه یزد

 به منظور گسترش سطح همکاری ها و جذب منابع، مدیرشعب 
اســتان یزدبا مدیرعامل شــرکت موکت فیروزه دیدار و راه های 
افزایش تعامل را مورد بررسی و تجزیه و تحلیل قرار داد،در این 
نشست که با حضور مدیر، معاون، کارشناس اعتباری و بازاریابی 
و رئیس شعبه طالقانی صورت گرفت، پورحسنی ضمن تشریح 
سابقه و تاریخچه بانک ایران زمین گفت : این بانک در دهه اخیر 
توانسته است نقش خود را جهت رونق اقتصاد کشور به خوبی و 
گسترده ایفا نماید، بانک ایران زمین از اینکه به تولیدکنندگان و 
مشــتریان بزرگی دراســتان همچون شرکت موکت فیروزه در 
راستای حمایت از تولید داخلی و ایجاد اشتغال خدمات ارائه کند 
بسیار خوشحال است. در ادامه مشروط مدیرعامل شرکت ضمن 
ابراز خرسندی به معرفی شرکت، توان مالی شرکت و بیان اهداف 
پیشرو پرداختند، شرکت موکت فیروزه از سال13۷1 در زمینه 
تولید انواع موکت و کف پوش خودرو فعال است./ روابط عمومی

۱۱بخشنامه
محدودیتصادرات،

صادرکردید!

استفاده دولتی ها از دستگاه های 
استخراج رمزارزها ممنوع است

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر خبر

 گمرک ایران  و در مکاتبه صورت گرفته بین ارونقی، معاونت فنی گمرک ایران و همچنین مفتح، قائم مقام وزیر صنعت، معدن و تجارت )صمت( در امور بازرگانی، موضوع تعدد بخشنامه های 
صادراتی مورد توجه قرار گرفته و از آن انتقاد شده است. براین اساس، با اشاره به تصویب و ابلاغ بندهایی از قانون واردات و صادرات و آیین نامه اجرایی آن تاکید شده که ضوابط و مقررات 
مرتبط با امر تجارت به ویژه در ارتباط با صادرات کالا در پایان هر سال باید مشخص شود و حداقل برای یک سال بعد، از یک ثبات نسبی برخوردار باشد تا صادر کنندگان توان برنامه ریزی 
و توسعه صادرات خود براساس قوانین و مقررات با ثبات را داشته باشند. معاون فنی گمرک ایران در این مکاتبه اعلام کرده که متاسفانه طی سال های اخیر این موضوع بسیار کمرنگ شده 
است؛ به طوری که به عنوان مثال از ابتدای سال جاری و کمتر از دو ماه ۱۱ فقره بخشنامه در خصوص ایجاد محدودیت بر صادرات کالا از سوی وزارت صمت ابلاغ شده است. در ادامه این 
مکاتبه گمرک ایران به وزارت صمت در مورد تبعات ناشــی از صدور بخشنامه های متعدد هشدار داده و اعلام شده که روال موجبات بی اطمینانی صادرکنندگان و بی اعتمادی بازارهای 
بین المللی نسبت به صادرات از مبدا ایران را فراهم کرده است. از این رو به نظر می رسد لازم است اقدامات قانونی لازم جهت ایجاد ثبات نسبی در شرایط و مقررات مرتبط با امر صادرات 

اجرایی شود. گمرک از وزارت صمت خواسته تمهیدات لازم در این زمینه اندیشیده شود تا شرایط جاری به سوی ثبات و پایداری در بخشنامه ها و دستورالعمل ها تغییر کند./ ایسنا

عباسعلی کدخدایی، سخنگوی شورای نگهبان گفت: خوشبختانه ثبت نام ها روند خوبی داشت و با توجه به مصوبه شورای 
نگهبان، به عنوان گام اول، راضی هستیم، چرا که ثبت نام های بی رویه خیلی کمتر بود. تعداد کسانی که برای ثبت نام به وزارت 
کشور مراجعه کرده اند، 5۹۲ نفر بوده اند و طبیعتاً شورای نگهبان صاحیت کسانی را که شرایط اعام شده داشته باشند، در بررسی 
صاحیت ها رسیدگی خواهد کرد و کسانی که آن شرایط را نداشته باشند، کنار گذاشته خواهند شد. وی با بیان اینکه فرصت 
قانونی برای بررسی صاحیت ها، 5 روز است اما این بازه قابل تمدید به 10 روز هم است، گفت: البته طبق قانون اگر این 5 روز کافی 
نبود، ما می توانیم این فرصت را 5 روز دیگر تمدید کنیم ولی نهایتاً 10 روزه باید نتایج بررسی صاحیت ها را به وزارت کشور اعام 
کنیم، مبنای ما برای بررسی صاحیت ها، قانون اساسی و سیاست های کلی انتخابات اباغی مقام معظم رهبری است، ماک ما 
رأی نهایی اعضای شورای نگهبان است و با توجه به 1۲ نفر عضو شورای نگهبان، ۷ رأی مثبت برای احراز صاحیت لازم است. 
تاش می کنیم در پنج روز اول نتایج بررسی ها را اعام کنیم.انتخابات سیزدهمین دوره ریاست جمهوری همزمان با انتخابات 
میاندوره ای مجلس شورای اسامی در ۶ حوزه، میاندوره ای مجلس خبرگان رهبری در سه حوزه انتخاباتی و انتخابات شوراهای 

اسامی شهر و روستا در یک هزار و 3۷۲ شهر و چهل هزار و ۶۲0 روستا و تیره عشایری ۲۸ خرداد 1400 برگزار می شود.

             

شروعبررسی
صلاحیتها
درشوراینگهبان

عباسعلی کدخدایی

برنامه ریزی افزایش سرمایه 8 هزار میلیارد تومانی بانک پارسیان
دکتر کوروش پرویزیان مدیرعامل بانک 
پارسیان با اشاره به برنامه ریزی هیات مدیره 
برای افزایش سرمایه ۸ هزار میلیارد تومانی 
بــه منظور افزایش قدرت اعتباری و اعطای 
تســهیات، گفت: بانک پارسیان به عنوان 
ایفــا  راســتای  در  بانکــی خصوصــی 
مســوولیت های اجتماعی در سال گذشته 
۲5 هزار طرح در حوزه حمایت از کســب و 
کارهای کوچک و متوســط را اجرایی کرد، 
شــاید بعد از 5 ســال، اولین سالی است که 
مجامــع تمامی شــرکت های زیرمجموعه 
 بانک پارسیان تا پایان اردیبهشت ماه برگزار 

خواهد شد.
بحمــدا... در کل گــروه ســود مطلوبی 
شناســایی شــده که با تصویب مجامع به 
استحضار مردم خواهند رسید و قصد ما نیز 
ایــن اســت که مجمع عمومــی بانک را در 
صــورت امکان بــا توجه به محدودیت های 
کرونایی، نهایی شدن گزارشات حسابرسی 
و صدور مجوزات بانک مرکزی زودتر از موعد 
مقرر برگــزار کنیم، موضوع مجوز افزایش 
ســرمایه بانک که از سال گذشته پیگیر آن 
هســتیم و گزارشــات مربوطه تقدیم بانک 
مرکزی شــده و حوزه نظارت بانک مرکزی 
نیــز آن را تایید کرد کــه در مرحله صدور 
مجــوز قرار دارد، اگر این افزایش ســرمایه 
انجــام پذیرد، نســبت های نظارتی بانک، 
قدرت اعطای تسهیات و قدرت حضور در 

بازار افزایش مطلوبی خواهد داشت . در سال 
گذشته بانک پارسیان اقدامات مهمی را در 
حمایت از تولید و اشــتغال و نیز در جهت 
جلــب اعتمــاد بیشــتر ســهامداران و 

سپرده گذاران انجام داد.
از 11 شرکتی که سال گذشته در بورس 
اوراق بهادار عرضه اولیه ســهام شــدند، ۲ 
شرکت مربوط به گروه پارسیان بودند و اول 
نمــاد اپُال بود که در بدترین شــرایط بازار 
عرضــه موفــق و مثبتی را تجربه کرد.  نماد 
دیگر عرضه شــده لیزینگ پارسیان بود که 
در کنــار عرضه هــای قبلی صورت گرفت . 
برای ســال جاری نیز برنامه ریزی شده، تا 
نســبت بــه عرضــه اولیه ســهام برخی از 
شــرکت های ارزشــمند در مجموعه های 
ســرمایه گذاری و مالی اقدام شود،مراحل 
مربــوط بــه پذیرش و درج شــرکت فولاد 

سبزوار نیز به عنوان یکی از شرکتهای متعلق 
بــه زنجیره ی فــولادی مراحل پایانی را در 
ســازمان بورس اوراق بهادار تهران طی می 
کنــد ، که با اتمام ایــن مراحل قطعا بازده 
خوبــی برای ســهامداران بانک پارســیان 

متصور می توان شد .
امسال بحمدا... پروژه بزرگ پالایشگاهی 
عسلویه و مهر نیز به بهره برداری رسید که 
با توجه به سهم سی درصدی بانک پارسیان 
در شــرکت پالایــش پارســیان ســپهر با 
محصولاتی شامل اتان، متان، پروپان و بوتان 
وســرمایه گذاری بالغ بر یک میلیارد یورو، 
وضعیت منابع و پورتفوی سهام بانک را بنحو 
بسیار مناسبی ارتقاء بخشیده است، اساس 
برنامه ریــزی و حرکت بانک پارســیان بر 
اجرای سیاســت های کلی نظام جمهوری 
اسامی و فرمایشات مقام معظم رهبری در 

حــوزه حمایــت از تولیــد، رفــع موانع و 
اشتغال زایی اســت، که با رعایت بهداشت 
اعتباری برنامه مناســبی تدوین و در حال 

اجرا است.
امید است که این آمار را در حوزه حمایت 
از کسب و کارها بهبود ببخشیم و اقدام یک 
بانــک خصوصــی با محدودیت شــعب در 
راستای ایفای مسوولیت های اجتماعی، کار 
ارزشــمند و کم نظیری است. برنامه ریزی 
هیئت مدیره بانک مبنی بر افزایش سرمایه 
۸ هزار میلیارد تومانی اســت که بایســتی 
مجوز آن اخذ گردد، در وصول مطالبات به 
رویــه عدالت خواهی قوه قضائیه امیدواریم 
که اقدامات اصاحی مناسبی انجام پذیرد. 
در بانــک پارســیان به صورت ســنواتی با 
مطالبات انباشته  برخی پرونده های مطرح 
در سطح ملی مواجه هستیم و خوشبختانه 
در سال های اخیر تعداد زیادی از این موارد 
حل و فصل شــده است، امیدواریم با حل و 
فصــل این پرونده ها گشــایش مطلوبی رخ 
دهــد و امیدواریم با رویــه عدالت خواهی 
جاری قوه قضاییه منابع از دست رفته بانک 
توسط عده ای محدود را بازگردانیم و قطعا 
این اتفاق خواهد افتاد، در جهت بهداشــت 
اعتباری،نظارت بر عملیات اعتباری تاش 
مــی کنیــم ودر جهت، کنتــرل و وصول 
معوقــات به منظور برگشــت بــه چرخه 
اقتصادی مجدانه حرکت می کنیم./ فارس

طرح حمایت تحصیلی با رویکرد سرمایه گذاری اجتماعی ویژه دانش آموزان، دانشجویان و نخبگان علمی منطقه عسلویه که از حداقل 
امکانات مالی برای پیشرفت و ارتقای علمی برخوردار نیستند از سوی کمیته مسئولیت های اجتماعی پتروشیمی جم اجرا می شود. به گزارش 
پایگاه اطاع رسانی وزارت نفت، این اقدام با اهداف فراهم کردن فرصت های برابر آموزشی و زمینه ادامه تحصیل دانش آموزان، دانشجویان و 
نخبگان علمی ساکن منطقه عسلویه که از حداقل فرصت های آموزشی و ارتقای علمی برخوردار نیستند، تاش برای ارتقای توانمندی های 
تخصصی جوانان بومی با هدف به کارگیری آنها در صنایع پتروشیمی و نفت مستقر در منطقه، کشف و پرورش استعدادهای علمی و شکوفاسازی 
استعدادهای تحصیلی بومیان منطقه، حمایت و هدایت تحصیلی در دوره های مختلف تحصیلی تا دریافت دیپلم دبیرستان و طی مدارج 
مختلف دانشگاهی، کاهش موانع ادامه تحصیل نوجوانان و جوانان مستعد منطقه و جلوگیری از ترک تحصیل آنها انجام می شود. »اهدای 
بورس/ کمک هزینه به دانش آموزان نیازمند و تحت پوشش کمیته امداد یا بهزیستی عسلویه یا معرفی شده براساس بند ۲/5«، »اهدای 
بورس/ کمک هزینه به دانش آموزان معلول منطقه«، »اهدای بورس تحصیلی در مقطع لیسانس از رتبه های برتر دانشگاه های مراکز استان«، 
»اهدای بورس تحصیلی در مقطع فوق لیسانس و دکترا و بالاتر در دانشگاه های معتبر مورد تائید وزارت علوم«، »حمایت مالی از دانش آموزان 

و دانشجویان نخبه منطقه در جشنواره خوارزمی« از عناوین بورس های تحصیلی شرکت پتروشیمی جم است.

بورسیهتحصیلی
پتروشیمیجم
براینخبگانبومی

شرکت پتروشیمی جم

شعب دیوان عدالت اداری صاحیت رسیدگی به آرای صادره از شعب تعزیرات حکومتی در مورد پرونده های قاچاق کالا و 
ارز را ندارند. به گزارش خبرگزاری تسنیم، محمدکاظم بهرامی، رئیس هیات عمومی دیوان عدالت اداری رای شماره 1۷۷5 
هیات عمومی دیوان عدالت اداری با موضوع اعام تعارض در آرای صادر شده از شعب دیوان عدالت اداری  را اباغ کرد. بر این 
اساس شعب دیوان عدالت اداری صاحیت رسیدگی به آرای صادره از شعب تعزیرات حکومتی در مورد پرونده های قاچاق کالا 
و ارز را ندارند. در رأی هیات عمومی آمده است، براساس تبصره ۲ ماده 50 قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز مصوب 3/ 10/ 13۹۲ 
مجلس شورای اسامی »آرای صادره از شعب تعزیرات حکومتی در مورد پرونده های قاچاق کالا و ارز قابل اعتراض در دیوان 
عدالت اداری و سایر مراجع قضایی نیست.« نظر به اینکه بر مبنای حکم مقرر در تبصره قانونی مذکور، شعب دیوان عدالت اداری 
پس از لازم الاجرا شدن قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز مصوب 3/ 10/ 13۹۲، صاحیت رسیدگی به آرای صادره از شعب تعزیرات 
 ـ۲1/ ۶/ 13۹۶ صادره  حکومتی در مورد پرونده های قاچاق کالا و ارز را ندارند، بنابراین دادنامه شماره ۹۶0۹۹۷0۹0140۲۲51
 ـ۲4/ ۲/ 13۹۷ صادره از شعبه  از شعبه سوم بدوی دیوان عدالت اداری که به موجب دادنامه شماره ۹۷0۹۹۷0۹5۶1003۸۹ 

چهارم تجدیدنظر دیوان عدالت اداری تایید شده و متضمن همین حکم است، صحیح و منطبق با موازین قانونی است.

رایجدیددیوانعدالت
درخصوصپروندههای
قاچاقکالا

 محمدکاظم بهرامی

کیوسک های مطبوعاتی شهر در حال پوست اندازی هستند تا شکل و شمایلی نو پیدا کنند و کارکردشان 
اصاح شود. از ابتدای سال جدید، اقداماتی برای ساماندهی کیوسک های مطبوعاتی آغاز شده است؛ اقداماتی 
که بیشتر با تمرکز بر هوشمندسازی آنها انجام می شود. مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل در 
راستای خبر اسفندماه سال گذشته از آغاز نصب بارکد QR  به روی کیوسک های مطبوعاتی منطقه 1۷خبر 
داده است.  به گزارش همشهری، سیدعلی مفاخریان با اعام این خبر گفت: طراحی نرم افزار کیوسک برای 
ساماندهی و ارائه آمار دقیق از کیوسک های شهری است که برای هر کیوسک بارکد هایی ثبت و نصب خواهد 
شد. هم اکنون برای هر کیوسک مطبوعاتی در منطقه1۷ بارکد QR ثبت و نصب شد. معصومه غامعلی، 
رئیس اداره ساماندهی صنایع و مشاغل شهرداری منطقه 1۷ نیز در این باره گفت: »این بارکدها دارای ۲جنبه 
شهروندی و نظارتی هستند، که در بخش اول شهروندان می توانند شکایات و تخلفات و حتی قدردانی خود 
را از خدمات مربوط به کیوســک ها از طریق نصب برنامه و اسکن بارکد اعام کنند و قسمت دوم مربوط به 

نظارتی است که توسط اداره ساماندهی در زمینه جابه جایی کیوسک ها و اجاره بهای آنها انجام می شود.«

آغازنصببارکدQRروی
کیوسکهای
مطبوعاتیشهر

QR نصب بارکد

سعید نمکی وزیر بهداشت درمان و آموزش پزشکی گفت: 14 میلیون جمعیت هدف شامل افراد بالای ۶0 سال، 
بیماران خاص و بیماران صعب العاج تا پایان خرداد ماه واکسینه می شوند.در موج چهارم ما سه کار اصلی راه اندازی 
کلینیک بستری موقت، فعال کردن مراکز 1۶ ساعته و بستری نکردن بیماران غیر اورژانسی و حمایت از این بیماران در 
منازل را انجام دادیم و توانستیم از موج چهارم به عنوان سهمگین ترین موج عبور کنیم.ویروس کووید هندی و آفریقایی 
در بعضی از شهر های کشور مشاهده شد و تحت کنترل است، اما این ویروس برخاف ویروس انگلیسی که از مرز های 
غربی وارد شد از مرز های جنوبی و جنوب شرقی و شرق وارد می شود و باید مراقبت ویژه ای در مرز ها انجام شود و در 
این راستا مرزبانی باید فعالیت خود را در ورود و خروج اتباع خارجی و تردد مرزی بیشتر کند. وی از تولید واکسن های 
داخلی و اســتفاده از آن در ماه های آینده خبر داد و گفت: درحال حاضر روزانه بیش از 150 هزار دوز واکســن تزریق 
می شود و این واکسیناسیون تا بیش از 300 هزار تزریق در روز خواهد رسید و از خرداد ماه تولید داخلی واکسن کرونا 
با شش پلت فرم برای استفاده قرار می گیرد. در موج چهارم میزان مرگ و میر نسبت به بستری در موج سوم نصف شده 
است و علت اصلی آن تجربه بالای کادر درمان، همدلی مردم و مسئولین و تاش همکاران ما در کادر درمان بوده است.

تزریقواکسنکرونا
به۱4میلیونجمعیتکشور
تاپایانخردادماه

سعید نمکی

محمد عطایی مدیر نظارت بر کارگزاران سازمان بورس گفت: نسخه اولیه دستورالعمل صدور مجوز تاسیس و فعالیت 
کارگزاری در پایگاه قوانین و مقررات بازار سرمایه قرار گرفت. در راستای منویات مقام معظم رهبری مبنی بر نام گذاری سال 
1400 با عنوان تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها، به منظور توسعه و تقویت جایگاه نهاد های مالی در بازار سرمایه و ارائه 
خدمات بهتر به سرمایه گذاران در بازار سرمایه، با توجه به تقاضای فعالان بازار در خصوص تاسیس شرکت کارگزاری، هیات 
مدیره سازمان، صدور مجوز تاسیس و فعالیت کارگزاری را در دستور کار خود قرار داد. طبق نظر هیات مدیره سازمان بورس 
و اوراق بهادار، دستورالعمل صدور مجوز تاسیس و فعالیت کارگزاری تدوین و نسخه اولیه دستورالعمل مذکور در جلسه مورخ 
بیست و دوم اردیبهشت 1400 در هیات مدیره سازمان بورس و اوراق به تصویب رسید. مقرر شد نسخه اولیه دستورالعمل 
در پایگاه قوانین و مقررات بازار سرمایه قرار گیرد پس از بررسی نظرات فعالان بازار سرمایه، نسخه نهایی دستورالعمل در 
هفته ابتدایی خرداد ماه در هیات مدیره سازمان مطرح و به تصویب نهایی خواهد رسید. متقاضیان دریافت مجوز تاسیس 
شرکت کارگزاری می توانند از هفته دوم خرداد ماه بر اساس فراخوان سازمان درخواست های خود را طبق شرایط مندرج در 

دستورالعمل صدور مجوز تاسیس و فعالیت کارگزاری به دبیرخانه سازمان بورس و اوراق بهادار ارسال کنند./ سنا

انتشارنسخهاولیه
دستورالعمل
تاسیسکارگزاری

 محمد عطایی

 ،Banker بانک پاسارگاد، در رتبه بندی سال ۲0۲1 موسسه 
در جایگاه دویست و نودمین بانک جهان قرار گرفت؛ »پاسارگاد« 
در میان 500 بانک برتر در جهان بانک پاسارگاد برای چندمین سال 
متوالی در فهرست 500 بانک برتر جهان قرار گرفت. براین اساس، 
 The Banker نشــریه  و   Brand Finance موسســه 
)زیرمجموعه ای از نشریه معتبر »فایننشیال تایمز«(، در رتبه بندی 
500 بانک برتر جهان سال ۲0۲1 میادی، جایگاه بانک پاسارگاد 

را با ۸۹ پله صعود، در رتبه ۲۹0 برترین بانک های جهان رتبه بندی 
کرد. این در حالی است که بانک پاسارگاد در طول ۶ سال گذشته، 
به صورت مستمر در این فهرست قرار داشته و بارها به عنوان برترین 
بانک منطقه خاورمیانه هم انتخاب شده است. اهمیت این موضوع 
از این جهت است که به دلیل اعمال تحریم های مالی و بانکی ظالمانه 
بر اقتصاد ایران و دشواری همکاری ها میان بانک های داخلی و خارجی، 
بانک پاسارگاد در رقابتی نابرابر با بانک های بین المللی کشورهایی 

مانند امارات متحده عربی، ترکیه و عربســتان ســعودی، از ســایر 
بانک های ملی و منطقه ای پیشــی گرفته است. بانک   پاسارگاد در 
ســال ۲015 و در اولین ســال حضور خود در این رتبه  بندی، طبق 
ارزیابی  های صورت گرفته موفق به کسب رتبه 3۲۸ بین 500 برند 
برتر بانکی دنیا شد. در سال ۲01۷ این بانک عاوه بر اخذ رتبه 1۷5 
بین 500 برند برتر بانکی دنیا، به  عنوان تنها بانک ایرانی در میان 10 

برند برتر بانکی خاورمیانه نیز انتخاب شد.روابط عمومی بانک

»پاسارگاد« در میان 5۰۰ بانک برتر در جهان

محسن زنگنه رئیس کمیته اصاح ساختار بودجه مجلس شورای اسامی با بیان اینکه با توجه به مسائلی که 
امسال در مجلس پیش آمد و رفت و برگشتی که بین دولت و مجلس رخ داد، ما تمرکز خود را روی نهاد بودجه ریزی 
و در واقع شیوه نامه تهیه و تصویب بودجه در دولت و مجلس گذاشتیم، گفت: ما فکر می کنیم اگر این موضوع را در 
اولویت قرار دهیم و بتوانیم امسال تغییرات اساسی در آن ایجاد کنیم، اتفاقات خوبی خواهد افتاد.  پیشنهادی که در 
کمیته مطرح شده این است که ما تصویب بودجه را در صحن مجلس دو شوری )در ۲ مرحله رای گیری شود( کنیم، 
البته با یک فاصله زمانی چند ماهه که بدین معناست که دولت ملزم شود پیش از اباغ بخشنامه خود در شهریورماه 
که در آنجا به طور کامل سیاست ها، اهداف و راهبردهای بودجه در سال آینده را بیان می کند، مسائل کان و اصلی 
بودجه سال آینده را به مجلس بیاورد و مصوب کند. عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسامی با اشاره 
به نمونه های سیاست های کلی بودجه گفت: به عنوان مثال دولت ها آیین نامه های مرتبط با ارز، یارانه ها، انرژی، حقوق 
و دستمزدها، صندوق های بازنشستگی و بدهی های دولت، انتشار اوراق یا مولد سازی دارایی ها دولت را به مجلس 

بیاورند و پس از تصویب مجلس، آن را به دستگاه های اجرایی اباغ کنند. / خانه ملت

اصلاحفرآیند
بودجهنویسی

محسن زنگنه

از 50 درصد باقیمانده سود سهام عدالت، حدود 30 درصد آن به حساب سهامداران پرداخت می شود و ۲0 
درصد دیگر بعد از تکمیل سودهای واریز شده از سوی شرکت های سرمایه پذیر در اختیار مشمولان قرار خواهد 
گرفت. به گزارش ایرنا، تاکنون بیش از ۸0 درصد از شــرکت های ســرمایه پذیر ســود خود را به حساب شرکت 
ســپرده گذاری مرکزی واریز کرده اند و اکنون واریز سود سهام عدالت در انتظار پرداخت سود از سوی ۲0 درصد 
باقیمانده شرکت های سرمایه پذیر است که تاکنون با توجه به تذکرهای داده شده از سوی سازمان بورس و اوراق 
بهادار و شرکت سپرده گذاری مرکزی، هیچ اقدامی برای واریز سود به حساب شرکت سپرده گذاری نکرده اند. با وجود 
صحبت های مطرح شده از سوی سخنگوی آزادسازی سهام عدالت مبنی بر اعمال جریمه برای شرکت هایی که 
تاکنون سود مربوطه را واریز نکرده اند، این تصمیم تاکنون به مرحله اجرا نرسیده است. همچنین پیشنهادهای 
جدیدی در زمینه واریز سود مطرح شده است، بر این اساس که اکنون از 50 درصد باقیمانده سود سهام عدالت، 
معادل 30 درصد آن به حساب مشمولان پرداخت شود و ۲0 درصد دیگر بعد از تکمیل سودهای واریز شده از سوی 

شرکت های سرمایه پذیر به حساب شرکت سپرده  گذاری مرکزی در اختیار سهامداران قرار گیرد.

احتمالواریز
۳۰درصدازباقیماندهسود
سهامعدالت

 شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار



برنامهایبرای
قطعآبمشترکان
پرمصرفنداریم!

قرارداد توســعه میدان گازی فرزاد »ب« به 
عنوان آخرین میدان گازی مشــترک کشور به 
ارزش یــک میلیــارد و ۷۸0 میلیون دلار میان 
شرکت ملی نفت ایران به عنوان کارفرما و گروه 

پتروپارس به عنوان پیمانکار امضا شد.
 بــه گــزارش اعتبار به نقــل از پایگاه اطاع 
رســانی وزارت نفت، این قرارداد با حضور بیژن 
زنگنه، وزیر نفت، مسعود کرباسیان، مدیرعامل 
شــرکت ملی نفت ایران و محمد مشــکین فام، 
مدیرعامل شــرکت نفت و گاز پارس به امضای 
رضا دهقان، معاون امور توســعه و مهندســی 
شــرکت ملی نفت به نمایندگی از شرکت ملی 
نفت ایران و حمیدرضا مســعودی، مدیرعامل 

گروه پتروپارس رسید.
هدف از این قرارداد که به صورت بیع متقابل 
اجرا می شــود دســتیابی به تولیــد روزانه ۲۸ 
میلیون مترمکعب گاز ترش طی پنج سال است.

زنگنــه: افزایش قابل توجه ظرفیت تولید در 
پارس جنوبی و غرب کارون تکرار نمی شود

وزیر نفت با بیان اینکه برداشــت گاز و نفت 
از میدان هــای مشــترک پارس جنوبی و غرب 
کارون به ترتیب ۲.5 و ۶ برابر شده است، تأکید 
کرد: انجام دادن این کارها کوچک نیست، بدانید 
چنیــن اتفاق هایی به دلیل ظرفیت های بزرگی 
که در کشــور وجود داشــت قابل تکرار نیست، 
باب بزرگی که از دولت اصاحات گشوده شده 

بود بخش عمده آن در این دولت بسته شد.
بیژن زنگنه در آیین امضای قرارداد توســعه 
میــدان گازی فرزاد »ب« اظهار کرد: امروز روز 
مهمی است که قرارداد این میدان امضا می شود، 
مدت هاست که دنبال امضای قرارداد این میدان 
گازی بــودم، از همــه دوســتان و همکاران در 
شرکت ملی نفت ایران، شرکت نفت و گاز پارس 
و پتروپــارس برای به ســرانجام رســاندن این 

قرارداد قدردانی می کنم.
وی ضمــن یادآوری اینکه قرار بود هندی ها 
این میدان را توســعه دهند و پس از تبدیل گاز 
به ال ان جی )گاز طبیعی مایع شده( آن را ببرند، 
گفت: شرکت ملی نفت ایران سناریوهای زیادی 
را برای توسعه این میدان بررسی کرده، هزینه 
این میدان که اندازه اش با یک فاز پارس جنوبی 
برابری می کند حدود ۲ میلیارد دلار و بســیار 
بالاســت، میعانــات گازی میدان فــرزاد نیز 
یک هشــتم پارس جنوبی اســت، در واقع بین 
دریافــت و پرداخــت تعــادل وجــود ندارد و 

بازپرداخت این طرح کار بســیار سختی است. 
برنامــه هندی ها این بود که گاز میدان فرزاد را 
به ال ان جی تبدیل کنند، اما در تحریم نخست 
از توسعه این میدان کنار کشیدند و دوباره پس 
از لغو تحریم برگشتند. شخصاً دوبار با وزیر نفت 
و گاز و مقام های هند برای توســعه این میدان 
صحبت کردم، اما حاضر نبودند بیایند، شرایط 
آنهــا از جملــه تولید نکــردن ال ان جی را هم 
پذیرفتیم، اما باز هم به دلیل تحریم و مســائل 

دیگر نیامدند.

بررسی ۳۰ سناریو برای توسعه میدان 
گازی فرزاد

وی بــا بیان اینکه وقت و هزینه زیادی برای 
توصیــف میــدان فرزاد صرف و ســناریوهای 
مختلفی برای توسعه این میدان بررسی شد تا 
بتوانیم هزینه  توسعه آن را کاهش دهیم، افزود: 
هزینــه این طرح با وجود کاهش اکنون نزدیک 
1.۸ میلیارد دلار اســت که پرســش اساســی 
اینجاســت این منبع چگونه می خواهد تأمین 
شود؟ به طوری که بتوان بعداً آن را بازپرداخت 
کرد. اگر ســراغ فروش اوراق مشــارکت برویم، 
مردم اوراق را در قالب زمانی یک ساله و دوساله 
و حداکثر سه ساله می خرند، در حالی که طرح 
توســعه این میدان حداقل پنج سال زمان نیاز 
دارد و پس از تکمیل نیز چند سال طول می کشد 
تا هزینه طرح برگردد بنابراین شــما می بینید 
کــه تأمین مالی این طــرح نیازمند روش های 

دقیقی در مدیریت مالی است.
وزیر نفت با بیان اینکه برای توسعه این میدان 
نزدیک به 30 سناریو بررسی شده است، توضیح 
داد: سرانجام با بررسی سناریوهای مختلف این 
تصمیم گرفته شد که گاز تولیدی در این میدان 
به سایت ۲ پارس جنوبی انتقال یابد تا از امکانات 
و تأسیســات موجود در پارس جنوبی استفاده 
شود، اکنون پارس جنوبی ظرفیت بسیار بالایی 

برای دریافت گاز دارد.
به گفته زنگنه، مطالعه ای با عنوان »استفاده 
از پالایشگاه های غرب خلیج فارس« انجام و در 
آن مشــخص شــده کــه چه گازهایــی به این 
پالایشــگاه ها منتقل شــوند، گاز میدان بال و 

کیش به این پالایشگاه ها می آیند.
وی با اشاره به اینکه توسعه میدان فرزاد در 
قالــب قــرارداد بیع متقابل انجام می شــود، با 
یادآوری اینکه در طول این مدت با مشــکات 

تحریم، فاینانس و صندوق توسعه ملی به دلیل 
اینکــه پولی برای پرداخت ندارد روبه رو بودیم، 
اظهار کرد: شیوه تأمین مالی این طرح )فرزاد( 
به صورت تلفیقی از منابع مالی صندوق توسعه 

ملی و اوراق مشارکت است.

 دفتر میدان های مشترک گازی
 بسته شد

وزیر نفت با بیان اینکه قرارداد توسعه میدان 
گازی فــرزاد »ب« آخریــن کار وزارت نفت در 
توســعه میدان های گازی مشترک است، ادامه 
داد: البته میدان گاز »الف« نیز است، اما تولید 
گاز از این میدان وابسته به توسعه میدان »فرزاد 
ب« اســت. برای توسعه میدان »فرزاد ب« نیز 
هــم لازم اســت پیچیدگی های ایــن میدان 
به صورت دقیق شناخته شود. ابزار توسعه فقط 
هزینه کردن پول نیست، عاقانه و با تدبیر فکر 
کردن مهم اســت، دفتر بخشــی از میدان های 
مشــترک بســته شد و طبق قولی که داده بودم 
در این دولت تمامی میدان های مشترک تعیین 
تکلیــف شــدند. در پارس جنوبــی ۹5 درصد 
کارهای مربوط به فاز مخزنی انجام شده و بقیه 
اقدام ها مربوط به نگهداشت تولید و فشارافزایی 
اســت که حدود ۲0 تا 30 میلیارد دلار هزینه 
دارد و طرح آن تهیه شده و آماده است. در دولت 

آینده باید به آنها پرداخته شود.
وی با اشــاره به اینکه ظرفیت برداشــت از 
میدان هــای غرب کارون با افزایش ۶ برابری از 
۷0 هزار بشکه در روز در سال ۹۲ به 4۲0 هزار 
بشــکه افزایش یافته است، گفت: برداشت گاز 
از میدان پارس جنوبی نیز ۲.5 برابر شده است 
و هم اکنــون روزانه ۷00 هزار مترمکعب گاز از 
ایــن میدان تولید می شــود. انجــام این کارها 
کوچک نیست، بدانید چنین اتفاق هایی به دلیل 
ظرفیت های بزرگی که در کشــور وجود داشت 
قابــل تکرار نیســت. باب بزرگــی که از دولت 
اصاحات گشــوده شده بود بخش عمده آن در 

این دولت بسته شد.
وزیــر نفت با تأکید بــر ضرورت حفظ ۷00 
میلیــون مترمکعب تولید از میدان مشــترک 
پارس جنوبی افزود: حفظ این رقم تولید از ۲۷ 
فاز هنر می خواهد و ظرفیت برداشــت از پارس 
جنوبی تکمیل اســت. پالایشگاه فاز 14 پارس 
جنوبی هم تأثیری بر مقدار تولید پارس جنوبی 
ندارد. زنگنــه با بیان اینکه قرارداد میدان های 
مشترک نفتی هم در شرایط تحریم بسته شده 
است و در این شرایط قراردادهای نمایشی امضا 
نکردیــم و بــرای همه آنهــا منابع مالی در نظر 
گرفته شــده اســت، اظهار کــرد: موافقت نامه 
توسعه میدان آزادگان نیز به زودی با شرکت های 
ایرانی امضا می شود. وی با اشاره به اینکه برای 
تقویت شــرکت های ایرانی تــاش زیادی در 
سال های اخیر انجام شده است، افزود: الحمدلله 
تقویت شــدند و پتروپارس هم اکنون به افتخار 
ملی تبدیل شــده است و امیدواریم این افتخار 

کماکان برای کشور ادامه یابد.

از سند چشم انداز دور شدیم
وزیر نفت از همه کســانی که در ســال های 
اخیر زحمت کشیدند قدردانی کرد و گفت: مهم 

این اســت که کشــور ما ســربلند و زنده باشد. 
همیشــه آرزویم تحقق سند چشم انداز در افق 
1404 بوده است. در چشم انداز گفتیم ایران از 
نظــر اقتصادی، علمی و فناوری باید در جایگاه 
نخســت منطقه باشــد و »ایرانــی« مفتخر به 
»ایرانی بودن« خود در افق چشم انداز باشد. ما 
خیلــی فاصله داریم. ما از روزی که آغاز کردیم 
از چشــم انداز دورتریم، یعنی امروز از روزی که 
چشم انداز را تصویب کردیم از چشم انداز دورتر 
شــدیم. چرا؟ این پرسشی است که باید جواب 
دهیــم، مــا در این مدت در حــد توانمان برای 
سربلندی کشورمان تاش کردیم. چشم انداز را 
نبایــد فراموش کنیــم و برای تحقق آن باید از 
تمــام وجودمــان، جانمان و هســتی مان مایه 
بگذاریم. ان شــاءا... مردم از برکات تاش هایی 
که می شود برخوردار شوند. البته  مستلزم این 
اســت که همــه بخش ها در کنار هم باشــند، 
ان شــاء ا... با هم بتوانیم کشــوری بسازیم که به 

ایرانی بودنمان افتخار کنیم.

اصحاب رسانه، قلم نفروشید
وی همچنین با تبریک روز ارتباطات و روابط 
عمومی خطاب به اصحاب رسانه گفت: ان شاءا... 
اصحاب رسانه با اخاق حرفه ای به کارشان ادامه 
دهنــد، مهم ترین مســئله در اخاق حرفه ای، 
صداقت و تمام راست را به صورت شرافتمندانه 
گفتن، است. هر چیزی را می شود فروخت، اما 
قلــم را نباید فروخت. این موضوع در این روزها 
کــه بحث انتخابات اســت خیلی اهمیت دارد، 
به ویژه جوان ترها توجه کنند شــرافت حرفه ای 

را به هر قیمتی بفروشند، ارزان است.
وزیــر نفــت همچنیــن در این مراســم با 
گرامیداشــت یاد و خاطره مرحوم اکبر ترکان 
تأکیــد کــرد: مرحــوم ترکان وطن دوســت، 
خیرخواه و بسیار عاقه مند به ایران بود و برای 

اعتای ایران تمام تاشش را انجام داد.

کرباسیان :تعیین تکلیف میدان های 
مشترک نفت  و گاز در ایستگاه آخر

مسعود کرباســیان مدیرعامل شرکت ملی 
نفت ایران، امضای قرارداد توسعه میدان فرزاد 
را نقطــه پایان بخش تعیین تکلیف میدان های 
مشــترک گازی کشور خواند و گفت: با دریافت 
مجوز شــورای اقتصاد برای دو میدان در آینده 
نزدیــک، پرونــده تعیین تکلیــف میدان های 
مشــترک نفتی نیز به زودی بسته می شود. وی 
در این آیین با بیان این مطلب افزود: شــرکت 
پتروپــارس که عهده دار توســعه میدان فرزاد 
»ب« شده است، کارهای توسعه فاز 11 پارس 
جنوبــی را نیز در حــال اجرا دارد و منابع مالی 
توســعه این فاز از مسیر انتشار اوراق مشارکت 
تأمین و متناســب با مقدار پیشــرفت به طرح 
تزریق می شود. وی همچنین به پیگیری مراحل 
اجرایی توســعه میدان بال اشاره کرد و گفت: 
امروز و با امضای قرارداد توســعه میدان فرزاد 
»ب«، پرونده میدان های مشــترک گازی بسته 
می شــود، در هشت ســال اخیر، 1۷ فاز پارس 
جنوبی به بهره برداری رســیده و ظرفیت تولید 
این میدان مشترک با رشد حدودا ۲.5 برابری، 
از ۲۸5 میلیون مترمکعب در سال ۹۲ به بیش 

از ۷۲0 میلیون مترمکعب افزایش یافته اســت. 
ظرفیــت تولید میدان های مشــترک نفتی با 
محوریت غرب کارون نیز در این مدت 5.۷ برابر 
شــده و با دریافت مجوز شــورای اقتصاد برای 
توســعه دو میدان، تمامی میدان های مشترک 

نفتی نیز تعیین تکلیف می شوند.
کرباسیان با اشاره به واگذاری توسعه میدان 
فرزاد »ب« به شرکت پتروپارس، از نقش مرحوم 
اکبر ترکان در راه اندازی این شــرکت یاد کرد و 
گفت: وی فردی شــریف، مدیر، مدبر، جســور، 
صریح، دوستدار توسعه، دوستدار وطن و حامی 
تولید بود و در صنعت نفت نیز حضور اثربخشی 
داشــت. بر اســاس این گزارش، قرارداد توسعه 
میدان فرزاد »ب« میان شرکت ملی نفت ایران 
و شــرکت پتروپارس امضا شد. میدان مشترک 
گازی فرزاد »ب« در محدوده بلوک فارسی در 
نوار مرزی ایران و عربستان و در فاصله نزدیک 
۲0 کیلومتری جزیره فارســی واقع شده که بر 
اســاس اعام شــرکت نفت و گاز پارس، مقدار 
گاز درجــای آن حــدود ۲3 هــزار میلیــارد 
فوت مکعــب برآورد می شــود.گاز تولیدی این 
میدان برای فرآورش به تأسیســات خشــکی 
منطقــه پارس ۲ کنگان منتقل می شــود، در 
تأسیســات خشــکی ابتدا میعانات گازی از گاز 
تــرش تفکیک و ســپس به منظــور تثبیت به 
پالایشگاه فازهای 1۲ و 1۹ پارس جنوبی منتقل 

خواهد شد.
گاز خروجی از تأسیسات خشکی طرح فرزاد 
»ب« نیــز برای فرآورش میان پنچ پالایشــگاه 
موجــود در منطقه پارس-۲ توزیع می شــود. 
میدان مشــترک گازی فرزاد »ب« در محدوده 
بلوک فارســی در نوار مرزی ایران و عربستان و 
در فاصله نزدیک ۲0 کیلومتری جزیره فارسی 
واقع شده که بر اساس اعام شرکت نفت و گاز 
پــارس، مقدار گاز درجــای آن حدود ۲3 هزار 
میلیارد فوت مکعب برآورد شــده است و مقدار 
میعانات گازی آن حدود 5 هزار بشــکه در ازای 
هر میلیارد فوت مکعب گاز تخمین زده می شود.

 صادرات نخستین محموله نفت
 از پایانه جاسک؛ خردادماه

وزیر نفت از صادرات نخستین محموله نفت 
از پایانه جاســک در خردادماه خبر داد و گفت: 
ساخت خط لوله نفت گوره - جاسک پایان یافته 
اســت،در حاشیه امضای قرارداد توسعه میدان 

گازی فــرزاد »ب« درباره اینکه قرارداد میدان 
آزادگان با کدام شــرکت امضا می شود، گفت: با 
مجموعــه ای از شــرکت های داخلی و به زودی 
امضا می شــود. وی در پاسخ به پرسشی درباره 
اینکه چرا تا پایان مذاکرات وین و مشخص شدن 
نتیجه برای امضای قرارداد میدان فرزاد منتظر 
نماندید، گفت: این موضوع ســبب ایجاد تأخیر 
در کار می شــد، اکنون نیز بر اســاس قرارداد 
امضاشــده مشکلی برای حضور شریک خارجی 
وجــود ندارد و در صورت تمایل، شــرکت های 
خارجی می توانند وارد این قرارداد شــوند. وزیر 
نفــت درباره اینکه چشــم انداز مذاکره وین را 
چطور می بینید، گفت: این پرسش را از وزارت 
امور خارجه بپرســید. زنگنه به این پرسش که 
خبرگزاری هــای خارجــی از افزایش تولید و 
صــادرات نفت ایران می گویند، آیا این موضوع 
را تأییــد می کنیــد، پاســخ داد: در این زمینه 

صحبتی نمی کنم.

در سیاست می مانم
وی درباره اینکه اگر در دولت بعدی پیشنهاد 
وزارت دریافت کنید، می پذیرید، پاسخ داد: اگر  
پیشــنهاد ریاســت جمهوری هم بدهند قبول 
نمی کنم و از مقام دولتی بازنشسته می شوم، اما 
همچنان در سیاســت می مانم، زیرا سیاســت 
مانند زندگی اســت و نمی شــود از آن جدا شد، 

اما کار و پست دولتی نخواهم داشت.
وزیر نفت درباره اینکه آیا برنامه ای برای پس 
از وزارت دارید، گفت: پس از بازنشســتگی باید 
روزی 1۲ تا 13 ســاعت کار کنم تا زندگی زن 

و بچه بگذرد.

افزایش قیمت بنزین شایعه است
زنگنــه درباره قرارداد میــدان یادآوران هم 
گفــت: مذاکره درباره این میدان در حال انجام 
اســت.  وی درباره شایعه افزایش قیمت بنزین 
اظهار کرد: دروغ اســت. جنگ روانی اســت که 
برخی می خواهند نزدیک انتخابات مردم را وادار 
به واکنش کننــد، هیچ برنامه ای برای افزایش 
قیمــت فرآورده های نفتــی نداریم. وزیر نفت 
دربــاره قرارداد ۲5 ســاله با چین و حضور این 
کشــور در توســعه میدان های نفت و گاز ایران، 
گفت: دو طرف برای همکاری ابراز عاقه کردند 
و در این سند همکاری از هیچ پروژه مشخصی 

نام برده نشده است.
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قاسم تقی زاده خامسی معاون آب و آبفای وزیر نیرو گفت: هیچ برنامه ای برای قطع آب مشترکان پرمصرف در دستور کار نیست و تامین آب هیچ یک از مشترکان با محدودیت روبه رو نمی شود. تنها طرحی که در حال 
حاضر اجرا خواهد شد مصوبه هیئت دولت است که بر اساس آن تعرفه مشترکان پر مصرف بیشتر از سایر مشترکان دریافت می شود. وی با بیان اینکه تعرفه آب برای مشترکانی که الگو را رعایت می کنند، هفت درصد 
و برای مشترکانی که بیش از الگو مصرف دارند ۱۶ درصد از اول اردیبهشت ماه افزایش یافت، گفت: البته برای تشویق مردم، مشترکان کم مصرف از پرداخت قبوض آب معاف شدند. این صحبت ها در شرایطی است 
که به تازگی سیدرسول باقری؛ معاون درآمد و امور مشترکین شرکت آب و فاضلاب استان تهران اعلام کرد که از اول خرداد  ماه به تمامی مشترکان پرمصرف و بدمصرف تهرانی، اخطار ارسال شده و در صورت تداوم، 
محدودیت مصرف را اعمال خواهیم کرد. وی با اشاره به روند صعودی افزایش مصرف آب در پایتخت گفت: سناریوهایی برای روزهای سبز، زرد، نارنجی و قرمز تدوین شده است و اولویت برخورد با مصارف فضای 
سبز و بنایی، مشترکان تجاری و دولتی و در آخر پرمصرف ها و بدمصرف های خانگی خواهد بود. لازم به یادآوری است، وضعیت بارش ها گویای این است که از ابتدای سال آبی جاری تا ۲۴ اردیبهشت ماه در کشور ۱۲۷ و 
یک دهم میلیمتر بارش داشته ایم که این میزان نسبت به میانگین بلندمدت کشور حدود ۸۷ میلیمتر بارش در تمامی استان های کشور کمتر از نرمال گزارش شده و شدت کم بارشی در برخی از استان ها بسیار بیشتر 
از سایر نقاط است. آخرین وضعیت سدهای کشور نیز نشان می دهد که میزان ذخایر آب در مخزن سدها به ۲۹ میلیارد و ۶۷۰ میلیون مترمکعب رسیده که در مقایسه با سال آبی ۹۹-۹۸ )۳۶ میلیارد و ۸۳۰ میلیون 

مترمکعب( دارای ۱۹ درصد کاهش است. آمار و ارقام گویای وضعیت نامناسب منابع آبی کشور است و به نظر می رسد در این شرایط اجرای طرح های بازدارنده می تواند کمک رسان باشد./ ایسنا

پتروپارس فرزاد »ب« را توسعه می دهد

امضای قرارداد توسعه آخرین میدان گازی مشترک

با پیگیری های صورت گرفته، قوه قضائیه لوکزامبورگ نیز مانند ایتالیا و فرانسه، مانع انتقال 
دارایی های بانک مرکزی ایران به امریکا شدند. به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، براساس 
گزارش شــعبه لاهه مرکز امور حقوقی بین المللی ریاســت جمهوری، دادگاه لوکزامبورگ بر 
لازم الاجرا نبودن قوانین داخلی امریکا برای دادگاه های لوکزامبورگ و ضرورت شناسایی آرای 
صادره از محاکم امریکایی توســط دادگاه های لوکزامبورگ در پرونده اموال بانک مرکزی نزد 
مؤسســه کلیر اســتریم، صحه گــذارد. بر مبنای تغییرات اخیر قانونگــذاری در ایالات متحده 
دادگاه های امریکایی می توانند مســتقیماً دســتور انتقال برخی از دارایی ها که به طور مســتقیم 
یا غیرمستقیم به نهادهای ایرانی )از جمله بانک مرکزی ایران( تعلق دارند، - صرف نظر از محل 

وقوع آنها- به ایالات متحده منتقل شود. براساس این قانون، حاکمیت ملی سایر کشورها، به طور 
صریح و آشــکار نادیده انگاشــته شــده است. اما بانک مرکزی جمهوری اسامی ایران با اقدامی 
بموقع، از دادگاه بخش لوکزامبورگ درخواست کرد تا دستور ممنوعیت انتقال دارایی های خود 
صرفاً بر اســاس تصمیم ایالات متحده و توســط مؤسســه بانکی کلیراستریم را صادر کند. دادگاه 
لوکزامبورگ نیز ضمن موافقت با این درخواســت و صدور دســتور منع انتقال، در تصمیم خود 
تأیید می کند که هرگونه حکم دادگاه خارجی قبل از اجرا در قلمرو  ملی این کشور، باید توسط 

دادگاه های لوکزامبورگ به رسمیت شناخته شده و قابل اجرا اعام شود. 
یادآور می شود، تصمیم اخیر لوکزامبورگ صریحاً مانع از آن می شود که مؤسسه کلیراستریم 

به اختیار خود از تصمیم ایالات متحده پیروی کرده و بدون صدور قبلی دستور نهایی شناسایی 
و اجرای این تصمیم در لوکزامبورگ نســبت به انتقال دارایی های بانک مرکزی ایران به ایالات 
متحده اقدام کند و در صورت تخلف از این تصمیم، مؤسســه کلیراســتریم محکوم به پرداخت 
جریمه ای ســنگین خواهد شــد. ذکر این نکته ضروری اســت که این پرونده با همکاری معاونت 
حقوقــی و امــور مجلــس بانک مرکزی و مرکز امور حقوقی بین المللی معاونت حقوقی ریاســت 
جمهوری در جریان است و این اقدامات تاکنون موجب شده این بخش از دارایی بانک مرکزی 
در مقابــل ادعاهــای واهی خواهان های متعدد دعاوی به اصطاح ضد تروریســتی مطروحه در 

امریکا حفاظت شود.

عدم انتقال دارایی های بانک مركزی ایران در لوكزامبورگ به امریکا

مدیر روابط عمومی بانک رفاه کارگران، در خصوص فیلم منتشــر شده در فضای مجازی درباره یکی از شعب این بانک با بیان اینکه 
این فیلم مربوط به ســال گذشــته است، گفت: برای رئیس شعبه پرونده تشکیل و در نهایت اخراج شد.

بــه گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران به نقل از خبرگزاری تســنیم بهرام فرهــی مدیر روابط عمومی بانک رفاه کارگران در 
باره فیلم منتشــر شــده در فضای مجازی در خصوص یکی از شــعبه های این بانک اظهار کرد: ابتدا باید نسبت به این اتفاق ابراز تاسف 
کرد؛ حفظ حرمت و کرامت مشــتری همیشــه سر لوحه و نقشه راه بانک رفاه کارگران بوده اســت. متاسفانه این فیلم برای تیرماه سال 
گذشــته بوده و پس از اطاع مدیریت بانک از این حادثه، با دســتور ایشــان، رئیس شــعبه مربوطه به کمیته انضباطی احضار و پرونده 

تشــکیل شده و حکم نهایی اخراج برای نامبرده صادر شد.

عطف مصوبه بانک مرکزی جمهوری اســامی ایران و ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا به دلیل استمرار شرایط ناشی از کرونا، مهلت تسویه بدهی 
تسهیات گیرندگان بانک سینا به مدت ۶ ماه تمدید شد.  به گزارش روابط عمومی بانک سینا؛ با توجه به استمرار شرایط ناشی از بیماری کرونا و اثرات 
تعطیلی وضع شده برای مشاغل و کسب و کارها، مهلت تسویه بدهی تولیدکنندگان بدهکار نظام بانکی از جمله این بانک تا پایان شهریور ماه تمدید شد. 
بر این اساس، مشتریان واجد شرایط بانک سینا که تاکنون نتوانسته اند از مزایای قانون تسهیل تسویه بدهی بدهکاران شبکه بانکی کشور بهره مند شوند 
تا پایان خرداد ماه 1400 می توانند تقاضای خود را از طریق وبسایت بانک به نشانی https://www.sinabank.ir، در بخش »تازه ها« منوی »تسهیل 
تسویه بدهی بدهکاران و تمهیدات زیان ناشی از کرونا«، ثبت و ارائه نمایند.پیشتر نیز این مهلت به منظور حمایت از کسب و کارها و تسهیات گیرندگان 

آسیب دیده ناشی از شروع کرونا در کشور، در بانک سینا تمدید شده بود.

فیلممنتشرشدهدرفضایمجازی،مربوطبهسالگذشتهاسترئیسشعبههمانموقعاخراجشد تمدید6ماههمهلتتسویهبدهیتولیدکنندگاندارایتسهیلاتدربانکسینا
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صادرات

محصولاتفولادی
هفته نامه اقتصادی ایران

اگر تولیدکننده ای از لیست شرکتهای صادرکننده حذف شود دو ماه زمان می برد تا بار دیگر بر لیست شرکت های صادرکننده اضافه شود در این صورت برای خود تولیدکنندگان بهتر است تا به تعهدات خود 
پایبند باشند. به گزارش ایراسین؛ سیف الله امیری، مدیرکل دفتر صنایع معدنی وزارت صمت، در رابطه با صادرات محصولات فولادی گفت: وزارت صمت در حال تهیه و ارسال نامه ای به گمرک کشور برای 
آزادسازی صادرات محصولات فولادی است که برحسب این نامه تولیدکنندگانی که به کف عرضه و تعهدات خود در بورس کالا  عمل کنند، می توانند تا سه ماه آینده محصولات خود را صادر کنند. سیف الله 
امیری در ادامه افزود: وزارت صمت در بازه زمانی سه ماهه به تولیدکنندگان این اختیار را می دهد تا محصولات خود را صادر کنند و دیگر نیازی به تایید از سوی وزارت صمت نیست که این بازه زمانی هر سه 
ماه مجددا تمدید خواهد شد. وی با اشاره به حذف برخی از شرکت ها از لیست صادر کننده ها، بیان کرد: در این بازه زمانی سه ماهه وزارت صمت با گزارشاتی که از گمرک کشور و همچنین از بورس کالا 
دریافت می کند بر صادرات تولیدکنندگان نظارت می کند و اگر در این میان شرکتی کف عرضه و تعهدات خود را رعایت نکند، بی درنگ از لیست شرکت های صادرکننده حذف خواهد شد. امیری در ادامه 
خاطر نشان کرد: اگر تولید کننده ای از لیست شرکتهای صادرکننده حذف شود دو ماه زمان می برد تا بار دیگر بر لیست شرکت های صادرکننده اضافه شود در این صورت برای خود تولیدکنندگان بهتر است 

تا به تعهدات خود پایبند باشند  تا مشکلی ایجاد نشود البته چنانچه شرکت تولید کننده محصولات فولادی کف عرضه و تعهدات بورس کالا را عمل کند، می تواند به  صادرات خود همچنان ادامه دهد.

درگذشت سیاستمدار صریح اللهجه

اکبر ترکان، سیاستمدار صریح اللهجه که تقریباً در 
همه دولت های پس از انقاب اســامی سابقه وزارت یا 
مشاورت داشته است، دیروز ۲۶ اردیبهشت ماه در سن 
۶۹ ســالگی درگذشت. علت درگذشت ترکان، ابتا به 
دیابت عنوان شــد؛ بیماری که ناگهان اوج گرفت و در 
مدت زمان اندکی زمینه ســاز مرگ این سیاســتمدار 

میانه رو شد.
حجت الاســام حســن روحانی رئیس جمهوری در 
پیامی به مناسبت درگذشت ترکان، او را مدیر توانمند 
و دلسوز، توصیف کرد که پس از پیروزی انقاب اسامی 
با حضور فعال در مناصب مختلف خدمتگزاری، کارنامه 
درخشــانی از خود بر جای گذاشــت که در یادها باقی 

خواهد ماند.
 در آغاز جلســه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت که 
به ریاست رئیس جمهوری تشکیل شد، اعضای جلسه 
پیش از آنکه وارد دستور کار شوند، یاد مرحوم مهندس 
ترکان از همراهان دولت تدبیر و امید و از اعضای ستاد 
هماهنگی اقتصادی دولت را گرامی داشته و از خدمات 
خالصانــه و صادقانه آن مرحوم قدردانی کردند. مرحوم 
ترکان متولد 1331 در تهران بود و در رشته مهندسی 
مکانیک دانشگاه صنعتی شریف درس خواند. سمت های 
سیاســی ترکان پس از انقاب، با اســتانداری ایام در 
سال های ۶0 تا ۶1 آغاز شد. در فاصله ۶۲ تا ۶3 استاندار 
هرمزگان بود. در دولت نخست مرحوم آیت الله هاشمی 
وزیر دفاع و در دولت دوم ســازندگی وزیر راه و ترابری 
بود. در دولت اصاحات، ترکان مدیرعامل شرکت نفت 
و گاز پتروپارس بود که بحث های سیاسی زیادی درباره 
فعالیت های این شرکت وجود داشت. در دولت نخست 
احمدی نژاد، در فاصله سال های ۸4 تا ۸۸ معاون وزیر 
نفــت بــود، باوجود این پس از انتخابات ۸۸، با دســتور 
شــخص رئیس جمهوری وقت، از مقــام خود برکنار و 
بازنشســته شــد، هرچند در سال ۹1 با حکم غامرضا 
شافعی، معاون وقت وزیر صنعت، بار دیگر به کار اجرایی 
در دولت بازگشــت. اما دوره عزلت سیاســی و فاصله 
گرفتن از ســمت های اجرایی ترکان، تنها 4 سال طول 
کشــید. در ســال 13۹۲ با پیروزی حســن روحانی در 
انتخابات، ترکان به عنوان یکی از ارکان ستاد انتخاباتی 
رئیس جمهوری منتخب، مســئولیت مدیریت فرایند 
انتقــال دولــت و نهــاد ریاســت جمهــوری از دولت 

احمدی نژاد به دولت روحانی را برعهده گرفت.
در همین دوره بود که پرونده مفاسدی چون انتقال 
غیرقانونی 1۲ میلیارد تومان به حساب شخصی اعضای 
دولت دهم، در آخرین روز فعالیت شان، به اطاع مردم 
رســید. ترکان عاوه بر این، نقش زیادی در بازگشــت 
امــوال، ســاختمان ها و خودروهایی را داشــت که در 
ماه های آخر، به افرادی خارج از دولت واگذار شده بود. 
ترکان در ۸ ســال دولت روحانی، ســمت های مختلفی 
همچون ریاست مناطق آزاد را برعهده داشت. در حوزه 
سیاسی نیز، ترکان جزو مؤسسان حزب اعتدال و توسعه 
بــود.  روز گذشــته چهره هــا و شــخصیت هایی چون 
حجت الاسام سیدحسن خمینی، محمدجواد ظریف، 
وزیــر امــور خارجه و... بــا صدور پیام هــای جداگانه 
درگذشت او را تسلیت گفتند. به گفته سعید الله بداشتی، 
مشــاور ترکان، مراسم تشــییع امروز ساعت ۸ صبح با 
حفظ پروتکل های بهداشتی از مقابل منزل آن مرحوم 
در آجودانیه، خیابان شــهید ســباری، کوچه شــهید 
ارومیان، پاک چهار آغاز و در بهشــت زهرا ادامه پیدا 

می کند.
در گذشت مرحوم اکبر ترکان موجب تألم و تأثر فراوان گردید 
، از باری تعالی برای آن مرحوم ، غفران ومغفرت الهی و برای 

مصیبت دیدگان ، صبر و اجر جزیل مسئلت می نماییم.
 مهدی میر حیدری مدیر و سر دبیر هفته نامه 
اقتصادی اعتبار

خبر

10 پــروژه صنعــت بــرق در هفته هفتــم پویش 
#هرهفته-الف-ب-ایران در استان های کرمان، فارس 

و کرمانشاه با اعتبار 33۶ میلیارد تومان افتتاح شد.
»رضا اردکانیان« وزیر نیرو گفت: در استان هایی که 
تولید برق از ســدهای مخزنی انجام می شــود، امسال با 
حدود 3۲00 مگاوات کاهش ظرفیت تولید نســبت به 
سال گذشته مواجه هستیم، این بدان معناست که هم 
در مصرف بهنگام و به اندازه آب موجود در مخازن این 
ســدها و هم مصرف انرژی لازم اســت دقت بیشــتری 
داشــته باشــیم.به گزارش اعتبــار بــه نقــل از پایگاه 
اطاع رســانی وزارت نیرو، وی  اظهار کرد: امید اســت 
پیشاپیش همه دستگاه های دولتی و اجرایی کشور در 
صرفه جویی مصرف انرژی، پیش رو بوده و مردم نیز در 
بخش های مختلف بویژه خانگی ســهم و نقش خود را 
در ایــن زمینه ایفا کننــد .وی افزود: امیدوارم با رعایت 
ماحظــات بهداشــتی، دیگر پیک یــا موج پنجمی در 
موضوع کرونا نداشته باشیم و همگی مواظبت کنیم از 
اینکه بویژه در فصل انتخابات با احتراز از شــرایطی که 
ممکن است ما را گرفتار اوج مجدد کند انتخابات باشکوه 
و فراموش نشدنی را با حضور گسترده همه مردم برگزار 
کنیم. اگرچه قطار افتتاح های هفتگی صنعت آب و برق 
از ســال 13۹۸ حرکت خود را آغاز کرده اما آن طور که 
وزیر نیرو می گوید، این افتتاح ها حتی پس از پایان دولت 
دوازدهم متوقف نخواهد شــد و حرکت آن بواســطه 
ســرمایه گذاری هایی که در سال های اخیر انجام شده، 
ادامه خواهد داشت، از ابتدای سال 1400 تاکنون 35 
پروژه از مجموعه طرح های وعده داده شــده در قالب 
این پویش به ثمر رسیده و حدود ۸ هزار میلیارد تومان 
برای این پروژه ها از منابع مختلف سرمایه گذاری شده 
اســت،  ایــن افتخــار را خواهیم داشــت که طرح های 
برنامه ریزی شــده از جمله 4 ســد مخزنی و تعدادی 
نیروگاه های عمده و بزرگ اعم از حرارتی و تجدیدپذیر، 
تصفیه خانه های آب و فاضاب و آبرســانی روستایی را 
به نتیجه برسانیم و مراسم افتتاحیه این پروژه ها مطابق 
برنامه برگزار شود. این فعالیت ها در کنار کار مستمر و 
شــبانه روزی است که توسط همکاران صنعت در پهنه 
کشــور و با حمایت و پشــتیبانی همه دستگاه ها برای 
عبور موفق از تابســتان 1400 که یکی از خشــک ترین 
ســال ها در پنج دهه اخیر اســت انجام خواهد شد، امید 
اســت مجموع برنامه هایی که برای مدیریت اوج بار در 
تابستان و همچنین برای تأمین آب آشامیدنی کافی و 
مطمئن در این سال تدارک دیده شده با حمایت همگی 
بویژه با همراهی و همکاری مردم به ثمر برســد. دولت 
همه گونه پشتیبانی و همکاری از این طرح ها را داشته 
و هفته جاری هم پیشنهاد مشترک وزارت نیرو و وزارت 
کشــور و ســازمان برنامه و بودجه به منظور اختصاص 
بیــش از 3۲00 میلیارد تومــان منابع برای طرح های 
آبرســانی فوری و اضطراری در مناطق تحت تنش در 
همه استان های کشور به تصویب هیأت وزیران رسید. 
ایــن تصمیم و تصویب نامه ایجاد اطمینان برای تأمین 
منابع مالی مورد نیاز اســت و امید اســت با اتمام بموقع 
آنها بتوانیم موضوع تأمین آب شرب را به نحو مناسبی 

به ثمر برسانیم.
گزارش های وزارت نیرو نشان می دهد که از این 10 
پروژه، چهار پروژه در استان کرمان، سه پروژه در استان 
کرمانشــاه و ســه پروژه نیز سهم استان فارس است. بر 
این اســاس، در اســتان کرمان دو نیروگاه خورشیدی، 
افتتاح پســت 13۲ کیلوولت ریگان و افزایش ظرفیت 
منوجــان ۲ با ســرمایه گذاری 1۷0 میلیارد تومان به 
بهره برداری رســید.همچنین، در استان کرمانشاه سه 
پروژه افزایش ظرفیت پســت روانســر، کنگاور و سرپل 
ذهاب ۲ نیز با اعتبار 3۶ میلیارد تومان به بهره برداری 
رسید.طبق برنامه، در استان فارس نیز دو پروژه افزایش 
ظرفیت پســت و یک پروژه پســت حسن آباد با اعتبار 

130 میلیارد تومان مورد بهره برداری قرار گرفت.

تصویب بیش از 3 هزار میلیارد تومان 
منابع برای آبرسانی اضطراری

خبر  افزایش قیمت کالاهای اساسی با وجود تخصیص ارز یارانه ای برای 
واردات مواد اولیه، چرا ؟!

انتقاد محمدباقر قالیباف از افزایش قیمت 
کالاهــای اساســی با وجــود تخصیص ارز 

یارانه ای برای واردات مواد اولیه
۸ میلیارد دلار یارانه ارزی و باز هم گرانی!
رئیس مجلس شورای اسامی با اشاره به 
تأمین شــدن ارز یارانه ای، کنتــرل بازار را 

وظیفه وزارت صمت و دولت دانست.
 8 میلیارد دلار ارز ترجیحی برای کنترل 

قیمت ها
به گزارش خانه ملت، محمدباقر قالیباف، 
رئیــس مجلس شــورای اســامی درباره 
مدیریــت بازار توســط وزارت صمت اظهار 
داشــت: دولــت و وزارت صنعــت، معدن و 
تجارت، مســؤول کنترل قیمت کالاها بویژه 
کالاهای اساسی هستند. وی خطاب به وزیر 
صمت گفت: یکی از ناراحتی ها و دغدغه های 
این روزهای مردم که از طریق فضای مجازی 
و رســانه ها هم به گوش ما رســیده، افزایش 
قیمت برخی کالاهای اساسی است؛ کنترل 
قیمت در حوزه مسؤولیت وزارت صمت است. 
وی ادامــه داد: در حوزه کالاهای اساســی، 
یارانــه ای اختصاص یافته اســت؛ از وزارت 
می خواهیم نظارت درســتی بر این موضوع 
داشته باشد، البته این نظارت به معنای تحت 
فشار قرار دادن تولیدکنندگان نیست. رئیس 

مجلس شورای اسامی بیان کرد: در بودجه 
۸ میلیارد دلار یارانه برای کالاهای اساســی 
دیده شد تا نه تولیدکننده و نه مصرف کننده 
متضرر نشــوند. این موضوع بر عهده دولت و 
وزارت صمت است و انتظار می رود در حوزه 

کنترل قیمت ها اقدامات لازم انجام شود. 
 ممنوعیت واردات 2 هزار و 2۳۰ قلم کالا 
علیرضا رزم حسینی وزیر صمت  در پاسخ 
به سوال نماینده مشهد و کات درباره واردات 
بی رویــه کالا گفت: در ابتدا توضیحی درباره 
واردات کالاهای غیرضروری ارائه می کنم؛ بر 
اســاس مصوبه ســران قوا در خرداد ۹۷ از ۸ 

هزار و 5۹ ردیف وارداتی ۲ هزار و ۲30 ردیف 
تعرفه وارداتی ممنوع شد. زمانی که مسؤولیت 
وزارتخانــه را بــا رأی اعتمــاد نمایندگان 
پذیرفتــم، اعتبار مصوبه ســران قوا در حال 
اتمام بود که با مسؤولیت خودم دستور دادم 
ممنوعیت ها ادامه پیدا کند تا مجوز ســران 
قوا صادر شــود. با ممنوعیت ۲ هزار و ۲30 
ردیــف وارداتــی 3/5 میلیــارد دلار کالا 
بومی ســازی و 5 میلیارد و 300 میلیون از 
واردات کالاهای غیرضروری جلوگیری شد. 
در مقایســه آماری باید گفت ســال ۹۸، 44 
میلیارد دلار واردات کالا انجام می شــد که 

ســال ۹۹ به 3۸ میلیارد دلار کاهش یافت و 
در مقایســه با ســال ۹۶ که 54 میلیارد دلار 
بــود 1۶ میلیــارد دلار از واردات کالاهــای 
غیرضروری جلوگیری شــد. از مجموع 3۸ 
میلیــارد دلار واردات کالا 13 میلیــارد دلار 
کالاهای اساسی وارد می شود و ۲5 میلیارد 
دلار برای تهیه مواد اولیه، تجهیزات پزشکی، 
کالاهای واســطه ای و... هزینه می شــود. در 
جریــان این ممنوعیت، میزان تولید قطعات 
داخلــی خــودرو و لوازم خانگی تا ۷0 درصد 
افزایش یافت. هر چند در ســنوات گذشــته 
شــاهد واردات کالاهای غیرضروری بوده ایم 
اما تاش شــد ســال گذشــته مانع واردات 
کالاهای غیرضروری و لوکس شویم که باعث 
افزایــش تولید داخلی و فعالیت کارخانجات 
شد. شما می دانید در چه شرایطی مسؤولیت 
وزارتخانه را در اختیار گرفتم. بنده وقتی وارد 
وزارتخانه شدم، متوجه شدم از نظر انسجام 
مدیریتی و اختاف مشــکاتی در وزارتخانه 
وجود دارد که برای حل آن بیش از ۲ ســال 
زمان می برد. اگر در خراســان کارخانه هایی 
وجود دارد که تخلفاتی در آن می شود، معرفی 
کنید تا پیگیری کنم. مافیاهای قدرت و ثروت 
را رد نمی کنم اما در بازه  ۶-5 ماهه و در دوران 

کرونا نمی توان همه مشکات را حل کرد.

 رییس هیات مدیره بورس تهران گفت: یکی از ابزارهای 
مدیران برای حمایت از ســهام شرکت، خرید سهام شرکت 
و حمایت از قیمت ســهام با عنوان ســهام خزانه است؛ این 
ابزار تا اردیبهشت13۹4 به دلیل محدودیت ماده 1۹۸ قانون 
تجــارت ممنــوع بود، اما با بند ب ماده ۲۸ قانون رفع موانع 
تولید، مجاز شــمرده شــد. امیر تقی خان تجریشــی افزود: 
سازمان بورس و اوراق بهادار نیز آیین نامه خرید، نگهداری 
و عرضه سهام خزانه را در تاریخ 15 تیر 13۹4و دستورالعمل 
اجرایی خرید، نگهداری و عرضه سهام خزانه را در تاریخ ۶ 
خــرداد 13۹۶ مــورد تصویب قــرار داد با این حال با وجود 
گذشت بیش از پنج سال از زمان تصویب آن، متاسفانه در 
مدت اخیر شرکت های زیادی خواستار استفاده از این ابزار 
نبوده اند. در حالی که سهام خزانه در بسیاری از کشورهای 
دنیا بخش عمده ای از معامات شرکت را به خود اختصاص 
داده اســت. وی بیان کرد: در بازارهای مالی پیشــرفته دنیا، 
شــرکت ها به طور روز افزونی به بازخرید ســهام به  عنوان 
روش مکمل یا حتی جایگزین تقســیم سود روی آورده اند. 
پرداخت ســود و بازخرید سهام منجر به کاهش ارزش بازار 
حقوق صاحبان سهام می شود، اما شیوه تاثیر این دو متفاوت 
اســت؛ در واقع ســود تقسیمی، قیمت بازار سهام را کاهش 
می دهد، اما بر تعداد ســهام منتشــره شرکت تاثیری ندارد، 
در حالی که بازخرید ســهام، تعداد ســهام شرکت را کاهش 
می دهد و اغلب موجب افزایش قیمت ســهام می شــود و 
شــرکت می تواند در شــرایطی که قیمت سهام در بازار، از 

ارزش ذاتی شــرکت پایین تر اســت، با به کارگیری »سهام 
خزانه« و خرید ســهام خود، میزان غلظت ســهام را افزایش 
داده و در نتیجه ســود ســهام بیشتری را میان سهامداران 
خود تقسیم کند. وی ادامه داد: همین طور در شرایطی که 
قیمت سهام در بازار از ارزش ذاتی بیشتر شده باشد، می تواند 
با فروش »ســهام خزانه« ای که قبا خریداری شده، نسبت 
به تامین مالی خود با هزینه کمتر )به دلیل بالاتر بودن قیمت 
سهام از ارزش ذاتی( بهره مند شود که در حقیقت مکانیسم 
آن مشابه افزایش سرمایه ای است که در اختیار هیات مدیره 
اســت و منابع می تواند در این شــرایط وارد شرکت شود که 

در بورس های دنیا نیز انجام می شود.
 تقی خان تجریشــی شــرط اصلی برای اســتفاده از این 
ابزار هــا را فاصله گرفتن قیمت هــای بازاری از ارزش ذاتی 
شــرکت عنوان کرد که باید توســط نهاد ذی صاح گزارش 
شود و افزود: شکی نیست که سهام خزانه به عنوان یک ابزار 
مالی، کارکردهای مثبتی در توســعه بازارهای مالی دارد با 
ایــن حال با وجود کارکرد مفید این ابزار، ســایر ابزارهایی 
نظیر افزایش سرمایه از محل تجدید ارزیابی دارایی و سود 
انباشــته و صندوق های بازارگردانی باعث شــده اســت که 
جذابیت این ابزار کاهش یابد چراکه طبق آیین نامه انتشار 
ســهام خزانه، در فرآیند افزایش ســرمایه یک شرکت، باید 
فاقد هر گونه ســهام خزانه باشــد. همچنین مادامی که این 
ســهام در دســت شرکت باشد، از اعمال حق رای در مجامع 
و دریافت ســود محروم اســت. رییس هیات مدیره بورس 

تهران با تاکید بر آموزش و ارتقای آگاهی شــرکت ها برای 
استفاده از این ابزار خاطرنشان کرد: اگرچه با معرفی سهام 
خزانــه ابزارهای مالی تحت اختیــار مدیریت جهت جلب 
رضایت ســهامداران و افزایش ارزش شرکت متنوع خواهد 
شــد، امــا شــرکت ها قبــا هــم از طریق شــرکت های 
زیرمجموعه شــان یــا بــه تازگی از طریــق صندوق های 
بازارگردانی اقدام به مدیریت سهام شان می کردند و انعطاف 
عمل بیشــتری دارند. این موضوعات ســبب شد که کارکرد 
واقعی اســتفاده از ســهام خزانه به عنوان ابزار مدیریت در 
حفظ ثبات ارزش شــرکت در  هاله ای از ابهام قرار گیرد. در 
این راســتا امید اســت با تغییر برخی از این قوانین و ایجاد 
جذابیت بیشتر و ارائه برنامه های آموزشی آگاهی شرکت ها، 
استفاده از این ابزار افزایش یابد تا شرکت ها بتوانند از مزایای 

آن برخوردار شوند./ سنا

سهام خزانه ابزاری برای حمایت از سهام

بخشنامه انجام فرایند بازرسی از کارگاه ها 
توســط کارگزاری هــای ســازمان تامین 
اجتماعــی به تمامی واحدهای اجرایی این 

سازمان اباغ شد.
به گزارش ایرنا از اداره کل روابط عمومی 
ســازمان تامین اجتماعی، براســاس این 
بخشــنامه و به منظور اســتفاده از حداکثر 
ظرفیت هــای موجود بــرای تقویت فرآیند 
بازرســی از کارگاه ها و امکان دســتیابی به 

اطاعات جامع و کامل بیمه شدگان شاغل، 
از تاریخ ۲۲ اردیبهشت سال جاری با رعایت 
سایر ضوابط و مقررات مربوطه و ملحوظ نظر 
قراردادن موارد زیر بازرســی از کارگاه ها از 
طریق کارگزاری های رسمی سازمان تامین 

اجتماعی قابل اجرا خواهد بود.
بازرسی از کارگاه های شناسایی 
شده جدید فاقد کد کارگاهی و 

دارای کارگر
کارگزاری هــای تابعه پس از انجام فرآیند 
پاک برداری و شناســایی کارگاه های جدید 
فاقــد کــد کارگاهی دارای کارگر پس از اخذ 
مــدارک کامل شــناخت کارفرمایی مطابق 
ضوابط و مقررات جاری سازمان، باید نسبت 
بــه درج فعالیت عمــده و عملی کارگاه، نام 
کارفرما، نوع صنف و مشــخصات افراد شاغل 
کارگاه و درج هویتــی کامل مطابق مدارک 
شناسایی بیمه شده )شناسنامه یا کارت ملی( 

با نهایت دقت نظر و همراه با دریافت مستندات 
مربوطه در ســامانه بازرسی الکترونیک اقدام 
و مراتب را پس از تایید مسئول کارگزاری به 
شــعبه ذیربط ارسال کنند. مسئول بازرسی 
شــعبه تامین اجتماعی نیز به منظور اعمال 
نظــارت وکنترل موثر بر صحت گزارش های 
بازرسی انجام شده باید حداکثر ظرف مدت 
یک هفته پس از دریافت گزارش بازرســی از 
کارگاه های شناسایی شده فاقد کد کارگاهی، 
نسبت به بررسی گزارش های واصله اقدام کند 
و مراتــب تایید یا عدم تایید گزارش مربوطه 
را با ذکر علت در سیستم بازرسی الکترونیک 
مشــخص و کارگزاری نیز مکلف است ظرف 
مدت ســه روز اداری نسبت به بررسی و رفع 

نقایص اعامی ازسوی شعبه اقدام کند.
بازرسی دوره ای از سایر کارگاه های 

دارای پرونده مطالباتی 
واحد بازرســی شــعبه تامین اجتماعی 

می تواند بمنظور اســتفاده بهینه از ظرفیت 
کارگزاری های رســمی و افزایش سرعت و 
ارتقاء کیفیت گزارشــات بازرســی، انجام 
بازرســی از کارگاه هایی کــه دارای پرونده 
مطالباتی نزد شعبه هستند را از طریق سامانه 
بازرسی الکترونیک به کارگزاری ها اختصاص 
دهد. در این بخشنامه همچنین تاکید شده 
است، انجام بازرسی از کارگاه های بالای 50 
نفــر، کارگاه های خانوادگی، پیمانکاری ها، 
کارگاه هــای دولتی، کارگاه های مشــمول 
کمک دولت وکارگاه های مســتقر در اماکن 

مسکونی توسط کارگزاری ها مجاز نیست.
پیــش از این بازرســی های کارگاهی و 
جلسات هیات ها و کمیسیون های سازمان 
تامیــن اجتماعی به دلیل شــیوع کرونا در 
شهرهای قرمز به دستور مصطفی سالاری، 
مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعی تعلیق 

شده بود.

ابلاغ انجام فرایند بازرسی از کارگاه ها به کارگزاری های تامین اجتماعی

مدیرعامل سازمان هدفمند سازی یارانه ها با اشاره به ضرورت حمایت از تولید و بهبود اشتغال جوانان و فارغ التحصیان در سالی که به فرموده 
مقام معظم رهبری سال »تولید؛ پشتیبانی ها، مانع زدایی ها« نامگذاری شده، از تخصیص 3۲ هزار میلیارد تومان برای حمایت از تولید و اشتغال 
خبر داد.  به گفته امید حاجتی، 3۲ هزار میلیارد تومان از مصارف سال 1400 سازمان هدفمند سازی یارانه ها در صورت تامین بموقع منابع این 
سازمان توسط شرکت های تامین کننده منابع تبصره 14 قانون بودجه سال جاری و حمایت بانک مرکزی جمهوری اسامی ایران از طریق اختصاص 
به بانک های عامل طرف قرارداد با دستگاه های اجرایی به منظور حمایت از امر سرمایه گذاری و بهبود و اشتغال پرداخت خواهد شد.  وی افزود: 
ان شــاءالله با تامین بموقع منابع مذکــور و هدایت صحیح در چارچوب برنامه آمایش ملی، منطقه ای و اولویت دادن به طرح های توســعه  ای و 

صادرات محور، شاهد جهش چشمگیر در تولید و اشتغال پایدار در بخش های مختلف کشور خواهیم بود. 

عضو هیات امنای سازمان تامین اجتماعی آخرین جزئیات واگذاری سهام ۸۹هزار میلیارد تومانی به تامین اجتماعی را تشریح کرد و گفت: امیدواریم 
خرداد ماه تکلیف واگذاری ها مشخص شود. اکبر شوکت با اشاره به اینکه ماهانه 3500 تا 4هزار میلیارد تومان هزینه اجرایی شدن همسان سازی است، 
گفت: در طول سال این مبلغ به حدود 40 تا 50هزار میلیارد تومان می رسد و اگر دولت به موقع منابع و سهام مربوط به این قانون را به تامین اجتماعی 
پرداخت نکند، به طور حتم با مشکات زیادی مواجه خواهیم شد و مجبور هستیم برخی از دارایی های خود را برای پرداخت حقوق بازنشستگان واگذار 
کنیم. او با اشاره به اینکه سهام شرکت هایی که به ما داده می شود، باید برای بازنشستگانی که هر ماه حق بیمه پرداخت می کنند، سرمایه گذاری شود، 
گفت: اما ما مجبور هستیم این سهام را پس از واگذاری، صرف پرداخت حقوق بازنشستگان کنیم و پس از چند سال 4هزار میلیارد به صدها هزار میلیارد 

تومان می رسد؛ تا آن زمان دولت بدهی خود را داده ولی ما برای پرداخت حقوق ها، دیگر اعتباری نداریم. /مهر

تخصیص۳۲هزارمیلیاردتومانازمنابعهدفمندییارانههابرایحمایتازتولید جزئیاتواگذاریسهامتامیناجتماعی

تیتر ستون راست صفحه ۶ در شماره ۲۷۹ ،پرداخت 
15۶ هزار میلیارد ریال تسهیات قرض الحسنه مربوط 

به بانک ملی ایران میباشد.



روابط عمومی به عنوان یکی از 
ارکان مدیریت، نقش راهبردی در 
سیاست های سازمان ایفا می نماید

مدیرعامل بانک ســینا در پیامی به مناســبت ۲۷ 
اردیبهشت ماه روز جهانی ارتباطات و روابط عمومی، 
ایــن روز را بــه فعالان و دســت اندرکاران این حوزه 

تبریک گفت.  
متن پیام دکتر سیدضیاء ایمانی بدین شرح است: 
»در عصر ارتباطات و در دورانی که با توســعه شــبکه 
های ارتباطی و رســانه ها، موضوع اطاع رســانی در 
همه عرصه ها پیشــتاز است، جایگاه روابط عمومی، 
اهمیتــی دوچنــدان یافتــه به طــوری که حصول 
موفقیــت فــردی و جمعی و تــداوم حضور در حوزه 
عمومــی و فعالیت هــای تخصصی به نقش آفرینی و 
عملکرد روابط عمومی وابســته است. روابط عمومی 
به عنوان نهادی مدرن، منســجم و هدفمند و حلقه 
ارتباط موثر بین سازمان و جامعه، زمینه تبادل افکار 
و اطاع رســانی صحیح و دو ســویه را با بهره گیری 
از شــیوه ها و تکنیک هــای ارتباطی کارآمد و موثر 
در عصــر نویــن اطاعات بــر عهده دارد.  این نهاد به 
عنــوان یکی از ارکان مدیریــت، نقش راهبردی در 
سیاســت های ســازمان ایفا می نماید به نحوی که 
بخشــی از موفقیت سازمانی در جامعه رقابتی امروز، 
برگرفته از عملکرد و کارکرد روابط عمومی در توسعه 
ارتباطات سازمانی و بین فردی است. ۲۷ اردیبهشت 
ماه، روز جهانی ارتباطات و روابط عمومی را به تمامی 
دســت اندرکاران و نیک اندیشان این عرصه تبریک 
نمــوده، توفیــق روز افزون آنهــا را از خداوند متعال 

خواستارم«.

برآوردخسارت4۰
هزارمیلیاردتومانی
ناشیاز
خشکسالیهایاخیر
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۱۲ هزار میلیارد ریال تسهیلات حمایتی کرونا به 
بخش گردشگری پرداخت شد

خبر

رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست از برآورد میزان خسارات خشکسالی های اخیر در بخش کشاورزی به بیش از ۴۰ هزار میلیارد تومان خبرداد. سید جواد ساداتی نژاد 
گفت: به همین منظور در جلساتی که با مسئولان وزارت کشاورزی، سازمان برنامه و بودجه و نیرو داشتیم توافقاتی برای جبران خسارت ناشی از خشکسالی های اخیر صورت گرفت. اختصاص ۱۰ 
درصد اعتبار قانونی بودجه سال ۱۴۰۰ در بخش آب در وزارت نیرو، در بخش آب و خاک در وزارت جهاد کشاورزی و نیز تخصیص ۱۰۰ درصد اعتبارات مربوط به قانون بودجه برای صندوق بیمه 
کشاورزان ظرف ۶ ماه اول امسال ازجمله توافقاتی بود که با مسئولان این بخش ها صورت گرفت. با توجه به خشکسالی های اخیر توافق شد تسهیلاتی که کشاورزان دریافت کردند، اقساط آن ها 
برای یکسال امحال شود. وی همچنین اختصاص تسهیلات لازم به منظور خرید علوفه برای دامداران و عشایر تامین ارز برای خرید واردات کسری محصولات اساسی خسارت دیده از خشکسالی 
مانند گندم و جو، تامین اعتبار برای تهیه علوفه و آب شرب در پناهگاه های حیات وحش و مناطق حفاظت شده محیط زیست را از دیگر مواردی ذکر کرد که کمیسیون کشاورزی در جلساتی که با 
مسئولان مختلف این بخش ها داشته به توافق رسیده است. او همچنین لزوم رصد و پایش مناطق جنگلی و مرتعی و تامین امکانات و تجهیزات به اطفاء حریق را برای جلوگیری از آتش سوزی در مراتع 

با توجه به خشکسالی های اخیر از دیگر مواردی ذکر کرد که باید مورد توجه قرار گیرد.کمیسیون کشاورزی با توجه به اهمیت توجه به موضوع خشکسالی این موارد را با جدیت پیگیری می کند.

 دبیر انجمن صنایع همگن نیرو محرکه و قطعه سازان خودرو گفت: کاری که شورای رقابت بعد از هشت ماه 
معطلی در صنعت خودرو انجام داد، یک تیر خاص و ناامیدکننده بود. آرش محبی نژاد، دبیر انجمن صنایع همگن 
نیرومحرکه و قطعه سازان خودرو در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران جوان درباره افزایش قیمت خودرو توسط شورای 
رقابت گفت: کاری که شورای رقابت بعد از هشت ماه معطلی در صنعت خودرو انجام داد، یک تیر خاص و ناامیدکننده 
بود. تمام قطعه ســازان امید به این داشتند که وعده خودروسازان عملی شود، خودروسازان مدام وعده می دادند 
وضعیت قیمت گذاری خودرو درست می شود و مبلغ معوق قطعه سازان را پرداخت می کنند. او بیان کرد: خودروساز 
اعام می کند به دلیل ضرردهی، نقدینگی و سرمایه در گردش آنها مرتب کم می شود، چرا که دریافتی هایشان به 
مراتب کمتر از پرداختی آنهاست. محبی نژاد با بیان این که در حال حاضر خودروسازان روز به روز به قطعه سازان 
بدهکارتر می شوند، گفت: مسؤولان رده های مختلف در حوزه سیاستگذاری صنعت خودرو، اعم از وزارت صنایع، 
کمیسیون صنایع مجلس و قوه قضاییه اعام کردند اگر بسته جهش تولید با محوریت اصاح شیوه قیمت گذاری 

خودرو در جلسات سران قوا مطرح و تصویب شود به این صنعت کمک می کند.

تیرخلاصشورایرقابتبه
تولیدقطعهسازانو
خودروسازان

 آرش محبی نژاد

خبر هر کارمند باید رسانه ای  برای انعکاس خدمات بانک باشد
مدیرعامل بانک ملی ایران با انتقاد از رسانه 
هایــی کــه به صورت یک جانبــه و به دور از 
واقعیت، خدمات گسترده نظام بانکی به کشور 
را نادیده گرفته و خطاهای معدود را به صورت 
گســترده منعکس می کننــد، از کارکنان 
خواست در قبال سازمان خود بیش از پیش 
 مســئولیت پذیــر بــوده و هــر کــدام، 
رسانه ای برای انعکاس خدمات بانک باشند.

به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، 
دکتر محمد رضا حسین زاده که به مناسبت 
روز ارتباطــات و روابــط عمومی به صورت 
وبیناری در جمع کارکنان بانک ســخن می 
گفــت با تاکید بــر این که همه باید در قبال 
ســازمان خود »تعصب« داشــته باشــند، 
خاطرنشــان کرد: هیچ کس نباید در مقابل 
تخریب های ناجوانمردانه و یا انتشار اطاعات 
نادرســت و غیرواقعی، بی تفاوت باشد، بلکه 
باید عاوه بر تولید و انتشار محتوای صحیح، 
نســبت به اطاعات غلط منتشــر شده نیز 

واکنش نشان دهد.
او از مسابقه ایجاد شده در فضای مجازی 
برای تخریب خدمات نظام بانکی، ابراز تاسف 
کــرد و بــا بیان این که روزانه میلیاردها ریال 
تسهیات توسط نظام بانکی در اختیار بنگاه 

هــای اقتصادی و عموم مردم قرار می گیرد، 
گفت: متاســفیم که پرداخت ســالانه یک 
میلیون فقره تسهیات ازدواج توسط بانک ها 
در رســانه ها بازتاب چندانی ندارد، اما بروز 
مشــکلی کوچــک در پرداخــت یک فقره 
تسهیات، به سرخط خبرها تبدیل می شود.

حسین زاده با تاکید بر این که »نباید اجازه 
بدهیم رسانه های رسمی و غیررسمی، اخبار 
دروغ علیه بانک منتشــر کنند«، به موضوع 
تملیک واحدهای تولیدی توســط بانک ها 
اشــاره کرد و گفت: همه می دانند که بانک، 
هیچ واحد تولیدی فعالی را تملیک نمی کند، 
بنابراین آنچه از ســوی بانک ها تملیک می 

شود، واحد تولیدی غیرفعال، بدون کارگر و 
بدون کار اســت و این اقدام نیز برای احیای 
منابع بانک انجام می شــود. مدیرعامل بانک 
ملی ایران همچنین از کارکنان خواست برای 
دفــاع از خدمات بانــک در فضای مجازی و 
حقیقی، منتظر دستورالعمل ها نباشند و به 
صــورت خودجوش، اقدامــات بانک را برای 
مخاطبان خود تشریح کنند. وی همچنین با 
تقدیر از خدمات مجموعه روابط عمومی بانک، 
استفاده از همه ابزارهای موجود برای تبیین 

خدمات بانک به جامعه را خواستار شد.
در این جلســه همچنیــن دکتر محمد 
سلطانی فر، استاد علوم ارتباطات با بیان این 

که امروزه روابط عمومی بخش مهمی از علم 
و دنیــای ارتباطات اســت، گفــت: »افکار 
عمومی« پیشتر فقط پذیرنده بود، اما امروز 
مخاطبــان روابط عمومی، خود تولیدکننده 
محتوا هستند و از این رو کارکردن در فضای 

روابط عمومی بسیار سخت شده است.
وی با تاکید بر این که گسترش ابزارهای 
ارتباطــی و ظهور شــبکه هــای اجتماعی، 
مسئولیت هر کس نسبت به سازمان و حتی 
جامعه را دوچندان کرده است، ادامه داد: امروز 
تکنولــوژی در خدمــت روابط عمومی قرار 
گرفته و قدرت شبکه سازی را برای همه ایجاد 

کرده است.
سلطانی فر به اهمیت تولید محتوا در دنیای 
امروز اشاره کرد و با بیان این که ارزش افزوده 
ســازمان در حوزه روابط عمومی به محتوای 
تولیدی بستگی دارد، اظهار کرد: هر کدام از 
کارکنان سازمان و یا در نگاه کان، هر کدام 
از مردم می توانند صاحب قدرت تولید محتوا 
باشند و در قبال جامعه ای که در آن زندگی 

می کنند، مسئولیت خود را ایفا کنند.
در ادامه این وبینار، جمعی از حاضران به 
ســطرح سوالات خود پرداخته و پاسخ های 

لازم را دریافت کردند.

مهــرداد جمال ارونقی معاون فنی گمرک گفت: در حال 
حاضر 4 میلیون و 5۸1 هزار تن کالای اساسی در گمرکات 
کشور تخلیه شده و 405 هزار تن کالای اساسی در 15 شناور 
در کنار اسکله در حال تخلیه است. همچنین ۲۲ فروند شناور 
در لنگرگاه های بنادر در انتظار پهلو گرفتن و تخلیه ۸31 هزار 
تن کالای اساسی هستند که اگر با کالا های تخلیه شده و در 
حال تخلیه جمع شوند، عددی حدود 5 میلیون و ۸۲0 هزار 
تن کالای اساسی در بنادر کشور دپو خواهد شد که تاکنون 
ســابقه نداشــته است. علت دپوی این حجم از کالا در بنادر و 
گمرکات کشور این است که پیش از این در سال ۹۹ مصوبه ای 

توسط ستاد هماهنگی اقتصادی کشور به ستاد تنظیم بازار 
اباغ شده بود که بر اساس آن بازرگانان به دو روش می توانستند 
کالا های خود را از بنادر ترخیص کنند که در سال جدید این 
مصوبه به گمرک اباغ نشــده اســت. بر اساس این مصوبه با 
هماهنگــی کــه بین بانک و وزارت صنعت انجام شــده بود، 
بازرگانان می توانستند با مراجعه به بانک ها و دریافت اعامیه 
تامیــن ارز اعتبــاری کالای خود را ترخیص کنند و ســپس 
ارزشان تامین شود؛ ضمن اینکه بازرگانانی که به این شکل 
می توانند کالای اساســی خود را تامین کنند، حدود ۷0 نفر 
هستند و این روشی کارآمد برای جلوگیری از دپوی کالا در 

بنادر بود. روش دیگر که در این مصوبه بر آن تاکید شده بود، 
امکان ترخیص ۹0 درصد کالا های اساسی بدون کد رهگیری 
بانک در گمرکات بود که تا اواخر سال ۹۹ در گمرکات اجرا 
می شد. متاسفانه با توجه به اباغ دوباره همین مصوبه توسط 
ستاد هماهنگی اقتصادی کشور به ستاد تنظیم بازار در سال 
جدید، هنوز این مصوبه از طرف ستاد تنظیم بازار به گمرکات 
کشــور اباغ نشــده است و نتیجه آن دپوی حدود ۶ میلیون 
تن کالای اساسی در بنادر و گمرکات کشور شده که با توجه 
به شــرایط جوی، ممکن اســت باعث فاسد شدن و غیرقابل 

استفاده شدن این کالا ها شود./ صدا و سیما

۶ میلیون تن کالای اساسی در بنادر انباشته شده است

مشاور رهبر انقاب در گفت وگوی تلفنی با رئیس دفتر سیاسی حماس پیروزی های قهرمانانه ملت فلسطین 
را مایه افتخار امت اسامی دانست و بر حمایت از مقاومت فلسطین تاکید کرد.علی اکبر ولایتی مشاور رهبر 
معظم انقاب اســامی ایران و دبیرکل مجمع جهانی بیداری اسامی در گفت وگوی تلفنی با اسماعیل هنیه 
رئیس دفتر سیاســی حماس بر ادامه حمایت های ایران از ملت و مقاومت فلسطین تاکید کرد.ولایتی در این 
گفت وگوی تلفنی ضمن محکوم کردن تجاوزات وحشــیانه دشــمن صهیونیســتی و تسلیت شهادت ده ها 
فلسطینی در این جنایات، تاکید کرد که شما ثابت کردید رژیم صهیونیستی از لانه عنکبوت ضعیف تر است و 
پیروزی های قهرمانانه مقاومت در فلسطین مایه افتخار همه امت اسامی است.به گزارش مرکز اطاع رسانی 
فلسطین، هنیه نیز به تشریح آخرین تحولات فلسطین و غزه پرداخت و تاکید کرد که مقاومت به جهاد و مبارزه 
تا تحقق تمامی اهداف خود ادامه خواهد داد.وی تاکید کرد که قدس محور نزاع با دشــمن، محل اجماع ملت 
فلسطین و همه امت و عامل وحدت آزادگان جهان است و باید از آن در راستای مقابله با رژیم صهیونیستی به 

عنوان دشمن اول امت به بهترین شیوه بهره برداری کرد.

شماثابتکردیدرژیم
صهیونیستیازلانه
عنکبوتضعیفتراست

علی اکبر ولایتی

وزیر میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری گفت: دولت 
در راســتای حمایت از فعالان و سرمایه گذاران بخش گردشگری 
1۲ هزار میلیارد ریال تسهیات حمایتی کرونا پرداخت کرده است. 
علــی اصغر مونســان در دیــدار ســرمایه گذاران و فعالان بخش 
گردشــگری کیش اظهار داشــت: این وزارتخانه پرداخت 1۸ هزار 
میلیارد ریال تسهیات حمایتی به آسیب دیدگان کرونا را در دستور 
کار خــود قــرار داده که تا کنون 1۲ هزار میلیارد ریال آن پرداخت 
شده و ۶ هزار میلیارد ریال دیگر نیز در دست اقدام است. وی اضافه 
کرد: با حمایت های انجام گرفته از ســرمایه گذاران این بخش در 
انتهای سال 13۹۸ تعداد گردشگران خارجی وارد شده به ایران به 
هشت میلیون و ۸00 هزار نفر رسیده که در مقایسه چهار میلیون 
و ۶00 هزار نفر 1۲ سال گذشته )۲010 میلیادی( حدود ۲ برابر 
رشد دارد. وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با بیان 
اینکه توسعه گردشگری روستایی از دیگر موارد در دستور کار دولت 
است افزود: در این زمینه نیز حدود ۲ هزار و ۲00 خانه بومگردی 
افتتاح و به بهره برداری رسیده که گام مهمی در توسعه گردشگری 
کشــور اســت. وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
همچنین مالیات بر ارزش افزوده در مناطق آزاد کشــور را اقدامی 
شتاب زده اعام کرد و گفت: هر چند مالیات بر ارزش افزوده را در 
نهایت، مصرف کنندگان می پردازند، اما در دراز مدت موجب گرانی 
سفر به کیش می شود. جعفر آهنگران رئیس سازمان منطقه آزاد 
کیش نیز در این دیدار اضافه کرد: این سازمان ۶0 هتل در دست 
اقدام دارد که با توجه به مشکات ارزی روند ساخت آنها با کندی 
انجام می شود که انتظار داریم وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی با ارائه تسهیات مختلف این چالش را حل کند. 
وی افزود: اقتصاد دریا محور از تاکیدات رهبر معظم انقاب است 
که تاش می شود این بخش را با همکاری و همراهی دستگاه های 

دولتی و بخش خصوصی در این جزیره توسعه دهیم.

عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسامی گفت: برخی از نامزدهای ریاست جمهوری برای فرار از برنامه  دادن، توهین کردن 
به دیگر نامزدها را برگزیدند. حجت الاسام علیرضا سلیمی در گفت وگو با خبرنگار فارس در اراک اظهار کرد: سایق مختلف برای 
شــرکت در انتخابات ثبت نام کردند که این مسئله خط بطانی بود بر تمام جوسازی هایی که به دروغ می خواستند برای نظام 
هزینه تراشی کرده و به دروغ القاء کنند که از دموکراسی در ایران خبری نیست. وی تصریح کرد: مردم باید در زمان رای دادن به 
برنامه های نامزدها رای داده و کارنامه آنان را به درستی مورد بررسی قرار دهند. نماینده مردم دلیجان و محات در مجلس گفت: 
رفتارهای متفاوتی از نامزدها دیدیم، برخی از نامزدها همانند هنرپیشه فیلم های هالیوودی فیلم  بازی کردند، جای بسی تاسف است. 
سلیمی اظهار کرد: برخی  از نامزدها هم در ابتدای کار توهین به دیگر نامزدها را کلید زدند، که این نشان می دهد این افراد هیچ برنامه ای 
برای امور کشور ندارند و برای فرار از برنامه  دادن به توهین کردن به دیگران روی آورده اند. وی بیان داشت: این ها بدانند حافظه مردم 
همچون حافظه ماهی نیست، این بار مردم با دقت و رصد فضا و برنامه ها به نامزد خود رای خواهند داد و فریب بازی های تبلیغاتی را 
نخواهند خورد. نماینده مردم دلیجان و محات در مجلس از پیش بینی حضور گسترده مردم در انتخابات خبر داد و گفت: برخاف 

برخی اظهار نظرها و جوسازی های رسانه ای پیش بینی می شود مردم حضور معناداری در انتخابات امسال داشته باشند. 

برخیکاندیداهابرایفراراز
برنامهدادنتوهینبهدیگر
نامزدهاراانتخابکردند

حجت الاسلام علیرضا سلیمی

سرلشکر محمد باقری رئیس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: ایران با تاش متخصصان و دانشمندان متعهد خود به 
بلوغی رسیده است که توانسته هزاران فروند هواگرد و پهپاد و موشک را با موتورهای ساخت ایران آماده بهره برداری کند. 
وی  با حضور در سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع که امیرسرتیپ حاتمی، وزیر دفاع و امیر نصیرزاده، فرمانده نیروی هوایی 
ارتش نیز وی را همراهی می کردند، از خط تولید موتور ملی اوج بازدید کرد و در جریان آخرین پیشرفت ها و دستاوردهای 
متخصصان صنعت هوایی وزارت دفاع در حوزه موتورهای هوایی قرار گرفت. رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با بیان اهمیت 
موتور به عنوان یک موضوع حیاتی و بسیار مهم در حوزه هواگردها و موشک ها تصریح کرد: موتورهای محصولات هوایی 
جزو مهم ترین بخش ها و به عنوان گلوگاهی حساس به لحاظ فناوری هستند که در جهان کشورهای معدود و انگشت شماری 
قادر به تولید آن هستند. سرلشکر باقری افزود: جمهوری اسامی ایران با تاش متخصصان و دانشمندان متعهد خود به 
بلوغی رسیده که توانسته است با اتکال به قدرت لایزال الهی و اعتماد به نفس و اتکا به ظرفیت های داخلی به حوزه خطیر 
طراحی و تولید موتورهای هوایی پیشرفته وارد شده و هزاران فروند هواگرد و پهپاد و موشک را با موتورهای ساخت ایران 

آماده بهره برداری کند و این موضوع برای نیروهای مسلح و کشور بسیار مایه  فخر و مباهات است.

ایراندرساخت
موتورهایهواییپیشرفته
بهبلوغرسیدهاست

سرلشکر محمد باقری

محمود محمودزاده، معاون مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی گفت: همه مالکان خصوصی، خودمالکان 
و سازندگان بخش خصوصی بر اساس ضوابطی که وزارت راه و شهرسازی تعیین کرده است به بانک ها مراجعه و تقاضای 
اســتفاده از تسهیات ساخت را داشته باشند. به گزارش وزارت راه و شهرسازی، بر اساس قانون بودجه 1400، یک 
میلیون و ۲00هزار واحد اعم از واحدهای مسکونی شهری و روستایی، مقرر است از تسهیات ساخت مسکن استفاده 
کنند که از این تعداد 400هزار واحد برای واحدهای مسکونی روستایی و ۸00 هزار واحد برای واحدهای مسکونی 
شهری در نظر گرفته شده است. وی هدف از افزایش تسهیات ساخت و اباغ آن به بانک ها را رونق و افزایش ساخت 
و ساز و تولید مسکن برشمرد و اظهار امیدواری کرد تا واحدهای نیمه تمام یا واحدهایی که تازه شروع شده اند، سهم 
تامین مالی بهتری را برای تکمیل داشته باشند.  محمودزاده توضیح داد: همه مالکان خصوصی، خودمالکان و سازندگان 
بخش خصوصی بر اساس ضوابطی که وزارت راه و شهرسازی تعیین کرده است به بانک ها مراجعه کنند و تقاضای 
استفاده از تسهیات ساخت را داشته باشند. بر اساس شاخص بندی که انجام شده این تسهیات در اختیار واجدان 

شرایط که عموما سازندگان واحدهای متوسط و ارزان قیمت هستند، قرار می گیرد.

متقاضیان
وامساختمسکن
بهبانکمراجعهکنند

محمود محمودزاده

منصور شیخ الاسامی مدیر امور حوزه مدیرعامل و روابط عمومی بانک سینا در پیامی، ۲۷ اردیبهشت ماه، روز 
جهانی ارتباطات و روابط عمومی را به ارتباط گران و فعالان این عرصه تبریک گفت.  »در جهان امروز که با توسعه رسانه 
ها و ظهور شیوه ها و ابزارهای نوین ارتباطی به ویژه شبکه های مجازی هر لحظه شاهد بسط و گسترش ارتباطات شبکه 
ای و تخصصی هستیم، توجه به ارتباطات و عواطف انسانی به عنوان پایه ای ترین عنصر جامعه بشری اهمیتی دوچندان 
یافته است. روابط عمومی ها به عنوان یکی از ارکان مهم مدیریت و بخشی از نظام رسانه ای و اطاع رسانی، نقشی مهم 
در مسئولیت ارتباط بین فردی و سازمانی و نیز توجه به جنبه های انسانی ارتباط برعهده دارند. روابط عمومی ها به 
عنوان نقطه آغاز آگاهی بخشــی، با بکارگیری هنر، مهارت، تدبیر و دانش روز، از طریق اطاع رسانی شفاف، دقیق و 
درست و انسجام بخشی به پیکره سازمان در تعامل با مخاطبان درون و بیرون سازمان، زمینه تعمیق ارتباطات انسانی 
را فراهم می آورند. اینجانب ۲۷ اردیبهشت ماه روز جهانی ارتباطات و روابط عمومی را به تمامی دست اندرکاران صدیق 
و ســختکوش حوزه روابط عمومی کشور تبریک و تهنیت عرض می کنم و برای آنان در این مسیر دشوار، حساس و 

مسئولیت آفرین، آرزوی توفیق روز افزون دارم«. / روابط عمومی بانک سینا

نقشمهمروابطعمومی
درمسئولیتارتباطبینفرد
وسازمان

منصور شیخ الاسلامی

محمد اســامی  وزیر راه و شهرســازی گفت: از زمان آغاز اجرای طرح سامانه ثبت اماک، یک میلیون و 
300هزار واحد به سازمان امور مالیاتی معرفی کرده ایم که به موجب قانون باید از مالکان آن مالیات اخذ شود. 
وی در گفتگو با ایرنا در آذربایجان غربی اظهار داشــت: این طرح برای این اجرا می شــود که خانه خالی وجود 
نداشــته باشد و مسکن از کالای سرمایه ای بودن خارج شود. باید به این امر توجه کرد که مسکن وقتی کالای 
سرمایه ای باشد، از آثار تورمی در بازار متاثر شده است و موجب سوداگری می شود و به مردم فشار مضاعف می 
آورد و قیمت به طور حباب آلود افزایش می یابد.وزیر راه و شهرســازی اظهار داشت: اجرای این طرح در جهت 
منافع مردم و کشــور است و آسیب پذیری مسکن را از تحولات اقتصادی بازار خارج می کند. اسامی با اشاره 
به اجرای طرح اقدام ملی مســکن در ســطح کشور گفت: سیاست ما این است که حداکثر تاش را خود مردم 
داشته باشند تا به طور گروهی واحد مسکونی ساخته شود و در جایی که شهر محدودیت دارد، به طور مجتمع 
بســازیم. وی افزود: در این مقطع زمانی بیش از 500هزار واحد مســکونی در قالب اقدام ملی مسکن در کشور 

فعال است که به ترتیب به بهره برداری خواهد رسید.

معرفی۱/۳میلیونخانه
خالیبهسازمانامورمالیاتی

محمد اسلامی

بنا بر اعام انجمن تولیدکنندگان فولاد، سومین جشنواره و نمایشگاه ملی فولاد ایران که قرار بود از چهارم 
تا ششم خردادماه در هتل المپیک تهران برگزار شود، با عدم موافقت ستاد ملی مقابله با کرونا به زمان دیگری 
موکول شد. سیدرسول خلیفه سلطانی دبیر انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران با بیان این خبر گفت: عاوه بر 
پروتکل های بهداشتی متداول، تمهیدات دیگری هم برای جلوگیری از ازدحام جمعیت در این رویداد ملی در 
نظر گرفته شده بود که از آن جمله می توان به امکان حضور مجازی در این جشنواره، بازدید مجازی از نمایشگاه 
و پخش زنده تلویزیونی جشنواره و نمایشگاه اشاره کرد اما با این اوصاف، ستاد ملی مقابله با کرونا ضمن اعام 
مخالفت خود با زمان برگزاری سومین جشنواره و نمایشگاه ملی فولاد ایران در خردادماه، دلیل آن را نگرانی از 
حضور و ازدحام جمعیت با توجه به استقبال دوره های پیشین و با وجود پروتکل ها و تهمیدات در نظر گرفته شده 
دانسته و به انجمن توصیه کرده برگزاری این رویداد را به تعویق بیندازد. دبیر انجمن تولیدکنندگان فولاد ادامه 
داد: بر این اساس و با توجه به اینکه سامتی جامعه فولاد کشور در اولویت قرار دارد، تصمیم گرفتیم به توصیه 

ستاد مقابله با کرونا عمل کرده و ریسک سامت شهروندان را بالا نبریم./ ایلنا

تعویقسومینجشنوارهو
نمایشگاهملیفولادایران

سیدرسول خلیفه سلطانی
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توزیع تبلت به دانش آموزان کشــور با حضور مدیران و 
قهرمانان ورزشی، در پی تصمیم مدیرعامل و هیئت مدیره 
شــرکت بیمه معلــم جهت اهداء تبلت بــه دانش آموزان 
کم برخــودار و در تــداوم رونمائــی از اهداء چک با حضور 
چهره های ورزشی و هنری، مراسم توزیع تبلت ها با حضور 
مقامات آموزش و پرورش و چهره های ورزشی برگزار شد.به 
گزارش روابط عمومی بیمه معلم، در این مراســم محمد 
ابراهیم تحســیری، مدیرعامل بیمه معلم طی ســخنانی با 
اشــاره به جلسه پیشــین رونمائی از اهدا چک تبلت که با 
حضور علی کریمی )ســتاره فوتبال ( و پرویز پرســتویی 
)هنرمند مردمی( صورت گرفت، اظهار داشت: :امیدواریم 
این اقدام به صورت مطلوب انجام شــود و در همین زمینه 
از وزارت آموزش و پرورش به دلیل هماهنگی و شناسایی 
دانش آمــوزان کم برخوردار تشــکر می کنیم.  وی به دیگر 
اقدامات این شرکت بیمه در خصوص “ طرح تحصیل بدون 
آســیب” اشــاره و بیان داشت: با تجهیز مدارس ایران کنار 
دانش آموزانیم و از طرفی تجهیز زمین بازی مدارس کشور 
بــه چمن مصنوعی ،توانســتیم محیط خوبی برای ورزش 
بدون آسیب دانش آموزان ایجاد کنیم تا از حوادث غیر قابل 
پیش بینی، پیشگیری شود، توزیع تبلت برای دانش آموزان 
کم برخــوردار بــا همفکــری وزارت آمــوزش و پرورش و 
ورزشکاران عزیز به بهترین نحو صورت پذیرد.  بیمه معلم 
در ادامــه اقدامــات خود جهــت تجهیز مدارس و کمک به 
دانش آموزان” طرح هر دانش آموز یک تبلت، هر تبلت یک 
کاس و یک مدرســه “ را در دســتورکار قرار داده اســت. 
شــرکت بیمه معلم در جهت انجام مسئولیتهای اجتماعی 
و با ایمان به اینکه توســعه آموزش در جامعه می تواند به 
رشد و بالندگی کشور بیانجامد، فارغ از نگاه سودآوری قدم 

در راه این اقدامات خیرانه نهاده است.

روابط عمومی باید آینده نگر باشد

آینده نگری در روابط عمومی به معنی بررسی و پیش بینی 
بحران ها و چالش های مشابه بحران شیوع ویروس کرونا است 
که صنعت بیمه را در سطوح ملی و بین المللی تهدید می کنند 

و ارائه هشدارهای لازم برای مواجهه مناسب با آنهاست.
مسعود بادین، نایب رئیس هیات مدیره و مدیر عامل بیمه 
آسیا با گرامیداشت ۲۷اردیبهشت، روز ارتباطات و روابط عمومی 
و با تاکید بر این نکته که توســعه فرهنگ بیمه در جامعه یک 
فرآیند مستمر است، گفت: فعالیت هر شخص به عنوان کارگزار 
یا فعال عرصه روابط عمومی آن هم در صنعت بیمه با در نظر 
گرفتن پیچیدگی ها و ظرافت های آن، نیازمند استراتژی مبتنی 
بر نیازهای حال و آینده جامعه است. سیر تحولات و ریسک ها 
و تهدیدها به گونه ای سریع و متنوع است که نمی توان با تکیه 
بر روش ها و برنامه های گذشــته نگر تصمیم گیری کرد،شیوع 
این ویروس  بســیاری از کســب و کارها و زندگی شهروندان و 
حتــی تجارت داخلی و در ســطح بین الملــل را دگرگون و با 
ریســک های متفاوت مواجه کرد. در چنین وضعیتی، توســعه 
فرهنگ بیمه و معرفی خدمات و پاسخ به نیازهای بیمه گذاران، 
شهروندان و فعالان و بنگاه های اقتصادی با تکیه بر روش ها و 
جهت گیری های ســنتی ممکن نیســت و ما به یک انعطاف در 
برنامه ریزی ها و اهتمام و حمایت های مالی، فکری، رسانه ای و 
معنوی در سطوح مختلف نیاز داریم تا بتوانیم پیام های خود را 
به جامعه مخاطب شــامل بیمه گذاران و ذی نفعان با بهترین 
کیفیت و بدون محدودیت  منتقل کنیم، با درنظرگرفتن سیر 
تحولات در عرصه رسانه به ویژه با نفوذ و گسترش شبکههای 
اجتماعی در ســطح جامعه، ضرورت دارد تا روابط عمومیها با 
استفاده از این ظرفیتها و توانمندیها، خدمات خود را بر بستر 
فناوریهــای نویــن ارتباطی و اطاعاتی به جامعه هدف معرفی 
کنند. اساسا نقطه کانونی فعالیتروابط عمومی در صنعت بیمه 

میتواند و باید بر مبنای بیمه دیجیتال و آناین قرار گیرد.

دستگیری
۲۰۰پرسنلمتخلف

قوهقضائیه

بانک مرکزی اعام کرد که بخشنامه اعطای تسهیات به شرکت های کارگزاری، شرکت های سرمایه گذاری و هلدینگ را 
برای اجرا به شبکه بانکی اباغ کرده است. به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، در بخشنامه اباغ شده آمده است: با استناد به 
مفاد بند دوم مصوبات جلسه مورخ ۷ اردیبهشت سال جاری ستاد هماهنگی اقتصادی دولت موضوع لزوم بازنگری در ضوابط ناظر 
بر اعطای تسهیات توسط بانک ها و موسسات اعتباری غیربانکی به شرکت های کارگزاری و سرمایه گذاری، مصوبه جلسه مورخ 
۲5 اردیبهشت سال 1400 هیات عامل بانک مرکزی در این رابطه اباغ می شود: ضمن اعام کان لم یکن شدن مفاد بخشنامه های 
شماره مب   / 1101 مورخ ۲5   / ۷   / 13۸3، شماره مب   / 4۸۹0 مورخ 30   / 11   / 13۸۶ و شماره ۲۹۶303  / ۹۷ مورخ ۲4  / ۸  / 13۹۷ 
و همچنین مصوبه بیست ودومین جلسه مورخ ۲1 / ۷ / 13۹۲ کمیسیون مقررات و نظارت موسسات اعتباری بانک مرکزی اباغی 
طی بخشنامه ۲۶0140  / ۹۲ مورخ 4  / ۹  / 13۹۲ مقرر شد: 1 -اعطای تسهیات به شرکت های کارگزاری در چارچوب ضوابط و 
مقررات مربوط بامانع بوده و حداکثر مجموع تسهیات اعطایی به هر شرکت کارگزاری در سطح کل شبکه بانکی، حداکثر معادل 
پنج برابر حقوق صاحبان سهام شرکت کارگزاری براساس آخرین صورت های مالی حسابرسی شده شرکت مزبور است. ۲ -اعطای 

تسهیات به شرکت های سرمایه گذاری و هلدینگ در چارچوب ضوابط و مقررات مربوط بامانع است.

بخشنامهاعطایتسهیلات
بهشرکتهایکارگزاری
ابلاغشد

بانک مرکزی ج . ا . ایران

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر خبر

سخنگوی دستگاه قضا در نشست خبری خود به برخورد با تخلفات در قوه قضائیه اشاره کرد و از دستگیری بیش از ۲۰۰ نفر از پرسنل این نهاد خبر داد. غلامحسین اسماعیلی با اشاره به برخورد با تخلفات در 
قوه قضائیه گفت: همکاران ما در واحدهای حفاظت اطلاعات قوه قضائیه، ۲۳۷ نفر کارچاق کن و دلال را شناسایی کردند. همچنین دستگیری ۱۶۱ وکیل و کارشناس دادگستری، بیش از ۲۰۰ نفر از پرسنل متخلف 
بخش های مختلف قوه قضائیه و تعدادی از سردفتران اسناد رسمی از جمله اقدامات دستگاه قضا بوده است. در ادامه این نشست اسماعیلی در پاسخ به سؤالی درباره اینکه پرونده منتشرکنندگان فایل صوتی 
ظریف به کجا رسید؟ گفت: در این ارتباط پرونده ای در دادسرای تهران تشکیل شده و بعد از تشکیل آن تیم های تخصصی متشکل از وزارت اطلاعات و سازمان اطلاعات سپاه و در یک تیم قضایی و امنیتی و 
اطلاعاتی پیگیری پرونده را انجام می دهند؛بخشی از امور بر عهده وزارت اطلاعات و بخشی به اطلاعات سپاه محول شده است. او با بیان اینکه کسانی که در این فرایند ایفای نقش داشتند دستور ممنوع الخروجی شان 
صادر شده، افزود: قریب به ۲۰ نفر از کسانی که در این فرایند ایفای نقش داشتند، احضار شدند؛برای برون رفتِ فایل صوتی از دولت تحقیقات خوبی انجام شده و نتایجی به دست آمده و به  لحاظ اهمیت 
موضوع کار تحقیقات مجدانه ادامه دارد و تا نتیجه نهایی پرونده در این کارگروه امنیتی و قضایی موضوع را پیگیری می کنیم. اسماعیلی درخصوص گزارشی پیرامون عملکرد دادسرای انتظامی قضات هم گفت: 
انجام بازرسی های دوره ای و بررسی دقیق و عملکرد بیش از ۱۰۰۰ قاضی، انجام بازرسی های پنهان از چند استان، تهیه و تنظیم کارنامه قضایی برای تمامی قضات کشور که در نتیجه این کارنامه تعدادی از قضات 

کشور مورد تشویق قرار گرفتند؛ تعدادی از قضات متخلف شناسایی و تعدادی تعلیق و تعدادی هم سلب صلاحیت شدند که این عدد قضات متخلف حداقلی است. / ایسنا

حرکت خیرانه بیمه معلم تداوم یافت

محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری اطاعات گفت: ارائه اینترنت رایگان به نامزدهای ریاست جمهوری به معنای تخصیص 
بسته اینترنت رایگان مصرفی نیست بلکه منظور فراهم کردن امکانات تبلیغاتی در فضای مجازی است.  وی پس از حضور در نشست 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس در جمع خبرنگاران گفت: در این جلسه گزارشی از میزان پیشرفت شبکه ملی اطاعات ارائه و آخرین 
وضعیت تشریح شد و در نهایت مقرر شد به عنوان وظایف نظارتی مجلس، کمیته ای از نمایندگان از پیشرفت پروژه های این زمینه بازدید 
کنند و مجدد پس از گذشت ۲ هفته آینده، جلسه ای در این زمینه داشته باشیم.  وی با بیان اینکه امیدواریم برخی از موانع موجود در این 
زمینه با همراهی مجلس برطرف شود، افزود: اخبار خوبی در حوزه توسعه روستایی و فضایی در هفته های آینده منتشر می شود.او درباره 
انتشار برخی خبرها مبنی بر ارائه اینترنت رایگان به نامزدهای ریاست جمهوری، توضیح داد: در روزهای گذشته پیامک های بسیاری مبنی 
بر اینکه اگر می دانستیم به نامزدها اینترنت رایگان داده می شود، نام نویسی می کردیم برای من ارسال شده است اما باید به این نکته دقت 
کرد که تخصیص اینترنت رایگان به نامزدهای ریاست جمهوری به معنای ارائه بسته اینترنت رایگان مصرفی نیست. منظور ارائه بسته 
امکانات تبلیغاتی در فضای مجازی اعم از ارتباط ویژه با مخاطبان در شبکه های اجتماعی داخلی، تسهیات ارتباطی، خدمات صوت و 
تصویر فراگیر و... است که به کاندیدهای تایید صاحیت شده شورای نگهبان اختصاص پیدا می کند تا تمام نامزدهای تایید شده شورای 

نگهبان بتوانند در شیوع کرونا در فضایی عادلانه از ظرفیت های کمپین های فضای مجازی برای تشریح برنامه های خود استفاده کنند.

ارائهاینترنترایگانبه
نامزدهابرایفراهمکردن
امکاناتتبلیغاتیاست

محمدجواد آذری جهرمی

معاون وزیر ارتباطات در حاشیه نمایشگاه اسناد و اقام پستی گفت: اسناد بجا مانده پستی؛ نشان دهنده پیشینه پرافتخار 
تاریخی و فرهنگی کشور است. به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پست، نمایشگاه اسناد و اقام پستی همزمان با گرامیداشت 
روز موزه با حضور مونسان وزیر میراث فرهنگی و سبحانی فر مدیرعامل شرکت ملی پست در کاخ گلستان برگزار شد. رمضانعلی 
سبحانی فر در حاشیه این مراسم و در جمع خبرنگاران با اشاره به خدمات نیابتی پست گفت:پست از قدیم وظایف حکمرانی 
زیادی داشته و در کنار آن خدمات گسترده ای به مردم ارائه می کرد ه است، روند رشد تکنولوژی در نمایشگاه اسناد و اقام 
پست به نمایش گذاشته شده است، از در معرض دید قرار گرفتن نمونه نخستین تلگراف و تجهیزات تکنولوژیک بعداز آن گفت 
و از مردم برای بازدید از مجموعه میراث جهانی کاخ موزه گلستان و موزه مرکزی شرکت ملی پست دعوت به عمل آورد. وی  
با اشاره به پیشینه چندهزارساله پست ایران و لزوم فرهنگسازی و آشنایی اقشارمختلف با تاریخ و فرهنگ ایران؛ گفت: عاوه 
بر موزه های یزد و رشت که چندی پیش راه اندازی شد در روزهای آینده نیز خانه موزه تمبر و فیاتلیک ایران و همچنین مرکز 
پستموزهمدرسه ی دلگان از توابع سیستان و بلوچستان افتتاح می شود.اسناد و اقام موجود که از گذشته به جای مانده است 

نشان دهنده وظایف گسترده پست ایران در آن زمان در بخش حکمرانی  و خدمات رسانی به مردم بوده است.

اسنادبهجاماندهپستی؛
روایتگرتاریخوفرهنگ
کشوراست

رمضانعلی سبحانی فر

 عرضه سنگ آهن در بورس کالا در ادامه شفاف سازی مبادلات کل زنجیره فولاد در حال انجام است و در این میان افرادی که 
سال ها از رانت و سود بادآورده بهره مند می شدند در برابر این تحول مثبت اقتصادی مقاومت می کنند. لطف ا... سیاهکلی عضو 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس با بیان اینکه ورود کل زنجیره فولاد به بورس کالا به حذف رانت و کنار رفتن دلال بازی از بازار 
منجر می شود ، گفت: بدون شک با حرکت محصولات معدنی به سمت تابلوی بورس به تدریج شاهد اثرات قابل توجه واقعی سازی 
قیمت ها در بالادست فولاد خواهیم بود تا عاوه بر توزیع سود متوازن در کل زنجیره شاهد رشد تولید در این بخش نیز باشیم. یکی 
از مشکات فعلی بازار فولاد، تامین مواد اولیه از بازار آزاد و با قیمت های مختلف است، سال گذشته اعتراض اصلی بسیاری از 
مصرف کنندگان زنجیره فولاد این بود که مواد اولیه خود را از بازار آزاد تهیه می کنند و به همین دلیل خسارت های بسیاری متحمل 
شده اند. در این زمینه بهترین راهکار، عرضه کل زنجیره فولاد از سنگ آهن گرفته تا محصول پایین دستی است تا تامین مواد اولیه 
به سهولت انجام شود، طرح فولاد که در کمیسیون صنایع مورد تایید قرار گرفته و در نوبت برای ورود به صحن علنی است بر لزوم 
عرضه زنجیره فولاد در بورس کالا تاکید ویژه شده است؛ از این رو عرضه محصولات معدنی از جمله سنگ آهن، کنسانتره، گندله 

و آهن اسفنجی که اخیرا در بورس انجام شده مورد تاکید مجلس بوده و اتفاقی مثبت در صنعت فولاد کشور است./ خانه ملت

سنگآهندربورسکالا،
توزیعسودمتوازن
درزنجیرهفولاد

لطف ا... سیاهکلی

تمام مالکان انواع خودروهای سواری و وانت دو کابین دارای 
شماره انتظامی شخصی به نام خود و فرزندان کمتر از 1۸ سال 
و محجور تحت تکفل که در پایان هر سال مجموع ارزش آن ها 
بیش از یک میلیارد تومان باشد، طبق قانون، باید مالیات مربوطه 
را به خزانه دولت واریز کنند. به گزارش ایسنا، طبق اعام رئیس 
کل سازمان امور مالیاتی، صاحبان خودروهای لوکس تا هفته 
دیگر شناسایی و مشمول پرداخت مالیات متعلقه تا پایان بهمن 
ســال جاری می شــوند و در صورتی که این مالیات را پرداخت 
نکننــد، نمی تواننــد نقل و انتقال یا اجاره خودرو خود را انجام 
دهند. قانون بودجه امسال، صاحبان خودروهای با ارزش بالای 
یک میلیارد تومان را مکلف به پرداخت مالیات تا پایان بهمن 
سال جاری کرده است که با شناسایی لوکس نشینان از هفته 

آینده شروع می شود. براین اساس، مالیات خودروهای تا 5ر1 
میلیارد تومان )نسبت به مازاد یک میلیارد تومان( یک درصد، 
تا مبلغ 3 میلیارد تومان )نسبت به مازاد 5ر1 میلیارد تومان( 
دو درصد، تا مبلغ 5ر4 میلیارد تومان )نسبت به مازاد 3 میلیارد 
تومان( ســه درصد و نســبت به مازاد 5ر4 میلیارد تومان هم 
چهــار درصد خواهد بود. با توجه به کف قیمت مالیات گیری 
)یک میلیارد تومان( تقریبا هیچ خودرو تولیدی یا مونتاژ داخلی 
مشــمول مالیات نخواهد شــد و مالیات مربوطه مخصوص 
خودروهای وارداتی است که قیمت روز و سال ساخت یا ورود 
آنها ماک میزان مالیات خواهد بود. طبق محاســبات انجام 
شــده، به عنوان مثال، مالیات خودرو »آزرا« به ارزش حدود 
5ر۲ میلیارد تومان، نسبت به مازاد 5ر1 میلیاردی، حدود ۲0 

میلیــون تومان می شــود. قانــون، در صورتی فرد را مکلف به 
پرداخت این مالیات می داند که مجموع ارزش چندین یا یک 
خودرو آن به بیش از یک میلیارد تومان برسد؛ به عبارت دیگر، 
اگر فردی دارای دو خودرو به ارزش های 500 و ۷00 میلیون 
تومانی باشد، مکلف به پرداخت مالیات است. همچنین، ثبت 
نقل و انتقال خودروهایی که به موجب این بند برای آنها مالیات 
وضع شــده است، قبل از پرداخت بدهی مالیاتی مورد انتقال 
شــامل مالیات بر دارایی، نقل و انتقال قطعی و اجاره ممنوع 
است که متخلفین از حکم این بند در پرداخت مالیات متعلقه 
مســئولیت تضامنی دارد. بنابرایــن، در صورتی که صاحبان 
خودروهای لوکس مالیات متعلقه را پرداخت نکنند، نمی توانند 

نقل و انتقال خودرو خود را انجام دهند.

میزان اخذ مالیات از صاحبان خودروهای لوکس اعلام شد

سورنا ستاری معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری  در »افتتاحیه دهمین نمایشگاه فناوری و نوآوری 
اینوتکس۲0۲1« که در محل پارک فناوری پردیس درحال برگزاری اســت، گفت: »کرونا باعث توســعه 
تکنولوژی در دنیا و رشد فناوری ها به خصوص حوزه بیوتکنولوژی شد که اکنون در این حوزه سرآمد هستیم.« 
وی با بیان اینکه درحال حاضر ایران از بهترین های حوزه بیوتکنولوژی در سطح آسیا به شمار می رود، گفت: 
»به جرأت می توانم بگویم شیوع کرونا باعث جهش در بیوتکنولوژی کشور ما شد که اثرات آن را در حوزه های 
تجهیزات پزشــکی، مواد اولیه، واکسن و داروهایی در ابتدای شیوع کرونا به خوبی مشاهده کردیم.« »این 
پیشرفت ها همه مدیون کرونا است. در ابتدای شروع کارمان در حوزه فناوری نگاه تمسخرآمیزی به حوزه های 
فناوری بود، اما اکنون به یک اولویت در کشور تبدیل شده است.« وی با بیان اینکه اکنون دولت آمریکا اولویت 
اول خود را فناوری قرار داده است، گفت: »اولویت اول هر دولتی که بعد از این روی کار بیاید نیز فناوری است.« 
معاونت علمی و فناوری ریاســت جمهوری اظهار داشت: »ما نمونه ای از توسعه فناوری را در پارک پردیس 

می بینیم، زیرا درحال حاضر بیش از 10 هزار میلیارد تومان سرمایه گذاری جدید اتفاق افتاده است.«

کروناباعثجهش
بیوتکنولوژیدرکشورشد

سورنا ستاری

حفظ کرامت انسانی در راس ماموریت های صنعت بیمه قرار دارد
رئیس کل بیمه مرکزی در آیین پرداخت 
خســارات بیمه گذاران توقف ناشی از کسب 
و کار اپیدمی و پاندمی شرکت بیمه تعاون:

حفظ کرامت انســانی در راس ماموریت 
های صنعت بیمه قرار دارد

طراحی بســته های بیمه ای متناسب با 
نیاز روز جامعه با تکیه بر نیروی انسانی خاق 
از مهمترین اهداف صنعت بیمه کشــور به 

شمار می رود.
به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور 
بیــن الملــل بیمه مرکــزي دکتر غامرضا 
سلیمانی که در جمع اصحاب رسانه و مدیران 
شرکت بیمه تعاون و همچنین دارندگان بیمه 
نامه توقف کســب و کار ناشــی از اپیدمی و 
پاندمی ســخن می گفت با اعام این مطلب 
افزود: نظام بیمه ای کشــور مبتنی بر اصول 
حرفه ای و حفظ کرامت انسانی بیمه گذاران 
است و طراحی بسته های متنوع بیمه ای با 

این هدف دنبال می شود.
رئیس کل بیمه مرکزی از شــرکت بیمه 
تعاون به عنوان مجموعه پیشــرو در طراحی 
بیمه نامه ویژه همه گیری ویروس کرونا یاد 
کرد و گفت: افتخار صنعت بیمه این اســت 

که بیمه نامه توقف کســب و کار ناشــی از 
اپیدمی و پاندمی در جهان برای نخســتین 
 بــار طراحــی و به نام میهــن عزیزمان ثبت

 شده است.
وی از مشــارکت بیمه مرکزی و شــرکت 
سهامی بیمه ایران در بخش اتکایی این بیمه 
نامه خبر داد و اظهار داشت: صنعت بیمه در 
کنار ایفای مسئولیت های اجتماعی خود با 
ارائــه محصــولات کاربــردی و مبتکرانه به 
ارتقای سطح امنیت و آرامش در کشور کمک 

می کند.
رئیس شورای عالی بیمه در بخش دیگری 
از سخنان خود طراحی حداقل یک محصول 

در سال را از تکالیف شرکت های بیمه دانست 
و گفت: خوشبختانه تمامی شرکت های بیمه 
در بخــش هــای درمانی بیمــاری کرونا به 
تعهــدات خــود عمل کردنــد و در کنار این 
مســئولیت برنامه ریزی مناســبی نیز برای 
پیشــگیری از شیوع ویروس کرونا با جدیت 

دنبال می شود.
دکتر سلیمانی با قدردانی از عملکرد برخی 
رسانه ها در خصوص پوشش مناسب خبری 
و اطاع رسانی بیمه نامه های جدید نسبت 
به ضرورت اطاع رســانی گسترده تر تاکید 
کرد. وی ابراز امیدواری کرد که اتحادیه های 
صنفی هم در امر اطاع رســانی به صاحبان 

حرفه و مشــاغل، فعالیت بیشــتری از خود 
نشان دهند.

 در ادامه این نشست دکتر یونس مظلومی
 » مدیرعامل شــرکت بیمه تعاون « با ابراز 
خرســندی از رضایتمندی بیمه گذاران این 
طرح از تاش های بیمه مرکزی برای اجرای 
مناسب و موفق آن تقدیر کرد. در پایان این 
نشســت تنــی چند از مشــمولان دریافت 
خســارت بیمه نامه توقف کسب و کار ناشی 
از اپیدمی و پاندمی از صنعت بیمه به عنوان 
صنعت پیشرو در ارائه خدمات یاد کرده و از 
جبران بخش مهمی از آسیب های اقتصادی 

و معیشتی ابراز رضایت کردند.
در این آیین که با حضور حداقلی میهمانان 
و با رعایت تمامی پروتکل های ســتاد ملی 
مقابلــه با بیماری کرونا در برج بیمه مرکزی 
برگزار شد ده تن از زیاندیدگان ناشی از توقف 
کســب و کار، چک خسارت خود را دریافت 
کردند. شایان ذکر است تا اکنون شرکت بیمه 
تعاون بیش از پنجاه میلیارد ریال به خسارت 
دیــدگان این طــرح نوین بیمه ای پرداخت 
 کــرده کــه رونــد آن همچنــان رو بــه 

افزایش است. 

رئیس مرکز ملی فرش ایران گفت: در حال حاضر ۲ میلیون بافنده فرش در کشور فعال بوده و معیشت حدود یک دهم جمعیت 
کشور به این هنرصنعت وابسته است. فرحناز رافع در گفت و گو با »ایرنا« افزود: در راستای بهبود وضعیت اقتصادی این قشر که جمعیت 
بسیار زیادی را نیز شامل می شود، اقدامات اساسی برای بهترشدن وضعیت بخش فرش در کشور انجام شده و در حال رایزنی در راستای 
رفع مشکات هستیم. وی اضافه کرد: یکی از مهم ترین اقدامات در راستای توجه به فعالان حوزه فرش در کشور، موضوع بیمه این افراد 
است و دولت مکلف شده همه این افراد را بیمه کند. رئیس مرکز ملی فرش ایران ادامه داد: حذف الزام دریافت سالانه کارت ملی مهارت 
برای تداوم بیمه قالی بافان نیز از جمله اقداماتی است که صورت گرفته و بسیار نیز مورد توجه فعالان این بخش قرار گرفته است. رافع 
برنامه ریزی برای تحریک تقاضا را از دیگر اقدامات مرکز ملی فرش ایران عنوان و اظهار کرد: از جمله اقدامات در این راستا، اجرای طرح 
خرید اقساطی است که در برخی استان ها به صورت پایلوت اجرایی می شود. وی بیان کرد: ایجاد و توسعه مجتمع های قالی بافی و 
استفاده از ظرفیت بنگاه های اقتصادی بزرگ برای حمایت از کارگاه های کوچک فرش از دیگر اقدامات در این حوزه به شمار می رود. 
وی تاکید کرد: ما به دنبال صادرات فرش دستباف ایرانی هستیم و در کنار آن، حمایت از طرح های فرش ایرانی، اقامه دعوا در مجامع 
بین المللی در راستای حفظ حقوق نقشه ها و بافندگان فرش ایرانی را در دستور کار داریم که پیگیری برای دریافت گواهی اصالت، 

تولید شناسنامه های فرش و عامت جمعی در همین راستاست. وی ادامه داد: ایران سومین سهم تجارت فرش دنیا را دارد.

ایران،
سومینسهمتجارت
فرش

فرحناز رافع

مدیر عامل بانک توسعه تعاون از تامین مالی طرحهای مهم عمرانی استان لرستان به میزان ۲150 میلیارد 
ریال توسط این بانک خبر داد. حجت اله مهدیان مدیرعامل بانک توسعه تعاون طی جلسه ای با حضور استاندار 
لرستان برگزار شد اظهار داشت: این بانک طی چند سال اخیر حضور موثری در طرحهای ملی داشته است و 
دستگاههای اجرایی برای پیشبرد طرحهای مهم بر نقش عاملیتی این بانک تاکید ورزیده اند. مدیر عامل بانک 
توسعه تعاون گفت: هم اکنون تامین مالی پنج پروژه مربوط به مسیر بین شهری الیگودرز-مسجد سلیمان، 
الیگودرز-داران، فاز دوم شــازند-دورود و همچنین تسویه خانه شهر دورود مجموعا به میزان ۲150 میلیارد 
ریال در بانک توسعه تعاون در دست اقدام است و اقدامات و هماهنگی ها با شرکت ساخت و توسعه زیربناهای 
حمل و نقل کشور و شرکت مهندسی آب و فاضاب کشور به نحو مناسبی صورت پذیرفته است. وی با اشاره 
به اهمیت تامین مالی پروژه های مهم گفت: طرح های عمرانی در سطح استان ها موجب تقویت زیرساخت های 
اقتصادی و فراهم سازی زمینه های تولید و اشتغال استان می گردد. بانک توسعه تعاون در راستای اجرای ماده 
5۶ قانون الحاقیه مقررات مالی دولت ، ارتباط مناسبی با دستگاههای اجرایی برقرار نموده و بسیاری از پروژه 

های مهم با پیشرفت مناسبی مواجه شده و جهت بهره برداری آماده گردیده است.

تامینمالیطرحهایمهم
استانلرستانبهمیزان۲۱5۰
میلیاردریالتوسطبانک

حجت اله مهدیان 

به گزارش روابط عمومی بیمه مرکزی، »غامرضا سلیمانی امیری« در مراسم پرداخت خسارت به دارندگان »بیمه نامه توقف 
کسب و کار ناشی از اپیدمی« به ۲ هزار واحد صنفی تحت پوشش افزود: در مجموع هشت هزار میلیارد تومان از اسفند ۹۸ تا ۹۹ 
پرداختی به بیمارستان ها داشتیم که عمده آن مربوط به کروناست البته کلینیک ها، درمانگاه ها و پاراکلینیک ها نیز در این رقم اعامی 
محاسبه نشده است.در سطح کشور با شیوع بیماری کووید 1۹ مشکات زیادی داشتیم و همچنان هم ادامه دارد و دولت بار مسئولیت 
و هزینه های درمان را به دوش کشیده است، یکی از دغدغه های صنعت بیمه این بود که محصول بیمه ای داشته باشیم تا به مردم 
کمک شود. خوشبختانه مردم، خیران و نیکوکاران هم خوب کمک کردند.وی با اشاره به ایجاد »بیمه توقف کسب و کار ناشی از 
اپیدمی« توسط شرکت های بیمه افزود: ویژگی این بیمه نامه این است که ما میزان خسارت را بررسی نمی کنیم  و تعطیلی موقت یا 
تعطیلی کامل بررسی نمی شود، چون میزان خسارت و تعطیلی آنها کاما مشخص است. رییس کل بیمه مرکزی افزود: شعار ما این 
است هر بیمه یک محصول برای مردم داشته باشد همه شرکت های بیمه ای در بحث کرونا در این دوره خوب کمک کردند. متاسفانه 
تعدادی از همکاران ما بخاطر کرونا جان خود را از دست دادند. امیدواریم موج بعدی کرونا با آمدن واکسن را نداشته باشیم. امروز به 
نمایندگی از ۲ هزار و ۲00 کسب و کار خسارت دیده از کرونا به 10 نفر از این افراد، خسارت بیمه ای پرداخت شد تا این اقدامات نشان 

دهد که ما پیگیر مشکات واحدهای صنفی متضرر از کرونا هستیم..

غلامرضا سلیمانی امیری
بیمهدردورانکرونا۸هزار
میلیاردتومانبهبیمارستانها
پرداختکرد
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دیگر هیچ شرکت یا سازمانی را بدون وجود 
نهاد روابط عمومی نمی توان متصور بود

کسری نوری مدیرکل روابط عمومی وزارت نفت در پیامی 
روز جهانی روابط  عمومی و ارتباطات را تبریک گفت.

امروزه و در عصر توســعه ارتباطات و رســانه ها، دیگر هیچ 
شرکت یا سازمانی را بدون وجود نهاد روابط عمومی نمی توان 
متصور بود. روابط عمومی، به عنوان چشــم تیزبین سازمان، 
روشــنگر و راوی حقایــق تاش هــای جمعی برای جامعه و 
بازتاب دهنده خواست  جامعه به مدیران سازمان است. روابط 
عمومی در تقویت انگیزه های درون سازمانی از یک سو و تاش 
برای امیدبخشی، آگاهی بخشی عمومی و کمک به قوام اعتماد 
مردمی از سوی دیگر، نقشی بسیار اثرگذار دارد. نقش روابط 
عمومی ها به عنوان کارگزاران »هنر هشــتم« در بهتر شدن 
حال عمومی مخاطبان این نهاد، در نهایت به بهتر شدن فضای 
عمومی جامعه منجر شده و می تواند سبب تقویت امیدواری 
و روحیه بخشــی عمومی و تاب آوری برای عبور از مشــکات 
باشد؛ امری حیاتی که اگر از آن غفلت شود، زمینه خسارات 
جبران ناپذیــری بــه جامعه خواهد شــد. این جانب ضمن 
پاسداشــت مجاهدت و تاش های همکاران ارزشــمندم در 
روابــط عمومی های صنعت نفت، ۲۷ اردیبهشــت ماه، روز 
ارتباطات و روابط عمومی را به یکایک تاشــگران این عرصه 
خطیر تبریک و تهنیت عرض می نمایم و برای آنان از درگاه 
خداونــد حکیم، پیــروزی، بهروزی و عاقبت به خیری طلب 

می کنم./ روابط عمومی وزارت نفت

 اعلام اخطار به مشترکان
 پرمصرف آب در پایتخت

معاون درآمد و امور مشترکین شرکت آب و فاضاب استان 
تهران گفت: از اول خرداد  ماه به تمامی مشترکان پرمصرف و 
بدمصرف تهرانی، اخطار ارســال شــده و در صورت تداوم، 

محدودیت مصرف را اعمال خواهیم کرد.
»سیدرسول باقری« با اشاره به روند صعودی افزایش مصرف 
آب در پایتخت گفت: ســناریوهایی برای روزهای ســبز، زرد، 
نارنجی و قرمز تدوین شده است و اولویت برخورد با مصارف 
فضای ســبز و بنایی، مشــترکان تجاری و دولتی و در آخر 
پرمصرف ها و بدمصرف های خانگی خواهد بود.باقری با بیان 
اینکه ۶0 درصد از مشترکان تهرانی بالای الگوی مصرف، آب 
مصرف می کنند، گفت: اخطاریه هایی برای این گروه از مصارف 
خانگی ارسال خواهد شد و در صورتی که در رفتار مصرف خود 
تغییری ایجاد نکنند با محدودیت مصرف مواجه خواهند شد. 
معاون درآمد و امور مشــترکین شرکت آب و فاضاب استان 
تهران افزود: الگوی مصرف آب برای هر واحد مسکونی در شهر 
تهران در یک ماه 14 هزار لیتر )14 مترمکعب( آب است.وی 
ادامه داد: واحدهای مسکونی که تا ۲۸ هزار لیتر )۲۸ مترمکعب( 
آب در مــاه مصــرف کنند جزو پرمصرف ها و گروهی که بیش 
از ۲۸ هزار لیتر آب در ماه مصرف کنند دررده بدمصرف های 
آب استان تهران قرار خواهند گرفت.باقری با اشاره به وجود 
1۶ هزار رشته انشعاب بنایی در استان تهران گفت: مأموران 
تشخیص شرکت آب و فاضاب استان تهران تمامی اشتراکات 
بنایی را شناسایی و رصد می کنند و در صورت شروع اعمال 
محدودیت ها، اولویت برخورد و اعمال محدودیت ها از مصارف 
بنایی آغاز خواهد شد.به گفته معاون درآمد و امور مشترکین 
شــرکت آب و فاضاب اســتان تهران، طبق هماهنگی های 
انجام شده با استانداری تهران، تمامی ادارات و نهادهای دولتی 
این اســتان مکلف خواهند بود تا مصارف خود را ۲0 درصد 

نسبت به سال گذشته کاهش دهند./وزارت نیرو

برای نوبت دهی واکسن کرونا نیازی 
به مراجعه حضوری نیست

مرکــز روابط عمومی وزارت بهداشــت اعام کرد: به منظور 
زمان بندی و نوبت دهی تزریق واکسن »کووید-1۹«، نیازی به 
مراجعه حضوری به مراکز بهداشتی یا ثبت نام اینترنتی نیست. 
ایــن وزارتخانه در اطاعیــه ای افزود: این مرکز تنها مرجع ارائه 
اطاعات درباره واکسن کرونا و فرآیند واکسیناسیون علیه بیماری 
»کووید-1۹« است و رسما اعام می کنیم که به منظور زمان بندی 
و نوبت دهی تزریق واکســن »کوویــد-1۹«، نیازی به مراجعه 
حضوری به مراکز بهداشتی یا ثبت نام اینترنتی نیست. همچنین 
نظر به تسریع فرآیند واکسیناسیون کرونا و آغاز واکسیناسیون 
هموطنان گروه ســنی بالای ۷5 ســال در سراسر کشور و انتشار 
شــایعات و اطاعات نادرســت درباره نحوه اطاع یابی و مراجعه 
افراد واجد شــرایط برای واکسیناســیون، بدین وسیله به اطاع 
هموطنان گرامی می رســاند تنها مرجــع ارائه اطاعات درباره 
واکسن کرونا و فرآیند واکسیناسیون علیه بیماری »کووید-1۹«، 
اطاعیه های رســمی مرکز روابط عمومی و اطاع رسانی وزارت 
بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی است که از پایگاه خبری و 
اطاع رســانی وبدا به نشانی behdasht.gov.ir و در رسانه ها 

و خبرگزاری های رسمی کشور منتشر خواهد شد.

بانک مسکن در حوزه ساخت و ساز 
تکنولوژی پایه پیش قدم شد

محمود شــایان مدیرعامل بانک مسکن با اشاره به سهم 
بســیار پایین نوآوری در صنعت ســاخت و ساز، گفت: بانک 
مسکن و مسکن تک قصد دارند با سایر ارکان حوزه ساخت 
و ساز در کشور از جمله شرکت های فعال بانک در این حوزه، 
در جهت ســاخت و ســازهای مبتنی بر تکنولوژی و سبک 

سازی پیش قدم شود.
عاوه بر حضور 30 شتاب دهنده، 4۸ نهاد سرمایه گذاری 
نیز به صندوق نوآوری و شــکوفایی برای شــرکت در رویداد 
اعام حضور کردند که قرار است شتاب دهنده ها و نهادهای 
سرمایه گذاری با شرکت های حاضر در رویداد مذاکره کنند.
در رویــداد ایران پراپ تک عاوه بر اینکه نشســت های 
 B2B ســرمایه گذاری برگزار خواهد شد، فرصت مذاکرات
بین شرکت ها )مذاکره تجاری مستقیم دو طرفه( نیز فراهم 
می شود. او با بیان اینکه بانک مسکن برای ایجاد یک مرکز 
نوآوری در صنعت بانکی و ســاخت و ســاز به منظور ایجاد 
ارتباط بین صنعت ســاختمان و صنعت بانکی احساس نیاز 
کرد افزود: از همین رو خوشــبختانه این مرکز تحت عنوان 
مرکز نوآوری مسکن تک راه اندازی شد که امیدواریم در پایان 
این رویداد، این مرکز هم بتواند تعدادی از شرکت ها را جذب 
کنــد. وی بــا تاکید بر اینکه برنامه های بانک مســکن برای 
حمایت از ســاخت و ســاز »تکنولوژی پایه« صرفا منوط به 
برگزاری این رویداد نیست، گفت: این رویداد نقطه آغاز است، 
فارغ از اینکه چه تعداد شرکت بتوانیم جذب کنیم، این مسیر 
همواره فعال خواهد بود و بانک مسکن هم قصد دارد با ایجاد 
زیرساخت های لازم در فضای نوآورانه صنعت ساختمان وارد 
شــود،طبق آمار مراجع رســمی و ســازمان نظام مهندسی 
ســاختمان میزان و ســهم نوآوری در سود حاصل از صنعت 
ســاخت و ســاز در کشور ما کمتر از یک درصد است، این به 
هیچ وجه آمار خوبی نیست، به همین دلیل در فرایند توسعه 
ساخت و ساز در کشور نوآوری دیده نمی شود، در حالی که 
در شــرایط اقتصادی باید به ســمت ساخت ساختمان های 
ســبک تر، با تکنولوژی بالاتر و قیمت تمام شــده پایین تر 
حرکت کنیم اما چون این نوآوری تاکنون در صنعت ساختمان 

نهادینه نشده، این اتفاق هم رخ نداده است.
بانک مسکن و مسکن تک قصد دارند با سایر ارکان حوزه 
ســاخت و ســاز در کشور از جمله شرکت های فعال بانک در 
این حوزه، در جهت ســاخت و سازهای مبتنی بر تکنولوژی 
و ســبک ســازی پیش قدم شــود. این همان اهداف اصلی و 
چارچوبی است که در نهایت از این رویداد و بعد از برگزاری 
آن انتظار داریم، صنعت ساخت و ساز در کشور ما جزو صنایع 
با گردش مالی بالا اســت بنابراین انتظار می رود که نوآوری 
در آن بیشــتر باشــد، به دلیل اینکه صنعت ناشناخته است و 
فناوری هم به درســتی جریان پیدا نکرده بنابراین فعالیت 
های نوآورانه را در ساخت و ساز نمی بینیم، عاوه بر این در 
قالب مرکز نوآوری »مسکن تک« برای توسعه فرهنگ سازی 
در این حوزه برنامه داریم که یکی از این برنامه ها پایه ریزی 
 بــرای جایزه ملی نوآوری در حوزه ســاخت و ســاز خواهد

 بود./ روابط عمومی

 استان یزد رتبه اول تولید پلاسما را 
در کشور دارد

مدیرکل انتقال خون یزد گفت: این اســتان رتبه اول 
کشــور را در میزان تولید پاســما در بحث بیماری کرونا 

دارد و شهروندان یزدی در این امر پیشتاز هستند.
نقی تقوایی در آیین قدردانی از ۲ معلم و ۲ کارگر که 
بیشترین اهدای خون را در یک سال اخیر داشته اند افزود: 
در نیمــه اول مــاه مبــارک رمضان بیش از هــزار نفر از 
شــهروندان بــا اهدای خــون به یاری بیمــاران نیازمند 
شتافتند. این مسئول اظهار داشت:. فرهنگ انتقال خون 
در اســتان یزد بســیار فراگیر است و همشهریان ما در این 
امر خیر پیشتاز هستند. همچنین عماد تشکری سرپرست 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی یزد گفت: این استان به علت 
صنعتی بودن یکی از مناطق مهاجرپذیر اســت و حوادث 
ناشی از کار در واحدهای تولیدی باعث می شود کارگران 

حادثه دیده به خون و فرآوردهای آن نیاز داشته باشند.

وزیــر بهداشــت ضمــن تکذیب ورود 
واکسن های وارداتی به بازار آزاد، از شکسته 
شدن رکورد تزریق روزانه واکسن کرونا در 

کشور خبر داد.
بــه گزارش وبدا، ســعید نمکی درباره 
آخرین وضعیت شــیوع بیماری در کشور 
گفــت: ما یکی از ســهمگین  ترین امواج 
اپیدمی را خوشبختانه با لطف خدا و تاش 
شــبانه  روزی همکارانمــان پشــت ســر 
گذاشتیم؛ هیچ کشور مرفه یا فقیری وجود 
نداشــت کــه در طول ابتا بــه اپیدمی با 
ویروس انگلیسی در همان هفته یا ماه اول 
 مشــکل کمبــود تخــت بیمارســتانی

 نداشــته باشــد.  نمکی با اشــاره به اینکه 
خوشبختانه منحنی شیوع این بیماری به 
لطف خداوند و همت همکاران ما در سراسر 
کشور سر به فرود آورده است، افزود: پیش 
از گرفتاری سراسری چند روش را انتخاب 
کردیم؛ در مرحله نخست به همه استان  ها 
اباغ کردیم که بیمار غیراورژانسی بستری 
نکنند تا تخت های کافی داشــته باشــیم. 
حدود ۶۶ اکســیژن  ســاز در دو هفته به 
سراســر کشــور ارســال و کلینیک  های 
ســرپایی را راه انــدازی کردیــم؛ بخش 
بهداشــت که به عنوان یکی از مقتدرترین 
بخش های ماســت، توانســت بــه عنوان 
فیلتری عمل کند تا از ســرریز بیماران به 

بیمارستان ها جلوگیری  شود.
وی درباره راه اندازی بســتری موقت، 
توضیــح داد: در همین راســتا 150 هزار 
بیمار با بستری موقت داروی ضد ویروس 
دریافت کردند که این موضوع باعث شــد 
با کمبود تخت بیمارستانی مواجه نشویم 
چراکــه ما 140 هزار تخت بیمارســتانی 
داشــتیم و اگر قرار بود این افراد را پذیرا 
شــویم، چه مشکلی را در سرریز بیماران 

بیمارستانی داشتیم.

   شاهد مهار بیماری  به طور
 گسترده هستیم

وزیر بهداشــت ادامــه داد: قولی که به 
مــردم شــریف مبنی بر اینکــه نخواهیم 
گذاشــت هیــچ بیماری پشــت در هیچ 
بیمارســتانی سرگردان شــود، علی رغم 
هولناکی موج ســنگین ویروس انگلیسی 
خداوند کمک کرد و محقق شد و شرمنده 
نشدیم. امروز تقریباً در همه استان  ها شاهد 
مهار بیماری به طور گســترده هســتیم و 
البته در برخی اســتان  ها منحنی با شــیب 
کمتری رو به نزول است. استانی که در آن 
منحنی هنوز ســر به فرود نیاورده باشــد، 
نداریم مگر مواردی که منحنی افقی شده 
است که آن هم ان شاءالله رو به نزول خواهد 
بود. نمکی عنوان کرد: نقشــه رنگ بندی 
کشور در 31 فروردین سراسر آتش و قرمز 
بــود کــه به لطف خداونــد در ۶، 13 و ۲5 
اردیبهشت ماه رنگ بندی تغییر کرد و در 
۲5 اردیبهشــت مشاهده می کنید که کار 
گســترده تیمی و مدیریتی حســاب شده 
باعث شــد که 301 شــهر قرمز به سه شهر 
تقلیــل دهد که این یکی از افتخارات نظام 
سامت و دستاورد بسیار بی بدیلی است.

  واکسیناسیون برای همه گروه های 
هدف طبق سند ملی دنبال می  شود

وی با اشاره به واکسیناسیون خاطرنشان 
کرد: واکسیناســیون برای همه گروه های 
هدف طبق سند ملی دنبال می  شود؛ مردم 
بدون اطاعیه و فراخوان ما هرگز مراجعه 
حضوری به مراکز نداشته باشند، گروه های 
سنی را از طریق اطاعیه اعام می کنیم و 
بــا یک پیامک عزیزان را به مراکز فراخوان 
می دهیم؛ به افرادی که پرونده سامت هم 
ندارنــد اعام می شــود که چگونه ثبت نام 
کنند.  وزیر بهداشــت با تاکید بر اینکه به 
همــه افــرادی که از گروه هــای قبلی جا 
مانده اند واکســن تزریق خواهد شد و هیچ 
فردی از واکسیناســیون جا نخواهد ماند، 
یادآور شد: گروه هدف اول ما افراد۸0 سال 
به بالا بود؛ اکنون واکسیناســیون ۷5 سال 
بــه بالاهــا را آغــاز کردیــم و ســپس 
واکسیناســیون گروه های سنی پایین تر را 

شروع خواهیم کرد.
 واکسیناسیون افراد بالای6۰ سال

 تا اواخر خرداد و اوایل تیر
نمکی با اشاره به اینکه خوشبختانه یک 
محموله واکسن شنبه شب به کشور رسید، 

محموله سنگین تری هم شامگاه یکشنبه 
می رسد و محموله ای دیگر هم هفته آینده 
به دست مان خواهد رسید، گفت: ان شاءالله 
گروه هدف مان را که افراد بالای ۶0 سال 
و بیمــاران خاص و صعب العاج هســتند 
)13 تــا 14 میلیــون نفری که عامل اصلی 
بســتری و مرگ و میر در بیمارســتان ها 
هســتند( تا اواخر خــرداد و اوایل تیرماه 

واکسینه می شوند.
 رصد کامل روند واکسیناسیون  

توسط وزارت بهداشت
وی با بیان اینکه برخی جو سازی ها برای 
تشویش اذهان عمومی است، اظهار داشت: 
اینکه واکســن وارد می شــود، اما به موقع 
تزریق نشده و در بازار آزاد فروخته می شود، 
کذب محض اســت. در سامانه ما مشخص 
می  شود که در یک خانه بهداشت در یک 
روستا چند واکسن، به چه کسانی و توسط 
چه افرادی تزریق شــده اســت؛ با کد ملی 
مشخص می شــود که کدام افراد واکسن 
زده اند؛ امــکان چنین سوءاســتفاده ای 
مطلقاً وجود ندارد، ممکن است در روزهای 
اول تزریق جابه جا انجام شــده باشــد که 
برخورد بسیار شدید و غلیظی با آنها کردیم 
و این پدیده هم مرتفع شد. وزیر بهداشت 
گفــت: از مردم عزیز خواهش می کنیم به 
حرف هــای بی ربط گوش ندهند و بدانند 
که فرزندان ما در نظام سامت امانتداران 
دقیقی در حفظ بیت المال و دفاع از سامت 

مردم هستند.
 رکوردشکنی تزریق روزانه واکسن

نمکی با بیان اینکه 1۶۲هزار دُز واکسن 
طی ۲4 ســاعت گذشته تزریق شده است 
که رکورد محســوب می شــود، افزود: ان 
شاءالله رکوردهای بالای 300هزار دُز را در 
روزهــای آینده به اســتحضار مردم عزیز 

برسانیم.

خبرامکان فروش واکسن های وارداتی در بازار آزاد مطلقاً وجود ندارد خبر

 بررسی نرخ بیکاری افراد ۱۵ ساله و بیشتر نشان می دهد که ۶ر۹ درصد از جمعیت فعال )شاغل و بیکار( بیکار بوده اند و روند تغییرات نرخ بیکاری حاکی از آن است که این شاخص نسبت به سال ۹۸ معادل ۱ر۱ درصد کاهش یافته است. 
همچنین در سال ۱۳۹۹ به میزان ۳ر۴۱ درصد جمعیت ۱۵ساله و بیشتر از نظر اقتصادی فعال بوده اند، یعنی در گروه شاغلان یا بیکاران قرار گرفته اند. بررسی تغییرات نرخ مشارکت اقتصادی هم حاکی از آن است که این نرخ نسبت به 
سال ۱۳۹۸ معادل ۸ر۲ درصد کاهش داشته است. جمعیت شاغلین ۱۵ ساله و بیشتر در سال ۱۳۹۹ برابر با ۲۳ میلیون و ۲۶۳ هزار نفر بوده که نسبت به سال قبل از آن بیش از یک میلیون نفر کاهش یافته است. از سوی دیگر، بررسی 
اشتغال در بخش های عمده اقتصادی نشان می دهد که در سال ۱۳۹۹ بخش خدمات با ۳ر۴۹ درصد بیشترین سهم اشتغال را به خود اختصاص داده و در مراتب بعدی بخش های صنعت با ۳ر۳۳ درصد و کشاورزی با ۴ر۱۷ درصد قرار 
دارند. همچنین نرخ بیکاری جوانان ۱۵ تا ۲۴ ساله حاکی از آن است که ۷ر۲۳ درصد از فعالان این گروه سنی در سال ۱۳۹۹ بیکار بوده اند. بررسی تغییرات سالانه نرخ بیکاری این افراد نشان می دهد، این نرخ نسبت به سال ۹۸ معادل ۳ر۲ 
درصد کاهش یافته است. بررسی نرخ بیکاری گروه سنی ۱۸ تا ۳۵ ساله هم در سال ۱۳۹۹ نشان می دهد که ۷ر۱۶ درصد از جمعیت فعال این گروه سنی بیکار بوده اند؛ این در حالی است که تغییرات نرخ بیکاری این افراد نشان می دهد 
این نرخ نسبت به سال ۱۳۹۸ به میزان ۲ر۱ درصد کاهش یافته است. بررسی سهم جمعیت ۱۵ ساله و بیشتر دارای اشتغال ناقص در سال۱۳۹۹ نشان می دهد که ۵ر۹ درصد جمعیت شاغل به دلایل اقتصادی )فصل غیرکاری، رکود کاری، 

پیدا نکردن کار با ساعت بیشتر و...( کمتر از ۴۴ ساعت در هفته کار کرده و آماده برای انجام کار اضافی بوده اند؛ این در حالی است که ۴ر۳۴ درصد از شاغلین ۱۵ ساله و بیشتر ۴۹ ساعت و بیشتر در هفته کار کرده اند. / روابط عمومی
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اعــام رای انضباطــی دیدار تیم های پرســپولیس با 
ســپاهان و استقال/ محرومیت، جریمه و برگزاری بازی 

در خارج از خانه
کمیته انضباطی در آرای جداگانه، تیم های پرسپولیس، 

استقال و سپاهان اصفهان را جریمه کرد.
به گزارش گروه ورزشی اعتبار و به نقل از سایت رسمی 
فدراســیون فوتبــال، رأی دیدار تیم های پرســپولیس و 

استقال تهران به شرح زیر است:
در خصوص تخلفات انتسابی به باشگاه های پرسپولیس 
تهران و اســتقال تهران و بهزاد غامپور، محمد نادری، 
مهدی ترابی، فرشاد فرجی و سید احمد موسوی مبنی بر 
مداخله اشخاص حقیقی منتسب به هر دو باشگاه در نزاع 
جمعی  ورود به زمین مســابقه از ســوی بهزاد غامپور و 
ســید احمد موســوی، بدرفتاری بهزاد غامپور و فرشاد 
فرجی نســبت به یکدیگر و انجام رفتار تهاجمی از ســوی 
مهدی ترابی و محمد نادری در بازی بین دو تیم در تاریخ 
۲4 اردیبهشــت مــاه و همچنین دیگر تخلفات باشــگاه 
پرسپولیس تهران مبنی بر سوء رفتار تیمی ناشی از دریافت 
۶ کارت بازیکنان این تیم و نقض پروتکل های بهداشــتی 
از طریــق عدم جلوگیری از حضور تعدادی مازاد بر میزان 
مجاز افراد در ورزشگاه با توجه به مجموع اوراق و محتویات 
پرونده از جمله گزارش مقامات رسمی، تصاویر موجود از 
صحنــه درگیــری بازیکنان دو تیم بــا یکدیگر، دفاعیات 
ارســالی از ســوی هر دو باشگاه، اظهارات و دفاعیات بهزاد 
غامپور، محمد نادری، مهدی ترابی و فرشــاد فرجی در 
جلســه کمیته انضباطی و سایر قراین و امارات موجود در 
پرونده تخلفات انتسابی محرز و مسلم تشخیص و مستند 
به مواد 51 ، 5۶ ، 5۸ ، ۶4 و 11۷ مقررات انضباطی مصوب 
13۹۷ و بالحاظ فقدان سابقه تخلفاتی از سوی نامبردگان 
و همچنین ابراز ندامت از ســوی بهزاد غامپور و فرشــاد 
فرجــی کــه از مصادیق ماده ۹4 مقررات موصوف و جهات 

تخفیف در میزان مجازات محسوب می شود، بهزاد غامپور 
و فرشاد فرجی هر کدام به دو جلسه محرومیت قطعی در 
مسابقات رسمی و یک جلسه محرومیت تعلیقی و مهدی 
ترابی و محمد نادری هر کدام به یک جلســه محرومیت 
تعلیقی و تمامی این افراد و همچنین سید احمد موسوی 
هــر یک بــه پرداخت مبلغ ۷50 میلیون ریال و باشــگاه 
پرسپولیس به پرداخت مبلغ  یک میلیارد و پانصد میلیون 
ریال و باشگاه استقال نیز به پرداخت مبلغ  یک میلیارد 

ریال جریمه نقدی محکوم شدند.
لازم به ذکر اســت مدت تعلیق تا ابتدای شــروع فصل 
جدید مســابقات لیگ برتر ادامه خواهد داشــت و چنانچه 
در طی این مدت مشــارالیهم مرتکب هر گونه تخلفی در 
این مسابقات شوند مجازات تعلیق شده به همراه مجازات 

مربوط به تخلف جدید توامان اجرا خواهد شد.
رأی صــادره قابل اجــرا و از حیث محرومیت های یک 
جلســه تعلیقی قطعی و نســبت به سایر موارد ظرف مدت 
هفت روز از تاریخ اباغ قابل تجدیدنظرخواهی نزد کمیته 
محترم استیناف می باشد و باشگاه های یاد شده نیز دارای 
مسئولیت تضامنی در خصوص پرداخت محکومیت نقدی 

عوامل خود می باشند.
ضمناً از رفتار جوانمردانه کریم باقری در دو بازی اخیر 
تیم پرســپولیس که مانع از بروز حوادث تلخ تری گردید 

تقدیر و تشکر بعمل می آید.

اعلام رای دیدار پرسپولیس و سپاهان
در خصوص تخلفات انتســابی به باشگاه های سپاهان 
اصفهان و پرسپولیس تهران و عزت اله پور قاز، محمدرضا 
حسینی، یاسر جمال بافقی، سید جال حسینی، حسین 
کنعانی زادگان، ســعید آقایی و احسان کوراهیه مبنی بر 
تعرض بازیکنان و عوامل منتسب به هر دو تیم مذکور به 
یکدیگر، بدرفتاری عزت اله پور قاز، محمدرضا حســینی 

و حســین کنعانی زادگان و ســید جال حسینی در قبال 
یکدیگر، رفتار غیرورزشی از سوی سعید آقایی و همچنین 
سید جال حسینی در زمان اخذ تست دوپینگ از ایشان، 
انجام رفتار تحریک آمیز به خشونت از سوی یاسر جمال 
بافقی ) عکاس باشــگاه ســپاهان( و احسان کوراهیه ) از 
عوامل منتسب به باشگاه پرسپولیس( با توجه به مجموع 
اوراق و محتویات پرونده از جمله گزارش مقامات رسمی 
مســابقه، تصاویر و فیلم های منتشــره مربوط به صحنه 
خروج بازیکنان دو تیم از زمین مسابقه و ورود به رختکن 
ورزشــگاه، دفاعیات ارسالی از سوی دو باشگاه موصوف و 
سایر قرائن موجود در پرونده تخلفات انتسابی را محرز و 
مسلم تشخیص و مستند به مواد 54 ، 5۸ ، ۶4 و 11۷ از 
مقــررات انضباطــی مصوب 13۹۷ بالحاظ مفاد ماده ۹4 
مقررات موصوف هر یک از سید جال حسینی و عزت اله 
پورقاز به یک جلسه محرومیت قطعی از همراهی تیم های 
خود در مســابقات رســمی و ســعید آقایی و محمدرضا 
حسینی به یک جلسه محرومیت تعلیقی که مدت تعلیق 
تا پایان فصل جاری ادامه خواهد داشت و تمام این افراد 
و همچنین محمد حســین کنعانی زادگان نیز هر یک به 
پرداخــت مبلــغ ۷50 میلیــون ریال جریمــه نقدی و 
باشگاه های سپاهان و پرسپولیس نیز هر کدام به پرداخت 
مبلغ یک میلیارد ریال جریمه نقدی محکوم می شــوند. 
همچنین احسان کوراهیه و یاسر جمال بافقی نیز هر یک 
به ترتیب به شــش ماه و ســه ماه محرومیت از ورود به 
ورزشــگاه های فوتبال کشــور و نیز پرداخت مبلغ ۲00 
میلیون ریال و یکصد میلیون ریال جریمه نقدی محکوم 

می شوند.
ضمناً با توجه به وقوع حوادث تلخ در چند بازی متعدد 
در مســابقات گذشــته دو تیم پرســپولیس و سپاهان در 
مقابل یکدیگر و از باب تکمیل مجازات حکم بر برگزاری 
مســابقات دو تیم یاد شــده در فصل آتی لیگ برتر اعم از 
رفت و برگشــت در خارج از ورزشــگاه های خانگی این دو 
تیم و در شهر و استان بی طرف به تشخیص سازمان لیگ 
مســتند به ماده 11۸ از مقررات انضباطی موصوف صادر 

می گردد.
رأی صــادره قابــل اجرا بوده و نســبت به موضوع یک 
جلســه محرومیــت ) اعــم از قطعی و یا تعلیقی( قطعی و 
نسبت به سایر موارد ظرف مدت ۷ روز از تاریخ اباغ قابل 
تجدیــد نظــر خواهی نزد کمیته اســتیناف می باشــد و 
باشگاه ها نیز در خصوص پرداخت محکومیت نقدی عوامل 

خود دارای مسئولیت تضامنی می باشند.

جریمه یک میلیاردو دوبیست میلیون تومانی 

سپاهان، استقلال و پرسپولیس
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رییس مرکز ارتباطات و اطاع رسانی وزارت راه و شهرسازی 
ضمــن تبریــک روز ارتباطات و هفته روابط عمومی و تاکید بر 
اخاق مداری، عبور از فضای ســنتی به مدرن و دسترســی به 
فضای ارتباطی نوین را ضرورتی برای روابط عمومی ها در عصر 

جدید، برشمرد.
به گزارش خبرنگار پایگاه خبری وزارت راه و شهرســازی، 
سیدقاسم بی نیاز رییس مرکز ارتباطات و اطاع رسانی وزارت 
راه و شهرسازی در نشست ویدئو کنفرانسی مدیران راهداری 
و حمل و نقل جاده ای سراســر کشــور که با حضور معاون وزیر 
راه و شهرســازی در ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای 
به مناســبت ۲۷ اردیبهشت روز جهانی ارتباطات و آغاز هفته 
روابط عمومی برگزار شد ضمن تبریک این روز بر اخاق مداری 
روابط عمومی ها به منظور تغییر نگرش و رفتار مخاطب و کسب 
همراهــی عمــوم مــردم، تاکید کــرد، روابــط عمومی ها با 
اخاق مداری می توانند ســبب تغییر نگرش و رفتار مخاطب و 

کسب همراهی عموم مردم شوند.
بی نیاز ضمن اعام این مطلب که موفق ترین شبکه ســازی 
ارتباطی مربوط به ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای 
است، افزود: عبور از فضای سنتی به مدرن، دسترسی به فضای 
ارتباطی نوین و استفاده از ابزارهای مختلف رسانه ای و ارتباطی 
از ویژگی های ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای اســت 
که شایســته اســت دیگر سازمان ها و شرکت های تابعه وزارت 
راه و شهرســازی نیز چنین روندی را در برنامه ارتباطی خود 
قــرار دهند، امروز به لطــف مدیران معتقد به روابط عمومی و 
بدنه کارشناســی توانمند، تصویر مناسبی از سازمان راهداری 
و حمل و نقل جاده ای در افکار عمومی ترســیم شــده است که 
می تواند ســرلوحه دیگر ســازمان ها و شرکت های تابعه باشد. 
وی بــر اصاح و ارتقای ســاختار روابط عمومی در ســازمان 
راهــداری و حمــل و نقل جاده ای با توجه به دامنه گســترده 
فعالیت و کار شــبانه روزی در آن ســازمان تاکید کرد،هرکجا 
روابط عمومی با قدرت و به عنوان ستون و بال مشورتی مدیریت 

عمل کرد، فواید آن عاید سازمان مربوطه شده است.

بانک آینده 53۰۰ جوان را به خانه بخت فرستاد
بانک آینده به منظور حمایت از زوج های جوان نســبت به 
پرداخت وام قرض الحســنه ازدواج در ســال 13۹۹ اقدام کرد 
که بر این اســاس، مجموع پرداختی این نوع وام در ســال یاد 
شده، بالغ بر ۲.۷۸0 میلیارد ریال است. هم چنین، از ابتدای 
اتصال بانک آینده به ســامانه ازدواج بانک مرکزی ج.ا.ایران 
)۲۷ اردیبهشت ماه سال 13۹4(، این بانک در مجموع بیش 
از 3۸ هــزار فقــره وام قرض الحســنه ازدواج با مجموع بالغ بر 
۸.۲00 میلیارد ریال، به زوجین پرداخت کرده است. ثبت نام 
وام قرض الحســنه ازدواج، یک فرصت و امتیاز مناســب برای 
زوج های جوان اســت تا آن ها بتوانند با اســتفاده از این وام، 
منابــع مالــی مورد نیاز برای آغاز زندگی مشــترک خود را تا 
حدودی فراهم کنند که خوشــبختانه بانک آینده نیز در این 

راستا، قدم های جدی و اساسی  را برداشته است.

ذوب آهن اصفهان در شرایط تحریم، ایران را در جمع تولید 
کنندگان ریل دنیا قرار داد

4۰نفرازثبتنام
کنندگانانتخابات
ریاستجمهوری

شرایطلازمقانونی
رادارند

وزیــر راه و شهرســازی از اهتمام ویژه 
دولت برای توســعه راه هــای منتهی به 

پایانه های مرزی خبر داد.
به گزارش خبرنگار پایگاه خبری وزارت 
راه و شهرسازی، محمد اسامی، وزیر راه 
و شهرسازی در حاشیه سفر خود به استان 
آذربایجان غربی و در جمع خبرنگاران، با 
اشــاره به افتتــاح 1۲3 کیلومتر بزرگراه 
کریدور شــمال-جنوب در این اســتان 
گفــت: بخشــی که امروز بــه طول 103 
کیلومتر افتتاح شد، هزینه ای بالغ بر ۸۹0 
میلیارد تومان داشــته است. 50 کیلومتر 
از این کریدور در جغرافیای اســتان باقی 
مانده که در دست اجراست. امیدواریم که 
تا پایان 1400 کریدور شــمال-جنوب در 

این استان به بزرگراه تبدیل شود.
وی ادامــه داد: یکــی از موضوعاتی که 
برای ما حائز اهمیت اســت این بوده که 
محورهای کریدوری شــمال-جنوب را به 
خصــوص در ناحیه غــرب تکمیل کنیم. 
برای نیل به این هدف اهتمام ویژه ای شده 
و در کل 400 کیلومتــر بزرگــراه از مــرز 
بازرگان تا بندر امام خمینی )ره( در دست 
اجرا است. به خصوص در منطقه غرب که 
تراکــم جمعیت زیاد اســت، راهســازی 
ســخت و هزینه بر اســت و ما قصد داریم 
 بتوانیــم با راندمان بیشــتری این مهم را 

جلو ببریم.
وی تصریح کرد: در ۲ ســال گذشــته 
پیشرفت کار بسیار بیشتر از قبل بود. سال 
گذشــته 50 کیلومتــر از این کریدور در 
استان آذربایجان غربی افتتاح شد. اکنون 
1۲3 کیلومتر به افتتاح رســیده و تا پایان 
سال نیز 50 کیلومتر دیگر افتتاح می شود.

وزیــر راه و شهرســازی بــا بیان اینکه 
بزرگراه های کشور در ابتدای دولت تدبیر 
و امید حدود 1۲500 کیلومتر بوده است، 
گفت: امیدواریم تا پایان دولت این رقم را 
به ۲0 هزار کیلومتر برســانیم. امروز این 
تعــداد از 1۸ هــزار و 500 کیلومتر عبور 
کرده و با رفع موانع، ســعی داریم تا پایان 
دولت بزرگراه های بیشــتری را به افتتاح 

برسانیم.
وی ادامه داد: خطوط ریلی کشــور در 
ایــن مدت پیشــرفت قابــل ماحظه ای 
داشــته است. 5 استان طبق وعده رییس 
جمهــور به خط آهن سراســری متصل 
شده اند و استان آذربایجان غربی از جمله 
اســتان هایی است که این اتفاق در آن ها 
رخ داده اســت. در این دوره حدود ۲500 
کیلومتــر به خطوط آهن کشــور اضافه 
کردیم و همین میزان نیز در دســت اجرا 

اســت کــه 1000 کیلومتر از آن در چند 
هفته آینده افتتاح خواهد شــد. این وزیر 
دولــت تدبیــر و امید با اشــاره به اهمیت 
توسعه پایانه های مرزی و راه های منتهی 
بــه آن ها بــرای دولت گفت: برای ما مهم 
بــوده که بر خاف تصورات و تصمیم های 
ســال های دور مسیر پایانه های مرزی را 
ســاماندهی کنیم. بزرگــراه خوی-رازی 
سال گذشته کلنگ زنی شد. در مرز رازی 
پایانه مرزی وجود نداشــت و تاسیســات 
شــامل چند کانکس بود که در شان ملت 
ایــران نبود. اکنون احداث این پایانه یکی 
از پر ســرعت ترین پروژه های کشور است 
و پایانه مرزی رازی تا پایان دولت تکمیل 

خواهد شد.
وی افزود: اهتمام ویژه ای برای توسعه 
راه های مواصاتی به کشورهای همسایه 
داریم. در کل کشــور این پروژه ها اکنون 
فعال هســتند و امیدواریم با اقداماتی که 
در دســت اقدام است، پروژه های راه های 

مواصاتی به سرعت تکمیل شود.
اســامی با بیان اینکه امسال اعتبارات 
مورد نیاز برای راهسازی در لایحه بودجه 
دیده شــده است، گفت: مهم ترین اتفاقی 
که امســال افتاده این اســت که  راه های 
روستایی که هر سال فاقد اعتبار در ردیف 
بودجه بودند، دارای ردیف بودجه شــدند. 
فقــدان ایــن بودجه در ســال های پیش 
معضل بزرگی را برای ما درست کرده بود. 
امســال برای اولین بــار 5000 میلیارد 
تومان برای توســعه و بهســازی راه های 
روستایی در سند بودجه دیده شده است.
وی ادامه داد: ســند توســعه راه های 
روستایی را تهیه کرده و 15 هزار کیلومتر 
راه روســتایی با اولویت یک را اســتخراج 
کردیم، برای آنکه بتوانیم عدالت منطقه ای 
و توازن در توســعه را محقق کنیم. فرض 
ما بر این این بود که در کشــور روســتای 
بالای 50 خانوار بدون راه آســفالت وجود 
ندارد. اما در این مطالعات روســتاهایی را 
کشف کردیم که بالای 100 یا ۲00 خانوار 

جمعیت دارند، اما از راه آسفالت برخوردار 
نیســتند. احداث راه برای این روستاها در 

اولویت قرار گرفته است.
این عضو کابینــه دوازدهم گفت: این 
ســند برنامه را به همه اســتانداران اباغ 
کــرده ام و در آن اقداماتــی که باید انجام 
شــود و بودجه ای که تخصیص داده شده، 
مشــخص اســت. امیدواریم پایان سال 
1401 پایان تبعیض و محرومیت باشــد. 
امیدواریم تا پایان 1401 کســانی که این 
برنامــه را انجــام می دهند ایــن راه ها را 
احــداث کنند که شــاهد راه ایمن برای 
کســانی باشــیم که تاکنون از راه محروم 

بوده اند.
گفتنــی اســت در ســفر وزیــر راه و 
شهرســازی به اســتان آذربایجان غربی، 
پروژه هــای زیــادی آغــاز شــد و یا به 
بهره بــرداری رســید که از میــان آن ها 
می توان به افتتاح ســامانه کمک ناوبری 
DVOR/DME فرودگاه ارومیه، افتتاح 
۲0 کیلومتر راه اصلی و بزرگراهی، افتتاح 
5 هــزار و 114 واحد مســکن مهر، آغاز 
عملیــات اجرایــی ۶ هــزار و 3۸۶ واحد 
مسکن ملی و آغاز فعالیت شرکت عمران 

شهر جدید گلمان اشاره کرد.
ذوب آهن اصفهان در شرایط 
تحریم، ایران را در جمع تولید 

کنندگان ریل دنیا قرار داد
اولیــن روز از هفتمین کنفرانس بین 
المللی حمل و نقل ریلی در مهندســی 
راه آهن با حضور محمد اسامی وزیر راه 
و شهرسازی،ســعید رسولی مدیرعامل 
راه آهــن جمهــوری اســامی،پیروز 
حناچی شهردار تهران، جبارعلی ذاکری 
رییس دانشــگاه علــم و صنعت،منصور 
یزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن اصفهان 
و جمعــی دیگر از صاحب نظران صنعت 
ریلی ایران و ســایر کشــورها در محل 

دانشگاه علم و صنعت برگزار شد. 
وزیر راه و شهرسازی در این کنفرانس 
گفــت: ذوب آهن اصفهان در شــرایط 
ســخت تحریم دشمن،ایران را در جمع 
تولیــد کنندگان ریــل دنیا قرار داد که 
دســتاورد بسیار ارزشمندی است و هم 
اکنون ریل اســتاندارد این کارخانه در 
محورهای مختلف کشور مورد استفاده 

قــرار می گیرد،همین جا شایســته می 
دانم از مسئولین و کارگران پرتاش این 

مجموعه تشکر و قدردانی نمایم. 
محمد اســامی افزود: اولین هدف ما 
ایــن بود کــه در راســتای خودکفایی 
متعهدانه بایستیم و اجازه ندهیم که ریل 
و ســوزن مورد نیاز کشــور از خارج وارد 
شود. لذا شرکت ها و کارخانجات سازنده 
را حمایت و پشتیبانی کردیم و آنها کار 
را بــه نتیجــه رســاندند؛ اگــر چه این 
تحقیقات ۲0 سال به طول انجامیده بود 
امــا هم اکنون نتیجه اش این اســت که 
ریل در داخل کشــور تولید می شــود و 
برای پروژه های زیرســاختی نصب و به 

بهره برداری می رسد.
محمد اسامی ضمن تاکید بر حمایت 
از تولید داخل خاطرنشان کرد: باید همه 
ما متعهد باشیم که صنعت حمل و نقل 
را در کشــور توسعه دهیم و این توسعه 
باید در شان مردم ایران باشد.  وی افزود: 
حمایت از تولید داخل نقش بسزایی در 
توسعه راه آهن دارد،زیرا تفاوت در دانش 
و فناوری شکل می گیرد و برای توسعه 
پایــدار راه آهن نیاز به حمایت از تولید 
داخــل داریــم.  نیازمند تحول فکری و 
عملــی در توســعه زیر ســاخت، منابع 
انســانی و ســاز و کار فرایندها بودیم که 
در ایــن راه اقدامات زیادی انجام دادیم 
که بخشــی از نتایج این تحول در ســال 
های 13۹۸ و 13۹۹ قابل مشاهده است. 
وی گفت: با ریل گذاری که در خطوط 
راه آهن کشور انجام شده است ما از سال 
گذشته تا به حال در یک بازه زمانی 1۲ 
ماهــه و نیــز تــا پایان خدمــت دولت 
۹00کیلومتــر ریل گذاری می کنیم که 
شش و نیم برابر معدل سال های گذشته 
می باشــد و این ثمره هم عزیزان فعال 

در این حوزه بوده است.
در ادامه ســعید رسولی، مدیرعامل 
راه آهن جمهورس اســامی نیز گفت: با 
حمایت هــای مقام معظــم رهبری،در 
توســعه صنعت ریلی کشــور شــاهد 
پیشــرفت های خوبی هستیم و برنامه 
هــای علمــی و تکنولوژیک ریلی طبق 
سند چشم انداز به نقطه مطلوبی رسیده 
است، با تکیه بر توان متخصصان و تولید 
کنندگان داخلی می توانیم در توســعه 
کمی و کیفی صنعت ریلی کشــور گام 
های مهمــی برداریم، ارتباط صنعت با 
دانشــگاه می تواند گره ها و مســایل را 

بگشاید. 
اســتفاده حداکثری از ظرفیت های 
موجود و در کنار آن فعالیت های مرکز 
جهادی پیشرفت و کارگروه های آن که 
اساتید دانشکده راه آهن هستند،محلی 
برای تاقی نخبگی، صنعت و کارشناسان 

برای حل مسائل اولویت دار می باشد.

www.etebar.net

رمز موفقیت در عصر حاضر عبور از فضای 
سنتی به مدرن و دسترسی به فضای 

ارتباطی نوین است

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر

سخنگوی شورای نگهبان گفت: ۴۰ نفر از ۵۹۲ نفری که ثبت نام کرده بودند شرایط لازم قانونی را برای ثبت نام داشته اند. عباسعلی کدخدایی با بیان اینکه صلاحیت این افراد 
از دیروز در شورای نگهبان آغاز شده است، افزود: قرار است جلسات بصورت صبح و عصر تا بررسی پرونده تمام گزینه ها ادامه داشته باشد. در جلسه فوق الذکر به دلیل 
اینکه برخی از مدارک و اسناد برای بررسی های ما کافی نبود، ضمن اینکه صحبت های کلی و مرور اسامی دریافتی شد؛ قرار شد که کارشناسان ما پرونده ها را تکمیل کنند و 
در جلسه بعدی که صبح چهارشنبه است مجددا کار رسیدگی را انجام دهیم تا ببینیم به چه مرحله ای میرسیم و نتیجه را زودتر اعلام کنیم، اسامی منتشر شده از احراز صلاحیت 
یا رد داوطلبان انتخابات ریاست جمهوری در فضای مجازی و برخی رسانه ها حقیقت ندارد و شورای نگهبان کاملا این اخبار را تکذیب می کند، درحال بررسی صلاحیت داوطلبان 
انتخابات ریاست جمهوری هستیم و پس از حصول نتیجه اسامی تایید صلاحیت شده را اعلام خواهیم کرد،از مردم و رسانه تقاضا داریم به اخبار غیر موثق و کذب استناد نکنند. 

قوه قضاییه باید با کسانی که نسبت به انتشار اخبار کذب و زود هنگام مبنی بر تایید و یا عدم تایید صلاحیت کاندیداهای انتخابات ریاست جمهوری برخورد کند.

احداث ۱۱ کیلومتر از محور اصفهان-
اردستان در دوباند رفت و برگشت

مدیرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهان از ایمن 
شدن محور پرتردد اصفهان-اردستان و اتمام عملیات 
اجرایی 11 کیلومتر از این مســیر ترانزیتی به صورت 

)چهارخطه( خبرداد.
و  راه  وزارت  خبــری  پایــگاه  گــزارش  بــه 
شهرســازی)اصفهان(، علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه 
و شهرسازی استان اصفهان با بیان اینکه تکمیل پروژه 
باند دوم اصفهان-اردســتان یکی از اولویت های این 
اداره کل اســت گفت: به لطف خدا ۲۲ کیلومتر دیگر 
از این محور )در دو باند 11 کیلومتری( تکمیل شــده 

و آماده افتتاح است.  
وی با اشاره به اینکه عملیات اجرایی پروژه احداث 
باند دوم اصفهان-اردســتان )واریانت پشت کارخانه 
ســیمان( از ســال 13۹1 آغاز شده است، گفت: طول 
کل این محور ۷۸ کیلومتر بوده که حدفاصل کمشچه 

تا محور اردستان نائین است.  
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان افزود: ۶0 
کیلومتــر از ایــن محــور در ســال های گذشــته به 
بهره برداری رســیده و در حال حاضر نیز با تاش های 
صــورت گرفته 11 کیلومتر دیگر به صورت چهارخطه 

)بزرگراهی( تکمیل شــده و آماده افتتاح است.  
وی اذعان داشــت: اعتبار هزینه شده برای ساخت 
ایــن میــزان از پــروژه 340 میلیارد ریال اســت که 
بازگشایی آن تردد ایمن کاربران جاده ای را به همراه 

دارد.  
قاری قرآن گفت: بخشی از احجام به کار رفته برای 
این قطعه از پروژه شامل 414 هزار و 3۷0 مترمکعب 
خاکبــرداری، 51۹ هزار و ۷0۶ مترمکعب خاکریزی، 
1۲۸ هزار و ۸3۷ مترمکعب زیراســاس و اســاس، ۷ 
هــزار و 111 مترمکعــب بتــن و ۸3 تن آرماتوربندی 
بوده اســت.   وی با بیان اینکه آســفالت این قطعه بر 
عهــده اداره کل راهــداری و حمل و نقل جاده ای بوده 
اســت اظهار کرد: با هماهنگی های به عمل آمده برای 
جانمایی دقیق تابلو و عائم محور اصفهان-اردستان، 
نصب این عائم ایمنی و تابلوها انجام شــده و تکمیل 
است.   مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان تصریح 
کرد: برای تکمیل هفت کیلومتر باقیمانده از این پروژه 
با توجه به برآورد صورت گرفته، اعتباری معادل 150 
میلیارد ریال نیاز است.   وی اذعان داشت: با توجه به 
اینکه شهرســتان اردســتان از دو هــزار کیلومتر راه 
همسنگ، 141 کیلومتر آزادراه و 100 کیلومتر جاده 
ترانزیت برخوردار اســت تکمیل این طرح، حذف سه 
نقطــه حادثه خیز، کاهش مصرف ســوخت خودرو و 
کاهش هفت کیلومتری مســیر اصفهان به اردستان را 

در پی دارد.  
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آگهــی تغییــرات شــرکت مشــاوره صنعــت بــرق تکســان شــرکت بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 291846 و شناســه ملــی 1۰1۰۳28۳4۰۳ 
ــا  ــی از شــرکت ب ــوع شــخصیت حقوق ــل اتخــاذ شــد : ن ــورخ 14۰۰/۰2/۰4 تصمیمــات ذی ــاده م ــوق الع ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی ف ب
مسئولیســت محــدود بــه ســهامی خــاص تبدیــل گردیــد اساســنامه جدیــد شــرکت مشــتمل بــر 64 مــاده و 11 تبصــره بــه تصویــب رســید و جایگزین 
اساســنامه قبلــی شــد. ســر مایــه شــخصیت حقوقــی :ســرمایه شــرکت مبلــغ ۳۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ریــال مقســم بــه ۳۰۰۰ ســهم 1۰۰۰۰۰۰ ریالــی بانــام مــی 
باشــد مرکــز اصلــی شــرکت :اســتان تهــران شــهرآرا خیابــان پاتریــس لومومبــا نبــش خیابــان 2۳ غربــی پــلاک 19۰ طبقــه ۵ واحــد 1۳ کدپســتی 
144۵۷۷۳986مــی باشــد. - موضــوع شــرکت بــه شــرح ذیــل تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد: انجــام کلیــه امــور خدماتی 
شــرکت هــا از قبیــل نگهــداری و خدمــات فضــای ســبز، خدمــات عمومــی شــامل تنظیفــات و امــور دفتــری، تعمیــر و نگهــداری تجهیــزات و وســایل 
اداری و انجــام امــور تأسیســاتی شــامل اجــرا و تعمیــر و نگهــداری و بهــره بــرداری از تأسیســات برودتــی و حرارتــی و وســایل انتقــال )آسانســور، 
پلــه برقــی(، اجــرای عایقهــای رطوبتــی و حرارتــی و پوشــش هــای ضــد حریــق و تأمیــن نیــروی انســانی در کلیــه مــوارد مــورد نیــاز شــرکت هــا. 
انجــام کلیــه خدمــات آتــش نشــانی و امــداد و نجــات، خدمــات HSE، طراحــی و آمــوزش، اجــرا و تعمیــرات و نگهــداری سیســتم هــای کشــف و 
اعــلام حریــق، سیســتم هــای اطفــاء حریــق و تهویــه و اگزاســت فــن، ارزیابــی ریســک خطــر ســاختمان، مقــاوم ســازی ســازه هــای فلــزی در برابــر 
حریــق، اجــرای عملیــات ایمنــی در معمــاری، تولیــد و تأمیــن کلیــه مــواد و تجهیــزات و ماشــین آلات مربــوط بــه آتــش نشــانی. طراحــی، نظــارت، 
آمــوزش، تولیــد و تأمیــن هــر گونــه تجهیــزات و تعمیــر و نگهــداری و راهبــری و اجــرای پــروژه هــای فنــاوری اطلاعــات و ارتباطــات، انفورماتیــک، 
رادیویــی، رایانــه ای و مخابراتــی )ICT(، امنیــت شــبکه و پدافنــد غیــر عامــل بــه صــورت EPC یــا چهــار عاملــی، پــروژه هــای عمرانــی ابنیــه و 
ســاختمان ســازی، پــل، ســد و تونــل ســازی، آبنمــا و المانهــای شــهری، محوطــه ســازی، دکوراســیون داخلــی و خارجــی ســاختمان، ایجــاد ســایت 
ســیار مخابراتــی و زیرســاخت هــای اتوماســیون صنعتــی انتقــال داده بــرای مانیتورینــگ و دیســپاچینگ مراکــز حســاس نظامــی و صنعتــی و مراکــز 
داده. تولیــد، تأمیــن تجهیــزات، انجــام پیمانــکاری و تعمیــرات اساســی و اورهــال و پشــتیبانی تعمیــرات )عایــق، داربســت، ســند بلاســت، رنــگ و 
غیــره(، خدمــات تخصصــی )بــرق، کنتــرل و ابــزار دقیــق، مکانیــک و BMS( جهــت کلیــه واحد هــای صنعتــی و غیــر صنعتی، پالایشــی، پتروشــیمی 
و نیروگاهــی و فــولاد، صنایــع ریلــی و متــرو و فرودگاهــی، مخابراتــی، معدنــی و خطــوط تولیــد و انتقــال بــرق، نفــت و گاز، آب و فاضــلاب. بازســازی 
ــوزش و  ــاوره و آم ــاز، مش ــن نی ــد، تأمی ــدد از آب. تولی ــتفاده مج ــی و اس ــای صنعت ــاب ه ــت پس ــواد و بازیاف ــارژ م ــه و ش ــازن، تخلی ــی مخ و لایروب
ارائــه خدمــات در خصــوص محصــولات دامــی و کشــاورزی و تســطیح اراضــی بــه کشــاورزان و دامــداران. اخــذ نمایندگــی از شــرکت هــای داخلــی 
و خارجــی، گشــایش اعتبــارات اســنادی و ال ســی و اخــذ تســهیلات مالــی و اعتبــاری نــزد بانــک هــای داخلــی و خارجــی، جــذب ســرمایه گــذار و 
ایجــادJoint Venture بــا اشــخاص حقیقــی و حقوقــی داخلــی و خارجــی و خریــد و فــروش و واردات و صــادرات کلیــه کالاهــای مجــاز بازرگانــی. 
طراحــی، مشــاوره، نظــارت فنــی، انتقــال دانــش فنــی، فــروش و خدمــات نــرم افــزار و ســخت افــزار، برنامــه نویســی، شــبکه، تجــارت الکترونیــک، 
طراحــی وب و بازاریابــی مجــاز محصــولات مرتبــط )بصــورت غیــر هرمــی و غیــر شــبکه ای( و حــق العمــل کاری و اخــذ و اعطــای نمایندگــی و شــرکت 
در مزایــدات و مناقصــات داخلــی و خارجــی و انعقــاد قــرارداد بــا کلیــه اشــخاص حقیقــی و حقوقــی و مشــاوره، نظــارت فنــی، نصــب و راه انــدازی، 
تعمیــر و نگهــداری، تولیــد، سیســتمهای بــرق و الکترنیــک، کنتــرل و ابــزار دقیــق تجهیــزات پزشــکی، مخابراتــی و بــی ســیم سیســتمهای ایمنــی و 
اعــلام و اطفــای حریــق و سیســتمهای حفاظتــی و دوربیــن مداربســته، صوتــی و اتوماســیون صنعتــی و همچنیــن، ســانترال، سیســتم هــای اتوماتیک 
و غیــر اتوماتیــک، اســتفاده از تســهیلات بانکــی )ارزی و ریالــی( و واردات و صــادرات کلیــه کالاهــای مجــاز بازرگانــی )اعــم از مصرفــی و تخصصــی( بــا 
توجــه بــه موضــوع پــس از اخــذ مجوزهــای لازم تغییــر یافــت. - تعــداد اعضــای هیئــت مدیــره ۳ تــا 8 نفــر عضــو میباشــد کــه هیئــت مدیــره در 
اولیــن جلســه خــود از بیــن اعضــای هیئــت یــک رئیــس و یــک نایــب رئیــس کــه بایــد شــخص حقیقــی باشــند بــرای هیئــت مدیــره تعییــن مــی 

نمایــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )11۳8141(

ــی  ــه مل ــت ۳168۷ و شناس ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــات ب ــان خدم ــی ایرانی ــن الملل ــل بی ــل و نق ــرکت حم ــرات ش ــی تغیی آگه
1۰1۰۰۷۷1۳۳9 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 14۰۰/۰1/18 و مجــوز شــماره 44۰4/11 مــورخ 14۰۰/2/1 اداره کل راهــداری 
و حمــل ونقــل جــاده ای اســتان تهــران تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای هوشــنگ هاتفــی قــره شــیران ک.م ۰۰48۰۰941۵ بــا دریافــت مبلــغ 
11۰۰۰۰۰۰ ریــال ســهم الشــرکه از صنــدوق شــرکت، از ردیــف شــرکاء خــارج گردیــد .آقــای حمیــد هاتفــی قــره شــیران ک.م۰۰۳۵۵9۰149 بــا دریافــت 
مبلــغ 48۰۰۰۰۰ ریــال ســهم الشــرکه از صنــدوق شــرکت، از ردیــف شــرکاء خــارج گردیــد .خانــم شــهلا کارگرئیلانجــق ک.م ۰۰48۰۰18۰۵ بــا دریافــت 
مبلــغ 42۰۰۰۰۰ ریــال ســهم الشــرکه از صنــدوق شــرکت، از ردیــف شــرکاء خــارج گردیــد درنتیجــه ســرمایه شــرکت از مبلــغ 4۰۰۰۰۰۰۰ ریــال بــه 
مبلــغ2۰۰۰۰۰۰۰ ریــال کاهــش یافــت ومــاده مربوطــه دراساســنامه اصــلاح گردیــد. مــاده 1۰ اساســنامه بــه شــرح ذیــل اصــلاح شــد: ))هیــأت مدیــره 
شــرکت مرکــب از ۳الــی 4 نفرخواهــد بــود کــه در مجمــع عمومــی عــادی یــا عــادی بطــور فــوق العــاده از بیــن شــرکا و یــا از خــارج انتخــاب مــی 
شــوند. هیئــت مدیــره ازبیــن خــود ویــا خــارج ازشــرکا یکنفــر را بــه ســمت رییــس هیــات مدیــره و ا یکنفــر را بــه ســمت مدیرعامــل انتخــاب 
مــی نمایند.همچنیــن مــی توانــد بــرای اعضــا خــود ســمت هــای دیگــر تعییــن نمایــد. ضمنــاً مدیــر عامــل مــی توانــد بــا حفــظ ســمت بــه عنــوان 
رئیــس هیــأت مدیــره نیــز انتخــاب شــود. (( مــاده 16 اساســنامه در خصــوص دارنــدگان امضــا مجــاز شــرکت بــه شــرح ذیــل اصــلاح گردیــد: ))امضــا 
ــا امضــا مدیرعامــل و رییــس هیــات  کلیــه اوراق واســناد بهــادار وتعهــدآور شــرکت ازقبیــل چــک ،ســفته ،بــروات وقراردادهــا وعقــود اســلامی ب
مدیــره یــا نایــب رییــس هیــات مدیــره متفقــا همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر اســت و امضــا اوراق عــادی وادرای بــا امضــا هریــک از اعضــا هیــات 
مدیــره بتنهایــی همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر اســت و امضــا اســناد تیــر و اظهاریــه هــای قــرارداد تیــر بــا امضــای مدیرعامــل بــه تنهایــی همــراه 
بــا مهــر شــرکت معتبــر اســت . اســامی شــرکا و میــزان ســهم الشــرکه هریــک پــس از کاهــش ســرمایه : آقــای هــادی رحمتــی بــه شــماره ملــی 
1۵۳2۷266۷8 دارنــده 6.8۰۰.۰۰۰ ریــال ســهم الشــرکه ، آقــای ســیاوش آقــا محمــدی بــه شــماره ملــی 1۵۳2۷۵۷88۳ دارنــده 6.6۰۰.۰۰۰ ریــال ســهم 
الشــرکه ، آقــای ســیدداود نقیبــی بــه شــماره ملــی ۰۰۷41۰۵469 دارنــده 6.6۰۰.۰۰۰ ریــال ســهم الشــرکه . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )11۳8142(

آگهــی تغییــرات موسســه افروغیــاث موسســه غیــر تجــاری بــه شــماره ثبــت 1۵1۷6 و شناســه ملــی 1۰1۰۰۵61819 بــه اســتناد صورتجلســه مجمع 
عمومــی فــوق العــاده مــورخ 14۰۰/۰2/۰۵ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : خانــم مریــم مخالفــی بــه شــماره ملــی ۰۰۵۷۷۷9848 بــا دریافــت مبلــغ 
1۰۰.۰۰۰ ریــال ســهم الشــرکه خــود از صنــدوق موسســه از موسســه خــارج و دیگــر هیچگونــه حقــی در موسســه نــدارد. در نتیجــه ســرمایه موسســه 
از مبلــغ 1.1۰۰.۰۰۰ ریــال بــه 1.۰۰۰.۰۰۰ ریــال کاهــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بــه شــرح فــوق اصــلاح گردیــد. -شــرکاء پــس از کاهــش 
ســرمایه : آقــای افشــین روی تونــد غیاثونــد بــه شــماره ملــی 1۷۵4262244 مبلــغ 9۰۰.۰۰۰ ریــال ســهم الشــرکه خانــم غــزال روی تونــد غیاثونــد بــه 
شــماره ملــی ۰۰21۳2426۳ مبلــغ 1۰۰.۰۰۰ ریــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری 

تهــران )11۳814۰(
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هفته نامه اقتصادی ایران
عزت ا... اکبری تالارپشتی، رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس، در حاشیه بازدید از کارخانه آرایشی و بهداشتی دکتر عبیدی، از تدوین طرح ممنوعیت پلمب کارخانه ها و واحدهای تولیدی، در مجلس خبر 
داد.  این طرح در کمیسیون صنایع مجلس تدوین شده و به زودی به صحن مجلس رفته و به قانون تبدیل خواهد شد،یکی از مشکلات پیش روی واحدهای تولیدی را چالش تامین مالی و اقدام بانک ها در تصاحب 
کارخانه ها به دلیل تاخیر در پرداخت بدهی ها، طی سال های اخیر که مشکلات عدیده ای در اقتصاد کشور و به تبع آن، تولید و کسب و کار بنگاه ها ایجاد شده، شاهد تملک کارخانه ها از سوی بانک ها بوده ایم و 
اعتراض فعالان اقتصادی از برخوردهای قهری را بسیار شنیده ایم، در حالی که راه چاره، تصاحب واحدهای تولیدی و خروج بخش خصوصی از چرخه فعالیت های اقتصادی نیست. از این رو، چندی پیش طی نشست 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس با رییس قوه قضاییه، این معضل مورد اشاره قرار گرفت و ایشان نیز طی حکمی به مراجع قضایی، بر عدم جلب مدیران بنگاه ها و فعالان اقتصادی و نیز پلمب و تعطیلی واحدهای 
تولیدی تاکید کرد. او با بیان اینکه نباید اجازه داد که کارخانه و واحدهای تولیدی تحت عناوین و دلایل مختلف، تعطیل یا آنکه محکومیت حبس برای فعالان اقتصادی صادر شود، افزود: با تدوین طرحی در کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس، این مشکلات رفع شده و به زودی طرح ممنوعیت پلمب واحدهای تولیدی در قالب قانون به تصویب خواهد رسید. وی  در شرایطی به بازدید از خط تولید کارخانه بهداشتی دکتر عبیدی 
رفته بود که این بنگاه بخش خصوصی با مدیریت علی نقیب، عضو هیات نمایندگان اتاق تهران، نقش قابل توجهی در تولید و عرضه محصولات بهداشتی و مورد نیاز مردم و مراکز درمانی در دوران سخت مقابله 

با کرونا داشته و با تغییراتی که در خطوط تولید خود داده، تلاش کرده است در رفع نیاز بازار به این محصولات برای حفظ سلامت مردم و جامعه نقش موثری داشته باشد./ روابط عمومی اتاق تهران

 تجهیز کتابخانه های مرکزی کشور
 به دستگاه ضدعفونی کننده کتاب

معاون توسعه کتابخانه ها و ترویج کتابخوانی نهاد از خرید 10 
دستگاه ضدعفونی کننده کتاب )Book Sterilizer( برای 10 

کتابخانه مرکزی کشور خبر داد.
به گزارش پایگاه اطاع رسانی نهاد کتابخانه های عمومی کشور، 
مهدی رمضانی، معاون توسعه کتابخانه ها و ترویج کتابخوانی نهاد 
 )Book Sterilizer( از خرید 10 دستگاه ضدعفونی کننده کتاب
برای 10 کتابخانه مرکزی کشــور خبر داد. رمضانی در خصوص 
فرایند خرید دستگاه های ضدعفونی کننده کتاب، اظهار داشت: 
ایده خرید Book Sterilizer به پیش از شیوع کرونا برمی گردد. 
از آنجاکه مکان های عمومی نظیر کتابخانه ها به طور معمول و روزانه 
محل تردد کاربران جهت بهره مندی از خدمات آن و از جمله دریافت 
کتاب است و نیز در فضاهای بخش خردسال و کودک کتابخانه و 
به طور ویژه در کتابخانه های مرکزی، امکان ابتا به بیماری از طریق 
لمس کتاب و اسباب بازی بیشتر است، در نظر داشتیم این دستگاه 
ها را برای اطمینان بخشی به افراد کتابخوان، اعضای کتابخانه و 
والدین درخصوص ایمن و پاکیزه بودن کتب و وسایل بازی موجود 
در بخش خردســال و کودک و در واقع حفاظت از ســامت اعضا، 

خریداری کنیم.
وی افزود: با بررســی های انجام شــده، این دستگاه را در اندازه 
کوچک )تقریباَ ماشین لباس شویی( در برخی کشورها چون کره 
جنوبی، چین و... شناسایی کردیم که در بازه زمانی متغیر از 30  
ثانیه الی 30 دقیقه کتاب و وســایل بازی را ضدعفونی و درواقع 
اســئتریل )که بنا به گفته ی کارشناســان امر، مرحله ای بالاتر از 
ضدعفونی اســت( می کرد. چنین دســتگاهی در ایران تولید و 
تجاری سازی نمی شد، فلذا امکان تامین آن وجود نداشت، البته 
تنها یک شرکت داخلی، مشابه چینی این دستگاه را وارد می کرد 
که فاقد خدمات پس از فروش بود و یا اینکه اطمینان از گواهی نامه های 

ایمنی و سامت دستگاه قابل احصا و پیگیری نبود. 
 معاون توسعه کتابخانه ها و ترویج کتابخوانی: با شیوع کرونا نیاز 
کتابخانه ها به چنین دســتگاهی بیش از پیش احســاس شد؛ در 
ابتدای سال 13۹۹ نمایشگاه دستاوردهای داخلی مبارزه با شیوع 
بیماری کرونا در دانشگاه شهید بهشتی برپا شد. در این نمایشگاه 
شرکت های دانش بنیان، دستگاه های مشابهی ویژه مراکز عمدتاَ 
پزشکی نظیر دندان پزشکی ها، کلینیک های بهداشتی و درمانی و 
امثالهم تولید می کردند؛ پس از مذاکره با چند شرکت، دستگاه 
هایی متناسب با نیازهای کتابخانه تولید شد و در نهایت با بررسی 
محصولات و انجام روال اداری و مناقصه، 10 دستگاه ضدعفونی 

کننده کتاب از یک شرکت معتبر دانش بنیان خریداری شد. 
رمضانی تصریح کرد: دستگاه ضدعفونی کننده کتاب، اندازه های 
مختلفی دارد که مدل تهیه شده دارای 500 لیتر حجم )معادل 
یک قفسه کتاب( است که افزون بر کتاب، امکان ضدعفونی کردن 
اســباب بازی و ســایر لوازم اداری را نیز دارد. ظرفیت این دستگاه 
100 الی 150 جلد کتاب است که طی 30 دقیقه الی یک ساعت، 
کتاب ها را به طور کامل ضدعفونی و استریل می کند. فضای داخلی 
دستگاه دارای چندین طبقه است که امکان ضدعفونی کردن لوازم 

اداری و اسباب بازی را نیز فراهم می کند.
معاون توسعه کتابخانه ها و ترویج کتابخوانی تصریح کرد: این 
دستگاه مبتنی بر ضدعفونی به کمک اشعه UV و دارای تأییدیه ی 
عملکرد از دانشگاه علوم پزشکی، تاییدیه تست عدم نشت و ایمنی 
و تاییدیه تست الکترونیک است. بر اساس تست های انجام شده 
در مراکز علمی و آزمایشگاهی، دستگاه ضدعفونی کننده کتاب در 
جلوگیری از ابتا به بیماری های ویروسی از جمله کووید 1۹ اثرگذار 
است و تا ۹0 درصد انواع ویروس و باکتری را از سطوح پاکسازی 
می کند. همچنین این دستگاه با فشار باد و فیلتر هپا قابلیت زدودن 
گرد و غبار، مایت و عوامل آلرژی زا را دارد. همچنین ضدعفونی تمام 
قســمت های انواع کتاب )جلد و صفحات داخلی( و در قطع های 
مختلف، طول زمان کار قابل تنظیم، فاقد آلودگی شیمیایی بودن 
و مصرف برق پایین از دیگر ویژگی های این دستگاه است. رمضانی 
با اشاره به خرید این دستگاه ها از محل اعتبارات تملک دارایی های 
سرمایه ای، در خصوص زمان ارسال به کتابخانه های مرکزی کشور، 
گفت: تاکنون دو دستگاه برای تجهیز کتابخانه های در دست افتتاح 
مرکزی سنندج و قم ارسال شده است و سایر کتابخانه های مرکزی 
نیز در خردادماه به دستگاه ضدعفونی کننده کتاب مجهز خواهد 
شــد.  وی اظهار امیدواری کرد در صورت وجود اعتبار، خرید این 
 دســتگاه برای ســایر کتابخانه های پرمراجعه در دستور کار قرار

 خواهد گرفت.

دبیرکل نهاد در همایش مجازی بین المللی پروژه ژان مونه مطرح کرد؛

کتابخانه های عمومی تسهیل گران ارتقای کیفیت زندگی
خبر

علیرضا مختارپور، دبیرکل نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور در همایش مجازی بین المللی پروژه 
ژان مونه، طی سخنانی با موضوع »کتابخانه های 
عمومی ایران و تجربه مشارکت در مدیریت مسائل 
اجتماعــی« گفــت: امید داریم بــا برنامه ریزی 
برآمدمحور، دغدغه مندی کتابداران و ایده پردازی 
های منسجم، تجربه حساس فعال شدن کتابخانه 
عمومی نســبت به محدوده خدمتی خود از حیث 
مسائل اجتماعی، تجربه ای مفید در ایران واقع شده 
و بتواند یکی از پیشران های حرکت کتابخانه های 

عمومی ایران در دهه آینده را شکل دهد.
به گزارش پایگاه اطاع رسانی نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور، همایش مجازی بین المللی پروژه 
ژان مونه با عنوان »نقش کتابخانه های عمومی در 
توسعه اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی کشور ایران 
با تاکید بر تجربیات کشورهای اروپایی« چهارشنبه 
۲۹ اردیبهشت در تالار گفت و گوی مجازی دانشگاه 

عامه طباطبایی در بستر اسکای روم برگزار شد.
علیرضا مختارپور، دبیرکل نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور در پنل نخست این همایش به ارائه 
سخنرانی خود با موضوع »کتابخانه های عمومی 
ایــران و تجربه مشــارکت در مدیریت مســائل 
اجتماعی« پرداخت که متن این سخنرانی به شرح 
زیر اســت: امروزه، رویکرد خدمات و برنامه های 
کتابخانه های عمومی در دنیا در حال تغییر است 
و توجــه به نیازهای خــاص مجموعه مخاطبان، 
مهمتریــن عنصر تعیین کننده نوع فعالیت های 
کتابخانه های عمومی جهان محســوب می شود. 
بنابرایــن کتابخانه های عمومی قرن حاضر دیگر 
مکانی محدود به کتاب و نشریه چاپی نیست، بلکه 
مکانی برای ایجاد ارتباط و دسترسی به فناوری های 
نوین و افزایش مشارکت اجتماعی، توسعه فردی و 
حرفه ای، یادگیری مادام العمر و اجتماع سازی است. 
این نگاه، محصول رویکردی جامعه محور است. در 

رویکرد جامعه محــور، نقش اجتماعی کتابخانه 
عمومی پررنگ شده و به واسطه تسهیل تعامل افراد 
با اجتماع، به خلق انواع ســرمایه اجتماعی کمک 
می کند. باید در نظر گرفت که آسیب های اجتماعی 
به عنوان یکی از ابعاد مطرح در مدیریت اجتماعی 
جامعــه پیرامون کتابخانه ها، پدیده هایی متنوع 
نسبی و متغیرند که کم و کیف آن ها بر حسب زمان 
و مکان تغییر می کنند. هرچند آسیب های اجتماعی 
از هر نوع آن باید کنترل شود، اما نوع مواجهه با هر 
یک از آنها بسیار متفاوت است که این امر در ابتدا 
نیازمند شــناخت آسیب ها و سپس تدوین برنامه 

جامع در مواجهه با آنها است.
نهاد کتابخانه های عمومی در ایران در چند سال 
اخیر بر اساس طرح کان و ملی ساماندهی اجتماعی 
کشور و با توجه به تاکید و توصیه رهبر معظم انقاب 
در چندین شهرستان اولویت دار - به عنوان نقاط 
هــدف در مرحله مقدماتی - برنامه ریزی هایی را 
متناسب با وضعیت آن مناطق از نظر نوع مواجهه 
با آسیب های اجتماعی و مبتنی بر ارائه خدمات در 
کتابخانه های عمومی طراحی و اجرا کرد که در این 
مجال به ســه عنوان از مصادیق کنش اجتماعی 

کتابخانه ها اشاره می کنم.
 اول مدرسه های خواندن؛ الگویی برای 

شناخت استعداد های ادبی و هنری اعضای 
کتابخانه ها

مدارس خواندن الگویی فرهنگی آموزشی بود 
که با هدف شناســایی و حمایت از اســتعداد های 
کاربران و اعضای کتابخانه های عمومی که به علت 
محرومیــت های اقتصــادی و عدم برخورداری از 
امکانات عمومی در معرض آســیب های مختلف 
تحصیلی، اجتماعی، فرهنگی، دینی و... قرار دارند 

شکل گرفت.
گام های اجرایی در این مدارس چنین است:

1.    برگزاری مدارس تابســتانه خواندن برای 

تربیــت کتابــداران عاقه مند به شــرکت در این 
مدارست

۲.    انتخاب شهرستان هدف
3.    تجهیز و هماهنگ ســازی کتابخانه های 

شهرستان هدف با معیارهای مدارس خواند
4.    طراحی و تدوین ســرفصل های آموزشــی 

برای کاربران
5.    انتخاب و گزینش کاربران

۶.    برگزاری دوره های یکساله برای کاربران
۷.    شناسایی برگزیدگان نهایی هر دوره و معرفی 
به سازمان ها و کانون های فرهنگی هنری تخصصی 

در ایران برای ارائه آموزش های مستمر پیشرفته
تاکنون پنج دوره از این مدارس برای 1۲00 نفر 
از کاربران کتابخانه های عمومی ایران برگزار شده 
که منجر به شناسایی نزدیک به ۲00 نفر از نخبه 
های ادبی و هنری و معرفی آنان شده است. متاسفانه 
به دلیل شــیوع پاندمی کرونا، آهنگ اجرای این 
مدارس کمی کند شده و بخش هایی از آن در فضای 
مجازی پیگیری می شود اما کتابخانه های عمومی 
موظف شده اند در یک برنامه پنج ساله نزدیک به 
ده هزار نفر از کاربران و اعضای مســتعد خود در 
مناطق محروم را از خدمات این مدارس بهره مند 

کنند.
کتابخانه های عمومی تسهیل گران ارتقای 

کیفیت زندگی
زندگی در حاشیه شهرها، یکی از معضات زیست 
اجتماعی اســت. برای کاهش و رفع این معضات، 
طرحی جامع در ایران در مناطق حاشــیه نشین در 
حال اجرا است. در این طرح به پیشنهاد نهاد، کتابخانه 
های عمومی به عنوان مراکز تسهیل گر ارتقای کیفیت 
زندگی تعریف شده و ایفای نقش می کنند. در این 
طرح، اصل بر ارائه مشاوره های روان شناسانه جمعی 
و فردی، ارائه منابع مکتوب و غیرمکتوب برای ارتقای 
کیفیت زندگی اجتماعی و شخصی و برگزاری کارگاه 

های جمعی حل مسئله اجتماعی است. این طرح در 
دو سال گذشته در شش نقطه از حواشی شهرهای 
ایران برای جمعیتی از کاربران که در حدود ۲0 هزار 
نفر تخمین زده شدند، برگزار شده است. رسیدن به 
»سامت پایدار روان« یکی از عمده ترین اهداف این 

طرح اجتماعی است.
مهدهای کتاب؛ محلی برای تقویت 

»نوآوری« کاربران کودک
یکی از کارکردهای متصور برای کتابخانه عمومی 
در ایــران، نقش مکمــل آن در کنار آموزش های 
رســمی اســت. کودکان از اصلی ترین طیف های 
کاربران کتابخانه های عمومی هســتند. کتابخانه 
های عمومی با رجوع به اسناد بالادستی و چارچوب 
های کان حاکمیتی، می توانند نقشی مهم در کنار 
آموزش رســمی داشته باشند. امروزه این نقش بر 
اســاس تقویت بعد »نــوآوری« در کتابخانه های 
عمومی تعریف شده است. بر این اساس، کتابخانه 
های مرکزی در شــبکه کتابخانه های عمومی به 
صورت ویژه و سایر کتابخانه ها نیز، مجهز به بخش 
کودک شــده اند که کارکرد اصلی آن تقویت این 
بعد در کودکان به وســیله منابع متنوع از جمله 
و آفریــن  مهــارت  هــای  بــازی   اســباب 

 برنامه های مهارتی کتاب محور است. طرح مهدهای 
کتاب، که تأســیس و گســترش آن از برنامه های 
جدی نهاد است، در واقع ارائه کننده خدماتی برای 

بسط استعدادهای خاقانه کودکان است.

امیــد داریم با برنامه ریزی برآمدمحور، دغدغه 
مندی کتابداران و ایده پردازی های منسجم، تجربه 
حساس فعال شــدن کتابخانه عمومی نسبت به 
محدوده خدمتی خود از حیث مسائل اجتماعی، 
تجربه ای مفید در ایران واقع شده و بتواند یکی از 
پیشران های حرکت کتابخانه های عمومی ایران 

در دهه آینده را شکل دهد.
در پایان توجه شما را به یکی از وقایع تلخی که 
برای همه اهالی فرهنگ باید مهم باشد جلب می 
کنم و آن ظلمی است که به کودکان و نوجوانان در 
کشــورهایی مانند فلسطین و افغانستان وارد می 
شــود. حق خواندن، حق دانستن و مهم تر از همه 
حق زندگی کردن، از حقوق اساسی و اولیه و انسانی 
این کودکان است که امروز اینگونه پایمال می شود. 
هر انسانی به دو از هر عقیده و آرمانی، نمی تواند در 
برابر آنچه امروز در غزه یا کابل می گذرد ســکوت 
کنــد؛ وظیفه انســانی و اجتماعی کتابخانه های 
عمومی و مسئولان آن در همه دنیا این است که از 
موضع انسانیت و اخاق، با صدای رسا این حقوق 
را مطالبه کرده و با آنها همدردی و همراهی کند. 
کودک فلســطینی دوســت دارد در آغوش و کنار 
مادرش شعر بخواند و قصه گوش کند همانطور  که 
دختر نوجوان معصوم افغانســتانی دوست دارد به 
مدرسه؛ بیایید تا در کنار  مظلوم با همه توان علمی 
و عملی خود، احقاق حقش را بخواهیم و برای رفع 

ظلم دعا کنیم.

وزارت صمت فهرســت واحدهای مجاز به صادرات شــمش فولاد شامل بیلت، بلوم و اسلب را اعام و به این ترتیب صادرات شمش فولاد آزاد 
شد.سیف الله امیری مدیرکل صنایع معدنی وزارت صمت در نامه ای به مدیرکل دفتر مقررات صادرات و واردات وزارت صمت، فهرست واحدهای 
مجاز به صادرات شمش فولاد )بیلت، بلوم و اسلب( را اعام کرد. در این نامه که ۲5 اردیبهشت 1400 صادر شده، آمده است: با توجه به تصمیمات 
جلسه شورای هماهنگی بخش معادن و صنایع معدنی مورخ ۲0 اردیبهشت 1400 به پیوست فهرست واحدهای مجاز به صادرات شمش فولادی 
)بیلت، بلوم و اسلب( که تاکنون در بورس کالا ثبت اطاعات کرده و اقدام به عرضه محصولات تولیدی خود کرده اند، با مشخصات و به همراه شناسه 
ملی به گمرک ارسال می شود. لازم به ذکر است واحدهای لیست پیوست در صورت رعایت کف عرضه ها در بورس کالا به مدت سه ماه از تاریخ یک 

خرداد 1400 جهت صادرات محصولات مندرج در جدول پیوست نیازی به تایید دفتر صنایع معدنی در سامانه فرامرزی گمرک را ندارند./ مهر

وزیر اقتصاد با بیان اینکه، سیاست ها و تحولات بازار سرمایه از طریق رییس سازمان اطاع رسانی خواهد شد، نسبت به بازگشت ثبات آرامش در بازار 
سهام با پیاده سازی مفاد بسته هفت به عاوه سه ابراز امیدواری کرد. فرهاد دژپسند با اشاره به جزئیات بسته هفت به عاوه سه که اخیرا از طریق وزارت 
اقتصاد در ستاد اقتصادی دولت و شورای هماهنگی سران قوا مطرح شد،  نسبت به بازگشت ثبات در بازار سهام ابراز امیدواری کرد. به گفته دژپسند، اجرایی 
شدن هرچه سریع تر مفاد و جزئیات بسته هفت به عاوه سه می تواند منجر به بازگشت آرامش و ثبات در بازار سرمایه شود. وزیر اقتصاد با اشاره به اینکه در 
ماه های پایانی دولت، بازار سرمایه پیش از گذشته نیازمند حمایت است،  گفت: نباید به گونه ای عمل شود که بازار درگیر مناقشات سیاسی و مباحث غیر 
فنی شــود. دژپســند گفت: از بهمن ماه سال 13۹۹ در خصوص بازار سرمایه سکوت کرده ام تا بازار دچار تنش های سیاسی نشود. هرچند وزارت اقتصاد 

پیگیری های جدی را در کنار سازمان بورس برای بازگشت ثبات به بازار سهام انجام داده که نمونه بارز آن طراحی بسته ۷+3 است./ تسنیم 

صادراتشمشفولادآزادشد بازگشتآرامشبهبورسبااجرایبسته۳+۷

همزمان با گرامیداشت روز ارتباطات و روابط 
عمومــی و به منظور تعامل و هم افزایی بیشــتر، 
جلســه مشــترک مدیران و مســئولین روابط 
عمومی هــای دو فولادســاز بــزرگ کشــور در 

ذوب آهن اصفهان برگزار شد.
در این جلســه سازنده، هادی نباتی نژاد مدیر 
روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه گفت : روابط 
عمومی جایگاه مهمی در سازمان دارد وبا شفاف 
ســازی و اطاع رســانی مناسب می تواند ضمن 
ایجاد آرامش در ذینفعان، ســازمان را از حاشــیه 

های مخرب دور نگه دارد.
وی ، عدم توجه به آموزش ، تجربه های جدید 
و خاقیت را یکی از آســیب های اصلی در حوزه 
روابــط عمومی دانســت و افزود : یکی از وظایف 
اصلــی روابــط عمومی های حوزه صنعت ، ایجاد 
نشاط در جامعه از طریق اطاع رسانی دستاوردها 
و موفقیت های صنایع اســت که موفقیت در این 
امر ، مستلزم تولید محتوای هنرمندانه می باشد. 
  نباتــی نــژاد خاطرنشــان ســاخت : روابط 
عمومی های فولاد مبارکه و ذوب آهن اصفهان با 
هم افزایی می توانند در دستیابی به اهداف خود 
و تحقق اولویت های ســازمانی بسیار بهتر  عمل 
کنند و لذا ایجاد هماهنگی بیشتر و افزایش تعامل 

و همکاری بین این دو بخش از جمله برنامه هایی 
است که با جدیت دنبال خواهد شد.

 علیرضا امیری مدیر روابط عمومی ذوب آهن 
اصفهان نیز گفت : این دو مجتمع عظیم صنعتی 
که قطب صنعت فولاد کشــور هســتند از دیرباز 
ارتباط و تعامل خوبی با هم دارند و روابط عمومی 
های این دو سازمان در بهبود این تعامل و ارتباط 

سازنده ، نقش اصلی را ایفامی کنند .
امیــری ، اســتفاده از تکنولــوژی های نوین 
ارتباطی ، توسعه فعالیت در فضای مجازی و توجه 
ویژه به ایده پردازی و خاقیت را  از جمله نیازهای 
امروز ، دانش و هنر روابط عمومی دانست و گفت 
: روابط عمومی ذوب آهن اصفهان تاش نموده ، 
نقش این سازمان در مسئولیت های اجتماعی و 
دستاوردهای شاخص آن را با شیوه های نوین به 
افــکار عمومی معرفی نمایــد و قطعاً در این راه ، 
همــکاری و تعامل با روابــط عمومی های حوزه 
صنعــت ازجمله روابط عمومــی مجتمع فولاد 

مبارکه می تواند بسیار موثر و سازنده باشد .
 همچنین مجید مرادیان معاون روابط عمومی 
ذوب آهن اصفهان ضمن اســتقبال از  هم افزایی 
و تعامل مشــترک در عرصه های مختلف بویژه 

مباحث رسانه ای تصریح نمود:

  بــا توجــه به نقش مهم این دو مجتمع بزرگ 
صنعتی کشــور در  تولید فولاد و اشــتغال زایی و 
همچنین حساسیت و جایگاه مهم روابط عمومی 
در انجــام ماموریت هــای محوله، همکاری، هم 
افزایی و تعامل در مباحث مشترک بیش از گذشته 

باید دنبال شود.
 در ابتدای این دیدار مسئولین روابط عمومی 
فــولاد مبارکــه و ذوب آهن بــا حضور در یادمان 
شهدای گمنام ذوب آهن ضمن بزرگداشت مقام 
شامخ این اسطوره های ایثار ، با آرمان های شهدای 

گرانقدر دفاع مقدس تجدید میثاق نمودند

روابط عمومی ذوب آهن برای تسهیل امور 
کارخانه، وظیفه ذاتی تعریف کرده است

مدیر روابط عمومی شرکت ذوب آهن اصفهان 
در خصــوص جایگاه روابط عمومی و نقش آن در 
اعتای اهداف سازمانی گفت: وظیفه اصلی روابط 
عمومــی ایجــاد ارتباط بین ســازمان و جامعه، 
همچنین ایجاد خط ارتباطی و تعامل بیشتر بین 
افراد ســازمان اســت  علیرضا امیری با بیان این 
مطلب در ادامه افزود: زمانیکه مشکلی بزرگ در 
کار ایجاد می شود، تنها یک فرد با روابط عمومی 
بــالا می تواند گره را باز کند؛ درواقع وظیفه ذاتی 
روابط عمومیست که همه افراد سازمان را به سر 
میز مذاکره کشانده و کارها را از طریق تعامل به 
پیش ببرد و تســهیلگر امور باشــد. وی افزود: در 
حال حاضــر روابط عمومی شــرکت ذوب آهن 
اصفهان به عنوان یکی از ســابقه دار ترین روابط 
عمومی ها در کشور است. زیرا بخش روابط عمومی 
این شــرکت هم زمان با تاســیس کارخانه شکل 
گرفته و با بررسی سوابق کارکردی روابط عمومی 
ذوب آهن در ان ســالها متوجه خواهید  شد تمام 
مواردی که امروز جزو برنامه های یک واحد روابط 
عمومی تعیین میشــود از ابتــدای کار در روابط 
عمومی ذوب آهن وجود داشــته اســت، البته با 
گذشــت زمان و پیشــرفت تکنولوژی و توسعه 

دانش،روابط عمومی نیز از این تغییرات بهره برده، 
ودر این مسیر حرکت کرده است.

 به گفته مدیر روابط عمومی شرکت ذوب آهن 
اصفهــان، بــرای روابط عمومی جهت تســهیل 
یکسری از امور کارخانه وظیفه ذاتی تعریف شده 

و تا امروز ادامه پیدا کرده است.
امیــری در ادامه به بخش های مختلف و فعال 
در ذوب آهن اصفهان اشــاره کرد و گفت: بخش 
روابــط عمومی ذوب آهن اصفهان امروز دارای 5 
اداره است. واحد ارتباط با رسانه که وظیفه انتقال 
اخبار و رویدادهای شــرکت را دارد و در کنار آن 
نیز طی ادوار گذشــته ماهنامه فولاد، هفته نامه 
آتشکار و فصل نامه پیک خانواده توسط این واحد 
به چــاپ می رســیده اســت. همچنین برخی 
فعالیت های دیگر نیز که می تواند در قالب کتاب 
منتشــر شود، در دســتور کار روابط عمومی قرار 
گرفته و می توان به چاپ کتاب زبان ذوب اشــاره 
کرد که 3 جلد آن منتشــر شــده است. همچنین 
چاپ کتابی با عنوان روایت حماسه که بر اساس 
خاطرات 14 هزار ایثارگر و ۲۸۶ شهید تهیه شده 
را می توان نام برد. وی افزود: واحد روابط عمومی 
ذوب آهن اصفهان در تولید و ساخت فیلم مستند 
نیز اقدام کرده اســت. همچنین به رشــته تحریر 
درآوردن شخصیت های شاخص، انتقال دانش و 
تجربیات آنها نیز از دیگر اقدامات رخ داده در این 
بخش اســت. همچنین اداره تبلیغات نیز وظیفه 

برندسازی سازمان را برعهده دارد.
مدیر روابط عمومی ذوب آهن اصفهان افزود: 
در واحد افکارسنجی ذوب آهن اصفهان نظرسنجی 
از ذینفعان شرکت از جمله مشتریان، پیمانکاران 
وســهامداران،کارکنان و جامعه  انجام می شود؛ 
همچنین در ســال گذشته جمع آوری اطاعات 
در خصوص مســئولیتهای اجتماعی بر اســاس 
اســتاندارد GIR نیز صورت گرفته است. امیری 
گفــت: در بخــش روابط عمومی به امور فرهنگی 
اهمیت داده می شــود و در واحد سمعی بصری و 

مســتند سازی نیز در سال گذشته فیلم مستند 
شــهید شــاهمرادی و چندیــن فیلــم از جمله 
فعالیتهای زیســت محیطی ،توسعه  و... ساخته 

شده است.
مدیر روبط عمومی ذوب آهن اصفهان درباره 
اینکه مهمترین چالش در روابط عمومی چیست، 
اظهــار کرد: روابط عمومی همــواره باید حضور 
پررنگی در بخش های مختلف داشته باشد؛ از سوی 
دیگر هر اندازه فعالیت بیشتر باشد، میزان نقد و 
بررســی افزایش خواهد یافت و اشکالات و نقاط 

قوت بیشتری مشخص خواهد شد.
به گفته امیری، با توجه به تمام سختیهایی که 
در کار روابــط عمومی وجود دارد، تنها عشــق و 
عاقه به این کار است که می تواند، زمینه را برای 
فعالیت نیروی انســانی فراهــم کند. در غیر این 
صورت فعالیت بدون عاقه به روابط عمومی کار 
را برای افراد ســخت خواهد کرد. بنابراین مدیر 
روابــط عمومــی نیز باید بتواند انگیزه برای انجام 
کار را ایجاد کند و افراد را عاشق این کار نگه دارد 
و اهمیت وارزشمندی کار را برای افراد حفظ کند.
وی افــزود: بــرای انجام هرچه بهتر کار در روابط 
عمومی باید کل اعضای سازمان را با خود همراستا 
ســاخت. برای مثال زمانی که قرار اســت در یک 
مجموعــه بــزرگ مانند ذوب آهن با 14 هزار نفر 
همه را یکدل و همراستا و همفکر کنید، کار سختی 
در پیش خواهیم داشت که ممکن است همیشه 

نتیجه مطلوب مورد نظر هم حاصل نشود.
وی معتقد اســت، در گذشته که تعداد و تنوع 
رسانه ها کمتر بود، کار برای انتشار اخبار و آگاهی 
رسانی آسانتر از امروز بود، چراکه امروزه با افزایش 
تعدادو متنوع شدن رسانه ها رصد اثربخشی وتاثیر 
گذاری فعالیت رسانه ای برسطوح مختلف جامعه 
کار مشکلی است. در پایان وظیفه دارم روز روابط 
عمومی را به همکاران این رشته پرتنش تبریک 
بگویم به امید روزهای بهتر همراه باسامتی برای 

همه هموطنان عزیز و گرامی.

هم افزایی و تعامل مشترک روابط عمومی دو فولادساز بزرگ کشور

 روابط عمومی های ذوب آهن و فولادمبارکه به سمت هم افزایی و تعامل بیشتر گام برمی دارند
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استاندار اصفهان از روابط عمومی فولاد 
مبارکه ، ذوب آهن  اصفهان تقدیر کرد

در شــانزدهمین جشــنواره عملکرد روابط عمومی های استان 
اصفهان که با حضور عباس رضایی اســتاندار اصفهان برگزار شــد از 
اقدامــات روابــط عمومی فولاد مبارکه تقدیر به عمل آمد و تندیس 
رتبه برتر این جشــنواره به روابط عمومی این شــرکت رسید،  هنوز 
کرونا تمام نشــده اســت و تا پایان راه مســیر نامعلوم است و جایگاه 
روابط عمومی ها در تبیین مســائلی نظیر کرونا مهم اســت. افرادی 
که در حوزه روابط عمومی سازمانها به فعالیت مشغول هستند باید 
جایگاه خود را بشناسند و اخبار سازمان خود را به طور دقیق اطاع 
رسانی کنند. روابط عمومی ها با شفاف سازی و صداقت در اطاع 
رسانی می توانند در جلب اعتماد جامعه موثر باشند. همچنین به 
امیدآفرینی در جامعه که یکی از وظایف فعالان حوزه روابط عمومی 
بپردازند؛ چراکه متاسفانه نیمه خالی لیوان بیشتر در جامعه بازتاب 
داده می شود. فقر اطاع رسانی یکی از چالش های موجود در روابط 
عمومی هاســت؛ به عنوان مثال نرخ بیکاری در شــرایط کرونا از 14 
به ۹.۷ درصد رسیده است اما متاسفانه این اخبار به خوبی به جامعه 
مخابره نمی شود، فضای مجازی می تواند به فرصتی برای انعکاس 
اخبار دقیق تبدیل شــود و امید را به جامعه تزریق کند. همچنین 
فضای مجازی این قابلیت را دارد که نشاط آفرینی را که در اثر کرونا 
و تحریم کمرنگ شده است در جامعه پررنگ کند و به دور از حاشیه 
سازی، همدلی را درمیان مردم تقویت کند، باید انصاف در امور هر 
سازمان در اولویت قرار بگیرد و روابط عمومی ها باید در قبال مردم 
خود را مســئول بدانند تا بتوانیم به دور از حواشــی و با همدلی و 
همزبانی مسائل استان را حل کنیم. وی در ادامه به اهمیت روابط 
عمومی در انتخابات تاکید کرد و گفت: نباید در جنگ اقتصادی و 
کرونا بر روی ناکامی ها تاکید کنیم، بلکه نیاز است تا با انتقادهای 
سازنده به سمت روشنگری حرکت کرد. این را هم فراموش نکنیم 
کــه روابــط عمومی ها با ارتباطات رســانه ای خود نقش مهمی در 
تشــویق و انتخاب فرد اصلح و افزایش مشــارکت مردم در انتخابات 
۲۸ خرداد دارند و نباید از این وظیفه خود غافل شوند. پس از صحبت 
های اســتاندار در پایان این نشســت از روابط عمومی شــرکت ها و 
سازمان های برتر تقدیر به عمل آمد و تندیس رتبه برتر جشنواره 
توسط استاندار اصفهان به روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه اهدا 
شــد. متن نوشته شــده بر روی تندیس و لوح افتخار شرکت فولاد 
مبارکه در شــانزدهمین جشــنواره ارزیابی عملکرد روابط عمومی 
های اســتان اصفهان که به امضای اســتاندار اصفهان رسیده است 

عبارت است از:
»هزاره ســوم را دنیای ارتباطات نامگذاری کرده اند. دنیایی که 
در آن کارگــزاران روابــط عمومی می توانند بــا رویکرد ارتباطات 
راهبردی، نقش آفرینان توســعه ســازمان ها باشند و با تاش حرفه 
ای و علمی، سرمایه های اجتماعی را حفظ کرده و گسترش دهند. 

روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه
نظر به اینکه بر اساس ارزیابی و رای هیئت داوران شانزدهمین 
جشــنواره روابط عمومی ســال 1400 آثار ارائه شــده در زمینه 
برنامــه ریــزی و ارزیابی اثربخشــی/روابط عمومــی دیجیتال/
ارتباطات رسانه ای/محتواسازی/رویدادپردازی/مسئولیت های 
اجتماعی/حائز رتبه برتر گردیده، تندیس و لوح افتخار جشنواره 
تقدیم می شــود. امید اســت با اتکال به پروردگار مهربان، در راه 
خدمــت به مردم و کشــور عزیزمــان ایران بیش از پیش موفق و 

سربلند باشید.«
رتبه عالی روابط عمومی ذوب آهن در شش رشته 

و کسب تندیس
 روابط عمومی ذوب آهن اصفهان در شــانزدهمین جشــنواره 
روابط عمومی های استان اصفهان موفق شد تندیس و رتبه عالی 
در شش رشته تحقیق و پژوهش، محتوا سازی، مسئولیت اجتماعی، 
اطاع یابی، افکارســنجی و روابط عمومی دیجیتال را کسب کند. 
در این آیین که با حضور جمعی از مدیران روابط عمومی سازمان 
ها و شــرکت ها برگزار شــد، عباس رضایی اســتاندار اصفهان طی 
سخنانی به نقش برجسته روابط عمومی در سازمان ها اشاره کرد 
و گفت: وظیفه اصلی روابط عمومی روشنگری، شفاف سازی و جلب 
اعتماد مخاطب می باشد. دست اندرکاران روابط عمومی باید قدر 
جایگاه و نقش والای خود را بدانند و با تولید محتوای غنی و صداقت 
در اطاع رسانی در جامعه امید آفرینی کنند. استاندار اصفهان گفت: 
داشتن سواد رسانه ای برای مردم به جهت حفظ آرامش، بسیار با 
اهمیت است و روابط عمومی باید در این راستا فعال تر عمل نماید 
و همچنین از فرصت بسیار عالی فضای مجازی برای ارائه خدمات 
و عملکرد ها بهره گیری کند،هم اکنون نیازمند همدلی هستیم و 
باید از حاشیه سازی دوری کنیم و در این زمینه روابط عمومی ها 

نقش ویژه و رسالت بزرگی دارند.

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر

امسال با وجود کمبود ۴.۳  مترمکعب برثانیه آب شرب در  زمان اوج مصرف ، هیچ گونه جیره بندی  آب در استان اصفهان نداریم. مدیرعامل آبفای استان اصفهان، در نخستین نشست شورای مدیران 
این شرکت در سال ۱۴۰۰ گفت: در نیمه اول سال به دلیل کمبود منابع آبی، احتمال دارد مردم با کاهش فشار آب مواجه شوند اما بدون تردید جیره بندی آب نخواهیم داشت. هاشم امینی  با بیان این 
که امسال هم مانند سال های گذشته آب شرب پایدار برای مشترکین تامین می شود اظهار داشت: در دهه اخیر به رغم وقوع خشکسالی های مستمر، آب شرب مردم در سطح استان به صورت 
پایدار تامین شد و امسال نیز تلاش می کنیم آب شرب مردم در فصل تابستان تامین شود.   وی به برخی از راهکارهای  تامین پایدار آب شرب پرداخت و اظهار داشت:  آبفای استان اصفهان با بهره 
گیری از فناوری های نوین مانند سامانه های تله متری و تله کنترل و همچنین پایش مداوم شبکه توزیع، سعی در توزیع عادلانه آب شرب بین مردم دارد. امینی یکی از راه های افزایش آگاهی و ایجاد 
انگیزه برای صرفه جویی بین مردم را فرهنگ سازی مصرف بهینه آب برشمرد و تصریح کرد: در این زمینه رسانه ها باید مردم را از مشکلاتی که در اثر مصرف بی رویه آب با آن مواجهه می شوند، 
آگاه کنند تا با جلب مشارکت مردم بتوان این معضل را تا حدودی بر طرف کرد. وی  با اشاره به تاکید اسلام بر اهمیت آب و همچنین قداست آب در آیین های ایرانی، بر لزوم بهره گیری از آموزه های 

دینی و بازگشت به ارزش های دینی برای حفظ و حراست از منابع آبی تاکید و عنوان کرد: برای عبور از مشکلات ناشی از کمبود آب، باید مردم را در خصوص تغییر شیوه مصرف متقاعد سازیم. 

مهدی شهیدی رئیس بومی سازی مواد، قطعات و تجهیزات 
شــرکت فولاد مبارکه گفت: حدود ســه دهه است که شرکت 
فولاد مبارکه در بومی سازی قطعات و تجهیزات، پیشگام صنعت 
کشور است و در این مدت با تکیه بر دانش و تخصص داخلی از 
تولید پشتیبانی شده است. سابقه بومی سازی در فولاد مبارکه 
منحصر به دوران تحریم نیست، بلکه با راه اندازی نواحی مختلف 
تولیدی، تدبیر مجموعه مدیریت فولاد مبارکه بر این امر قرار 
گرفت که ســاخت قطعات موردنیاز شرکت، به منظور برآورده 
کردن نیازهای خطوط، انتقال تکنولوژی و پرورش سازندگان 

توانمند بومی سازی شود. 
در این راســتا قطعات با نقشــه های موجود به شرکت های 
ســازنده ارجاع شــد و پس از ساخت در خطوط تولیدی مورد 
اســتفاده قرار گرفت.با نتایج مطلوب و صرفه جویی اقتصادی 
حاصل از فرایند ســاخت داخل، در ســال 13۸0 شرکت فولاد 
مبارکه اقدام به ایجاد ساختار ساخت داخل قطعات و تجهیزات 

موردنیاز در مجموعه مدیریت دفتر فنی تعمیرات کرد.
تقویت دو بازوی تجربه و دانش با ساخت داخلی 

قطعات و تجهیزات در شرکت فولاد مبارکه
هدف از ایجاد این ساختار تهیه مدارک فنی ساخت و اطاعات 
موردنیاز جهت ساخت داخل قطعات و تجهیزات بوده که این 
حرکت باعث تسریع روند ساخت داخل قطعات شد. با توجه به 
رویکرد مثبت ســازندگان و تأمین کنندگان به استفاده از این 
مدارک، شرکت های سازنده به ایجاد و یا تقویت ساختار دفتر 
فنی در داخل مجموعه خود احساس نیاز کردند و در نتیجه دو 
بازوی تجربه و دانش، در داخل مجموعه های ســازنده تقویت 
شد، ساخت داخل قطعات با فرایند جدید باعث ارتقای فنی و 
تکنولوژیک ســازندگان مرتبط با شرکت فولاد مبارکه شده و 
بســیاری از سازندگان در مهندســی معکوس، بهینه سازی و 
طراحی قطعات و تجهیزات به بلوغ کافی رســیدند و حتی در 
موارد بسیاری این قطعات در سبد محصولات سازندگان قرار 
گرفته و سایر مراکز صنعتی نیز از این محصولات منتفع شدند. 
حدود ۷0 درصد خرید شرکت فولاد مبارکه با استفاده از مدارک 
فنی تهیه شده توسط واحد مهندسی قطعه و تجهیز این شرکت 

انجام می گیرد.
تأسیس واحد بومی سازی شرکت فولاد مبارکه

بهبود مســتمر فرایندها، از دیرباز یکی از مهم ترین اهداف 
فولاد مبارکه بوده است و بومی سازی و ساخت داخل نیز از این 
قاعده مستثنا نیست. تجربیات سه دهه شرکت فولاد مبارکه 
در ساخت داخل قطعات و تجهیزات و میل به بهبود مستمر در 
فرایند بومی ســازی باعث شــد به منظور بهره گیری از دانش و 
تجربیات شــرکت های دانش بنیان و سازنده در کل کشور، در 
ســال 13۹0 فولاد مبارکه اقدام به تشــکیل واحد بومی سازی 
کند. تشکیل این واحد باعث هم افزایی تجربیات و دانش فنی 
مجموعه شرکت های سازنده و نواحی تولیدی و تعمیراتی فولاد 
مبارکه شد. با توجه به تسهیل فرایند بومی سازی بعد از تشکیل 
این واحد و حمایت های بی دریغ مجموعه مدیریت فولاد مبارکه 
از این حرکت، خرید قطعات و تجهیزات موردنیاز فولاد مبارکه، 
با سرعتی بیش از پیش به سمت داخل کشور سوق داده شد و 
نتیجه آن تأمین اقتصادی و با کیفیت قابل رقابت با نمونه های 

خارجی مایحتاج فولاد از داخل کشور شد.
الگوبرداری سایر شرکت های فولادسازی از 
سیاست بومی سازی در شرکت فولاد مبارکه

وی  عملکرد موفق فرایند بومی سازی در شرکت فولاد مبارکه 
را سرآغاز الگوبرداری سایر شرکت های فولادسازی از این مهم 
دانســت و افزود: شــرکت فولاد مبارکه به عنوان پیشرو در این 
عرصه اقدام به انتقال تجربیات به دست آمده به منظور نشر دانش 
بومی ســازی کرد. او  به آثار بومی ســازی شرکت فولاد مبارکه 
پرداخت و گفت: آثار مثبت بومی سازی در شرکت فولاد مبارکه 
عاوه بر بی اثر کردن تحریم ها و جلوگیری از خروج ارز موجب 
رشد ۹1 درصدی تعداد قطعات و تجهیزات تهیه شده در داخل 
به کل قطعات خریداری شده است. در سال گذشته تعداد 15۸۹ 
قطعه و تجهیز برای نخســتین بار در شــرکت فولاد مبارکه 
بومی سازی شد و صرفه جویی ۲ هزار و ۶1۶ میلیارد تومانی را 
در برداشت. مجموعه فولاد مبارکه در تاش برای بهبود مستمر 
و توســعه کمی و کیفی فرایند بومی ســازی در مجموعه خود 

است./ ایراسین

 شرکت فولاد مبارکه پیشگام بومی سازی
 در صنعت کشور

خبر مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه خبر داد:

مشارکت قابل توجه فولاد مبارکه در اجرای پروژه انتقال آب از خلیج فارس
مدیر روابط عمومی و روابط بین الملل 
شرکت فولاد مبارکه اصفهان گفت: پروژه 
انتقال آب از خلیج فارس به فات مرکزی 
ایران، تا شــهر یزد پیشرفت داشته که در 
ادامه با مشــارکت 3 شرکت بزرگ فولاد 
مبارکه، ذوب آهن و پالایشــگاه اصفهان، 
انتقــال آب بــه صنایع اصفهان و ســایر 
بخش های کشــاورزی و شرب در دستور 
کار خواهد بود که ســهم فولاد مبارکه از 

این مشارکت ۲۹ درصد است.
هادی نباتی نژاد« امروز )دوشــنبه( در 
گفت وگو با خبرنگار اقتصادی ایرنا افزود: 
پارسال در مجموع ۷.4 میلیون تن گندله 
)رشــد 4.۸ درصدی نسبت به سال ۹۸(، 
حــدود ۸.۸ میلیون تن آهن اســفنجی 
)رشــد 1۲ درصدی( و نزدیک به هشــت 
میلیون تن تختال )رشــد ۲.۸ درصدی( 

در فولاد مبارکه اصفهان تولید شد.
نباتی نژاد ادامه داد: گذر از مرز صادرات 
۲۲ میلیون تن محصولات فولادی تخت 
و ارزآوری بیــش از ۹ میلیــارد دلاری، 
فروش بیش از 1۲0 میلیون تن محصولات 
فــولادی تخــت در بازارهــای داخلی و 
صادراتــی و تحویل بیش از ۷.۷ میلیون 
تن انواع محصولات در سال جهش تولید 
)13۹۹( و ثبت رکوردی جدید از ابتدای 
زمــان بهره برداری، از جملــه توفیقات 
حاصل شده اســت. وی بیان داشت: این 
توفیقات در حالی حاصل شد که موانعی 
بزرگــی همچون کرونا و تحریم ها وجود 
داشت و مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه 

نیز از سوی آمریکایی ها تحریم شد.
افزایش عمق ساخت داخل محصولات
مدیــر روابط عمومی فــولاد مبارکه 
اصفهان گفت:  در موضوع تولید محصولات 
نیــز توجه به توان داخل و بومی ســازی 
برخی قطعات و تجهیزات در دســتور کار 
قــرار گرفت، به طوری کــه برای بیش از 
یک هزار قطعه برنامه داخلی سازی در نظر 
گرفته شد که کاهش ارزبری قابل توجهی 
را بــه دنبال داشــت. وی ادامه داد: تولید 
تختال با عرض ۲ متر مورد اســتفاده در 
صنایــع کشتی ســازی و ســایر صنایع، 
محصول جدیدی بود که ســال گذشــته 
برای نخســتین بار ساخت آن در دستور 
کار قرار گرفت و کشــور از این محصول 

بی نیاز شد.
مدیریت مصرف آب و ارتقای بهره وری

نباتی نــژاد اضافه کــرد:  در موضــوع 
مصرف آب که چالشــی اساسی فراروی 
این شــرکت اســت، خریداری پساب ۹ 
شهرســتان استان اصفهان از سوی فولاد 
مبارکــه در دســتور کار قــرار گرفت و با 
تصفیه خانه ای که به همین منظور احداث 
شد، ضمن کاهش مصرف آب، این مشکل 

نیز مدیریت شد.
وی اظهار داشــت:  صرفه جویی ۲۹0 
درصدی در مصرف آب، دیگر دســتاورد 
فولاد مبارکه در ســال های اخیر است به 
طوری کــه مصرف 1۶.۶ متر مکعبی در 
هــر تن برای تولید ۲.4 میلیون تن فولاد 
در سال ۷3، به ۲.۹ متر مکعب در هر تن 
برای تولید هفت میلیون تن فولاد در سال 

گذشته تبدیل شد.
مبارکــه  فــولاد  مســوول  ایــن 
خاطرنشــان کرد: اکنون پروژه انتقال آب 
از خلیــج فارس به فات مرکزی ایران، تا 
شــهر یزد پیشرفت داشته که در ادامه با 
مشارکت سه شرکت بزرگ فولاد مبارکه، 
ذوب آهــن و پالایشــگاه اصفهان، انتقال 
آب به صنایع اصفهان و ســایر بخش های 
کشــاورزی و شرب در دستور کار خواهد 
بود که سهم فولاد مبارکه از این مشارکت 

۲۹ درصد است.

پروژه های توسعه ای شرکت
مدیر روابط عمومی و روابط بین الملل 
شرکت فولاد مبارکه اصفهان در ادامه به 
برخی پروژه های توســعه ای این شرکت 
اشاره کرد و گفت: طی افق 1404 و چهار 
ســال پیش رو در مجموع هشــت طرح و 
پروژه توســعه ای ویژه در این مجموعه با 
اعتبــار ارزی ۸۹۸ میلیون یورو و اعتبار 

ریالــی بیــش از ۲۲۸ هزار میلیارد ریالی 
اجرایی می شود که زمینه اشتغال به کار 
چهار هزار و ۶۶0 نفر را به صورت مستقیم 
و ۲۹ هــزار و 300 نفــر را بــه صــورت 

غیرمستقیم فراهم خواهد کرد.
وی تصریح کــرد:  این طرح ها شــامل 
پروژه نورد گرم ۲ شــرکت فولاد مبارکه 
اصفهــان )تکمیل زنجیــره تولید تا ۷.۲ 
میلیون تن(، فولادســازی و ریخته گری 
تختــال شــرکت فولاد ســفید دشــت 
چهارمحــال و بختیــاری )۸00 هزار تن 
تختال(، تکمیــل خطوط تولید الکترود 
گرافیتی شــرکت نوین الکترود اردکان، 
طرح توســعه شــرکت فــولاد امیرکبیر 
کاشــان )فاز نخســت(، احــداث واحد 
فولادســازی و ریخته گری بیلت مجتمع 
فولاد زاگرس اندیمشــک )400 هزار تن 
بیلت(، افزایش ظرفیت زیرســقف از 1.5 
بــه ۲ میلیون تن تختال فولاد هرمزگان 
نیم میلیون تن تختال( و ساخت کارخانه 
تولید ورق عریض شرکت فولاد هرمزگان 

)1.۲ میلیون تن بلیت( است.

طرح تحول دیجیتال
نباتی نژاد با اشــاره به آغاز طرح تحول 
دیجیتــال در فولاد مبارکه، افزود: مطابق 
ایــن برنامه تا ســال 1404 همه خطوط 
تولید این شــرکت رباتیک خواهد شــد، 
همچنین از جرثقیل ها و ســایر تجهیزات 
اتوماتیــک بهره بــرداری شــده و حتی 
ســامانه های اداری نیــز بــه سیســتم 
دیجیتالی ارتقا خواهند یافت. این مسوول 
فولاد مبارکه با بیان اینکه طرح یاد شده 
به تاســی از فولادسازان بزرگ جهان در 
حــال عملیاتی و اجرایی شــدن اســت، 

خاطرنشــان کرد:  در سال 1400 نیز ۲۲ 
پــروژه با همین محوریت تعریف شــده 

است.

 کرونا و مسوولیت های اجتماعی
 فولاد مبارکه

به گفته وی، با وجود رفت و آمد روزانه 
بیش از ۲۲ هزار نفر در این شرکت اعم از 
پرســنل، کارگران، پیمانکاران، مدیران و 
غیــره، کنترل های لازم در موضوع کرونا 
با قوت از ســوی دســت انــدرکاران امر 
دنباله گیری می شــود، به طــوری که با 
کمتریــن میزان ابتــا از ابتدای پاندمی 
کرونا مواجه بوده و هیچ فوتی نداشتیم.

نباتی نــژاد اضافه کــرد:  در بخــش 
مســوولیت های اجتماعی سال گذشته 
بیش از 100 میلیارد تومان از ســوی این 
شــرکت در حــوزه کرونــا هزینه شــد، 
به طوری که از ابتدای پاندمی بیش از 1۲ 
هزار تن اکسیژن در کارخانه تولید شد و 
به صورت رایگان در اختیار بیمارستان های 
درمانگــر کرونا در اصفهان و شــهرهای 
اطــراف قرار گرفت؛ بــه این ترتیب بازار 
سیاهی که برای این محصول ایجاد شده 
بود نیز شکسته شد. وی خاطرنشان کرد:  
عــاوه بر آن، هر گونه کمبود تجهیزات و 
امکانات بیمارســتان ها احصا شــد و در 
اختیــار آنها قــرار گرفــت. مدیر روابط 
عمومــی فولاد مبارکه اصفهان، توجه به 
حوزه ورزش را وظیفه دیگر این شــرکت 
در راســتای مســوولیت های اجتماعی 
برشمرد و گفت: در همین پیوند، باشگاه 
فرهنگی- ورزشــی سپاهان با حدود سه 
هزار نفر ورزشکار در ۷4 رشته و رده های 
مختلف ســنی مورد حمایت شرکت قرار 
دارد. وی بیان داشــت: ساخت ورزشگاه، 
کمک به خیریه ها، اهدای یک هزار و ۶00 
دستگاه تبلت به دانش آموزان بی بضاعت، 
مشــارکت در ترمیم جاده ها و توجه ویژه 
به آزادی زندانیان جرایم غیرعمد از جمله 
دیگر اقدام ها در این راستا است. نباتی نژاد 
گفت:  از ســال ۹3 تاکنــون بیش از 15 
میلیارد تومان از ســوی این شرکت برای 
آزادی زندانیان جرایم غیرعمد اهدا شــد 
و فقط در ماه مبارک رمضان امسال مبلغ 
۲ میلیــارد و ۲00 میلیــون تومان به این 
مهــم اختصاص یافت که تاکنون موجب 

آزادی یک هزار نفر شده است.

مسئولان و کارگزاران بخش های مختلف کشور، 
تولیدکنندگان، صنعتگران و تمامی دغدغه  مندانی 
که در راه تولید، آبادانی و خدمت به این نظام اسامی 
اهتمام می ورزند، همواره نیازمند بهره گیری از علم، 
دانش، تجربه و مهارت به عنوان ابزاری جهت اطاع 
و استماع افکار عمومی در خصوص اقدامات صورت 
گرفته هســتند و این وظیفه خطیر در هر ســازمان 
به روابط عمومی سپرده شده تا با تدوین استراتژی 
مؤثر ارتباطی، مقبولیت و مشــروعیت لازم را برای 
ســازمان متبوع خود فراهم آورد و مســیر تعالی را 

هموار سازد.
 در عصر کنونی که عصر ارتباطات نام گذاری شده، 
توســعه و پیشــرفت همه جانبه جوامع با تعامات 
انسانی گره خورده است و در این میان افکار عمومی، 
رسانه و اطاع رسانی در اولویت توجه، التزام و اهتمام 
قــرار گرفتــه و این مســئله اهمیــت جایگاه روابط 
عمومی را دوچندان کرده است، به گونه ای که بخش 
عمده موفقیت و اقبال شــرکت ها در افکار عمومی، 
نخبــگان، ســهام داران و در نهایــت مــردم در گرو 
عملکرد روابط عمومی در ترســیم نگاه واقع گرایانه، 
حقیقی، صحیح و دوراندیشــانه از سازمان و شرکت 

است.
  روابــط عمومی ترکیبی از علم، تجربه، تخصص، 
هنر و تدبیر در شناخت سازمان و ابزارهای ارتباطی 

به منظــور اقنــاع افــکار عمومی اســت و این واحد 
ســامانه ای مشــورتی و مدیریتی اســت که نقش 
ارزنده ای در سیاست گذاری و هدایت بر عهده دارد 
و جلب رضایت و اقناع تفکرات، انتظارت و مطالبات 
مــردم و مخاطبان ســازمان، در اولویت فرایندهای 
آن اســت.  اهمیــت جایــگاه روابــط عمومــی در 
مســئولیت های ارتباطــی در ســال های اخیر و با 
تحــولات عظیم و گســترش ابزارهای ارتباط نمود 
بیشــتری یافته و این مسئله نیازمندی شرکت ها را 
بــه روابط عمومی خاق، پیشــرو بــا توانایی تفکر و 
عکس العمل ســریع به ویژه در شــرایط پراسترس، 
تنش زا و بحرانی دوچندان ســاخته است، به گونه ای 
کــه تنها روابــط عمومی هدفمند و ســاختارمدار، 
تخصص گــرا، پویا و خاق با در نظر گرفتن واقعیات 
و اخاق مداری و با اتخاذ اســتراتژی کارا و مناســب 
می تواند شرکت و سازمان را در مواجهه با رویدادهای 
مختلــف از کــوران مخاطرات برهاند و در راســتای 
تأمین منافع، مجموعه را به سرمنزل مقصود برساند.  
روابط عمومی به عنوان  بســتر و کانون ارتباطات و 
همچنین انتقال، انتشار و بازتاب اطاعات و خدمات 
شــرکت فولاد مبارکه و یا هر ســازمان دیگر به افکار 
عمومی اســت که نقش مؤثــر و حیاتی در پویایی و 
ســرزندگی مجموعه بر عهده دارد و به طورکلی روح 
خدمت در روابط عمومی با ایستایی و سکون منافات 

دارد.  ۲۷ اردیبهشــت ماه، روز ارتباطــات و روابــط 
عمومــی، فرصتــی مغتنم برای گروه فولاد مبارکه و 
کلیه همکاران سخت کوش و پرتاش و خستگی ناپذیر 
روابط عمومی این گروه است که با تاش و پشتکار 
شــبانه روزی، در راســتای انجام رسالت خطیر خود 
در تأمیــن منافع و تکریم جایگاه متعالی گروه فولاد 
مبارکه اهتمام می ورزند و برای توســعه ارتباطات و 
غنــای حرفه ای، معنوی و ارزشــی روابط عمومی و 
جایگاه این حرفه همت مضاعف می گمارند تا آرمان 
ایران اســامی آباد و آزاد به دور از هرگونه فشــار، 
تحریــم و محدودیــت تحقق یابد و این روز بهانه ای 
برای تکریم همه عزیزانی است که دل در گرو خدمت 
به نظام اســامی در این جایگاه دارند.  اینجانب روز 
ارتباطات و روابط عمومی را به همه دست اندرکاران 
ایــن عرصــه خطیر بویــژه همراهــان و همکاران 
ســخت کوش گــروه روابط عمومی فــولاد مبارکه 
تبریک و تهنیت عرض می کنم و دســت آن ها را به 
گرمی فشرده و تاش های آن ها را به نیکی می ستایم 
و امیــدوارم خدمــت در این ســنگر، رضایت الهی و 
ذخیره و توشــه اخروی برای همکاران عزیز روابط 

عمومی به همراه داشــته باشد.
هادی نباتی نژاد
 مدیر روابط عمومی و امور بین الملل
 شرکت فولاد مبارکه

خدمت در روابط عمومی با ایستایی  و سکون منافات دارد

هفتـه نـامـه اقتصادی اعتبار با سابقه ۱8 سال انتشار از سراسر کشور، شهر های فاقد نمایندگی ، نماینده فعال می پذیرد
لطفا جهت اطلاع بیشتر با شماره ۰۹3۶۱۱۱38۹۴     تماس حاصل فرمایند
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سکهوارز

خبر
کاهش فرار مالیاتی و کسری بودجه در گرو 

کنترل تراکنش های مالی

 گزارش کمیسیون اقتصادی مجلس در مورد چگونگی اجرای سامانه های نظارتی 
در حوزه امور بانکی در جلسه علنی مجلس قرائت شد. براساس این گزارش کاهش 
فرار مالیاتی، کاهش کسری بودجه، جلوگیری از مفاسد اقتصادی، پولشویی و اخال 
در بازار دارایی هایی مانند ارز و مسکن و همچنین کاهش مطالبات غیرجاری بانکها 
در گرو افزایش توان و ظرفیت کشور در رصد و کنترل تراکنش های مالی از جمله 
تراکنش های ریالی اســت. مهدی طغیانی سخنگوی کمیسیون اقتصادی هنگام 
قرائت این گزارش اظهارداشت: در این حوزه، قوانین و مقررات خوبی در چند سال 
اخیر در مجلس و دولت تصویب شده، اما همه آنها به صورت کامل و اثربخش اجرایی 
نشده است. نتیجه عدم اجرای کامل این قوانین و مقررات، بی اطاعی حاکمیت 
نسبت به مبدا، مقصد و هدف بسیاری از تراکنشها و سهولت فرار مالیاتی و پولشویی 
بر بستر ریال بوده است،  در این گزارش، وضعیت اجرایی شدن ماده ۲1 مکرر قانون 
اصاح قانون چک و مواد 10 و 11 قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان، و 
همچنین بخشی از مصوبات ستاد هماهنگی مبارزه با مفاسد اقتصادی بررسی شده 
است، با توجه به ضرورت ساماندهی ابزار پرداخت چک، که با توجه به مقررات حاکم 
بر آن همواره به عنوان یکی از ابزارهای پولشویی در اقتصاد ایران مورد سوء استفاده 
قرار میگرفته است، قانونگذار در تبصره 1 ماده ۲1 مکرر قانون اصاح قانون چک 
صدور و پشتنویسی چک در وجه حامل را فقط از طریق سامانه های بانک مرکزی 
مجاز شــمرده اســت، براین اساس، در ماده ۲1 مکرر قانون یادشده، بانک مرکزی 
مکلف شــده اســت که ظرف دو سال ترتیباتی اتخاذ کند که صدور هر برگ چک، 
مستلزم ثبت هویت دارنده، مبلغ، تاریخ و شناسه یکتا در سامانه صیاد بوده و انتقال 
چک به شخص دیگر، صرفاً از طریق ثبت در سامانه امکان پذیر باشد. با این وصف 
چک از مرحله صدور تا پرداخت، و نیز کلیه نقل و انتقالات آن تحت رصد و کنترل 
بانــک مرکــزی به عنوان نماینده حاکمیت قرار خواهد گرفت، بانک مرکزی برای 
اجرای این حکم، عاوه بر ســامانه صیاد، ســامانه دیگری به نام پیچک را با هدف 
مدیریت نقل و انتقالات چک ایجاد نموده و در اختیار شبکه بانکی کشور قرار داده 
اســت، اضافه کرد: بررســی های کمیســیون نشــان می دهد که هنوز استفاده از 
سامانه های صیاد و پیچک در شبکه بانکی کشور عملیاتی نشده و در نتیجه، علیرغم 
اتمام مهلت مقرر در قانون، همچنان صدور و پشتنویســی چک به صورت ســنتی 
ادامه دارد. طبق اعام بانک مرکزی، با هماهنگی های صورت گرفته، اقدامات لازم 
برای اجرای قانون صورت پذیرفته و بانک ها و موسسات اعتباری درحال آماده سازی 
درگاه های ارتباطی مشتریان با سامانه صیاد می باشند که تا ۲1 آذر ۹۹ انجام خواهد 
شد. نماینده اصفهان با بیان اینکه پس از تاریخ ۲1 آذر 13۹۹، چکهایی که از طریق 
سامانه صیاد صادر نشده یا نقل و انتقال آنها در سامانه پیچک ثبت نشده باشد، فاقد 
اعتبار است، عدم اتمام پروژه در مهلت مقرر وعدم اطاع رسانی به مشتریان میتواند 

موجد مشکات جدی درفضای کسب و کار کشور گردد./ خانه ملت

روابط عمومی ذوب آهن اصفهان  با بیش از نیم قرن تجربه وتلاش

ادامه از شماره 2۷9
مجید مرادیان 

کارشــناس و  نــگار   )روزنامــه 
 روابط عمومی( 

این مجتع و دانشگاه بزرگ صنعتي  یکی 
از پیشــگامان در عرصه روابط عمومی نوین 
نیــز بوده و از همــان ابتدای فعالیت خود در 
دهه 50  با تاســیس واحد مســتقل  مدیریت 
روابط عمومي، توجه به فعالیت هاي مختلف 
ارتباطات درون ســازماني وبرون ســازماني 
شــرکت واز جمله ارتباط وتعامل با رسانه ها 
را مد نظر ویژه قرار داده به طوري که این امر 
هم در ارتباط با رســانه های جمعی کشــور 
نمود یافت و هم منجر به اخذ مجوز وانتشــار 
خبرنامــه )ماهنامــه ( فولاد و بعد از آن هفته 
نامه آتشکار )به عنوان یکی از اولین نشریات 
درون ســازمانی در صنعت فولاد کشــور(  با 
رعایــت معیارهای حرفه ای گردید و در این 
زمینه الگویی شــد برای بسیاری از سازمانها 

و صنایع دیگر . 
 روابــط عمومي ذوب آهــن اصفهان هم 
اکنــون بــا بهره گیری از جایگاه و ســاختار 
مناسب )با 5 اداره و سرپرستی مستقل( برای 
انجام وطایف محوله واطاع رســانی درون و 
برون ســازمانی از چند رسانه برخوردار است 
که هریک زمینه انتشار ، مخاطب ، اهداف و 
شــرایط خاص خود را دارا می باشــند . هفته 
نامــه داخلی آتشــکار)با عنــوان خبر نامه 
داخلی( که اولین شــماره آن در ۲5 دی ماه 
1350 به چاپ رسید و سابقه 4۹ ساله دارد 
.مجوز رسمی این نشریه با عنوان “هفته نامه 
آتشکار)سنمبل یکی ازسخترین مشاغل در 
ذوب آهن اصفهان( از وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسامی در سال 13۷3 به ثبت رسید  و پس 
از سیر تکاملی آن ، هم اکنون در ۷ هزار نسخه 
وهمــراه با چنــد ویژه نامه درســال جهت 

کارکنان و مســئولین ذوب آهن و همچنین 
مســئولین و دســت اندرکاران صنعت فولاد 
کشــور منتشر و ارســال می گردد . ماهنامه 
تخصصــي فــولاد نیــز با موضــوع” علمی، 
اجتماعی و فرهنگی” ) دارای مجوز رســمی 
از وزارت فرهنگ و ارشــاد اســامی در سال 
13۷3(، بــه صنعت فولاد و دانش متالورژی 
می پردازد و مخاطب خاص خود را دارد . وب 
ســایت ذوب آهن اصفهان به عنوان ویترین 
این شرکت در فضای وب ، از قدمت 1۸ساله 
برخوردار اســت و در زمره اولین وب ســایت 
های ســازمانی کشــور می گردد که مرجع 
خوبی بــرای مخاطبین از جمله خبرنگاران 
جهت دستیابی به جدید ترین اطاعات این 
شرکت در تمامی حوزه های مد نظر می باشد 
. پرتــال داخلی شــرکت نیــز کارکرد درون 
سازمانی دارد .فصل نامه پیک خانواده از جمله 
نشــریاتی است که به صورت ابتکاری جهت 
توســعه فضای همدلی در بین خانواده بزرگ 
ذوب آهن اصفهان منتشر شد و چاپ و انتشار 
ویژه نامه ها ونشــریات دیگر از جمله یبهبود 

ایمنی و مناسبتی…. 
چنانچه مي دانیم رسانه ها به عنوان یکی 
از نمادهای اصلی دنیای مدرن ، نقش مهمی 
در توســعه صنعتی جوامع ایفا نموده اند و به 
ویژه در کشــورهای در حال توسعه از چنان 
تاثیری برخوردار شــدند که منجر به شــکل 
گیری الگوی روزنامه نگاری توســعه شد . در 
این الگو ، رســانه ها به عنوان چشــم و گوش 
مردم ، مدام در حال رصد کردن پیشــرفت 
های اقتصادی و اجتماعی دولت ها هســتند 
و  نسبت به کلیه برنامه ها و پروژه های مهم 
اقتصادی و صنعتی و ... با دیدگاهی تحلیلی 
، انتقادی و هچنین حمایتی ، اقدام به انتشار 

گزارش ها  و تحلیل های خود می نمایند. 
درایــن زمینه ذوب آهــن اصفهان نیز با 
آگاهی از تاثیر چشــمگیر رسانه ها در اطاع 
یابی مردم از دستاوردهای صنعتی و اقتصادی 
، همواره تعامل و ارتباط بسیار خوبی با رسانه 
های مختلف داشته و در این ارتباط با تبادل 
خبــر وانجام مصاحبه هاي مطبوعاتي ورادیو 
تلویزیونــي  با مدیر عامل ودیگر مســوولین 
شــرکت حس اعتمــاد دوجانبه جاری  بوده 
است . ذوب آهن اصفهان همچنین در راستای 
مسئولیت اجتماعی خود حمایت از رسانه ها 
از جمله رســانه های محلی و سراســری را 

مدنظر داشته و رسانه ها نیز در شرایط مختلف 
با انعکاس دســتاوردهای این صنعت ، نقش 
خــود را به خوبی ایفا نمــوده اند.  باپیگیري 
روابط عمومي شرکت، اصحاب رسانه درسطح 
استان وکشور نه تنها در انعکاس موفقیت ها 
و دســتاوردها بلکه در شرایط بحرانی نیز یار 
و یاور این صنعت پیشکسوت کشور بوده اند. 
با توجه به اینکه در عصر حاضر ، تکنولوژي 
هاي ارتباطــي ،  فرایندهاي مختلف به ویژه 
روابط عمومي را دستخوش تحول ساخته اند 
، روابط عمومي ذوب آهن نیز فعالیت گسترده 
در شبکه هاي اجتماعي و دیگر ابزارهاي وب 
را مدنظر قرار داده و در راستاي توسعه روابط 
عمومي الکترونیک  نیزگام های مهمی بر مي 
دارد .  نظــر به نقشــي کــه روابط عمومي در 
تبلیغات  عمومي وتجاري و برند سازی دارد 
و با توجه به بازار رقابتي امروز ، روابط عمومي 
ذوب آهــن ، برنامه ریزي جامعي در خصوص 
انــواع تبلیغــات محیطــي ،نمایشــگاهي ، 
اینترنتي ، رسانه اي و غیره شکل داده  و این 
تبلیغات  و برند ســازی را در ســطوح داخل 
شرکت ؛کشور و سطح بین المللي دنبال مي 
کنــد .  ذوب آهــن اصفهان در اغلب فعالیت 
هــاي خود ضمــن بهره گیري از متخصصان 
حــوزه هاي مختلف روابــط عمومي بر توان 
داخلــي کارکنان ایــن مجموعه تکیه دارد و 
فعالیت هاي مختلف از جمله تولید محتواي 
فرهنگي وتبلیغاتي ، شرکت در نمایشگاه هاي 
مختلف داخل وخارج کشور ، دعوت واجراي 
تشریفات  براي مقامات بازدید کننده داخلي 
وخارجــي  وپذیــرش وراهنمایــي ســایر 
بازدیدکنندگان تخصصي و عمومي از شرکت  
؛ برگزاري مراســم مختلف مذهبي ؛فرهنگي 

وهنري بــراي کارکنان وخانواده هایشــان 
وسایر ذینفعان ،  فعالیت در حوزه وب ، تهیه 
فیلــم ها ؛مســتندها وعکــس هاي صنعتي 
؛ساخت تیزر و کلیپ وهمچنین تهیه  ؛ ضبط 
وپخــش برنامه هاي متنوع از طریق شــبکه 
داخلي تلویزیوني ورادیویي براي کارکنان را 
با اســتفاده از توان همکاران خود ساماندهي 

واجرا مي نماید . 
 روابــط عمومــي ذوب آهن در راســتاي 
مسئولیت اجتماعي واستقرار الگوي دوسویه 
روابط عمومي ، تاش نموده از طریق شــیوه 
هاي مختلف افکارســنجي از آراء و نظریات 
ذینفعان خود از جمله کارکنان ؛ سهامداران 
، تامین کنندگان ،  مشــتریان و مردم جامعه 
اطراف آگاه شده وبا انتقال نتایج به مسئولان 
مربوطه  وپیگیري لازم پاســخ گوي خواسته 
ها ي ذینفعان بوده وا ستراتژي هاي خود را 
بــر ایــن مبنا به روز رســاني نماید . در پایان 
شایســته اســت که از مدیران روابط عمومی 
ذوب آهن اصفهان در طی پنجاه سال گذشته 
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ادامه از شماره 2۷9
 دکتر محمد بیگدلی مدیر عامل بانک ملت: از نظر عملیاتی 
نیز، بانک ها در پایان هر روز به کنترل میزان نقدینگی خود می پردازند 
و درصورت وجود کســری به دنبال تزریق پول و درصورت داشــتن 
مــازاد ذخایــر، بــه دنبال تعدیل آن هســتند. تا قبــل از تصویب 
دستورالعمل »انجام عملیات بازار باز و اعطای اعتبار در قبال اخذ 
وثیقه توسط بانک مرکزی بانک های کشور نوعا برای کنترل و تعدیل 
نقدینگی خود به بازار بین بانکی مراجعه می کردند و براساس نرخ 
سود بازار بین بانکی اقدام به تقاضا یا عرضه ذخایر خود می کردند. 
اگر بانکی با کسری ذخایر مواجه بود با مراجعه به بازار بین بانکی، 
از بانک های دارای مازاد، تسهیات می گرفت و به آنها بدهکار می شد. 
به جز بازار بین بانکی، اقدام دیگر بانک های دارای کســری منابع، 
استفاده از ظرفیت اضافه برداشت از بانک مرکزی )باتوجه به نقش 
وام دهنده نهایی آن( بوده است؛ اما در عملیات بازار باز فعلی، تزریق 
نقدینگی از سوی بانک مرکزی به سایر بانک ها از طریق وثیقه گیری 
)معمــولا اوراق بدهی( انجام می شــود. چارچوب جدید عملیات 
سیاســت پولــی با وجود تفاوت هایــی در نحوه به کارگیری آن در 
کشــورهای مختلف، از منطق کریــدور نرخ بهره تبعیت می کند. 
کریدور نرخ بهره بانک مرکزی یک نرخ سقف برای نرخ بهره بازار 
بین بانکی ایجاد می کند که این ســقف، نرخ تســهیات قاعده مند 
بانک مرکزی را برای بانک ها که در بســیاری کشــورها نرخ قرارداد 
بازخرید معکوس است، تعیین می کند. فرآیند عملیاتی بازار باز به 
این صورت اســت که اگر بانکی در طول روز منابع مازادی در بازار 
داشته باشد، می تواند با نرخ کف کریدور نرخ سود در بانک مرکزی 
سپرده گذاری کند و در مقابل چنانچه با کسری منابع مواجه شود 
و نتواند از بانک های دیگر منابع جذب کند نیز می تواند با سپردن 
وثیقه، منابع لازم را در نرخ سقف کریدور نرخ سود دریافت کند. به 
این ترتیب امکان مدیریت نقدینگی برای بانک ها فراهم شده است 
و نوســان نرخ ســود در بازار نیز محدود می شود. همچنین یکی از 
ابزارهای اساسی عملیات بازار باز نوین، مبادله یا جایگزینی اوراق 
بهادار )عمدتا دولتی( با پول نقد بانک مرکزی نزد بانک ها اســت. 
هنگامی که بانک ها با کمبود نقدینگی مواجه هســتند، می توانند 
اوراق خود را به بانک مرکزی بفروشــند )انتقال مالکیت اوراق به 
بانک مرکزی( و در مقابل آن پول نقد )به صورت افزایش ســپرده 

جاری( دریافت کنند.
در مقابل، هنگامی که بانک ها با مازاد نقدینگی مواجه شوند و به 
هــر دلیلــی نتوانند یا نخواهند مازاد نقدینگــی خود را در اختیار 
بانک هــای دیگر قرار دهند، می توانند با خرید اوراق بدهی )عمدتا 
دولتــی( از بانک مرکــزی )در اختیار گرفتن مالکیت اوراق( مازاد 
نقدینگــی خــود را به بانک مرکزی منتقل کنند )کاهش ســپرده  

جاری(.
با عنایت به توضیحات فوق، تمرکز تامین مالی ســال جاری در 
دولت بر محوریت اوراق دولتی اســت و نقش بانک ها در آن بســیار 
مهم تلقی می شــود. بانک ها برای حضور فعال در بازار بین بانکی، 
ناگزیــر به تخصیص بخشــی از پرتفــوی دارایی های خود به اوراق 
خواهند بود. در مجموع انتظار می رود که به تدریج حجم اوراق در 

پرتفوی بانک های کشور افزایش یابد و با تکیه بر آن، عملیات بازار 
باز انتظام شایسته تری به خود گیرد.

 سیاست های اعتباری بانک ها
یکی دیگــر از مهم ترین ابعاد بانکی بودجه، جهت دهی اعتباری 
است که همه ساله برای نظام بانکی در نظر گرفته می شود. طبق 
قانــون بودجــه 1400، به بانک های تجاری و تخصصی اجازه داده 
می شــود در این ســال از محل منابع در اختیار نســبت به اعطای 

تسهیات )ارزی- ریالی( به موارد زیر اقدام کنند:
سرمایه گذاران بخش های خصوصی، تعاونی و نهادهای عمومی 
غیردولتی و قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء برای طرح های توسعه ای 
بالادستی نفت و گاز و طرح های صنایع تکمیلی و تبدیلی کشاورزی 

و صنایع پتروشیمی.
طرح های توســعه ای و زیربنایی سازمان های توسعه ای بخش 

صنعت و معدن و بخش برق.
سرمایه گذاران بخش های خصوصی و تعاونی و شهرداری ها برای 
طرح های توسعه ای سازمان های توسعه ای و نیز انواع مختلف حمل 

و نقل درون و برون شهری و همچنین حمل و نقل دریایی.
دانشگاه ها و موسسات آموزشی و پژوهشی و فناوری و پارک های 
علم و فناوری اعم از دولتی و غیردولتی در زمینه خرید تجهیزات 

صرفا تخصصی و به روزرسانی آزمایشگاه ها و کارگاه ها.
تسهیات ازدواج از محل پس انداز و جاری قرض الحسنه نظام بانکی.

قاعدتا بار بخشــی از تامیــن مالی های مذکور، قابلیت انعطاف 
بانک هــا در دیگــر زمینه های تامین مالــی مدنظر خود را محدود 

می سازد.
  نتیجه گیری

بر اســاس شرایط فعلی، درآمدهای مالیاتی پیش بینی شده در 
بودجه ســال 1400 با توجه به افزایش قیمت اســمی کالاها قابل 
حصول است و در خصوص اوراق بدهی نیز به رغم نقدشوندگی اوراق 
با حجم پایین، قدرت نقدشــوندگی در حجم بالا با ریســک مواجه 
اســت که بانک ها را به عنوان خریدار اصلی اوراق با ریســک هایی 
مواجه می کند. ضمن آنکه تغییرات نرخ بهره بر قیمت اوراق تاثیرگذار 
است و در شرایطی که نرخ های سود، پتانسیل افزایش داشته باشد 
ریسک نرخ بهره نیز بیشتر می شود و بر این اساس، با توجه به ساختار 
اقتصادی بانک محور، اقام بودجه ای و عوامل آن تاثیر بســزایی بر 
عملکــرد و فعالیت بانک ها خواهد داشــت. نهایتا اینکه؛ در حوزه 
اقتصاد کان نیز به نظر می رســد نرخ تورم و رکود تورمی در ســال 
1400 کمتر از ســال 13۹۹ باشــد که نوید افزایش رشد اقتصادی 

در سال جاری را می دهد.

بودجه 1400 و وضعیت نظام بانکی


